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Master  Roger  oppretter  en  WEB-side  i  november  2009  og  teorien  hans  har  
vært  en  stor  suksess  akseptert  av  hele  verden.  I  løpet  av  tre  og  et  halvt  år  har  
den  allerede  hatt  mer  enn  22  000  000  besøk:

Denne  boken  gir  oss  tips  om  hvordan  du  kan  leve  et  lykkelig  liv.  Enkelheten  
i  ordene  som  Mester  Roger  uttrykker  seg  med  gjør  det  mulig  for  alle  å  forstå  
dem  og  åpner  dermed  hjertene  til  hver  enkelt  av  oss.

Mester  Roger  lærer  oss  hvordan  vi  bør  oppføre  oss  for  å  ha  en  god  oppførsel  
i  livet  og  være  gode  mennesker  slik  Gud  krever  av  oss  i  sine  10  bud.  Først  da  
kan  vi  være  lykkelige.

www.yogaespaña.es  www.yogaspain.es  www.yogaroger.com  Master  

Rogers  undervisning  er  universell.  Den  dekker  alle  religioner  og  alle  levende  
vesener  har  en  plass,  enten  det  er  mennesker,  dyr  eller  natur.  Vi  er  alle  ett,  
og  hvis  vi  vet  hvordan  vi  skal  elske,  respektere  og  bry  oss  om  hverandre,  
kan  vi  forvandle  denne  verden  til  et  paradis.
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FØRSTE  DEL

LÆRE  Å  VÆRE  GLAD

1.-  LIVET  ER  EN  DRØM

Livet  er  en  drøm,  livet  er  en  drøm.  I  følge  Buddhas  "Diamond"-skrift  er  alle  bilder  
luftspeilinger,  de  er  falske  bilder.Alle  bilder  av  livet  er  som  lyn  i  en  storm,  dukker  
opp  og  forsvinner  på  et  øyeblikk.  Buddha  sa  også  at  bildene,  livet  er  som  
morgendugg,  når  solen  står  opp,  forsvinner  duggen.

æraen

Livet  er  som  lyn,  dette  skjer  på  et  øyeblikk,  det  er  som  dugg.  Alt  som  ser,  berører  
og  lever,  det  du  lever  med  øynene  åpne,  er  ifølge  Buddha  en  drøm,  som  ikke  er  
ekte.  Buddha  og  Jesus  Kristus  var  mennesker  som  våknet  opp  i  drømmene  sine.  
De  innså  at  livet  bare  var  en  drøm,  at  ingenting  var  ekte,  bare  en  drøm,  ingenting  
annet  enn  en  drøm.  Alt  vi  ser  eller  føler,  alt  som  blir  født,  dør  og  forsvinner:  ting,  
mennesker,  makt,  penger,  eiendom.  Før  du  var  noen  andre  og  i  fremtiden  kan  det  
være  ditt  barn  eller  andres.  Alt  kommer  og  går,  det  er  ingenting  permanent.  Det  
vil  si  at  hvis  du  vil  at  livet  ditt,  fremtiden  din  og  etter  døden  skal  være  positiv,  må  
du  gjøre  positive  ting,  og  livet  ditt  vil  være  positivt:  du  vil  nyte  resten  av  livet  ditt  
på  en  positiv  måte  og  etter  døden  vil  du  nyte  en  positivt  liv.  Positive  ting  består  i  
å  hjelpe  andre.  Buddha  og  Jesus  Kristus  viet  hele  livet  til  andre.  De  led  og  døde  
for  andre,  aldri  for  sin  egen  interesse,  fordi  de  innså  at  livet  var  som  en  film.  
Filmene  vi  ser  er  ikke  ekte,  det  er  et  manus,  en  regissør  og  noen  skuespillere,  vi  
vet  at  det  vi  ser  er  en  fantasi,  at  ingenting  er  ekte.  Det  som  reflekteres  på  skjermen  
er  et  bilde,  ingenting  er  ekte,  det  er  bare  en  snurrende  bevegelse  på  25  bilder  per  
sekund,  det  ser  ut  til  at  det  beveger  seg,  men  i  virkeligheten  er  det  bare  25  bilder  
i  sekundet.  Livet  er  det  samme,  du  tror  at  det  snur,  beveger  seg,  men  det  er  det  
ikke.  Det  er  som  når  vi  drømmer.  Noen  ganger  har  vi  mareritt  og  mens  vi  drømmer  
ser  det  ut  til  at  det  ikke  er  en  drøm,  vi  tror  at  det  er  ekte,  det  er  derfor  vi  er  redde,  
vi  er  plaget,  kroppen  svetter  og  vi  har  et  panikkuttrykk  på  oss.  ansikt.  Plutselig,  
når  vi  åpner  øynene,  etter  å  ha  vært  redde,  føler  vi  oss  lettet  når  vi  vet  at  det  bare  
er  ekte.

hva
Folk  gjør  feil,  de  vet  ikke  at  det  er  to  mareritt,  et  mareritt  er  når  vi  sover,  med  
øynene  våre

Neimareritt,æra
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De  vil  ha  alle  sine  innfall,  med  sine  dårlige  tanker.

,

De  tenker:  hvis  jeg  utnytter  dette,  hvor  mye  fortjeneste  vil  jeg  få?  Men  de  tar  feil,  
alt  vi  gjør  er  kjent,  det  er  et  spørsmål  om  tid.  Tyver  gjør  dårlige  ting,  før  eller  siden  
vil  de  bli  tatt  og  gå  i  fengsel,  det  er  et  spørsmål  om  tid.  Alt  vi  gjør  blir  sett,  det  er  
et  spørsmål  om  tid.  Når  du  gjør  negative  ting,  kan  jeg  forsikre  deg  om  at  de  ender  
negativt.  Mange  makthavere  og  borgere  tar  helt  feil  når  de  går  inn  for  abort  og  
støtter  drapet.  Til  nå  har  9  200  000  uskyldige  barn  blitt  drept  i  verden.  Folk  har  
drept  sine  egne  barn,  9  200  000  babyer.  Disse  sjelene  går  seg  vill  og  jager  
morderne  sine,  mens  de  venter  på  det  beste  øyeblikket  for  å  ta  hevn.

Vi  ser  venner  og  kjære  dø,  men  en  dag  blir  det  vår  tur  til  å  dø,  når  som  helst  og  
uten  forvarsel.

lukket  og  den  andre  når  du  åpner  øynene  og  du  lever  et  mareritt  i  et  annet  mareritt,  
så  du  har  ikke  forlatt  marerittet.  Det  er  det  samme  som  hypnose.  En  kommando  
fra  læreren  mens  du  er  hypnotisert,  for  eksempel  "Når  jeg  sier  1,  2,  3,  vil  du  våkne  
og  når  jeg  sier  "1  sier  du"  Hau  ",  hau,  når  jeg  sier  "2" ,  si  "miao,  miao"  Og  når  jeg  
sier  "1,2,3",  vil  du  våkne  med  øynene  åpne,  men  du  er  fortsatt  hypnotisert.

Husk  at  alle  har  rett  til  å  ta  hevn.

Buddha  sier  at  uansett  hva  han  ser  eller  berører,  er  enhver  form  for  bilde  en  
luftspeiling,  ingenting  er  ekte.  Jesus  Kristus  og  Buddha  dedikerte  til  hverandre  
i  denne  drømmen.  Siden  vi  er  i  en  drøm,  prøv  å  være  mer  positiv,  dette  er  hva  
du  bør  gjøre,  gjør  positive  ting.

Så  når  læreren  sier  "1"  sier  du  ""  hau,  hau",  når  han  sier  "2"  og  du  sier  "miao,  
miao"  med  øynene  åpne,  betyr  det  at  vi  tror  at  vi  ikke  drømmer,  men  vi  tar  feil,  
drømmer  vi  fortsatt.  Livet,  fra  vi  blir  født  til  nå,  er  fullt  av  gode  og  dårlige  bilder  
med  våre  kjære,  venner,  mennesker  som  blir  født,  dør,  ulykker,  sykdommer  og  
alle  ting,  dør  og  forlater  oss.

Tenk  deg,  hvis  noen  dreper  barnet  ditt  eller  dreper  deg,  vil  du  ikke  ha  hevn?  Jeg  
er  sikker  på  at  ja,  han  venter  sikkert  på  det  beste  øyeblikket  for  å  ta  hevn.  Alle  de  
9  200  000  sjelene  står  bak  morderne.  Alle  som  støtter  eller  legger  til  rette  for  drap  
på  uskyldige  barn,  alle  som  er  for,  leger,  mektige  mennesker,  det  spiller  ingen  
rolle  hvem,  vil  betale  for  det,  for  å  være  for  drap.  Alle  de  tapte  sjelene  vil  gå  etter  
morderne  sine.  De  fleste  av  dem,  når  de  når  høy  alder,  ender  ingen  godt.

De  fleste  tror  at  livet  ikke  er  en  drøm,  de  tror  det  er  ekte,  det  er  derfor  de  gjør  hva  
som  helst,  hva  som  helst,  misbruker  andre,  drar  nytte  av  andre,  gjør  hva  som  
helst,  hva  som  helst,  for  deres  egen  fordel,  for  dine  innfall.

"

Dine  barn  eller  barnebarn  ender  også  opp  med  å  betale  det  din  far  eller  
bestefar  gjorde.  Denne  negative  handlingen  vil  bli  betalt  dyrt  innenfor  denne  
drømmen.  Ingenting  er  virkelighet  i  denne  drømmen,  så  jeg  anbefaler  at  du  
prøver  å  våkne  opp  fra  denne  drømmen,  prøv  å  dra  nytte  av  denne  turen  til  
jorden  og  dermed  vil  denne  drømmen  være  mer  behagelig  for  deg,  din  familie  
og  alle  rundt  deg.
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Prøv  å  ikke  skade,  for  vi  vil  føle  smerten.

Det  vi  gjør  i  denne  drømmen,  som  en  negativ  handling,  prøver  å  dra  nytte  av  
andre  eller  dra  nytte  av  din  maktposisjon  oppmuntrer  andre  til  å  drepe,  drepe,  
drepe,  drepe,  drepe  og  drepe,  til  slutt  vil  du  være  den  første ,  fordi  inni  oss  har  
vi  en  ting  som  kalles  "bevissthet".  Når  tiden  vår  kommer,  er  vi  alene  og  vi  
straffer  oss  selv.  Vi  kan  ikke  unnslippe  gudenes  straff  eller  vår  egen  straff,  vår  
samvittighet,  vi  skaper  vårt  eget  helvete,  ikke  gudene.  Vi  straffer  oss  selv  og  vi  
kan  ikke  flykte  fra  oss  selv  fordi  vi  har  god  samvittighet.  Hver  feil  registreres  
som  i  en  slags  svart  boks  på  et  fly.  Når  det  er  en  flyulykke,  forblir  den  svarte  
boksen  intakt.  Du  kan  lure  andre,  men  ikke  deg  selv.  Samvittigheten  din  
registrerer  hvert  ord,  hvert  sekund  og  hver  negativ  handling,  men  den  
registrerer  også  gode  gjerninger  som  vil  bli  belønnet  av  deg  selv  og  andre.

Husk  at  det  bare  er  en  drøm,  livet  er  bare  en  drøm,  ingenting  annet  enn  en  
drøm.  Det  som  sees  er  ikke  ekte,  dette  er  det  som  sies  i  skriftene  til  Buddha  
"Diamond".  Buddha  forteller  alltid  sannheten.

Hør  på  meg.

Jeg  skulle  ønske  du  kan  forstå  det.  Prøv  å  være  i  fred  med  deg  selv,  familien  
din  og  andre.  Vær  alltid  for  livet,  alle  har  samme  rett  til  å  leve  som  deg  eller  
meg.  Selv  dyr  har  denne  retten,  planter,  trær  og  natur  har  samme  rett  til  å  leve.

Hvis  vi  forurenser  vannet,  forurenser  vi  oss  selv,  hvis  vi  forurenser  luften,  
forurenser  vi  oss  selv,  fordi  vi  vil  puste  og  drikke  det  vannet.  Alt  dette  vil  
påvirke  oss  selv.

Tusen  takk

TILBAKEINDEKS
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2.  LASTEN  VI  BÆRER

Glem  aldri  byrden  fra  fortiden,  de  øyeblikkene  med  angst  og  lidelse  og  alle  de  
negative  situasjonene  fra  fortiden  som  samler  seg  i  våre  tanker.  Hvis  noen  
forteller  deg  et  ord  du  ikke  liker,  legger  du  det  i  sekken,  hvis  det  gjør  deg  vondt,  
legger  du  det  også  i  sekken.

Du  må  gå  personlig  for  å  be  om  tilgivelse,  du  må  gjøre  det  med  hjertet,  ellers  
vil  du  ikke  kunne  frigjøre  deg  selv.  Hvis  folk  sårer  deg,  selv  om  de  ikke  ber  om  
tilgivelse,  må  du  synes  synd  på  disse  menneskene.

Hvor  mange  ganger  gjør  folk  deg  vondt,  bedrar  deg  og  får  deg  til  å  lide! ...  alt  
dette  putter  du  i  sekken.  Selv  om  du  har  helt  rett,  alle  disse  negative  tingene  
og  uoppfylte  ønskene,  legger  du  det  inni  deg  og  jo  flere  ting  du  putter  inni  deg,  
veier  din  byrde  mer  og  ditt  kors  blir  større  og  større.  Tenkningen  din  blir  
tykkere  og  tyngre,  og  du  kan  ikke  gå  bra.

Se  på  gata,  det  er  mange  mennesker  som  ikke  orker  korset  sitt  og  ender  opp  
med  å  snakke  med  seg  selv,  svare  for  seg  selv,  de  ser  spøkelser  overalt,  de  
fleste  havner  på  et  psykiatrisk  sykehus.  Før  de  havner  på  sykehuset,  går  de  
fleste  til  en  psykiater  for  å  fortelle  historiene  sine,  legen  skriver  ut  piller  for  å  
kontrollere  angsten,  og  de  blir  som  en  zombie.  Han  kan  ikke  kontrollere  
kroppen  sin  og  han  trenger  sovemedisiner  for  å  roe  seg  ned.  Han  vil  ikke  
forlate  det  jeget,  egoet.  Du  tenker  alltid:  Jeg  tenker,  jeg  gjør,  jeg  vil,  jeg,  jeg,  
jeg...  Denne  megen  som  vi  elsker  så  høyt  dør  snart,  går  ut  og  så  er  det  ingenting  
igjen,  denne  megen  skal  ingen  steder.  Og  siden  du  ikke  vil  forlate  dette  selvet,  
veier  ryggsekken  mer  og  det  er  vanskeligere  å  komme  seg  videre.

Lasten  er  korset  for  hver  enkelt,  det  er  det  vi  bærer  i  sekken.  Jo  mer  last  vi  
bærer  i  ryggsekken  (kval,  begjær,  innfall...)  blir  livet  mye  vanskeligere  for  oss.

Alle  har  sin  byrde,  spesielt  byrden  fra  fortiden.

Det  er  derfor  du  må  forlate  dette  jeget  som  sårer  oss  så  mye,  du  må  slippe  
tankene  dine,  dine  ønsker,  hevn,  negativ  tenkning,  kort  sagt:  slipp  byrden  din.  
Det  er  for  ditt  eget  beste,  hvis  du  ikke  slipper  lasset,  vil  det  veie  mer  og  mer.  
Du  tester.  Ta  en  ryggsekk  og  begynn  å  fylle  den:  legg  en  kilo,  så  2  kilo...  50  
kilo,  fortsett  å  legge  til  100,  200,  500  kilo...  hvor  mye  vekt  vil  du  holde?  noen  
holder  opp  til  50  kilo  og  faller,  andre  opp  til  100...  men  til  slutt  faller  alle.  Hvor  
lenge  klarer  du  å  leve?  Det  er  viktig  å  frigjøre  all  ladning.  Charge  er  noe  
negativt,  det  er  negativ  tenkning,  alt  som  påvirker  sirkulasjonen  din,  følelser....

For  å  frigjøre  enhver  negativ  handling,  er  alt  du  kan  gjøre  å  be  om  unnskyldning  
av  hele  ditt  hjerte  til  personen  du  har  såret.  Det  betaler  ned  skaden  du  har  delt,  
slik  at  du  kan  frigjøre  belastningen.
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Alt  du  gjør  galt,  ikke  tro  at  ingen  vet  det:  himmelen  vet  det,  samvittigheten  din  vet  
det,  andre  vet  det...  og  før  eller  siden  vil  du  få  din  straff.  Ikke  skade  noen.  I  det  
øyeblikket  du  jukser,  stjeler  du...  folk  vet  ikke,  men  i  fremtiden  vil  folk  vite  det.  Når  
du  gjør  noe,  tenk  at  det  er  en  million  mennesker  som  ser  på  det  du  gjør.  Ikke  lur  deg  
selv,  før  eller  siden  vil  det  bli  kjent  og  du  vil  betale  for  din  forbrytelse.  Hvis  det  ikke  
var  slik,  ville  fengslene  vært  tomme.

Hver  person  har  sitt  øyeblikk  og  ingen  slipper  unna  straffen.

Ingen  slipper  unna  fordømmelse.  Problemet  er  rettferdigheten  i  etterlivet.  Det  er  det  
mest  alvorlige.  Her  er  det  bare  fengsel,  med  alle  bekvemmeligheter;  seng,  mat,  
treningsstudio,  svømmebasseng...  alle  bekvemmeligheter...  Men  etterlivets  
rettferdighet  dømmer  deg  til  100  års  fengsel,  deretter  parterer  du  deg  og  sjelen  din  
gjenoppstår  igjen  og  igjen  for  å  gå  i  fengsel  og  lemlemme  deg.  Du  vil  lide  denne  
smerten  i  1  000  000  år.  Ikke  som  her  på  denne  jorden,  hvor  å  være  i  fengsel  er  som  
å  reise  på  ferie.  Når  du  dør  begynner  marerittet  ditt.  Det  med  mye  blikk.  Ikke  ta  alt  
så  lett.  Tro  det  eller  ei,  gudenes  lov  er  der.

Når  du  begår  en  kontinuerlig  forbrytelse,  vil  de  til  slutt  oppdage  deg.

Ingen  slipper  unna  sine  negative  handlinger,  alle  vil  betale  før  eller  siden.  Det  er  et  
spørsmål  om  tid.  Du  kommer  til  å  miste  alt  hvis  du  ikke  slipper  lasset  og  tilgir.

Terrorister  som  ikke  tror  på  lovene  er  alle  i  fengsel,  tro  det  eller  ei,  de  havner  alle  i  
fengsel.  Noen  presidenter  som  har  drept  så  mange  mennesker,  som  Syrias  
president,  som  utsletter  sitt  folk,  vil  bli  internasjonalt  fordømt.  Negative  handlinger  
betales,  ingen  slipper  unna.  Du  må  ofre  deg  selv  for  andre,  ikke  forvente  at  andre  
skal  ofre  for  deg.  Som  presidenten  i  Syria,  hvis  byfolket  ikke  gjør  som  han  vil,  
dreper  han  dem.  Hvis  folket  reiser  seg  for  å  protestere  fordi  de  ikke  gjør  det  riktig,  
bør  presidenten  gå  av  og  ikke  begynne  å  drepe  vilkårlig  for  å  opprettholde  makten.  
Går  dette  et  sted?  Hvis  du  gjør  alt  for  folket  og  ofrer  deg  selv  for  dem,  elsker  alle  
deg.  Hvis  du  gjør  det  feil,  er  det  ingen  som  elsker  deg,  og  hvis  noen  elsker  deg  når  
du  gjør  det  feil,  er  det  fordi  de  tjener  penger,  de  får  et  kakestykke.  De  drar  nytte  av  
dine  negative  handlinger,  de  er  alle  en  gjeng  demoner.

For  å  fjerne  byrden  din  må  du  forstå  at  jeg,  du  og  han  er  ett.  Hvis  du  begynner  å  
gjøre  forskjeller,  begynner  konflikter,  fordi  hver  enkelt  går  for  sine  interesser.  Hvis  
vi  trodde  at  vi  alle  er  ett,  ville  du  alltid  tilgitt  andre,  fordi  du  alltid  tilgir  deg  selv  hvis  
du  gjør  noe  galt.  Så  du  må  tilgi  andre  når  de  gjør  galt.  Det  til  ditt  beste.  Hvis  du  ikke  
tilgir  en  annen,  vil  du  bære  den  byrden,  den  kvalen,  det  presset,  tristheten  eller  
ønsket  om  hevn,  og  du  vil  ikke  leve  godt,  helsen  din  vil  ha  mange  problemer,  det  er  
derfor  du  må  slippe  denne  belastningen,  prøv  å  forlate  alt.  Hvis  du  ikke  kan  bære  
ditt  kors,  hvordan  skal  du  bære  andres  kors?Det  er  mennesker  som  prøver  å  bære  
andres  kors,  du  må  vite  hvordan  du  skal  leve  og  akseptere  at  du  ikke  kan  bære  
andres  kors.  Hver  og  en  må  bære  sitt  kors.  Godta  livet  som  det  kommer:  godt  eller  
dårlig.  Hvis  du  ikke  godtar  det,  vil  du  samle  vekt  i  sekken.  Jo  mer  du  beholder,  jo  
verre  har  du  det.  Det  spiller  ingen  rolle,  ikke  ta  ting  så  alvorlig,  for  ditt  eget  beste.  
Du  har  problemer  som  alle  andre
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Nå  er  det  mørkt,  men  så  kommer  solen.

For  det  må  du  losse  sekken.  Slutt  å  tenke  negativt.  For  jo  mer  du  sparer,  jo  flere  
problemer  har  du  og  jo  vanskeligere  er  det  å  komme  ut  av  denne  negativiteten.  
Hvis  du  tror  alt  negativt,  vil  alt  negativt  komme  til  deg.  Fordi  du  kaller  alt  negativt  
med  tanken  din.  og  du  vil  ha  uflaks.  Du  har  selv  kommet  inn  i  det  negative  og  du  
klarer  ikke  å  komme  deg  ut  fordi  du  ikke  skjønner  det  og  da  kommer  dårlig  helse,  
og  mareritt.

Denne  kroppen  er  ikke  meg.  Vi  bruker  det  bare.  Sjelen  bruker  det.  En  dag  bryter  
kroppen  sammen  og  hvor  er  det  jeg?  Så  mye  kamp,  så  mye  penger ...  
eiendommene  dine,  din  fantastiske  familie ...  skal  du  ta  den  med  deg  i  graven?  
sikkert  ikke.  Hvis  vi  ikke  tar  noe,  hva  betyr  det?  hvis  ting  går  galt,  hva  kan  du  
gjøre?  dette  er  vår  sorg.  Alle  må  leve  fantastiske  øyeblikk  og  vanskelige  øyeblikk.  
Livet  tar  mange  vendinger.  Hvis  du  nå  må  leve  natten,  tål  mørket  rolig.  Hvis  du  
aksepterer  mørket  og  venter  på  at  det  går  over  vil  du  ikke  ha  noen  problemer,  
hvis  du  ikke  aksepterer  det,  vil  du  få  mer  og  mer  byrde,  mer  kvaler,  mer  negativ  
tristhet...  og  det  vil  påvirke  helsen  din.  Alt  veier  og  er  dårlig  for  deg.  Ta  denne  
vekten  av  for  ditt  eget  beste.  Hvis  du  ikke  tar  ut  alt,  blir  det  et  problem  for  deg  og  
ingen  fordel.

verden,  men  tenk  at  du  selv  har  kommet  inn  i  de  problemene.

Derfor  venter  han  tålmodig  på  at  sollyset  skal  komme.  Når  du  tenker  negativt,  
kan  du  ikke  ta  positive  beslutninger  fordi  sinnet  ditt  tenker  negativt.  Derfor  er  det  
viktig  at  du  når  du  er  i  negative  situasjoner  tenker  positivt,  så  du  finner  fremtiden  
positiv.  Stå  foran  speilet,  hvis  ansiktet  ditt  er  negativt  vil  speilet  sende  deg  et  
negativt  bilde.  Hvis  du  setter  ansiktet  positivt,  garanterer  jeg  at  speilet  vil  gi  deg  
et  positivt  bilde.

Hvis  du  bare  tenker  på  problemet,  vil  du  ikke  løse  det.

Så  selv  om  du  har  negative  situasjoner,  sett  alltid  et  positivt  ansikt,  positive  
handlinger,  positive  ord  og  sikkert  endre  det  negative  til  positivt.  Ikke  misunn  
noen  fordi  de  har  lykke  til,  den  personen  har  sikkert  hatt  uflakstider  før,  og  du  vil  
også  ha  lykketider.  Livet  fungerer  slik,  det  er  tider  med  lykke  og  tider  med  uflaks.  
Hvis  du  er  uheldig  akkurat  nå,  ikke  fortell  meg  at  du  alltid  har  vært  uheldig,  jeg  er  
sikker  på  at  du  også  har  hatt  lykkefasene  dine.

Folk  som  prøver  å  gi  korset  sitt  til  deg  og  du  aksepterer  det,  du  gjør  feil.  Du  har  
allerede  mye  problemer  med  å  bære  andres  problemer.  Hvis  noen  forteller  deg  
problemene  deres,  bør  du  ikke  bekymre  deg,  du  må  bare  passe  på  å  løse  dine,  
for  hvis  du  ikke  gjør  det,  kommer  du  til  å  få  flere  problemer:  dine  og  andres,  og  
din  byrde  vil  bli  stadig  tungere.  Hvis  du  kan  hjelpe,  gjør  det,  men  ikke  ta  på  deg  
den  andres  bekymring.  Hvis  du  hjelper  andre,  må  du  ha  en  grense,  for  hvis  du  
prøver  å  presse  den  grensen,  kommer  du  til  å  få  mange  problemer.  Hjelp  når  du  
kan  opp  til  en  grense  og  uten  å  belaste  andres  bekymringer.  Så  du  vil  leve  godt.  
Du  hjelper  så  mye  du  kan,  punktum.  Ikke  noe  mer  og  du  glemmer  problemet  med  
den  andre.  Du  trenger  bare  å  bekymre  deg  for  problemene  dine,  løft  hodet  og  jeg  
vil  møte  dem.  Kroppen  vil  leve  i  kort  tid,  det  viktigste  er  å  leve  rolig,  fredelig  og  
lykkelig.
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TILBAKEINDEKS

Livet  er  slik.  Bra  og  dårlig.  Hvis  du  aksepterer  dette  med  hjertet,  vil  du  helt  
sikkert  leve  veldig  godt.

Godta  det  du  har  med  hjertet  ditt,  for  alt  spiller  ingen  rolle.  Hvis  du  aksepterer  
det  som  kommer  til  deg,  kommer  du  garantert  raskt  ut  av  negative  situasjoner.  
Uflaksen  går  fort.  Prøv  å  hjelpe  folk,  å  gjøre  positive  handlinger  for  andre,  så  
uflaksen  din  vil  forsvinne  raskere  og  du  vil  finne  hell.  Mange  mennesker  
trenger  din  hjelp,  gir  råd,  melder  deg  frivillig,  hjelper  mennesker  og  slik  at  du  
kan  komme  deg  ut  av  enhver  negativ  situasjon.  Godt  bringer  godt,  dårlig  
bringer  dårlig.  De  andre  er  deg  og  du  er  de  andre.

Tusen  takk.

Slipp  lasset,  ikke  legg  mer  belastning  på  sekken,  det  spiller  ingen  rolle.

Det  må  de  vite.
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3.-  KARMALOVEN

Sjelen  er  deg.  Sjelen  er  som  strømmen  av  lys  og  kroppen  er  som  pæren.  Når  
strømmen  når  lyspæren,  lyser  den,  kroppen  er  som  lyspæren,  og  Sjelen  som  
strømmen.  Kroppen  beveger  seg  når  den  har  en  sjel.  Når  den  kroppen  ikke  
har  en  sjel,  skjer  det  samme  med  den  som  med  en  lyspære  som  ikke  har  
strøm:  den  slukker  og  dør.  Et  lik  er  en  livløs  kropp  som  en  lyspære  slått  av.  
Gjør  ingen  feil  at  denne  kroppen  ikke  er  meg.  Denne  kroppen  er  din,  men  den  
er  ikke  deg.  Når  du  gjør  noe  galt,  er  det  av  ren  egoisme,  det  er  for  den  kroppen,  
det  er  å  hengi  denne  kroppen  som  ikke  er  deg.

Og  det  er  det,  ikke  noe  mer.

Hvis  en  millionær  har  en  million  etasjer,  kan  han  ikke  være  i  en  million  etasjer  
samtidig,  han  kan  bare  være  i  én  etasje  om  gangen.  Selv  om  du  har  mye  
penger,  har  magen  din  det  samme

Folk  lurer  på  om  det  er  reinkarnasjon.  Selvfølgelig,  og  hvis  du  ikke  tror,  
konsulter  Internett,  du  kan  gjøre  en  hypnoseøkt  og  du  vil  kunne  se  ditt  
tidligere  liv  selv.  Ditt  nåværende  liv  har  å  gjøre  med  ditt  tidligere  liv.  For  hvis  
det  ikke  er  noe  tidligere  liv,  ville  alle  vært  like;  alle  ville  bli  rike,  ha  et  langt  liv,  
helse...så  hvorfor  blir  mange  mennesker  født  i  en  fattig  familie  og  dør  av  sult?
hvorfor  lever  noen  mennesker  så  godt  og  andre  så  dårlig?  Hvorfor  er  det  
mennesker  som  fra  fødselen  av  lider  av  sykdommer?  Hvorfor  er  noen  
mennesker  så  kjekke  og  noen  så  stygge?

Fordi?  Alle  disse  forskjellene  har  å  gjøre  med  hans  tidligere  liv,  de  har  direkte  
å  gjøre  med  Karmaloven.  Det  er  loven  om  årsak  og  virkning.  Som  i  dette  livet,  
hvis  du  ikke  jobber  og  ikke  sparer  penger  når  du  er  ung,  når  du  en  dag  blir  
pensjonist,  vil  du  ikke  ha  penger  å  bruke.  Hvis  du  ikke  sparer,  er  det  ingen  
penger.

Alle  vet  hva  Karmaloven  er.  Det  du  har  gjort  feil,  må  du  før  eller  siden  betale.  
Ingen  slipper  unna  straffen  deres.

Folk  tar  feil  og  tror  at  denne  kroppen  er  meg.  Nei,  det  er  ikke  deg.

Hvis  du  har  gjort  godt  og  hjelper  mennesker,  vil  du  før  eller  siden  få  
belønningen  din.  Dette  er  karmaloven.  Mange  mennesker  tror  ikke  på  
Karmaloven.  Den  første  feilen  er  at  folk  tror  at  denne  kroppen,  kroppen  vår,  
er  meg.  Kroppen  er  ikke  meg,  den  er  min,  men  den  er  ikke  meg.  Disse  klærne  
er  mine,  men  de  er  ikke  meg,  dette  apparatet  er  mitt,  men  det  er  ikke  meg,  
dette  teppet  er  mitt,  men  det  er  ikke  meg.  Bilen  min  er  bilen  min,  huset  er  
huset  mitt...  men  det  er  ikke  meg.  Jeg  eier  alt  dette,  men  alle  disse  tingene  er  
ikke  meg,  de  er  mine,  men  de  er  ikke  meg.  Du  trodde  at  denne  kroppen  er  
meg,  den  er  min,  men  jeg  er  ikke  det.  Denne  kroppen  brukes  av  sjelen  til  å  
reinkarnere,  denne  kroppen  skal  brukes  og  kastes.  Akkurat  som  en  sigarett,  
kaster  du  den  når  du  røyker  den,  og  det  er  det.  Kroppen,  når  den  brytes  ned,  
dør  og  er  ikke  lenger  god  for  noe,  kastes  den  som  en  sigarett.
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Kvinner  som  aborterer,  senere  får  helsemessige  konsekvenser,  kan  ikke  ha  
god  samvittighet  for  å  ha  drept  barnet  sitt.  Hvis  du  ikke  kan  forsørge  det  
barnet  du  har  skapt,  be  om  hjelp  slik  at  barnet  ditt  blir  født  og  deretter  gi  det  
opp  for  adopsjon,  men  ikke  drep  barnet  ditt.  Alt  har  svært  negative  
konsekvenser  i  fremtiden.  Dette  er  ikke  barnelek.  Hvis  det  er  en  uønsket  
graviditet  er  det  to  skyldige:  mannen  og  kvinnen.  begge  er  skyldige  og

Når  du  dør,  familien  din,  formuen  din,  bilen  din,  huset  ditt...  alt  du  har,  du  tar  
det  ikke  med  deg  til  graven,  du  kan  ikke  ta  med  deg  noe,  du  må  forlate  alt.  
Ingen  tar  med  seg  noe  i  graven.  Det  er  derfor  du  ikke  trenger  å  være  så  
egoistisk  og  samle  så  mange  ting.  Det  eneste  du  tar  med  deg  når  du  dør  er  
det  du  har  gjort,  dine  positive  og  negative  handlinger.  Dette  er  hva  du  tar  med  
deg  og  det  vil  få  konsekvenser  i  ditt  neste  liv.

Positive  eller  negative  handlinger  er  det  eneste  du  tar  bort.  Det  er  det  du  tar  
fra  dette  livet.  Se  på  TV...  så  ille  det  er!  Hvor  egoistisk  i  verden!  Verst  er  
politikerne,  for  når  en  person  stjeler  fra  noen,  skylder  han  bare  den  personen.  
Men  politikerne  som  stjeler  fra  hele  byen,  skylder  hele  byen,  til  hver  enkelt  av  
disse  menneskene,  og  i  sitt  neste  liv  vil  de  måtte  betale  hver  og  en  av  
innbyggerne,  til  hver  enkelt  av  menneskene  i  samfunnet.

størrelse  enn  en  fattig,  bare  to-tre  kilo  mat  får  plass  i  magen,  det  er  ikke  plass  
til  mer.  Du  kan  ikke  spise  tonnevis  med  mat,  magen  kan  ikke  holde  1000  kg  
mat.  Alt  du  trenger  å  gjøre  er  å  forstå  at  denne  kroppen  ikke  er  meg.  Vi  er  
egoistiske  til  å  gi  innfall  til  kroppen.  Hvis  du  forstår  at  denne  kroppen  ikke  er  
meg,  så  vil  du  slutte  å  være  egoistisk.  Folk  er  egoistiske  fordi  de  tror  at  denne  
kroppen  er  meg.

Før  eller  siden  kommer  vi  alle  til  å  betale  konsekvensene  av  våre  handlinger.  
Hvis  vi  ikke  betaler  dem  her  i  livet,  må  du  i  de  neste  liv  betale  for  alt  du  har  
gjort  galt.  Ingen  slipper  unna.

Du  er  sjelen.  Kroppen  er  som  lyspæren  og  sjelen  som  strømmen,  når  lyspæren  
brytes  ned  bytter  du  den  og  setter  en  til,  akkurat  som  kroppen.  Ingen  ønsker  
å  erkjenne  at  denne  kroppen  er  din,  men  det  er  ikke  deg.  Hvis  du  forstår  dette  
første  trinnet,  vil  det  forandre  livet  ditt  til  det  bedre.  Prøv  å  forstå.  Hvorfor  
gjør  du  ting  feil?  så  det?.  Bruk  kroppen  til  å  gjøre  godt,  for  du  vet  ikke  når  du  
skal  dø.

Enhver  handling  du  utfører  mot  loven,  før  eller  siden  må  du  betale  for  det.  Det  
kalles  karmaloven.  Dette  må  du  bli  klar  over.  Du  må  forstå.  Av  hele  ditt  hjerte  
må  du  tro.  Hvis  en  person  ikke  tror  på  loven  om  karma,  er  de  i  stand  til  å  gjøre  
grusomheter,  som  terroristene  som  planter  bomber  og  dreper  så  mange  
uskyldige  mennesker.  En  politiker  som  stjeler  millioner  fra  folket  eller  kaster  
bort  folkets  penger,  tror  ikke  på  Gud,  heller  ikke  på  sin  egen  samvittighet,  
langt  mindre  på  Karmaloven,  det  er  derfor  han  utfører  negative  handlinger  
fordi  han  tror  at  det  ikke  har  noen  konsekvenser,  fordi  han  er  egoistisk  og  
bare  tenker  på  ditt  velvære.  Det  vil  betale  seg  dyrt.

Hver  dag  dør  mange  mennesker,  kroppen  din  kommer  ikke  til  å  leve  evig,  det  
er  veldig  få  mennesker  som  er  over  100  år  gamle,  kirkegården  er  full  av  
mennesker  i  alle  aldre.  Du  vet  ikke  hva  din  siste  dag  blir.  Hvis  du  forstår  dette,  
vil  du  slutte  å  være  egoistisk.
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Vi  er  alle  like  og  det  er  ingen  forskjell  på  hverandre.

Vær  forsiktig,  ikke  skru  opp  for  da  kommer  du  til  helvete.  Jeg  bare  advarer  deg,  
vær  forsiktig  med  hva  du  gjør  fordi  alt  har  sine  konsekvenser.  Jeg  sier  ikke  det,  
det  er  karmaloven.  Fengsel  her  er  som  en  ferie  med  alle  bekvemmeligheter.  
Fengselet  i  helvete  er  ikke  som  det  her.  I  helvete  vil  du  lide  mye  i  en  million  år  for  
å  betale  for  dine  negative  handlinger.  Reinkarnasjon  eksisterer,  ikke  fordi  jeg  sier  
det.  Hvis  du  ikke  tror  meg,  kan  du  gå  til  en  hypnoseøkt  og  umiddelbart  kan  du  
bekrefte  at  den  eksisterer.  Hvis  du  ved  dine  innfall  får  andre  til  å  lide,  vil  du  betale  
dyrt.  Det  er  derfor  du  følger  nøye  med.  Bevis.

Enhver  organisme  stor  eller  liten,  det  gjør  ingen  forskjell.  Vi  er  alle  like.  Ikke  knus  
noen.  Det  er  loven  om  årsak  og  virkning,  loven  om  karma.  Alt  du  gjør  senere  vil  
du  betale  dyrt.  Du  vil  betale  veldig  dyrt.  Ikke  prøv  å  skade  folk  eller  gå  mot  loven.  
Før  eller  siden  kommer  du  til  å  betale  for  alt.  Noen  før  og  noen  etter.

Den  kroppen  vil  vare  noen  år,  og  når  du  dør  vil  marerittet  ditt  begynne,  i  det  
minste  vil  du  lide  en  million  år.  Øye!  ikke  sår  folk,  ikke  juks  folk,  ikke  knus  folk,  
ikke  riv  folk  av,  ikke  drep  noen.  Vi  er  alle  like.

ansvarlig.  Hvis  du  liker  å  ha  sex  så  godt,  kan  mannen  ta  på  seg  kondom  for  ikke  
å  gjøre  kvinnen  gravid  og  kvinnen  har  mange  muligheter  for  å  ikke  bli  gravid  det  
er  mange  prevensjonsmetoder  for  å  ikke  bli  gravid.  Du  kan  ha  sex  en  million  
ganger  hver  dag  hvis  du  vil,  nyt  det  du  vil  av  sex  så  lenge  det  ikke  påvirker  andre.  
Hvis  du  ønsker  å  nyte  sex  uten  å  ta  forholdsregler  og  ikke  bruke  
prevensjonsmetoder,  må  du  drepe  ditt  eget  barn  fordi  du  ikke  vil  ha  det,  du  
kommer  til  å  betale  dyrt.

Tenk  deg  godt  om  før  du  utfører  noen  egoistisk  handling.  Du  kan  ikke  bruke  din  
kraft  eller  styrke  til  å  knuse  de  svakeste.  Du  kan  ikke  bygge  din  lykke  over  andres  
ofre  og  smerte.  Hvis  du  gjør  dette,  straffer  din  samvittighet  deg,  dine  venner  
straffer  deg,  din  regjering  straffer  deg,  samfunnet  straffer  deg,  hele  verden  straffer  
deg  og  viktigst  av  alt:  ingen  slipper  unna.  Noen

Selv  dyr  er  som  oss,  vi  må  alle  respektere  hverandre,  for  vi  er  alle  like.

caro.

Vi  er  mer  intelligente  dyr,  men  vi  er  dyr.

Hva  kan  rettferdiggjøre  et  drap?  et  drap  på  sin  egen  sønn?  Hvis  faren  din  og  
moren  din  hadde  gjort  det  samme  mot  deg,  ville  du  ikke  vært  her  i  dag,  for  før  du  
ble  født  ville  de  ha  kuttet  deg  stykke  for  stykke  og  kastet  det.  Du  ville  ikke  vært  
her  i  dag.  Når  du  dør,  vil  du  gå  til  helvete  i  minst  1  million  år.  De  vil  sette  deg  i  en  
blodpøl  til  du  råtner  og  dør  og  så  kommer  tilbake  til  livet  igjen  og  igjen...  i  opptil  
en  million  år!  Hver  dag  vil  de  ta  deg  ut  av  fengselet  og  tvinge  deg  til  å  klemme  en  
søyle  av  glødende  metall  slik  at  du  brenner  levende.  Så  satte  de  deg  på  et  
gigantisk  glødende  jern  for  å  brenne  i  hjel.  Hvem  straffer  deg?  Du  straffer  deg  
selv,  din  samvittighet  straffer  deg,  dine  negative  handlinger  straffer  deg.  Ingen  
rømmer  fra  helvete,  alle  menneskene  som  har  det  vondt  går  til  helvete,  ingen  blir  
løslatt  fra  helvete.  Det  er  hva  gudenes  lov  sier.
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Hvis  det  ikke  er  noen  hemmeligheter  og  alle  ser  på  deg,  hvorfor  gjør  du  vondt?
Ikke  prøv  å  gå  over  loven.  Du  må  være  overbevist  om  dette.  Akkurat  som  hvis  du  gjør  godt  
mot  andre  og  gir  av  hele  ditt  hjerte,  vil  andre  elske  deg  og  livet  ditt  vil  bli  fantastisk.

Din  sjel  er  deg.

Du  må  gi  først  for  å  motta  senere.  Tenk  at  denne  kroppen  ikke  er  deg,  den  brukes  av  sjelen  
din.

negativ  årsak  vil  gi  en  negativ  effekt.  Du  må  alltid  ha  det  i  bakhodet.  Hvis  du  ikke  vil  lide  de  
dårlige  konsekvensene  av  dine  negative  handlinger,  gjør  ting  godt  og  respekter  lovene.  
Alle  ser  på  deg,  ikke  tenk  at  ingen  ser  deg  når  du  gjør  ting  galt.  Alt  er  kjent.  Alt  utenfor  
loven:  ikke  gjør  det.

Tusen  takk.

TILBAKEINDEKS
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4.-  DE  TRE  HJERTERNE:  DET  RENE  HJERTET,  
VENNLIGHETENS  HJERTE  OG  LIKHETENS  HJERTE.

Første  hjerte:  det  rene  og  rolige  hjertet.  Dette  hjertet  er  bra  for  deg,  for  å  
kunne  leve  lykkelig  i  dette  livet.

Hei,  de  tre  hjertene  er:  det  rene  hjertet,  det  snille  hjertet  og  det  likeverdige  
hjertet.

Det  andre  (likhetens  hjerte)  er  bra  for  deg  selv,  det  tredje  (godhetens  

hjerte)  er  for  andre;  er  å  hjelpe  og  tjene  mennesker.

For  å  ha  et  rent,  avslappet,  rolig  og  stille  hjerte,  er  det  første  skrittet  du  må  ta  
å  fjerne  alle  slags  negative  tanker  fra  sinnet  ditt.  Når  du  fjerner  den  negative  
tanken,  gjenstår  bare  den  positive  tanken,  så  hjertet  ditt  er  rent.  Det  negative  
hjertet  er  dårlig  for  deg:  hvis  noen  knuser  deg  og  bedrar  deg  og  gjør  deg  all  
slags  skade,  bør  du  ikke  ha  hevn,  for  ellers  vil  du  få  problemer.  Når  du  føler  
et  ønske  om  hevn,  blir  du  sint  og  fortvilet,  og  det  er  dårlig  for  helsen  din.  
Tanken  på  hevn  påvirker  kroppen  din  negativt  og  forårsaker  stress  og  nerver,  
og  du  kan  få  helseproblemer.  Derfor  må  du  unngå  det.

For  å  ha  godt  humør  og  ha  god  helse  er  det  superviktig  å  slutte  å  tenke  på  
hevn.  For  å  ha  et  rent  og  rolig  hjerte  må  du  fjerne  alle  slags  negative  tanker  
og  leve  livet  med  positive  tanker  og  handlinger,  slik  at  du  kan  overvinne  alle  
hindringene  som  dukker  opp  på  alle  områder  av  livet  ditt:  familie,  jobb,  
venner...  fordi  positivt  tiltrekker  seg  positivt.  Akkurat  som  foran  et  speil.  Bildet  
som  speilet  gir  er  det  du  har.  Hvis  du  vil  at  hele  livet  ditt  skal  være  positivt,  
prøv  å  bli  kvitt  alle  de  negative  tankene.  Endre  negativ  til  positiv.  Hvis  negative  
ting  kommer  til  deg,  endre  dem  til  positive.  For  å  endre  ting  til  positivt,  må  du  
bare  tenke  positivt.  Hvis  du  tenker  mer  negativt,  vil  du  motta  enda  mer  
negativt.  Hvis  du  alltid  tenker  negativt,  hvordan  vil  ting  gå  for  deg?  Tanken  er  
veldig  sterk.

Det  andre  hjertet:  likestillingens  hjerte.  Vi  er  alle  like  for  Gud.  Vi  har  ingen  
forskjeller  mellom  oss.

Det  første  hjertet  (det  rene  og  rolige  hjertet)
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Vi  er  alle  Guds  barn.  Ikke  bare  mellom  mennesker.  Det  er  ingen  som  er  
overlegen  noen.  Vi  har  alle  samme  nivå,  uansett  land,

Vi  er  alle  like  for  Gud.  Derfor  må  vi  alle  respektere  hverandre.  Når  en  kvinne  
ønsker  å  skille  seg  fra  en  mann  og  mannen  dreper  henne,  er  det  fordi  han  tror  
han  har  flere  rettigheter  og  tror  han  er  overlegen.  Det  er  ingen  overordnet.  
Ingen  er  overlegen  noen  for  gudenes  og  menneskenes  lov.

Kriger  er  ubrukelige,  de  bringer  bare  lidelse  mellom  brødre.  Vi  er  alle  brødre  
fordi  vår  far  er  Gud.  Liker  det  eller  ikke,  vi  er  alle  Guds  barn.  Verken  mannen  
er  overlegen  kvinnen,  eller  kvinnen  er  mannen  overlegen.  Barn  er  det  samme  
som  voksne.  Fostre  før  fødsel  er  også  likestilt  med  oss,  ikke  fordi  de  er  
mindre  og  er  beskyttet  i  mors  mage,  de  slutter  å  være  mennesker.  De  er  de  
samme  som  oss,  men  mindre.  Du  har  ingen  rett  til  å  drepe  noen  uansett  hvor  
små  og  forsvarsløse  de  er.  Du  tar  helt  feil.  Hvis  du  ikke  elsker  barnet  ditt,  la  
det  bli  født  og  gi  det  opp  for  adopsjon  når  det  er  født.  Det  er  mange  som  
ønsker  å  få  barn  og  ikke  kan.  Det  er  mange  gode  familier  som  ønsker  barn,  
men  på  grunn  av  fysiske  problemer  ikke  kan  få  barn.  Du  må  ikke  drepe  din  
egen  sønn.  De

rase,  skikker...  vi  er  alle  Guds  barn.  Jesus  ble  født  i  Betlehem,  Buddha  ble  
født  i  India,  men  til  tross  for  at  han  ble  født  i  forskjellige  land  og  forskjellige  
raser,  har  de  begge  det  samme  hjertet.  Menn  og  kvinner  er  likeverdige;  enten  
de  er  rike  eller  fattige,  fra  adel  eller  borgere,  er  det  ingen  spesielle  forhold  for  
den  ene  eller  den  andre.  Vi  er  alle  like.  Vi  er  også  like  for  loven.  I  etterlivet  er  
vi  også  lik  dyrene.  Forskjellen  mellom  dyr  og  oss  er  at  vi  er  mer  intelligente,  
men  deres  liv  er  verdt  det  samme  som  vårt.  Dyr  er  også  Guds  barn:  insekter,  
fisker,  fugler,  ormer,  alle  levende  ting  er  Guds  barn.  Husk  godt.  Vannet,  
plantene,  fjellene,  jorden,  universet...  er  Guds  barn.  Det  er  likestilling.  Selv  
cellene  i  organismen  vår  har  sine  egne  tanker.

Hvis  alle  trodde  at  vi  alle  er  like,  at  vi  alle  er  Guds  barn,  ville  det  ikke  vært  noe  
ondskap  i  verden,  det  ville  ikke  vært  kriger,  det  ville  ikke  vært  mord,  og  denne  
jorden  ville  vært  et  paradis.  Hvis  ett  land  har  problemer,  må  det  andre  hjelpe  
det  og  omvendt.  Hvis  vi  hjalp  hverandre,  ville  vi  levd  veldig  bra,  som  en  stor  
familie.  En  familie  hjelper  deg  alltid:  når  du  er  liten  hjelper  far  og  mor  deg,  de  
gir  deg  alt  du  trenger  for  å  leve  og  ta  vare  på  deg.  Når  foreldrene  blir  eldre,  
må  barna  ta  vare  på  dem  og  hjelpe  dem.  Akkurat  som  mellom  brødre  som  
hjelper  hverandre  når  de  trenger  det.  Alle  har  sine  øyeblikk  med  lykke  og  
uflaks.  Akkurat  som  land  når  de  har  naturkatastrofer  som  tørke,  flom,  
tornadoer...  Når  dette  skjer,  hjelper  andre  land  med  å  overvinne  denne  
uflaksen.  I  dag  kan  det  berøre  ett  land  og  i  morgen  et  annet.  Vi  trenger  alle  å  
hjelpe  hverandre.  Så  denne  verden  vil  være  et  paradis.
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1  hjelp  med  penger  til  mennesker  i  nød.

Tusen  takk.

2  råder  folk  med  gode  ord  til  å  gjøre  godt  og  ikke  ondt.

TILBAKEINDEKS

mor/far  tror  de  er  overlegne  babyen,  det  er  derfor  de  dreper  ham.  Før  eller  etter  
fødselen  er  babyer  babyer.

3  bli  frivillig  med  fritiden  din,  hjelp  de  som  trenger  det:  eldre,  syke,  prøv  det!  så  
livet  ditt  vil  bli  fantastisk.  Dine  skjøter  vil  bli  returnert  til  deg  med  renter.  Hjelper  
du  til  med  penger  får  du  snart  mer  penger,  hjelper  du  med  ord  hver  dag  blir  du  
smartere,  blir  du  frivillig  får  du  god  helse  og  et  langt  liv.

Vi  er  alle  Guds  barn.  Det  er  det  du  må  forstå.  Fosteret  før  fødselen  har  samme  
tilstand  som  etter  fødselen,  selv  om  menneskets  lov  ikke  gir  det  den  retten,  for  
Gud  er  de  likestilt  med  oss.  Alle  vesener  som  har  et  hjerte,  stort  eller  lite,  vi  er  alle  
Guds  barn.  Hvis  du  skulle  høre  skrikene  fra  fosteret  som  ble  kuttet  stykke  for  
stykke  ut  av  mors  mage,  ville  det  knuse  hjertet  ditt.  Hvis  du  vil  føle  den  smerten,  
prøv  å  kutte  armer  og  ben  med  saks.  Bevis!  Du  vil  se  hvilken  smerte  du  føler.  Vel,  
fosteret  føler  den  samme  smerten.  Den  smerten  føles  også  av  sønnen  din  når  du  
dreper  ham.

Det  tredje  hjertet:  Vennlighetens  hjerte.  Hjertet  av  vennlighet  er  hjertet  mot  andre.  
Du  må  hjelpe  de  som  trenger  det  mest.  Hvis  du  kan  hjelpe  med  €1,  hjelp  med  €1,  
hvis  du  kan  gi  €10,  gi  dem,  hjelp  med  €10.  Hjelp  så  mye  du  kan.  Med  pengene  du  
har  igjen  må  du  hjelpe.  Hvis  du  hjelper  vil  energien  din  være  positiv  og  livet  ditt  
vil  være  positivt.  Du  vil  selv  føle  deg  fornøyd  og  glad.

Dette  er  de  tre  hjertene.  Hvis  du  handler  med  alle  tre  hjerter,  vil  livet  ditt  alltid  
være  positivt,  du  vil  leve  lykkelig,  du  vil  ha  et  langt  liv  uten  sykdom  og  når  du  en  
dag  dør,  garanterer  jeg  at  du  vil  være  i  paradis  hos  Gud.  Hvis  du  gjør  som  Gud  
befaler,  vil  du  logisk  nok  leve  i  et  paradis  med  Gud.  På  denne  jorden  vil  du  leve  
som  i  et  paradis,  og  når  du  dør  vil  din  sjel  være  i  et  paradis.  Du  kommer  til  å  ha  
alt.  Jeg  vil  at  du  godtar  rådet  mitt.  Tenk  positivt,  snakk  positivt  og  handle  positivt  
og  livet  ditt  her  og  etter  døden  vil  være  positivt.

Jeg  ønsker  at  alle  skal  handle  med  disse  tre  hjertene.
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5.-  ÉN  GUD  FOR  ALLE

All  undervisningen  i  de  tre  religionene  er  praktisk  talt  lik,  målet  er  å  bli  gode  
mennesker.  Vi  bør  ikke  drepe  hverandre  fordi  vi  er  brødre,  barn  av  samme  
Gud.  Samme  for  alle.  Allah  mektig,  Jesus  Kristus  eller  Buddha  er  den  samme  
personen  de  bare  er  født  i  forskjellige  land,  i  forskjellige  kulturer,  men  de  er  
alle  like.  Hver  rase,  hver  person  født  på  forskjellige  steder  og  kulturer,  vi  har  
den  samme  sjelen.  Hvis  du  kan  forstå  dette,  kan  du  endelig  leve  i  fred  i  denne  
verden.  Det  vil  ikke  være  kriger  eller  forbrytelser,  fordi  alle  mennesker  er  
Guds  barn.  Den  eneste  forskjellen  er  at  noen  ble  født  prinser  og  andre  
tiggere,  fordi  i  tidligere  liv  gjorde  noen  godt  mot  folk  og  andre  gjorde  
ingenting  eller  bare  levde  egoistisk.  Så  hvis  du  i  tidligere  liv  var  egoistisk  og  
såret  mennesker,  logisk  nok  vil  du  i  dette  livet  være  fattig,  du  vil  ikke  ha  noe.  
Hvis  du  i  tidligere  liv  har  gjort  godt  for  mennesker  i  dette  livet  kan  du  nyte.  
Men  hvis  du  bare  nyter,  bruker  du  fordelene  fra  tidligere  liv,  og  hvis  du  ikke  
gjør  godt  for  folk,  vil  du  snart  bruke  kreditten  din  og  begynne  på  nytt.

Tre  religioner  er  én.  muslim,  katolikk  og  buddhist.  De  tre  er  ett,  de  er  like.  Vi  
er  alle  Guds  barn.  Katolikken  ber  til  Faderen  som  er  i  himmelen,  muslimen:  
til  Allah  og  buddhismen  til  Buddha.

For  eksempel:  bensin,  dette  drivstoffet  brukes  til  alle  typer  biler,  alle  merker  
bruker  samme  bensin  laget  av  petroleum.  At  bensin  er  som  sjelen,  energien  
vår.  Den  energien  fra  sjelen  kommer  inn  i  kroppen  vår,  det  spiller  ingen  rolle  
om  du  er  vakker  eller  stygg,  fattig  eller  rik,  det  er  det  samme,  det  er  ingen  
forskjell.  Gud  er  mektig,  snill  og  intelligent  og  sender  sine  barn  avhengig  av  
kulturen  og  skikkene  i  hvert  land.  Så  folk  bør  godta  læren  hans.  Slik  at  denne  
jorden  er  et  paradis.  Dette  er  Guds  mål.  Gud  gjør  ingen  forskjell  mellom  raser  
og  religioner.

Den  rike  mannen  er  ikke  rik  fordi  han  har  åtte  armer  og  to  hoder,  nei,  eller  
fordi  han  er  mer  intelligent.  Alt  kommer  fra  tidligere  liv.  Når  du  har  makt  og  
rikdom  i  dine  hender,  må  du  hjelpe  mennesker.  Aldri  beordre  å  drepe  eller  
føre  kriger,  det  forkorter  lykken  og  helsen  din.
Mennesker  som  dreper  eller  skader  andre  og  fortsatt  lever,  er  det  fordi  de  i  
sitt  tidligere  liv  har  samlet  meritter  og  ennå  ikke  har  brukt

Jesus  Kristus,  Buddha,  Mohamed  er  alle  Guds  barn,  de  er  barn  av  den  samme  
Gud,  det  er  som  en  far  som  har  tre  barn.  De  er  fra  samme  familie.  Det  er  
derfor  du  må  forstå  at  alle  religioner  er  en  del  av  samme  familie.  Det  er  
samme  far.  Vi  må  hjelpe  hverandre,  mennesker  fra  en  religion  til  en  annen,  
fra  en  rase  til  en  annen  rase.
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Du  kan  ikke  finansiere  abort  slik  at  den  stakkars  moren  som  ikke  har  peiling  på  
konsekvensene  skal  drepe  barnet  sitt,  for  det  er  som  om  du  dreper  ditt  eget  barn.  
For  vi  er  alle  ett.  Alt  negativt  produserer  negativt,  det  blir  en  demon  for  deg.  Det  
er  ikke  et  barnespill.  Jeg  håper  du  forstår  hva  jeg  sier.  Hvis  du  forårsaker  negativ,  
straffer  du  deg  selv  fordi  det  negative  kommer  tilbake  til  deg.  Menneskelig  lov  
straffer  deg  ikke,  men  din  samvittighet  gjør  det.  Helvete  eksisterer,  uansett  om  du  
tror  på  Gud  eller  ikke,  vil  rettferdighet  fordømme  deg  det  samme.

Mange  mennesker  forstår  ikke:  Allah,  Gud  Faderen  og  Buddha  er  den  samme  
personen.  Det  eneste  som  avhenger  av  kultur,  land  eller  rase,  endrer  måten  å  nå  
flere  mennesker  på,  for  å  nå  hele  verden,  det  endrer  seg  avhengig  av  kultur.  Alt  
er  det  samme,  annerledes  utseende

Jo  mer  vi  forurenser,  jo  verre  vil  det  være  for  planeten  vår,  og  vi  lever  på  denne  
planeten,  det  er  ingen  andre  å  leve  på.  Vi  må  ta  godt  vare  på  den.

Det  spiller  ingen  rolle  om  du  tror  eller  ikke,  hvis  du  gjør  galt,  vil  du  gå  i  fengsel.  
Ingen  slipper  unna  og  fremfor  alt  straffer  du  deg  selv.  Så  når  du  har  makt  eller  
rikdom,  dra  nytte  av  det  og  hjelp  andre.  Så  i  det  neste  livet  kommer  du  til  å  leve  
som  en  konge.  Husk  godt:  hvis  du  gjør  godt  mot  andre,  gjør  du  det  mot  deg  selv.  
Det  er  verdt  å  gjøre  for  andre.  Som  pornoskuespillere/ras.  Den  verste  forbrytelsen  
er  porno.

Vi  må  ikke  skille:  tre  religioner  er  én,  samme  Gud.

all  kreditt,  men  når  som  helst  kan  du  ikke  sitte  igjen  med  ingenting.  Det  er  som  
om  en  far  etterlater  mye  penger  i  arv  til  sønnen  og

Jo  mer  porno  du  gjør  verre,  jo  verre  vil  du  ende  opp.  Du  vil  få  en  dødelig  alderdom.  
Ingen  ender  godt.  Dine  barn,  dine  barnebarn  vil  ende  fatalt.

sønnen  slutter  ikke  å  bruke  på  tull  og  bruker  umiddelbart  arven  sin.

På  en  natt  kan  alt  gå  tapt.  For  eksempel,  i  et  kasino  på  kort  tid  kan  du  tape  1  000  
000  dollar.  Som  herskerne  når  de  sier  "abort,  abort,  abort..."  pass  på,  de  bruker  
all  æren  av  sine  tidligere  liv.  Helse,  rikdom,  penger,  flaksen,  livet  ditt  kommer  til  
å  bli  negativt  raskt.  Forsiktig!  Ikke  kast  bort!  Benytt  anledningen  til  å  hjelpe  folk.  
Du  bør  ikke  holde  en  krone  fra  andre,  for  du  vil  betale  dyrt.  Gud  kommer  til  å  
straffe  deg  når  som  helst,  ikke  dra  nytte  av  andre,  eller  dra  nytte  av  skatter  for  å  
berike  deg  selv  eller  være  til  fordel  for  din  familie  eller  venner.  Du  vil  betale  dyrt  
for  dette  før  eller  siden.  Sikker.  Ingen  slipper  unna.

Husk  godt:  ikke  gå  imot  Guds  lov,  det  er  ikke  en  barnelek...  Gud  er  mektig,  når  
som  helst  kan  det  være  jordskjelv,  tyfon,  flom...  enhver  ulykke  og  vi  sitter  igjen  
med  ingenting.  Innen  30  år  vil  verdens  befolkning  være  70  %  mindre  fordi  det  vil  
være  mange  jordskjelv  og  naturkatastrofer.

Vi  tar  ikke  vare  på  natur  og  miljø,  det  er  et  større  og  større  hull  i  ozonlaget,  hver  
dag  forurenser  vi  jorden  mer  og  hva  skjer?  Vi  betaler  konsekvensene,  været  blir  
gale,  det  er  konsekvensene.
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Å  få  undervisningen  til  å  forstå  og  lære  å  være  gode  mennesker  er  det  jeg  prøver  å  nå  alle  
verdenshjørner.  Vi  er  alle  nr.  Det  må  du  forstå.  Vi  må  alle  hjelpe  hverandre  fordi  vi  er  en  stor  
familie.  Det  er  ingen  meg,  du,  ham,  nei.  Vi  må  alle  hjelpe  hverandre.  For  at  alle  skal  leve  
godt,  må  de  rike  landene  hjelpe  de  fattige  landene.

Alle  liker  opprinnelseslandet  sitt,  ingen  vil  flykte  og  enda  mindre  med  en  båt  
som  krysser  havet  med  mange  farer,  ingen.  Hvis  de  rike  landene  hjalp  de  
fattige,  var  i  solidaritet  med  dem,  ville  ingen  forlate  landet  deres  på  jakt  etter  et  
bedre  liv.  Hvis  vi  virkelig  alle  følte  oss  ett,  ville  de  rike  landene  hjelpe  de  fattige,  
og  hver  og  en  ville  leve  lykkelig  og  i  fred  i  landet  sitt.  Det  som  skjer  er  at  rike  
land  er  egoistiske  og  bare  tar  vare  på  folket  sitt.  Hvis  det  ikke  var  noen  forskjell  
mellom  meg,  deg  og  ham,  hvis  vi  alle  følte  oss  ett,  ville  denne  verden  vært  
veldig  glad,  den  ville  vært  et  paradis  for  alle.

Husk  at  vi  alle  er  ett.

Du  må  ikke  knuse  en  annen,  eller  lure  den  andre,  eller  utnytte  mennesker,  fordi  
den  andre  er  deg.

men  det  er  det  samme.  Annen  måte  å  undervise  på,  men  målet  er  det  samme:  å  
bli  udødelig.

Tusen  takk.

TILBAKEINDEKS
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6.-  DE  TI  BUD  I  GUDS  LOV  BUDDHA

Buddhalovens  første  bud:  Du  skal  ære  din  far  og  din  mor.  Du  må  behandle  din  far  og  mor  
godt,  med  hjerte.

Det  andre  budet  i  Buddhas  lov:  Du  skal  ikke  stjele.  Å  stjele  penger  som  ikke  er  dine  eller  
gjøre  noe  for  å  få  penger  som  ikke  er  dine  er  å  stjele.  Som  politikerne  som  styrer  og  stjeler  
folkets  penger  gjennom  kommisjoner.  Samvittigheten  deres  vet  at  de  stjeler.  Ved  å  ta  
provisjoner  blir  alt  arbeid  dyrere  og  hvem  som  betaler  er  ikke  politikerne,  det  er  innbyggerne  
som  betaler  med  pengene  fra  skattene.  Om  noen  år  vil  du  nyte  pengene  du  har  stjålet.  Når  
du  dør,  venter  helvetes  lidelse  på  deg  i  milliarder  av  år.  Det  er  ikke  verdt  å  stjele  eller  ta  imot  
bestikkelser  eller  tilbakeslag.  Før  eller  siden  vil  du  betale  dyrt.

Fordi  din  far  og  mor  har  gitt  deg  liv,  de  har  matet  deg,  de  har  tatt  vare  på  deg,  de  har  kledd  
deg,  de  har  gitt  deg  en  utdannelse  av  hele  sitt  hjerte.  Dette  er  det  første  budet:  ær  din  far  og  
mor.

Navnet  ditt  vil  bli  flekkete  og  du  vil  se  dårlig  ut  foran  familien  din  og  samfunnet.  Hvis  de  som  
stjeler  lytter  til  meg,  returner  raskt  de  stjålne  pengene  og  gjør  gode  gjerninger  for  å  rydde  
opp  i  lovbruddet.

Når  du  er  eldre  bør  du  ikke  ta  abort  selv  om  loven  tillater  det.  Hvis  faren  og  moren  din  hadde  
abortert,  hadde  du  ikke  blitt  født.

Hei  de  10  bud  i  Buddhas  lov.  De  ligner  på  de  10  budene  i  Guds  lov.  Veldig  lik.

Din  far  og  mor  ga  deg  livet,  de  ga  deg  alt.  Hvis  du  aborterer  vil  du  få  negative  konsekvenser  
for  fremtiden  din.  Hold  utkikk!  Jeg  råder  deg  til  å  respektere  livet.  Ikke  drep  noen  levende  
vesener,  ikke  engang  en  insekt,  ikke  en  orm,  langt  mindre  en  baby  før  den  blir  født,  blod  av  
blodet  ditt,  du  må  forstå  det.  Det  skal  du  heller  ikke,  Drep  naturen;  kutte  ned  trær,  forurense  
luften,  vannet...  alt  dette  dreper  naturen.  Du  må  hjelpe  mennesker,  få  dem  til  å  forstå  med  
dine  handlinger  og  ord  at  du  ikke  skal  drepe  noe  dyr.

Når  vi  dreper  et  dyr  og  spiser  det,  vet  vi  ikke  hvilket  virus  det  kan  ha  og  hva  som  kan  
forurense  oss.  Som  aper,  ved  å  spise  apekjøtt  har  mange  mennesker  blitt  smittet  med  AIDS-
viruset,  millioner  av  mennesker  i  verden  har  dødd  av  dette  viruset.  Ved  å  drepe  og  spise  kyr  
har  mange  mennesker  også  blitt  smittet  av  kugalskapviruset  og  døde.  Det  har  også  skjedd  
ved  å  spise  fuglekjøtt,  mange  mennesker  har  blitt  smittet  av  fugleinfluensaviruset.  Hvis  du  
spiser  dyr,  kan  du  bli  smittet  med  deres  virus.

For  buddhismen  er  de  10  budene:
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Det  femte  budet  i  Buddhas  lov:  Ikke  provoser  til  kamp.

Ønsket  om  sex:  For  kjærlighet  eller  hva  som  helst,  i  denne  verden  er  det  mange  dødsfall  av  
denne  grunn.  Å  finne  en  unnskyldning  for  å  ha  sex  er  en  forbrytelse.  Det  fungerer  ikke.  
Under  ingen  omstendigheter  kan  du  ikke  ha  sex  utenfor  ekteskapet.  Ingen  unnskyldning  
virker.  Det  må  du  forstå.  Ønsket  om  penger:  For  penger  tar  korrupte  politikere  provisjon  for  
å  bli  rike,  lure  folk,  stjele  fra  folk,  drepe  folk,  selge  narkotika,  skade  folk,  det  får  konsekvenser  
før  eller  siden  de  vil  betale.

Å  oppfordre  til  kamper  mellom  mennesker  eller  kritisere  noen  for  å  rense  samvittigheten  og  få  
den  andre  til  å  se  dårlig  ut  er  en  forbrytelse  som  kan  straffes  i  millioner  av  år.

Det  tredje  budet  i  Buddhas  lov:  Sex.  Dette  er  den  største  forbrytelsen  i  denne  verden.  Det  er  
to  typer  sex  med  tanke  og  handling.  Hvor  mange  mennesker  har  dødd  for  sex?  Kvinner  som  
selger  kroppen  for  penger  for  å  tilfredsstille  menns  luner.  Sex  i  paret,  i  ekteskapet  er  riktig.  
Utenfor  ekteskapet  er  det  feil  sex,  det  er  en  forbrytelse  og  du  vil  betale  dyrt.  Sex  utenfor  
ekteskapet  er  ikke  tillatt  under  noen  omstendigheter,  under  noen  unnskyldning,  ikke  engang  
for  kjærlighet.  Hvis  kvinnen  lager  pornofilmer  eller  viser  sin  intime  kropp  for  å  provosere  
menn  og  oppfordre  dem  til  å  ha  sex,  vil  de  betale  milliarder  av  år  til  helvete.  Gjør  positive  
ting  for  folk.

Det  sjette  budet  i  Buddhas  lov:  Ordet.  Ikke  si  stygge  ord  til  andre.  Respekter  den  andre.  Med  
ord  kan  du  drepe  mennesker  og  du  kan  gjøre  folk  syke  og  opprørte.  Pass  på  ordene  dine  og  
ikke  sår  noen  med  dem.

Det  fjerde  budet  i  Buddhas  lov:  Du  skal  ikke  lyve.  Når  du  lyver  kan  du  ikke  lyve  for  deg  selv.  
Du  kan  lure  folk,  men  du  kan  ikke  lyve  for  deg  selv.  Du  vet  når  du  lyver.  Ikke  prøv  å  
manipulere  folk  med  løgnene  dine.  Å  lyve  når  du  dør  blir  straffet  ved  å  strekke  ut  tungen  og  
kutte  den  i  biter.  Forsiktig.  Det  er  ikke  verdt  å  lide  millioner  av  år  for  å  fortelle  løgner  som  
ikke  går  noen  vei.  Hvis  du  lyver  for  folk,  er  det  ingen  som  kommer  til  å  stole  på  deg.  Livet  
ditt  kommer  til  å  bli  et  rot.

En  løgnaktig  person  er  ikke  en  person,  han  er  verre  enn  dyr.  Fortell  aldri  løgner,  selv  om  
sannheten  ikke  er  i  din  favør,  fortell  alltid  sannheten.  Siden  folk  som  går  til  retten  forteller  
løgner  for  å  vinne  rettssaker,  går  denne  enheten  til  helvete.  Du  kan  lure  en  dommer,  men  
ikke  samvittigheten  din.  Når  du  dør  er  alt  registrert  og  kjent.  I  etterlivet  er  alt  kjent.

Buddhas  lovs  syvende  bud:  Ikke  oppfordre  folk  til  å  ha  seksuelle  forhold.  Ikke  provoser  noen  
til  å  begå  seksuelle  handlinger.  Det  må  vite.  Veldig  viktig.  Du  bør  ikke  anbefale  pornofilmer,  
vertinneklubber...  slik  at  folk  går  for  å  ha  sex  eller  begå  utroskap.  Dette  er  en  forbrytelse.  
Øye!

Det  åttende  budet  i  Buddhas  lov:  Forlat  ønsker.  De  fem  begjærene  som  oppsummerer  de  
andre  er:  begjær  etter  berømmelse,  sex,  penger,  mat  og  søvn.  Ønsket  om  berømmelse:  
Mange  mennesker  for  berømmelse  ofrer  hva  som  helst.  Med  dette,  vær  veldig  forsiktig.
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Det  niende  bud  og  Buddhas  lov:  Ikke  begå  hevn.  Du  skal  ikke  ha  hevn  mot  andre  selv  om  folk  
sårer  deg,  knuser  deg,  du  skal  ikke  ta  hevn.  Hvis  du  ikke  forlater  tanken  på  hat  og  hevn,  er  du  
den  første  som  vil  lide.  Hvis  du  bærer  den  byrden  hver  dag,  vil  det  påvirke  livet  ditt  negativt.

Tusen  takk.

Dette  er  de  10  budene  i  Buddhas  lov.  Hvis  du  kan  oppfylle  disse  budene,  når  du  dør,  vil  du  bli  
født  i  paradis  for  å  nyte  minst  9.000.000.000  år.  Hvis  du  ikke  oppfyller  dem,  vil  du  ikke  kunne  
komme  inn  i  paradiset  og  helvetes  lidelse  venter  på  deg.  Det  er  derfor  du  tenker  på  det.  noen  
år  vil  vi  leve.

TILBAKEINDEKS

Selv  om  du  har  helt  rett  i  verden,  glem  den  tanken.

Prøv  å  gjøre  ting  godt  gjort.

Å  nyte  noen  år  er  ikke  verdt  steinen.  Bedre  å  tjene  mindre  og  leve  bedre.  Regnskapet  kommer  
ikke  ut.  Tjen  penger  på  lovlig  måte.

For  det  er  den  eneste  løsningen  å  tilgi,  for  før  eller  siden  kommer  den  andre  til  å  få  den  straffen  
de  fortjener.  Guds  lov  vil  sørge  for  at  han  blir  straffet.  Du  trenger  ikke  bekymre  deg.  Hevn  er  
dårlig  for  deg.  Du  må  forstå  det  og  du  må  beskytte  deg  selv  og  ikke  bære  den  følelsen  av  hevn  
inni  deg  fordi  det  bare  vil  skade  deg.  Glem  det.  Ikke  legg  mer  søppel  inni  deg,  selv  om  du  har  
helt  rett  i  verden.  Ikke  bekymre  deg,  alle  vil  få  sin  straff.

Ønsket  om  mat:  Vi  trenger  å  spise,  men  vi  må  ikke  misbruke  mat,  spesielt  kjøtt.  Alle  arter  bærer  
deres  virus..  de  har  forårsaket  mange  dødsfall.  Ikke  verdt  det.  Fjærfekjøtt,  biff,  apekjøtt...  Hele  
problemet  er  at  vi  dreper  de  fattige  for  å  oppmuntre  dem  til  å  spise.  Jeg  har  vært  vegetarianer  
i  40  år  og  har  aldri  hatt  noen  helseproblemer.  Tennene  vi  har  er  som  kuer  og  hester,  vi  er  
vegetarianere,  vi  er  ikke  forberedt  på  kjøtt  som  tigre  eller  løver.  Tarmene  våre  er  veldig  lange  
og  det  tar  oss  to  uker  å  drive  ut  kjøttet  og  det  er  derfor  det  råtner  inni  oss,  i  motsetning  til  
katter  som  raskt  fjerner  kjøttet  de  spiser.  Ønsket  om  å  sove:  Mange  liker  å  sove.  Men  å  sove  
mye  kan  føre  til  helseproblemer.

Kroppen  trenger  å  bevege  seg,  hvis  vi  ikke  beveger  oss  brytes  kroppen  sammen.  Derfor  må  
du  sove  akkurat  nok,  ikke  for  mye  og  ikke  for  lite.  Akkurat  nok.  Når  du  dør  vil  du  kunne  sove  i  
millioner  av  år  og  ingen  vil  plage  deg,  så  ikke  bekymre  deg.

Det  tiende  bud  i  Buddhas  lov:  Gjør  godt  og  ikke  ondt.
En  person  som  vet  at  det  han  gjør  er  galt,  og  fortsetter  å  begå  den  forbrytelsen.  Den  vet  at  det  
gjør  vondt  og  det  fortsetter  og  fortsetter.  Du  vil  alltid  havne  i  fengsel.  Han  vet  hva  som  er  godt  
og  hva  som  er  ondt,  men  han  fortsetter  å  gjøre  det  onde.  Han  lytter  ikke  til  noens  råd.  Denne  
personen  har  mye  negativt  i  hodet.
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7.  DE  10  BUD  I  GUDS  LOV.

De  10  budene  i  Guds  lov.  Hvorfor  advarer  Gud  oss  om  disse  budene?  Disse  
budene  er  bindende  for  alle.  Hver  person,  alle  Guds  barn  må  følge  disse  10  
budene  i  Guds  lov.  Når  en  person  oppfyller  disse  10  budene,  er  han  et  sant  
Guds  barn,  og  når  han  dør,  vil  han  leve  i  Guds  rike.  Du  kan  gå  inn  i  gudenes  
rike.  Du  må  oppfylle  100  %  av  disse  budene.  Det  er  som  et  pass  for  innreise,  
og  når  du  først  kommer  inn  i  gudenes  rike,  er  det  for  alltid.  På  denne  jorden  
er  det  bare  20  %  av  ting  som  går  bra  for  oss,  80  %  går  ikke  bra  eller  går  galt.  
På  denne  jorden  lever  vi  med  angst,  problemer,  frykt,  med  døden...  og  alle  
slags  negative  ting.  I  Guds  rike  er  livet  uendelig,  husk  godt,  når  du  kommer  
inn  har  du  et  evig  liv.  Når  en  ren  og  ren  sjel  ankommer  gudenes  rike  etter  å  ha  
oppfylt  de  10  budene,  inntil  du  oppfyller  disse  10  kravene,  kan  du  ikke  gå  inn.  
Gud  forteller  oss  tydelig  at  når  du  kommer  inn  har  du  kategorien  Saint.  En  
helgen  dør  aldri,  livet  hans  er  uendelig  og  ikke  bare  dette,  alt  du  tenker  på  i  
det  øyeblikket  er  foran  deg.  Dette  betyr  at  hvis  du  vil  bo  i  et  palass  laget  av  
gull  og  diamanter  og  edelstener,  hvis  du  vil  spise  hvilken  som  helst  mat  du  
kan  tenke  deg,  kommer  alt  du  tenker  på.  Du  kan  leve  med  menneskene  du  
elsker  mest,  med  barna  dine,  vennene  dine,  med  hvem  du  vil  for  alltid.  Ikke  
som  her  på  jorden  at  hver  enkelt  går  for  sine  interesser.  For  eksempel,  i  
Spania,  65%  av  par  som  blir  skilt,  ingen  har  et  rent  hjerte,  det  er  derfor  de  har  
problemer.  Når  du  gifter  deg,  sverger  du  for  Gud  at  du  kommer  til  å  elske  den  
personen  resten  av  livet,  på  godt  og  vondt,  og  da  endrer  den  tanken  seg.  Det  
er  ikke  som  Guds  rike,  der  er  alt  positivt,  og  du  kan  reise  mellom  stjernene  til  
et  hvilket  som  helst  sted  i  universet.  Solsystemet  vårt  er  ikke  det  eneste,  det  
finnes  millioner  på  millioner  av  solsystemer.  Du  kan  reise  og  bo  hvor  du  vil  
og  med  hvem  du  vil.  Du  har  kategorien  Saint.

De  ti  bud  er  det  eneste  som  kreves  av  deg  for  å  komme  inn  i  gudenes  rike.  
Hvis  du  oppfyller  alt  som  gudene  krever  før  du  dør,  vil  du  være  en  ren  sjel  
som  Jesus.  Hvis  du  kan  oppfylle  det,  vil  du  bli  som  Jesus  Kristus.

HVA  BETYR  DET?  Elsk  Gud  over  alle  ting  på  denne  jorden.  Fordi?  fordi  alt  du  
ser  og  berører  ikke  er  ekte,  det  er  ren  fantasi.  Alt  du  eier,  eiendom,  penger,  
titler,  alt  du  har,  når  som  helst  når  du  dør  forsvinner  alle  ting  og  du  har  
ingenting  lenger.  Når  du  dør  tar  du  ingenting  med  deg.  Alt  du  har  forsvinner.  
Du  sitter  igjen  med  ingenting,  det  er  ingenting  av  deg.  Det  du  har  på  denne  
jorden  er  til  bruk  på  denne  jorden,  når  du  dør  vil  du  ikke  ta  med  deg  noe.  
samme  som  når

Nå  skal  jeg  snakke  om  disse  10  budene:  FØRST:  DU  

SKAL  ELSKE  GUD  OVER  ALLE  TING.
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Hva  er  viktigere?  gå  på  fest  eller  gå  i  kirken  for  å  høre  Guds  ord.  Hvis  du  ikke  
tror  på  Gud,  vil  du  aldri  høre  Guds  ord.  Hvis  du  i  stedet  for  å  gå  på  en  fest  går  
til  kirken  for  å  lytte  til  Guds  ord,  for  å  lære  og  deretter  tenke  og  handle  som  
Gud  befaler,  vil  du  være  en  hellig  og  du  vil  leve  i  Guds  rike.  Derfor  må  du  i  
fritiden  lytte  til  Guds  ord,  du  må  gå  i  kirken  minst  en  gang  i  uken  for  å  lytte  til  
Guds  ord.  Dette  vil

Dette  betyr  at  du  ikke  kan  ta  så  lett  på  eller  navngi  Gud.  Jeg  sverger  til  Gud!" .  
Dette  er  forbudt.Folk  sier  mye:  "

vi  er  født,  vi  bringer  ingenting  til  denne  verden.  Når  du  dør  må  du  forlate  alt,  
du  kan  bare  ta  dine  gode  og  dårlige  gjerninger,  det  er  det  eneste  vi  bærer  på.  
Hvis  vi  holder  de  10  budene  når  du  dør,  vil  Gud  komme  og  lete  etter  deg,  hvis  
du  ikke  holder  de  10  budene,  vil  djevelen  komme  for  å  ta  deg  til  helvete.  
Prøvelsene  i  helvete,  du  kan  ikke  skjule  noe,  det  er  som  om  samvittigheten  
din  er  koblet  til  en  skjerm.  Alle  dine  tanker,  alle  dine  dårlige  gjerninger,  blir  
sett.  Det  er  ikke  som  denne  verdens  prøvelser  at  du  kan  fortelle  løgner  foran  
dommeren.  I  helvetes  dom  vil  alt  se  ut  som  en  film,  du  trenger  ikke  si  noe.  I  
helvete  ser  du  alt.  Samvittigheten  vår  er  som  den  svarte  boksen  til  et  fly  som  
registrerer  alle  dine  gode  og  dårlige  handlinger.  Du  vil  aldri  lure  deg  selv,  alt  
er  registrert  fordi  elskerinnen  din  er  ren,  det  er  tanken  din  som  er  negativ,  det  
er  derfor  sjelen  registrerer  alt.  Ingen  slipper  unna  og  straffen  kommer  den  
samme.  Når  du  kommer  inn  i  helvete  kommer  du  ikke  ut  før  etter  1  000  000  år.  
Og  hver  dag  vil  du  bli  torturert  til  du  oppfyller  straffen  for  dine  negative  
handlinger.  Det  er  ikke  som  fengsel  her  på  jorden  med  alle  bekvemmeligheter.

Du  gjør  en  stor  feil,  du  kan  ikke  lure  Gud.  Gud  er  mektig,  unik,  han  vet  alt,  han  
er  vår  Far.  Vi  kan  ikke  bruke  navnet  hans  så  lett,  vi  må  respektere  Guds  navn.  
Ikke  kom  med  falske  løfter  i  Guds  navn.  Du  kan  ikke  drepe  i  Guds  navn;  mange  
mennesker  bruker  Guds  navn  for  å  drepe.  I  henhold  til  forskjellige  kulturer,  
forskjellige  land,  kan  Guds  navn  uttales  på  forskjellige  måter  med  forskjellige  
navn:  Allah,  Buddha,  Fader  vår...  hver  og  en  som  de  vil,  men  det  er  bare  en  
Gud.  Det  spiller  ingen  rolle  hvilket  navn  vi  gir  den.  De  ti  bud  i  Guds  lov  er  for  
alle  Guds  barn,  uavhengig  av  rase  eller  farge,  hvit,  svart,  gul,  rød...  uansett  
farge.  Vi  er  alle  Guds  barn;  kvinner,  barn,  kjekke,  stygge,  høye,  lave,  mektige,  
millionærer...  vi  er  alle  like  og  de  vil  alle  bli  straffet  på  samme  måte.

Husk  godt:  ikke  gå  inn  i  helvete.  Ikke  gå  mot  budene  i  Guds  lov,  og  du  vil  få  
din  belønning.  Du  vil  elske  Gud  over  alle  ting,  for  Gud  er  evig.  Ikke  tro  at  du  
vil  leve  i  mange  år,  for  enhver  dag  kan  være  din  siste  dag,  hvilken  som  helst  
natt  kan  være  din  siste  natt.  Ingen  vet.  Du  kan  dø  når  som  helst.  Kirkegården  
er  full  av  mennesker  i  alle  aldre.  Vi  er  reisende  på  denne  jorden.  Hvis  du  består  
disse  10  testene  kan  du  komme  til  himmelen  for  alltid,  og  hvis  du  lever  et  
negativt  liv  kan  du  gå  til  helvete  for  alltid.  Hvis  du  er  negativ  og  dårlig  er  det  
bare  demonene  som  vil  ha  deg  og  helvete  venter  på  deg.

TREDJE:  DU  VIL  HELIGE  FERIEN.

ANDRE:  DU  SKAL  IKKE  GJELGE  GUDS  NAVN.
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FEMTE:  DU  SKAL  IKKE  DREPE.

Med  kniver  og  saks  begynner  de  å  klippe  barnet  stykke  for  stykke  slik  at  det  
ikke  blir  født.  De  tar  babyen  bit  for  bit  fra  innsiden  av  moren  og  kaster  deretter  
bitene  i  søpla.  De  dreper  et  Guds  barn.

Denne  er  veldig  tydelig.  Du  vil  ikke  drepe.  Ikke  drepe  dine  egne  barn  slik  mange  mennesker  
gjør  med  abort.  Å  drepe  barnet  ditt  er  som  å  drepe  deg  selv,  fordi  barnet  ditt  er  en  del  av  
deg,  en  del  av  kroppen  din.  Du  kan  ikke  drepe  ditt  eget  barn,  selv  dyr  tar  vare  på  og  beskytter  
barna  sine.  Når  du  kommer  nær  en  mor  med  unge,  viser  hun  deg  tennene  sine,  og  hvis  du  
kommer  for  nær  kan  de  drepe  deg  for  å  beskytte  barna  hennes.  Det  må  du  forstå.  Du  kan  
ikke  drepe  under  noen  omstendigheter.  Det  er  mange  land  som  dreper  hverandre,  mellom  
raser,  det  er  mange  eksempler.  Krig  i  Guds  navn  kan  ikke  føres,  det  er  mange  kriger  og  drap  
i  Guds  navn.  Gud  sier:  du  skal  ikke  drepe.  Under  ingen  omstendigheter  må  og  kan  du  ikke  
drepe.  Det  er  forbudt  å  drepe.  Du  må  huske  det.  Herskerne  ønsker,  i  likhet  med  diktatoren  i  
Syria,  å  beholde  familien  hans  ved  makten  og  alle  som  rekker  opp  en  hånd  dreper  ham.  
Dette  er  veldig  negativt  for  familien  hans  og  landet  hans.  Når  du  dreper,  vil  du  snart  motta  
Guds  straff.  Ingen  slipper  unna.  Samvittigheten  din  også

Disse  demonene  går  rett  til  helvete  i  1  000  000  år.

det  vil  gagne  mye.  Ikke  vær  så  egoistisk,  for  egoistiske  mennesker  havner  i  
helvete.

Hvis  foreldrene  dine  tar  vare  på  deg  og  gir  deg  alt,  bør  du  gjøre  det  samme  med  
barna  dine.  Du  må  gjøre  det  samme.  Du  bør  lytte  og  ta  vare  på  foreldrene  dine  
når  de  blir  eldre  og  ikke  sende  dem  til  boligen  og  glemme  at  de  eksisterer.  Først  
går  barna  til  foreldrene  hver  uke,  så  hver  måned,  så  en  gang  i  året  og  til  slutt  
glemmer  de  at  foreldrene  er  i  boligen.  Gud  forteller  deg  at  du  vil  ære  og  elske  
foreldrene  dine  slik  de  gjorde  med  deg,  de  tok  vare  på  deg,  matet  deg,  ga  deg  
en  utdannelse,  et  hus  å  bo  i...  alt  for  ingenting.  Nå  må  du  gi  dem  tilbake  alt  på  
samme  måte  som  de  ga  alt  til  deg.  Før  foreldrene  dine  tok  vare  på  deg  av  hele  
sitt  hjerte,  og  en  dag  når  de  trenger  din  oppmerksomhet,  må  du  ta  vare  på  og  ta  
vare  på  dem.  Du  må  gi  tilbake  den  tjenesten.

FJERDE:  DU  VIL  HEDER  DIN  FAR  OG  DIN  MOR.

I  dag  for  deg  i  morgen  for  meg.  Hjerte  med  hjerte.  Du  skylder  livet  ditt  til  
foreldrene  dine.  Derfor  sier  Gud  at  du  skal  ære  din  far  og  mor  på  samme  måte  
som  de  hedret  deg  da  du  var  liten.  Hvis  en  person  ikke  er  god  mot  foreldrene  
sine,  er  han  som  et  dyr.

Du  må  være  en  god  sønn.  hvorfor  sier  Gud  dette?  Fordi  foreldrene  dine  har  gitt  
deg  liv,  denne  kroppen  har  ikke  falt  fra  himmelen,  de  tar  vare  på  deg,  de  gir  deg  
mat,  de  gir  deg  husly,  de  gir  deg  utdanning,  de  gir  deg  kjærlighet.  De  gir  deg  alt  
når  du  ikke  har  noe  og  ikke  kan  ta  vare  på  deg  selv.  Du  skylder  foreldrene  dine  
mange  tjenester.  I  verden  utføres  det  hvert  år  mer  enn  10  000  000  aborter.  Disse  
menneskene  er  negative,  banditter,  demoner...  Etter  at  foreldrene  deres  har  gitt  
dem  liv,  omsorg  og  kjærlighet,  følger  de  ikke  foreldrenes  eksempel  og  dreper  
sine  egne  barn.  Disse  menneskene  stoler  på  loven,  fordi  loven  sier  at  hvis  en  
baby  blir  født,  kan  du  ikke  drepe  den,  men  hvis  den  ikke  er  født  ennå,  kan  den  
bli  drept.  Så  de  negative  menneskene  drar  til  sykehuset  for  å  drepe  barna  sine  
ved  hjelp  av  andre  demoner  som  er  sykepleiere  og  leger  som  utfører  aborten.

Machine Translated by Google



Dette  er  en  handling  av  ren  egoisme.  Folk  som  stjeler  tar  bort  det  andre  eier  til  egen  fordel.  
I  mange  land  blir  barn  stjålet  for  å  selges.  I  mange.  Kriger  er  laget  for  å  rane

Hva  er  urene  handlinger?  Urene  handlinger  er  de  som  utføres  av  egoisme:  meg,  meg,  meg.  
Bygg  lykke  med  andres  smerte  og  lidelse.  Som  Syrias  president  som  for  å  opprettholde  
makten  har  drept  100  000  innbyggere  i  sitt  eget  land.  Drep  uskyldige,  kvinner,  barn,  babyer  
"med  veske"  uten  å  bry  seg  om  andres  liv  eller  deres  lidelse.  Enhver  handling  av  egoisme  
er  en  uren  handling.  Uren  handling  er  at  alle  de  handlingene  du  utfører  mot  andre  negativt.  
Alt  du  gjør,  enhver  handling,  enten  det  sårer  folk,  det  være  seg  mye  eller  lite,  er  uren.  Drap  
og  sex  er  urene  handlinger.  Sex  er  nummer  1  uren  handling,  fordi  vi  betaler  dyrt  for  sex  i  
denne  verden.  Alle  typer  sykdommer  spres  gjennom  sex.  Det  viktigste  er  AIDS.  Hver  dag  er  
det  flere  dødsfall  fra  AIDS,  millioner  frem  til  i  dag.  Hvis  alle  bare  hadde  sex  med  mannen  sin  
eller  kona,  ville  det  ikke  vært  noe  liv  i  verden  i  dag.

Så  mange  mennesker  ville  ikke  ha  dødd.  Hvorfor  har  AIDS  spredt  seg  så  raskt?  fremfor  alt  
har  det  vært  for  alle  disse  urene  handlingene  utført  med  sex.  Alle  flørter  og  uten  å  vite  
navnene  deres  har  de  allerede  sex  uten  videre.  Over  uten  beskyttelse  som  dyr.  Disse  
handlingene  betales  dyrt.  Se  hvor  mange  mennesker  som  er  smittet  med  AIDS.  Det  er  derfor  
Gud  sier:  du  skal  ikke  gjøre  urene  handlinger.

vil  straffe.  Ikke  drep  mennesker  eller  dyr.  Lev  og  la  leve.  Mange  mennesker  dreper  for  sport.  
Er  det  en  sport  å  drepe  et  dyr  uten  forsvar?  Før,  da  engelskmennene  erobret  Afrika,  drev  de  
også  jaktsporten  sammen  med  de  svarte.

Hvis  du  forplikter  dem,  vil  du  betale  dyrt.  Gud  advarer  deg  før.  Hvis  du  dreper  barnet  ditt  
gjennom  abort  vil  du  få  psykiske  og  fysiske  konsekvenser.  Politikere  som  godkjenner  lover  
som  går  imot  Gud  og  respekt  for  livet  vil  betale  dyrt.  Alle  disse  menneskene  er  demoner.  
Det  de  gjør  går  imot  Gud.  De  gjør  hva  de  vil  uten  å  respektere  Guds  lov.  En  dag  må  de  gjøre  
opp  regnskap  med  Gud.  De  går  alle  til  helvete,  ingen  slipper  unna.  I  dette  livet  vil  du  ha  
makt,  men  du  vil  ikke  ha  den  kraften  når  du  dør.  Du  vil  lide  tortur  i  helvete  om  og  om  igjen  
til  du  soner  dommen.

De  sa:  løp,  vi  gir  deg  en  10-minutters  ledelse  og  så  begynner  en  gruppe  banditter  å  lete  etter  
og  drepe  dem.  Kalles  dette  sport?  Vi  er  alle  Guds  barn,  uansett  farge.  Gud  sier  ikke  det,  nei.  
Du  vil  ikke  drepe.  Verken  mennesker  eller  dyr.  Å  drepe  er  å  drepe.  Vi  må  respektere  alt  
levende.  Hvis  de  ikke  skader  deg  eller  plager  deg,  hvorfor  dreper  du?  Vil  du  at  noen  skal  
drepe  deg?  Tenk  på  det.  Hvis  du  ikke  vil  bli  drept,  ikke  drep  en  annen.  Du  vil  ikke  drepe  noe  
levende  vesen,  verken  mennesker  eller  dyr  eller  trær.  Nå  er  det  mange  som  vil  bo  godt  og  
hogge  trær  i  fjellet.  Trær  tar  vare  på  oss  og  gir  oss  mange  fordeler.  Å  kutte  trær  er  det  
samme  som  å  drepe  kyllinger  for  å  få  eggene  sine.  Når  du  dreper  kyllingen,  kommer  det  ikke  
flere  egg  ut.  Det  må  du  forstå.  Derfor  sier  Gud:  du  skal  ikke  drepe.

SYVENDE:  DU  SKAL  IKKE  STJELE.

SJETTE:  DU  SKAL  IKKE  BEgå  URENE  HANDLINGER.
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GUDS  LOV  TIEDE  BUD:  DU  SKAL  IKKE  DEKKE  ANDRES  EIENDOM.

Husk  godt,  du  kan  lure  folk,  hvem  som  helst,  dommeren,  men  ikke  deg  selv  
eller  din  samvittighet.

Dette  er  det  siste  budet  i  Guds  lov.  Ikke  prøv  å  stjele  eller  eie  det  andre  har.  
Ordet  vel  er  veldig  bredt;  refererer  til  alle  slags  egenskaper,  ikke  bare  
materialer  også

NIENDE:  DU  SKAL  IKKE  SAMTYKE  URENE  TANKER  ELLER  ØNSKER.

de  andre  landene  og  beholde  det  de  andre  har.  Hvis  ikke,  hvorfor  er  det  
kriger?  et  land  invaderer  naboen  for  å  stjele  alt  som  finnes.  Alle  tyverier  er  
negative  og  egoistiske  handlinger.  Under  ingen  omstendigheter  stjele  noe  
fra  noen.  Du  kan  ikke  beholde  det  som  ikke  er  ditt  eller  ta  fra  andre  det  som  
er  deres.  Derfor  sier  Gud:  Du  skal  ikke  stjele.  Tyveri  kan  aldri  rettferdiggjøres.

Dette  budet  er  mye  finere  enn  de  andre.  Fordi  først,  før  du  begår  noen  
handling,  er  det  i  tankene  dine.  Hvis  tanken  din  er  uren,  hvis  den  er  negativ,  
blir  den  en  handling.  Tanken  er  det  første  trinnet  før  du  begår  noen  uren  
handling.  Før  enhver  handling  må  du  slutte  å  tenke.  Hvis  du  ikke  tenker  noe  
dårlig,  vil  du  ikke  gjøre  noe  dårlig.  Hvis  du  tenker  egoistisk,  er  handlingene  
dine  egoistiske.  Terroristene,  før  de  dreper  mennesker,  beregner  allerede  
hvordan  og  hvor  de  kan  utføre  drapet,  de  studerer  det  og  programmerer  det  i  
tankene  deres.  Det  er  derfor  Gud  sier:  du  vil  ikke  samtykke  til  urene  tanker  
eller  handlinger.  Alle  handlinger  før  du  begår  dem,  går  gjennom  tanker.  Hvis  
en  uren  tanke,  et  negativt  ønske,  går  gjennom  hodet  ditt,  må  du  kutte  det  av  
umiddelbart  før  den  tanken  blir  en  handling.  Før  du  gjør  noe,  tenk  på  om  du  
vil  at  de  skal  gjøre  det  mot  deg.  Tenk  at  vi  alle  er  ett,  vi  er  en  stor  familie,  vi  
er  alle  Guds  barn.  Slik  at  du  forstår,  vi  er  som  et  tre,  hver  person  er  et  blad,  
hver  gren  er  et  land,  stammen  er  vår  opprinnelse,  den  er  vår  Far.

ÅTTENDE:  DU  VIL  IKKE  GI  FALT  VITNINGSVIS  ELLER  LØGN.

Vi  utgjør  alle  treet.  Vi  er  ett  sammen.  På  jorden  er  vi  en  stor  familie.  Alle  urene  
ønsker  og  tanker  blir  til  handlinger.  Så  kommer  konsekvensene  av  de  negative  
og  urene  handlingene.  Hvis  tanken  er  riktig,  ville  denne  jorden  vært  et  paradis.

Spesielt  løgnene.  Hvor  mange  mennesker  har  ikke  fortalt  løgner?  Stort  eller  
lite,  det  spiller  ingen  rolle.  Folk  tror  at  en  liten  løgn  er  ingenting.  Men  det  er  
ikke  sånn.  Først  starter  du  med  en  liten  løgn  og  ender  opp  med  å  fortelle  
mange  og  større  løgner.  Det  er  som  en  snøball  som  begynner  å  rulle  fra  
toppen  av  det  lille  fjellet  og  blir  stadig  større  og  større.  Negativt  akkumuleres  
negativt  og  hver  dag  er  mer  negativt.  Du  vil  ikke  gi  falskt  vitnesbyrd  eller  
lyve.  I  en  rettssak,  hvor  mange  vitnesbyrd  forteller  løgner!  Advokaten  vet  at  
klienten  hans  er  skyldig,  men  for  å  vinne  rettssaken  lyver  han  så  mange  han  
kan.  Men  siden  klienten  betaler,  sier  advokaten  hva  som  helst  og  lyver  
uansett,  for  å  tjene  penger.  Du  må  ikke  gjøre  dette.  Det  du  tar  betalt  er  lite,  
det  er  elendighet  sammenlignet  med  hva  du  vil  betale  i  helvete  i  millioner  av  
år.  Ikke  verdt  det.  Alt  du  må  fortelle  sannheten.

Machine Translated by Google



Hvis  Spania  har  40  000  000  innbyggere  og  du  stjeler  folkets  penger,  skylder  du  de  40  000  000  
millioner  menneskene.  Offentlige  penger  røres  ikke.  Det  er  veldig  alvorlig.  Å  stjele  fra  en  
person  eller  å  stjele  skattene  fra  en  by  er  ikke  det  samme,  for  Guds  lov  er  det  mye  mer  
alvorlig  å  stjele  folks  penger.  Vær  veldig  forsiktig  med  politikere  og  folk  som  har  viktige  verv.  
Vær  forsiktig  med  disse  menneskene.  Ingen  vil  ende  godt.  De  må  ikke  kaste  bort  en  krone  
fra  folket,  for  Gud  ser  på  deg  og  da  må  du  gjøre  opp  regnskap  her  og  i  det  hinsidige.  Gud  vil  
straffe  deg  og  din  samvittighet  også.  Da  vil  du  ikke  få  sove  godt  og  du  vil  ha  anger  for  å  
stjele  folks  penger.  Nesten  alle  politikere  og  partier  har  blitt  tatt  i  tyveri  og  utpressing,  vi  kan  
se  det  på  nyhetene  hver  dag.  De  betaler  dyrt  og  ingen  slipper  unna.  Før  du  gjør  dette,  tenk  
gjennom  det.  Du  kan  ikke  kaste  bort  folkets  penger  eller  utnytte  din  maktposisjon.  For  hvis  
du  gjør  dette  vil  du  betale  dyrt  og  du  vil  gå  i  fengsel  og  ikke  bare  dette,  navnet  ditt  vil  bli  
flekket  som  om  du  var  en  banditt.

1  lovlig;  det  utnytter  uskyldige  mennesker,  for  eksempel  banker  som  har  gitt  boliglån.  Når  
du  ikke  kan  betale  banken,  hevder  banken  at  du  forteller  deg  at  du  har  signert  vilkårene  selv  
om  du  ikke  har  lest  den  fine  skriften.  Nå  er  eiendommen  din  bare  verdt  €  50  000,  men  før  når  
du  ber  om  et  lån,  ga  de  deg  €  100  000.  Denne  banken  stjeler  lovlig,  den  utnytter  folks  penger.  
Før  sa  banken  til  deg  at  leiligheten  din  var  verdt  100,-  men  nå  er  den  verdt  50,  så  banken  
prøver  å  utnytte  deg  ved  50.  Loven  er  feil,  for  det  er  moralsk  ulovlig.  Hvis  du  ikke  kan  betale,  
kaster  de  deg  ut  og  kaster  deg  ut  på  gaten  og  banken  tar  leiligheten  din.  Det  er  å  utnytte  folk  
lovlig.

På  toppen  av  det  vil  han  betale  dyrt  fordi  han  vil  ha  en  rettssak,  og  hvis  han  taper  rettssaken,  
må  han  betale  €  100  000  pluss  renter  og  utgifter.  Derfor  sier  Gud  at  vi  ikke  skal  utnytte  eller  
begjære  andres  goder,  fordi  vi  til  syvende  og  sist  betaler  dyrt  for  det.  Tjen  penger  på  lovlig  
måte  med  intelligensen  din.  Politikerne;  De  stjeler  både  lovlig  og  ulovlig.  De  utnytter  sin  
situasjon  og  innflytelse  til  å  svindle  ærlige  mennesker,  stjele  byens  skatter,  bruke  subsidier  
for  å  hjelpe  sine  kumpaner,  og  til  slutt  kommer  alt  ut.  Alt  dette  kommer  ingen  vei.  Bedre  å  
være  ærlig  og  ikke  stjele  folkets  penger,  til  slutt  faller  de  alle  sammen  og  blir  låst  inne  i  
fengsel.  Noen  før  og  andre  etter.  Hvis  du  stjeler  fra  en  person  eller  jukser  ham,  skylder  du  
kun  denne  personen.  Men  hvis  du  stjeler  eller  jukser  innbyggere,  skylder  du  alle  innbyggere.

intellektuelle,  tenkning,  penger...  For  ikke  å  begjære,  la  oss  stoppe  tankene  våre  før  vi  
handler.  Før  vi  handler  tenker  vi  alltid;  hvordan  stjele  og  hvordan  utnytte  det  den  andre  har,  
enten  det  er  lovlig  eller  ulovlig.  Å  utnytte  andres  eiendom  har  to  måter,  lovlig  og  ulovlig:

2  ulovlig;  Det  er  enhver  form  for  tyveri  eller  svindel.  Hvis  en  person  er  i  stand  til  å  utnytte  
mennesker,  for  eksempel  €100  000,  er  han  først  veldig  glad  fordi  han  har  fått  €100,000,  men  
denne  personen  glemmer  én  ting;  Hvis  han  svindler  fattige  mennesker  ut  av  €100.000,  kunne  
han  med  sin  intelligens  ha  vunnet  €1.000.000  uten  å  jukse.  Du  har  misbrukt  intelligensen  din.
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Alle  politikere  er  folkets  tjenere.  De  er  ikke  hodet  til  folket.  Det  er  ikke  
menneskene  som  tjener  politikerne.  Politikere  er  ikke  overlegne  folket.  Du  
må  hjelpe  folk  til  å  leve  bedre.  Hvis  du  kaster  bort,  stjeler  og  gir  subsidier  til  
venner,  stjeler  du  fra  folket  og  det  har  sin  straff,  her  i  denne  verden  og  i  det  
hinsidige.  Når  du  går  i  fengsel  en  dag,  kommer  ikke  vennene  dine  til  å  følge  
deg.  Ingen  kommer  til  å  tilby  å  betale  for  deg,  ingen  vil  gjøre  noe  for  deg.  
Hvis  du  er  en  representant  for  loven  og  er  skjev,  må  du  ta  det  rett  ut,  du  må  
være  et  eksempel  for  andre  fordi  du  ikke  kan  kreve  av  noen  det  du  ikke  er  i  
stand  til  å  oppfylle.

Folk  velger  ikke  politikere  på  grunn  av  deres  hjerter  av  gull.  Det  er  derfor  vi  
er  så  dårlige  nå.  Gud  vet  at  denne  verden  vil  bli  verre  for  hver  gang,  det  er  
derfor  det  siste  budet  i  Guds  lov  er:  du  skal  ikke  begjære  andres  goder.  Det  
er  veldig  feil  å  håndheve  loven  på  andre  og  ikke  følge  den  selv.  Hvis  en  far  
røyker,  hvordan  skal  han  fortelle  sønnen  at  røyking  er  dårlig?  Du  må  gå  foran  
som  et  godt  eksempel  så  alt  blir  bra.  Hvis  politikere  stjeler  og  begår  
kriminalitet,  hvordan  kan  de  kreve  at  andre  ikke  skal  stjele  eller  begå  
kriminalitet?  det  er  ikke  logisk.  De  som  har  loven  i  hånden  må  rette  seg  100%  
før  de  krever  andre.  Hvor  mange  mennesker  gjør  som  Gud  befaler?  de  1  %?  
resten,  99%  er  egoistiske  og  stjeler  fra  andre  så  mye  de  kan.  Hvis  du  stjeler  
en  krone,  må  du  i  neste  liv  betale.  Du  vil  reinkarnere  som  et  dyr  om  og  om  
igjen  til  du  betaler  alt  du  skylder.  Du  kan  være  politiker  i  dag  fordi  du  gjorde  
det  bra  i  ditt  tidligere  liv,  men  ikke  dra  nytte  av  det  nå  fordi  fallet  ditt  vil  bli  
sterkere.  Hvorfor  bor  politikere  så  komfortabelt?  de  har  store  hus,  tjenestebil  
med  sjåfør,  førsteklasses  reiser...  er  de  oss  overlegne?  nei,  det  er  ikke  sånn.  
Du  må  være  et  eksempel  og  det  du  gjør  er  å  utnytte  skattepengene  for  å  leve  
bedre.  Alt  dette  kommer  fra  egoisme:  meg,  meg,  meg.  Hvis  du  tenker  på  
andre  først  før  deg  selv,  vil  du  aldri  begå  denne  typen  synder,  og  du  vil  leve  
lykkelig  på  denne  jorden.

Familien  din  vil  skamme  seg  over  deg.  Hvorfor  dekker  alle  politikere  til  
ansiktet  når  de  blir  arrestert?  Fordi  de  vet  at  de  har  gjort  feil  og  skammer  
seg.  Ikke  tro  at  du  vil  bli  frelst  og  at  de  aldri  vil  fange  deg:  alle  svindlere  og  
tyver  faller  før  eller  siden  for  det.  Det  er  et  spørsmål  om  tid.  Det  går  aldri  bra.  
Det  er  ikke  verdt  å  tilbringe  resten  av  livet  i  fengsel.  Ikke  bare  dette,  når  du  
dør  vil  du  gå  til  helvete  i  minst  en  million  år.  Helvete  venter  på  deg  for  å  få  
deg  til  å  lide  i  en  million  år.  Selv  om  du  ikke  tror  eller  ikke  er  interessert  i  å  
tro,  vil  du  fortsatt  gå  til  helvete.  Der  vil  du  være  i  fengsel  og  de  vil  ta  deg  ut  
hver  dag  for  å  drepe  deg  om  og  om  igjen  til  du  er  ferdig  med  dommen.  Enten  
du  tror  på  loven  eller  ikke,  når  du  blir  tatt,  går  de  alle  i  fengsel.  Enten  du  tror  
på  helvete  eller  ikke,  setter  de  deg  også  i  fengsel  og  helvetesfengsel  er  ikke  
som  det  her  full  av  trøster.  Du  ser  med  mange  øyne.

Hvis  offentlige  virksomheter,  som  kommuner,  ikke  slutter  å  knuse  folk  og  lete  
etter  problemer,  er  de  ikke  folkets  tjenere.  Politikere  må  ha  et  hjerte  og  hjelpe  
folket,  ikke  knuse  dem  nådeløst.  Den  første  betingelsen  for  å  være  politiker  
bør  være  å  ha  et  hjerte  av  gull,  et  hjerte  av  dedikasjon  til  andre  og  å  løse  folks  
problemer.
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TILBAKEINDEKS

Tusen  takk.

Du  vil  betale  dyrt  for  det,  din  samvittighet  og  lovene  i  både  denne  verden  og  
det  hinsidige  vil  straffe  deg  i  millioner  av  år  i  helvete.  Utnytt  aldri  folk  for  da  
vil  folk  hevne  seg  på  deg  og  du  får  dårlig  tid.

!Hold  et  øye

Du  tjener  ikke  på  å  skade  andre,  for  gjør  du  skade  vil  den  andre  ønske  å  hevne  
seg  på  deg  og  du  får  også  dårlig  tid.  Det  er  derfor  ikke  gjør  vondt  hvis  du  ikke  
vil  at  de  skal  såre  deg.  Ikke  vær  egoistisk  og  bare  tenk  på  deg  selv.  Du  må  
tenke  godt  selv,  du  må  være  positivt  egoistisk  og  tenke  nøye  gjennom  hva  
som  gagner  deg  og  hva  som  sårer  deg.  Husk  godt:  Før  du  begjærer  andres  
varer,  tenk  på  det.  Slutt  med  den  tanken!  for  da  vil  du  lide  konsekvensene  vil  
du  gå  i  fengsel,  og  når  du  dør  vil  du  gå  til  helvete.  Arbeid  for  menneskene  med  
hjertet,  så  vil  du  bygge  et  paradis  på  jorden.  Hvis  vi  alle  er  egoistiske  og  går  
over  andre  for  å  få  et  bedre  liv  uten  å  bry  oss  om  andres  lidelse  eller  innsats,  
vil  denne  verden  bli  verre  og  verre,  denne  verden  vil  bli  et  helvete.  Utnytt  aldri  
noen,  ikke  lur  noen  eller  med  falske  løfter,  eller  med  løgner,  prøv  å  få  penger  
fra  folk  til  nytte  for  deg  selv  eller  leve  roligere  og  bedre.  Tjen  penger  ærlig  og  
ikke  dra  nytte  av  andres  arbeid  og  innsats  for  å  leve  bedre  for  deg  selv.
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8.-  SPØR  DEG  SELV  IKKE  GUD

For  at  dette  ikke  skal  skje,  må  du  alltid  gjøre  for  andre  med  et  hjerte  av  gull.

Først  må  sinnet  tenke  positivt.  Ikke  tenk  negativt  fordi  negativt  bringer  negativt  
og  positivt  bringer  positivt.

Alltid  til  fordel  for  andre  ikke  deg  selv.  Det  er  positivt.  Hvis  du  ikke  får  noen  fordel  
når  du  gjør  positive  ting  for  andre,  så  vil  dette  være  en  positiv  handling.  Hvis  du  
gjør  godt  for  andre,  ikke  for  familien  din,  for  noen  ukjent,  så  vil  du  føle  en  veldig  
behagelig  følelse  i  kroppen  din,  du  vil  føle  deg  glad  og  veldig  positiv,  og  denne  
følelsen,  den  energien  vil  gi  deg  god  blodsirkulasjon.

I  følge  handlingene  Utfør  handlinger  til  fordel  for  andre.  Gjør  tjenester  for  andre.  
Ikke  i  din  favør.  Alltid  til  fordel  for  andre,  ikke  til  din  fordel.  Det  kalles  å  handle  
positivt  og  positivt  gir  positivt  og  negativt  gir  negativt.  Alle  handlinger  som  
favoriserer  deg  selv  er  negative  og  negative  gir  negative.  Alle  dine  handlinger  må  
gjøres  for  andre.  Det  er  ingen  unnskyldning.  Det  spiller  ingen  rolle  hva  du  gjør.  
Det  ser  ut  til  at  du  hjelper  folk,  men  du  tjener  på  det.  Det  er  ikke  positivt,  det  er  
negativt  og  du  skader  deg  selv.

For  å  være  sunn,  la  oss  se,  helse  avhenger  av  blodsirkulasjonen.  Hvis  blodet  ikke  
sirkulerer  godt,  vil  du  ikke  ha  god  helse.  Negativ  tenkning,  nerver,  stress,  sinne,  
tristhet ...  alle  disse  følelsene  er  negative  og  påvirker  helsen  din  negativt.  Hvis  
blodet  ikke  sirkulerer  godt  gjennom  leveren  vil  du  få  leverproblemer,  hvis  blodet  
ikke  sirkulerer  godt  gjennom  hjertet,  så  får  du  hjerteproblemer.  Hvis  blodet  ikke  
sirkulerer  godt  i  noen  del  av  kroppen,  kommer  du  til  å  få  problemer,  du  blir  syk,  
du  hovner  opp,  blodet  stagnerer,  cyster,  klumper  og  kreft  kommer.  Hvis  det  ikke  
sirkulerer  godt,  vil  alt  være  fatalt  for  deg.  Hvis  blodet  ikke  sirkulerer  godt,  går  
kroppen  din  i  krise.  Det  er  logisk,  det  er  som  verdensøkonomien,  økonomien  til  
samfunn  eller  stater,  familier...  hvis  den  ikke  kommer  inn,  forlater  den  ikke.  Hvis  
det  ikke  er  forbruk,  hvis  folk  ikke  kjøper,  stenger  fabrikkene.  Alt  stopper  opp,  og  
stopper  det  opp  er  det  krise.  Hvis  alle  kjøper,  konsumerer  alle,  alt  blir  perfekt  og  
det  blir  ingen  krise.

Ønsk  deg  noe.  For  å  komme  med  ønsker  har  alle  mange  ønsker,  alle  har  mange  
ønsker.  Det  første  ønsket  folk  ber  om  er  helse  og  langt  liv.  Mange  mennesker  ber  
Gud  om  å  være  frisk,  Gud  kan  ikke  hjelpe  deg.  Bare  så  du  vet  det,  for  å  ha  helse  
og  et  langt  liv,  ikke  spør  Gud,  spør  deg  selv.

Så  lenge  det  er  mangel  på  tillit,  stopper  alt  opp  og  krisen  begynner.  Det  er  som  
blodsirkulasjonen;  Hvis  det  ikke  sirkulerer  godt  vil  du  få  en  krise.

Du  har  to  måter  å  be  om  helse  på:
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Det  finnes  mange  typer  sjeldne  sykdommer,  de  bærer  det  navnet  fordi  de  er  
ukjente  sykdommer.  Det  er  ikke  kjent  hvor  de  kommer  fra  eller  hvordan  de  
skal  kureres.  Alle  disse  sykdommene  kommer  fra  virus  som  dyr  kommer  med.  
Dyr,  de  som  løper  på  bakken,  de  som  flyr  i  luften  eller  de  som  er  under  vann,  
bør  ikke  røre  dem.

For  det  andre  er  hva  du  spiser.  Vær  veldig  forsiktig  med  hva  du  spiser.  Alt  
kjøtt  har  sine  virus  hvis  du  er  uheldig  og  spiser  et  kjøtt  som  er  infisert  med  
virus,  vil  det  viruset  gå  inn  i  kroppen  din  og  du  blir  syk.

Hvis  du  spiser  dem  og  de  har  virus,  blir  du  syk,  det  er  best  å  ikke  ta  på  dem.  
Hver  dag  leker  du  med  helsen  din  ved  å  spise  dyr.  Som  oss  for  år  siden  med  
kugalskapsviruset;  spise  et  stykke  kjøtt  mennesker  døde.  Ingen  vet  hvor  
mange  ukjente  virus  som  finnes  i  dyrekroppen.

Vi  kjenner  allerede  til  epidemiene  som  har  oppstått  i  verden  på  grunn  av  
kjøttforbruk:  i  Asia  infiserte  fugleinfluensaen  mange  mennesker,  og  gjennom  
luften  ble  folk  syke  og  falt  som  veggedyr.  AIDS  kommer  fra  Afrika,  fra  aper.  
Apene  har  alltid  vært  bærere  av  dette  viruset  og  ingenting  har  skjedd  med  
dem,  men  siden  vi  har  spist  kjøttet  deres  har  vi  nå  fått  dette  viruset.  Dette  
viruset  er  ikke  kompatibelt  med  oss,  og  det  er  derfor  det  tar  fra  helsen  vår  og  
får  oss  til  å  bli  syke  og  snart  dø.

Hvis  du  hjelper  andre  uten  å  ta  noen  form  for  overskudd,  vil  dette  gi  deg  god  
energi  og  du  vil  ha  god  helse  og  langt  liv.  Hvis  du  tjener  på  å  gjøre  en  positiv  
handling,  blir  det  en  negativ  handling.  Siden  alt  det  negative  påvirker  
blodsirkulasjonen  vil  du  ha  dårlig  helse.  Det  er  det  jeg  gjør  hver  dag,  jeg  gjør  
positive  handlinger  for  folk  og  jeg  føler  meg  veldig  glad,  dette  gir  meg  veldig  
positiv  energi.  Til  og  med  folk  spør  meg:  hvorfor  er  du  så  glad?  Vant  du  i  
lotto?  Det  er  derfor  jeg  alltid  gjør  positive  handlinger  for  folk  hver  dag  og  
dermed  har  jeg  veldig  god  helse.  Det  er  det  du  må  gjøre.

Det  er  problemet.

Hvis  du  vil  ha  helse  som  meg,  må  du  spørre  deg  selv  ved  å  gjøre  positive  
handlinger  for  mennesker  og  uten  å  ta  noen  form  for  fordel.

Som  fisk  bærer  fisk  ormer,  og  selv  om  du  koker  dem,  steker  dem  eller  koker  
dem  med  veldig  varmt  vann,  dreper  du  ikke  de  ormene,  og  når  du  spiser  den  
fisken,  blir  du  smittet  med  de  ormene.  Tror  du  det  ikke?  Vel,  gjør  testen:  legg  
et  stykke  kokt  kjøtt,  selv  om  det  er  brent  som  kull,  legg  det  på  en  tallerken  på  
bordet  i  en  uke,  og  du  vil  se  hvordan  det  kjøttet  blir  svart  som  kull  råtner  og  
ormer  kommer  ut.  Ormer  dør  ikke.  Organismer  dør  ikke.  Så  hvis  du  er  uheldig  
og  spiser  infisert  kjøtt,  blir  du  syk.  Ingen  garanterer  at  kjøttet  er  fritt  for  virus.  
Normalt  er  det  helsekontroll  på  gårdene,  men  tester  ikke  alle  dyrene.  Den  
analyserer  kun  1  dyr,  for  eksempel  en  ku,  men  den  har  ikke  tid  til  å  analysere  
alle  kyrne.  Hvis  en  av  disse  kyrne  har  et  virus,  er  det  ikke  kjent,  og  det  når  
forbruk  uten  å  bli  analysert.  Hvis  du  spiser  det,  blir  du  syk.

Gud  kan  ikke  hjelpe  deg,  du  må  få  helse.
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Tusen  takk.

For  å  unngå  helseproblemer,  prøv  å  ikke  spise  kjøtt  eller  fisk.

Det  må  du  vite.

TILBAKEINDEKS

Vi  bærer  selv  på  virus  som  kreft  og  vi  kan  ikke  kurere  det,  hvordan  skal  vi  kurere  
de  ukjente  virusene  til  dyr?  hvis  vi  ikke  kjenner  dem,  kan  vi  ikke  helbrede  dem.  Se  
på  AIDS-viruset,  det  finnes  ingen  kur.

Gjør  som  jeg  har  vært  vegetarianer  i  40  år  og  aldri  vært  syk  eller  vært  på  sykehus  
og  aldri  oppsøkt  lege.  Dette  er  resultatet.  Det  er  derfor,  hvis  du  vil  ha  helse,  spør  
deg  selv  ikke  Gud.  Vær  forsiktig  med  hva  du  putter  i  munnen.
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De  som  sier  de  lever  Gud,  ønsker  bare  å  utnytte  folk  for  gratis  sex  og  penger  
for  å  bli  rik.  De  er  falske  lærere.  Med  det,  vær  veldig  forsiktig.  Det  er  mange  
sekter  i  mange  land  som  sier  at  de  er  tibetanske  buddhister  og  bare  tjener  
penger.  Jeg  anklager  ikke  noen,  jeg  sier  bare  vær  veldig  forsiktig  med  sekter  
som  utgir  seg  for  å  være  tibetanske  buddhister  og  ber  om  sex  og  penger  i  
bytte  mot  helse,  flaks  og  langt  liv.  En  buddhistisk  lærer  ber  aldri  om  noe  i  
retur  for  å  lære  den  rette  veien,  for  å  hjelpe  andre.

Et  annet  tull  sier:  kvinnen  må  ha  sex  med  læreren  for  å  ha  helse  og  langt  liv.  
Alle  religioner  er  gode  så  lenge  de  er  innenfor  gudenes  lov.  Men  kvinnen  kan  
ikke  tilby  sin  kropp  for  mesteren  å  ha  sex  med,  og  etter  at  mesteren  har  hatt  
sex  med  den  kvinnen,  gir  han  henne  bort  til  de  andre  tilhengerne  å  ha  sex  
med.  Dette  er  så  feil.  Det  er  i  strid  med  Guds  lov.  I  mange  religioner  kommer  
det  fra  tid  til  annen  en  lærer  ut  som  gjør  mye  skade  på  folk,  og  utnytter  folks  
uvitenhet.  Folk  ønsker  å  være  sunne  og  de  tror  på  alt  de  blir  fortalt.  Disse  
"mesterne"  utnytter  dette.  De  forteller  kvinnene  at  hvis  de  vil  ha  helse  og  et  
langt  liv,  må  de  ha  sex  med  læreren,  slik  at  de  kan  kurere  sykdommene  sine  
og  få  et  langt  liv.  De  tilbyr  helse,  flaks  og  langt  liv  i  bytte  mot  sex.

En  annen  ting  disse  lærerne  ber  folk  om  er  penger  for  å  bli  rik  og  leve  med  
alle  slags  bekvemmeligheter.  Skal  du  ha  god  helse  og  et  

langt  liv,  må  du  gi  pengene  til  folk  som  trenger  det,  til  organisasjoner  som  
hjelper  mennesker  å  helbrede,  for  eksempel  Leger  uten  grenser.  Skal  du  ha  
et  langt  liv,  må  du  gi  penger  til  folk  slik  at  de  også  kan  forlenge  livet  ved  å  
kurere  sykdommene  sine.  Ikke  gi  pengene  til  disse  lærerne  som  bare  vil  
utnytte  og  bli  rike  av  fattige  mennesker.  Ingen  lærer  er  Gud.  Vi  er  alle  
mennesker.  Hvis  en  lærer  sier  at  han  er  Gud,  er  det  løgn.  Ingen  vi  er  Gud.

Det  første  onde  i  verden  er  sex.  I  dag  skal  vi  snakke  om  noen  religioner  som  
utnytter  fattige  mennesker  som  ikke  kan  noe.  Det  er  mange  mennesker  som  
utnytter  kvinner  og  mennesker  for  å  bli  rike.  Det  er  mange  «religioner»  som  
utnytter  fattige  uutdannede  mennesker.  For  eksempel  ber  læreren  folk  om  
penger,  og  lover  at  han  vil  være  heldig  og  frisk.

Etter  å  ha  hatt  sex  med  læreren,  gir  læreren  dem  bort  til  andre  følgere  for  å  
ha  sex  med  henne.  Dette  er  tull.  Det  er  i  strid  med  Guds  lov.  Denne  «læreren»  
utnytter  folks  uvitenhet  til  egen  fordel.  Vær  veldig  forsiktig  med  dette.  Disse  
menneskene  burde  være  i  fengsel.

9.-  SEKTER /  RELIGION  OG  SEKTER

Machine Translated by Google



Jeg  vet  ikke  navnet  eller  telefonnummeret  til  elevene  mine,  hvorfor?  Jeg  prøver  
bare  å  hjelpe  folk.  Til  alle  menneskene  som  trenger  det,  og  jeg  ber  ikke  om  noe  
tilbake.

Nå  er  det  mange  sekter  oppkalt  etter  guder  som  utnytter  mennesker.  Vær  veldig  
forsiktig  med  dem.

Hvis  en  lærer  ber  deg  om  penger  og  sex,  av  en  eller  annen  grunn  fra  elevene  sine,  
så  er  han  en  banditt,  han  er  ikke  en  lærer.  Det  er  falskt.  Han  er  ingen  lærer.  En  
lærer  gjør  som  Jesus  Kristus  som  dedikerte  seg  til  mennesker  uten  å  be  om  noe  
tilbake,  som  meg.  Jeg  ber  aldri  noen  om  noe,  som  Jesus  Kristus  som  ga  sitt  liv  
for  andre  uten  å  be  om  noe  tilbake,  bare  å  hjelpe  mennesker.  Hvis  en  lærer  ber  
deg  om  noe  tilbake,  så  er  han  en  falsk  lærer.  Han  er  en  banditt  som  bare  vil  utnytte  
deg.  Jeg  ber  aldri  noen  om  penger,  jeg  hjelper  bare  folk  som  trenger  det.

En  lærer  som  har  på  seg  fancy  klær  og  bor  i  et  fancy  hus  med  mange  fasiliteter  
rundt  seg...  Vær  veldig  forsiktig  med  dem!

Alle  som  er  i  tibetansk  buddhisme,  vær  veldig  forsiktige,  for  sikkerhets  skyld.  Jeg  
advarer  deg  bare  slik  at  de  ikke  tar  pengene  dine  og  du  blir  på  gaten  uten  noe  
eller  at  du  må  ha  sex  med  så  mange  mennesker  og  så  får  du  AIDS  eller  andre  
seksuelt  overførbare  sykdommer.  Jeg  bare  advarer  deg:  Vær  forsiktig  med  sekter  
som  ber  om  sex  og  penger  i  bytte  mot  helse,  flaks  og  langt  liv.  Det  er  mange  
mennesker  i  verden  som  poserer  som  tibetanske  buddhistiske  lærere  bare  for  å  
dra  nytte  av  mennesker  som  ønsker  helse  og  langt  liv.  Stor  omsorg.  Med  dette.

Det  er  mye  kontrovers  med  de  tibetanske  buddhistene,  sannhet  eller  løgn  vet  jeg  
ikke,  jeg  sier  bare  at  du  er  veldig  forsiktig.  Jeg  bare  advarer  deg.

En  god  lærer  ber  ikke  om  noe  tilbake.

I  denne  verden  er  det  mange  gode  lærere,  men  også  mange  dårlige  lærere.  Det  
finnes  alle  religioner:  buddhistiske,  katolske...  Hvis  du  vil  ha  penger,  må  du  hjelpe  
de  fattige.  Hvis  du  har  én  euro  til  overs,  hjelp  folk  i  nød  med  én  euro;  hvis  du  har  
10  euro  til  overs,  hjelp  fattige  mennesker  med  10  euro.  Dette  er  hvordan  gudene  
skal  hjelpe  deg.  Hvis  du  hjelper  folk  du  vil  ha  venner,  spiller  det  ingen  rolle  hvor  
mye  du  gir.  Og  det  er  ingen  gyldig  unnskyldning,  bare  gjør  det  og  det  er  det.  Uten  
å  be  om  noe  tilbake.  Hvis  du  kan,  hjelp  uten  å  be  om  noe  tilbake.

En  ekte  mester  ber  aldri  folk  om  penger.  En  lærer  ber  aldri  om  sex  i  bytte  mot  
helse  og  langt  liv.  Det  er  å  utnytte  folk.  Vær  veldig  forsiktig  med  dem.  Hvis  en  
prostituert  ikke  vil  ha  sex,  gjør  hun  det  ikke.  Men  hvis  du  slutter  deg  til  disse  
sektene,  må  du  ha  sex  med  mesteren  og  med  alle  følgerne...  at  det  å  være  en  
banditt  er  en  svindler  og  en  løgner.  Hold  utkikk.  Hvis  en  lærer  ber  deg  om  sex  
eller  penger,  er  han  ikke  en  ekte  lærer.  Hvis  han  ber  deg  om  absolutt  ingenting  og  
tilbyr  deg  sin  hjelp  og  undervisning  uten  å  be  om  noe  tilbake,  er  dette  en  sann  
lærer,  som  meg.

Jeg  har  undervist  i  yoga  og  meditasjon  gratis  i  16  år  hjemme  hos  meg,  og  jeg  ber  
ikke  om  noe  tilbake.  Jeg  tar  ikke  imot  en  cent  eller  noen  gave  i  retur.  Jeg  gjør  alt  
gratis  for  å  hjelpe  folk,  fordi  jeg  gjør  det  med  hjertet.

Ikke  la  folk  dra  nytte  av  deg  ved  å  be  deg  om  penger.
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RELIGION  OG  SEKTER

Vær  veldig  forsiktig  med  sekter  som  ber  om  ting  tilbake.

Den  typen  lærer  utnytter  deg  og  du  må  la  ham.  Det  spiller  ingen  rolle  hva  han  sier  
eller  hvordan  han  sier  det,  hvis  han  alltid  tar  folks  penger,  må  du  holde  deg  unna  
ham.  Læreren  må  være  et  eksempel.  Alle  kan  si  gode  ord,  men  det  som  teller  er  
handlingene.  Lærere  som  oppfører  seg  slik  er  svindlere  og  falske.  Det  spiller  ingen  
rolle  om  han  snakker  superundere.  Disse  lærerne  lærer  Bibelen  veldig  godt  for  å  
overbevise  folk  og  få  penger  ut  av  dem.

Hei  Religion  og  sekt.  Hva  er  en  god  religion  og  hva  er  en  dårlig  religion?  Det  er  to  
ting  å  vite  med  en  gang.  I  denne  verden  er  det  mange  forskjellige  religioner.  Det  
viktigste  i  en  religion  er  hvordan  den  gjør  ting.  Det  er  en  grense  som  ingen  noen  
gang  kan  krysse,  det  spiller  ingen  rolle  om  det  er  en  stor  religion  med  mange  
tilhengere  eller  en  liten,  det  spiller  ingen  rolle.  Enhver  følger  bør  huske  på:

Alle  som  ønsker  å  få  noe  ut  av  deg  er  en  svindler.  Hvis  han  ber  deg  om  noe,  er  han  
en  svindler,  han  er  en  sekt.  Du  kan  ikke  be  om  sex  eller  penger.  Disse  menneskene  
får  alt  de  kan  fra  andre  slik  at  de  kan  leve  godt.

Omtrent  en  dag  kom  en  eldre  dame  til  yogarommet  mitt  for  å  trene  yogameditasjon  
med  oss,  og  hun  fortalte  at  hun  skulle  på  en  yogatime  hvor  læreren  fikk  alle  
kvinnene  til  å  kle  av  seg  for  å  trene  yoga  bedre  og  dermed  få  god  energi. .

1.-  Hvis  læreren  enten  er  en  prest  eller  en  munk,  hvis  han  bruker  pengene  til  
disiplene  til  å  kjøpe  huset  sitt,  en  luksusbil,  for  å  gjøre  innfallene  sine  til  
virkelighet...  det  er  en  sekt.  Hvis  folk  gir  penger  til  en  religion,  bør  læreren  bruke  
pengene  til  å  hjelpe  folk.

For  å  være  sunn,  gjør  godt  for  folk,  og  du  vil  ha  positiv  energi  og  du  vil  føle  deg  
veldig  glad:  det  gir  deg  god  helse.

Damen  fortalte  meg  at  hun  skammet  seg  over  å  vise  den  nakne  kroppen  sin  fordi  
hun  ikke  lenger  var  ung  og  kroppen  hennes  var  rynkete  og  full  av  kjærlighetshåndtak.  
Hvis  du  gjør  yoga,  hvorfor  må  du  ta  av  deg  klærne?

For  å  hjelpe  de  som  trenger  det.

Gud  sier  alltid:  tilgi  andre.  For  hvis  du  ikke  tilgir,  hvis  du  hater,  kommer  denne  
negative  energien  som  hat  produserer  til  å  skade  deg  og  du  vil  få  helseproblemer  
fordi  du  alltid  vil  være  forbanna,  sint  og  trist.  Hvis  folk  gjør  noe  dårlig  mot  deg,  vil  
de  før  eller  siden  betale  for  det.  Det  er  derfor  du  ikke  trenger  å  hate  og  bli  sint,  alle  
vil  få  sin  straff,  ikke  bekymre  deg.

Yoga  Det  har  ingenting  med  klær  å  gjøre.  Den  læreren  utnytter  bare.

2.-  En  lærer  kan  ikke  ha  ønsker  av  noe  slag.  Hvis  du  ser  en  lærer  kledd  i  fancy  
klær,  reiser  med  fancy  biler,  bor  i  herskapshus  med  all  slags  luksus,  pass  på!  Hvis  
denne  læreren  ikke  fungerer...  hvor  får  han  pengene  fra?  Vel,  det  er  tydelig  fra  
hans  tilhengere.  Hvis  tilhengerne  vil  gi  penger,  bør  læreren  hjelpe  fattige  
mennesker  med  de  pengene,  ikke  til  å  kjøpe  ting  og  leve  i  luksus.  Du  må  hjelpe  
mennesker  i  nød,  ikke  berike  læreren  og  finansiere  hans  innfall  som  gull-  og  
diamantklokker  eller  superluksusbiler.  Pengene  som  kommer  fra  folket  må  tilbake  
til  samfunnet.  Penger  faller  ikke  fra  himmelen,  det  er  vanskelig  å  tjene.
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Vi  er  alle  like,  ingen  er  overlegen  noen.  Selv  om  han  er  lærer.  Se  hva  han  gjør,  
ikke  bare  hør  på  hva  han  sier.  Du  må  være  forsiktig.

Hvis  du  vil  ha  god  helse,  er  det  du  må  gjøre  å  droppe  selvet.

TILBAKEINDEKS

En  religion  som  Gud  befaler,  vil  aldri  be  deg  om  penger  eller  nå  ut  til  noen  for  å  
ha  sex.  Han  hjelper  bare,  han  lærer  og  hjelper  deg  bare  så  mye  han  kan.  Jeg  har  
aldri  bedt  elevene  mine  om  penger,  og  jeg  tar  heller  ikke  imot  gaver  fra  noen.  Jeg  
har  undervist  gratis  i  yogastudioet  mitt  i  16  år.  Og  jeg  har  aldri  utnyttet  noe  eller  
noen.

For  jo  mer  jeg  har,  jo  mer  egoistisk  blir  du  og  jo  flere  problemer  får  du.  Du  må  
forlate  det  selvet  og  hjelpe  folk.  Helse  avhenger  av  deg.  Hvis  du  vil  ha  god  energi  
må  du  hjelpe  fattige  mennesker,  råde  folk  til  å  være  et  godt  menneske,  gi  penger  
til  organisasjoner  som  er  dedikert  til  å  hjelpe  andre.  Men  gi  aldri  penger  for  å  
berike  læreren.  Og  med  fritiden  din  hjelper  du  folk.  Hvis  du  gjør  dette,  kan  du  ha  
et  lykkelig  og  sunt  liv.

3.-  Jeg  har  holdt  på  med  gratis  yoga  hjemme  i  16  år.  En  dag  sa  en  student  av  meg:  
Jeg  pleide  å  gå  for  å  gjøre  yoga  på  et  senter.

Jeg  er  her  for  å  hjelpe  mennesker  og  ingenting  mer.  Så  klart  og  enkelt.

Alt  annet  er  løgn.  Det  er  det  sekter  gjør:  de  utnytter  det  for  å  få  penger  fra  folk  og  
ha  gratis  sex.  Se  om  du  har  sex  på  grunn  av  sykdommene  du  kan  få,  for  eksempel  
AIDS.

Læreren  fikk  folk  til  å  kle  av  seg,  han  fikk  kvinnene  til  å  ta  av  oss  alle  klærne  for  å  
motta  energi  mer  direkte.  Hun  fortalte  meg  at  hun  skammet  seg  veldig  fordi  
kroppen  hennes  ikke  var  ung  og  hun  hadde  kjærlighetshåndtak.  Ungjentene  
brydde  seg  ikke,  men  hun  var  veldig  flau.  Denne  typen  lærere  ønsker  å  utnytte  
mennesker,  se  den  nakne  kvinnekroppen.  Be  om  penger  og  be  om  sex,  det  er  ikke  
riktig.  Hvis  læreren  sier  at  for  å  være  en  Buddha,  å  ha  et  langt  liv,  å  være  vakker,  
å  være  sunn...  må  du  være  naken  og  ha  sex  med  ham,  eller  han  ber  deg  om  
penger...  alt  dette  er  løgn.  Ikke  la  disse  falske  lærerne  utnytte  deg.

Det  er  forskjellen  mellom  religion  og  sekt.

Først  må  du  se  på  hva  læreren  gjør,  ikke  bare  lytte  til  ordene.  Enhver  religion  som  
når  ut  til  deg  for  penger  eller  strekker  seg  til  deg  for  sex  er  en  svindel.  Det  er  en  
stor  løgn.

De  snakker  underverker,  men  til  slutt  vil  de  bare  ha  sex  og/eller  penger.  Uansett  
hvordan  de  snakker,  om  de  ber  deg  om  sex  eller  penger,  vil  de  bare  dra  nytte  av  
deg  i  Buddhas  eller  Jesu  Kristi  navn  eller  en  hvilken  som  helst  annen  gud.  Mange  
religioner  snakker  om  å  ha  sex  sammen  for  å  være  en  Buddha.  Forsiktig!  Det  er  
nok  en  stor,  stor  løgn.  Dette  er  svindlere.

Tusen  takk.
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Mange  unge  mennesker  dør  i  bilulykker,  hvorfor?  Fordi  de  har  det  travelt,  
fordi  de  vil  vise  at  de  vet  mer  enn  noen  andre  og  at  de  er  andre  overlegne,  
alltid  meg.  Og  det  jeget  har  ført  ham  til  døden.  Det  er  derfor  du  må  tenke  at  
dette  jeget  er  det  som  sårer  deg.

Alle  disse  tankene  beveger  din  bevissthet.  For  hver  dag  som  går,  jo  mer  
beveger  du  bevisstheten  din.

Det  er  derfor  alle  vennskap  bryter.  For  hvis  venner  ikke  gjør  det  jeg  vil,  er  det  
over  og  vennskapet  ryker.  Når  to  meninger  kolliderer,  bryter  forholdet.  Det  er  
mitt  problem.  Jeg  har  sett  mange  veldig  triste  mennesker  i  livet.  Hvis  det  ikke  
er  meg,  er  det  ingen  tristhet.  Jo  mer  jeg,  jo  flere  problemer  får  du.  Det  er  
mennesker  som  ikke  kan  sove  fordi  de  tenker  mye  på  problemene  sine,  på  
deres  ønsker...  Og  du  trenger  ikke  tenke  så  mye.

Alt  hat  kommer  fra  selvet.  Alle  tenker  på  meg  først:  hvordan  jeg  vil,  hvordan  
jeg  ikke  vil,  hvordan  jeg  vil,  hvordan  jeg  ikke  vil….  Jeg  vil  være  sånn,  og  jeg  
vil  ikke  være  sånn,  jeg  liker  det  eller  jeg  liker  det  ikke.  Noen  plages,  fordi  de  
bare  tenker  på  meg.

Hvis  noe  godt  må  komme,  kommer  det  og  du  må  akseptere  det,  kommer  det  
dårlig  må  du  også  akseptere  det.  Så  hva  skal  du  løse  ved  å  tenke  så  mye?  Det  
viktigste  er  å  forlate  seg  selv.

Noen  ganger  går  ikke  ting  slik  du  ønsker  eller  forventer.  I  livet  går  ikke  alt  
som  du  ønsker.  Og  hvis  du  vil  ha  100  vil  du  ha  100  kvaler.  Hvis  du  vil  ha  10  vil  
du  bare  ha  10  kvaler.  Hvis  du  ikke  vil  ha  noe,  vil  du  ikke  ha  angst.

Opprinnelsen  til  ondskap  er  egoisme.  All  opprinnelsen  til  ondskap  er  i  
egoisme.  Egoisme  er  dårlig  for  helsen,  dårlig  for  tenkning,  dårlig  for  
fremtiden...  All  slags  ondskap  har  bare  ett  opphav:  selvet.

Jo  større  du  har  selvet,  jo  mer  vil  du  lide.  Derfor  må  du  lære  deg  å  gi  slipp  på  
selvet.  Som  mange  mennesker  ønsker  de  å  være  millionær  og  være  det  slik  
at  de  gjør  ting  utenfor  loven,  stjeler  penger,  selger  narkotika...  alle  slags  
forbrytelser.  Gjør  vondt.  Det  kan  ikke  være  det.  Til  slutt  ender  det  dårlig.  
Politiet  fanger  ham  og  setter  ham  i  fengsel,  så  hva?  Dette  er  ikke  praktisk,  
aldri  praktisk.  Det  er  derfor  du  tenker  på  det  før  du  gjør  det  onde.  Det  kan  ikke  
være  det.

Alt  kommer  fra  selvet.  Du  trenger  ikke  gjøre  noe  for  å  bli  rik,  hvis  du  dør  tar  
du  ingenting.  hvem  vet  hvor  mange  år  han  vil  leve?  På  kirkegården  er  det  ikke  
bare  gamle  mennesker,  den  er  også  full  av  ungdom.

Mange  blir  innlagt  på  sykehus  for  å  være  gale,  fordi  de  tenker  mye  før  de  blir  
gale.  Tenk  mye  på  «jeg»:  Jeg  vil,  jeg  vil  ikke,  jeg,  jeg,  jeg...  Livet  tar  mange  
vendinger.  Det  er  mennesker  som  tar  livet  veldig  alvorlig.  Og  når  et  ønske  
ikke  kan  oppfylles,  blir  han  veldig  skuffet  og  trist,  eller  hvis  noen  sårer  deg,  
tenker  du  alltid  på  hevn  og  dette  forårsaker  deg  angst.

10.-  OPPRINNELSEN  TIL  ALT  ONDDE.  EGOISME
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Alle  tanker,  tenk  for  mye,  prøv  å  tenke  mindre  og  på  den  måten  vil  du  få  en  bedre  jobb,  en  
bedre  familie,  en  bedre  bedrift...  på  den  måten  vil  alt  gå  bra  for  deg  i  livet.  Jo  mer  du  tenker,  
jo  flere  problemer  får  du.

Hvis  du  tenker  på  andre,  vil  alle  verdens  dører  åpne  seg  for  deg.

Derfor,  for  ditt  eget  beste,  bør  du  ikke  tenke  på  deg  selv.

Fordi  å  tenke  skader  helsen  din,  ditt  velvære,  ditt  arbeid,  din  familie,  din  partner...  Ikke  tenk,  
la  ting  skje,  bra  eller  dårlig,  det  spiller  ingen  rolle.

Hvis  du  er  egoistisk,  vil  du  gå  galt.  Forlat  lysten,  hvis  du  ikke  forlater  det  blir  du  gal  av  så  
mye  tenking.  Bra  eller  dårlig,  det  spiller  ingen  rolle.

Det  er  mange  som  snakker  med  seg  selv,  hvorfor?  fordi  han  har  mye  av  meg,  tenker  han  
mye.  Han  tar  alt  til  seg.  Det  er  ille,  det  er  ille  for  deg  og  andre.

Positivt  gir  deg  alltid  positivt.  Hvis  du  bare  tenker  og  ikke  handler,  er  det  det  samme  som  0.  
Jeg  har  sett  mange  mennesker  i  trøbbel...  mye  trøbbel!  For  de  tenker  mye  og  når  ting  ikke  
går  som  du  ønsker,  blir  du  skuffet  og  trist.  Og  du  straffer  deg  selv.  Du  blir  bare  negativ  for  
deg  selv.  Bare  dette,  det  er  ikke  mer.  Slår  du  hodet  i  veggen,  skader  du  deg  selv.  Derfor  er  
det  ikke  verdt  det.

Jo  mer  du  tenker,  jo  mer  fjerner  du  det  negative  fra  tankene  dine.  Prøv  å  tenke  mindre,  og  
du  vil  ha  god  helse,  en  god  familie,  en  god  jobb.

Så  tenk  på  det  for  ditt  eget  beste.  Jeg  lærer  deg:  tenk  for  andre.  Hvis  du  tenker  for  andre  i  
så  fall,  har  du  en  god  fremtid.  Du  vil  ha  en  veldig  god  fremtid.  Hvis  du  sammen  med  vennene  
dine  først  tenker  på  vennens  behov,  ikke  ditt,  vil  du  ha  et  godt  liv.  De  vil  alltid  være  med  deg.  
Hvis  du  er  en  gründer,  tenk  først  på  arbeideren,  arbeideren  vil  være  med  deg  med  hjertet  og  
få  deg  til  å  tjene  mer  penger  Hvis  en  arbeider  alltid  tenker  på  sjefen,  vil  sjefen  alltid  tenke  på  
arbeideren.  Hvis  arbeidsgiveren  ikke  tenker  eller  bryr  seg  om  arbeideren,  vil  ikke  arbeideren  
jobbe  rolig  og  til  slutt  vil  bedriften  merke  det.  Det  er  ikke  bra  for  noen.

Hvis  du  blir  trist,  kommer  dårlig  helse  til  deg,  du  kan  ikke  sove  eller  spise,  hele  dagen  er  du  
som  en  zombie...  Det  er  dårlig  for  deg.  Hvorfor  tenker  du  så  mye?  Å  tenke  på  meg  er  negativt.  
Hvis  du  vil  leve  godt,  tenk  på  den  andre.  All  slags  hevn,  stressnerver,  det  spiller  ingen  rolle  
med  eller  uten  grunn,  det  er  ille.  Hvis  du  vil  leve  godt,  la  den  tanken.

Alltid  andre  før  deg.  Så  fremtiden  din  vil  være  perfekt.  Alt  avhenger  av  deg,  som  du  vil.  Du  
må  innse.

Det  er  derfor  alt  du  trenger  å  gjøre  er  å  alltid  tenke  på  behovet  til  den  andre  personen.  Hvis  
du  tenker  på  deg  selv  først,  har  du  gått  i  din  egen  felle,  det  er  egoisme.  Du  må  gjøre  ting  for  
å  glede  andre.  Du  vil  ha  alt  i  livet  hvis  du  tenker  på  andre.  Hvis  du  alltid  tenker  på  andre,  vil  
folk  alltid  tenke  høyt  om  deg.  Og  du  gjør  deg  selv  en  tjeneste.  Mange  mennesker  tar  feil.  For  
hvis  du  alltid  tenker  i  din  favør  og  slik  vil  andre  aldri  tenke  på  deg.

Hvis  ikke,  vil  du  aldri  leve  godt,  og  du  vil  ikke  ha  en  god  fremtid.  Hvis  du  gjør  livet  
vanskeligere  for  deg  selv  fordi  du  "spiser  kokosnøtten"  og  tar  andres  søppel,  så  vil  du  ikke  
kunne  leve  godt,  du  vil  aldri  leve  godt.
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Du  må  bare  tenke  på  andre  slik  at  andre  gir  tilbake  tjenesten.

Bare  tenk  for  andre  så  livet  ditt  blir  en  seng  av  roser.

TILBAKEINDEKS

Hvis  du  tenker  på  den  andre  først,  elsker  alle  deg.  Alt  dette  er  tenkning  for  
folket  og  ingenting  mer.

Tusen  takk.
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Alle  av  oss,  vi  er  stakkars  små  mennesker.  At  vi  ikke  forstår  godt.  Hvis  du  gjør  for  andre  
beriker  du  deg  selv,  dette  jeget  forener  deg  med  Jesus  Kristus,  hvis  du  ikke  har  deg  selv  og  
du  ikke  har  egoisme  blir  du  Den  Hellige  Ånd.  Hvis  du  er  egoistisk,  blir  du  en  demon.

Mange  prester  i  verden  forårsaker  skandaler,  hvorfor?  hvis  de  alle  kjenner  Bibelen  godt.  For  
de  oppfører  seg  dårlig.  Forskjellen  mellom  Jesus  Kristus  og  oss  er  at  Jesus  Kristus  ikke  har  
seg  selv,  han  har  ikke  egoisme.  En  prest  eller  vi  tenker  alltid  på  meg,  vi  er  egoistiske.  I  dette  
tilfellet  roter  vi  til  og  gjør  alle  slags  feil.  Jeg  tenker,  jeg  sier,  jeg  gjør  det,  jeg  liker  det,  jeg  
liker  det  ikke,  jeg  gjør  det,  jeg  gjør  det  ikke….  100%  meg.  Jesus  Kristus  eller  Buddha  handler  
bare  for  mennesker,  aldri  for  egoisme.  Det  er  forskjellen  mellom  dem  og  oss.  Jesus  Kristus  
dør  for  mennesker  og  vi  dør  bare  for  oss  selv,  ikke  for  noen.  Hvis  vi  dør  for  andre,  blir  vi  
udødelige.

To  ånder.  Hvor  er  forskjellen?  Forskjellen  er  at  Den  Hellige  Ånd  ikke  har  noe  selv  og  djevelen  
er  ren  egoisme,  han  er  rent  selv.

Hvis  Jesus  Kristus  var  egoistisk,  den  dagen  de  gikk  og  lette  etter  ham  for  å  
drepe  ham,  ville  han  ha  flyktet,  han  ville  ha  stukket  av,  men  han  ble  stående  og  vente.

Folk  vet  ikke,  hvis  du  skader  folk  for  å  få  profitt,  hvor  går  du  med  den  profitten?  Til  graven?  
Du  og  jeg  vet  at  når  vi  blir  født  tar  vi  ingenting  med  oss,  og  når  vi  dør  tar  vi  ingenting  med  
oss.  Hvorfor  såre  andre?  Tror  du  at  på  denne  måten  kan  du  nyte  hele  livet?  Hva  er  for  livet?  
I

Enhver  av  oss,  hvis  vi  vet  at  de  vil  komme  for  å  drepe  oss,  flykter  vi,  hvis  vi  er  100,  flykter  vi  
100.  Ingen  venter  på  å  dø.

Katolikker,  protestanter,  prester,  munker,  lærere...  så  mye  at  vi  studerer  Bibelen  og  hvorfor  
kan  vi  ikke  tenke  eller  handle  som  Jesus  Kristus:  hvorfor?  For  når  vi  studerer  Bibelen  går  vi  
ikke  inn  i  Bibelen,  vi  leser  bare,  vi  studerer  bare,  vi  forstår  ikke  med  hjertet.  Vi  må  vite  
hvordan  vi  skal  bli  bibelen,  vi  må  være  ett,  vi  må  integrere  oss  og  være  bare  én.  Hvis  du  kan  
forstå  hva  Jesus  Kristus,  Buddha,  sier,  kommer  disse  ordene  inn  i  ditt  sinn  og  hjerte  og  
forvandler  ditt  sinn  og  hjerte  til  det  av  Jesus  Kristus.

Hvorfor  flykter  ikke  Jesus  Kristus?  Fordi  han  ikke  har  noe  selv,  er  det  ingen  
egoisme  i  hjertet  hans.

Når  du  studerer,  trenger  du  ikke  lese  bare  for  å  lese...  det  går  ikke.

11.-  FORSTÅ  MED  HJERTE  UNDERVISNINGEN.
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Hvis  alle  leser  Bibelen  og  forstår  hva  Gud  vil  fortelle  oss,  hvis  vi  forstår  med  
hjertet,  så  vil  vi  ikke  gjøre  det  vi  gjør.  Regjeringer,  politiske  partier...  bør  ikke  
bruke  på  tull  og  snodige  ting  som  er  i  deres  egen  interesse,  av  egoisme  og  
mens  folket  lider.  I  Andalusia  har  regjeringen  brukt  millioner  av  euro  på  tull  
og  tull,  og  folket  sulter.  Med  mer  enn  5  000  000  arbeidsledige  og  politikere  
som  kaster  bort  penger.  Hva  er  dette?  Ren  egoisme.  Hvis  regjeringen  tenkte  
for  sitt  folk  som  Jesus  Kristus  som  alltid  tenkte  på  andre...  hvis  folket  
strammer  til,  må  regjeringen  stramme  beltet,  hvis  folket  lider,  må  regjeringen  
lide  og  ikke  kaste  bort  en  krone.  Da  garanterer  jeg  at  vi  kommer  oss  ut  av  
krisen  umiddelbart.  Flere  folk  ville  bli  ansatt.  Hvor  er  pengene?  Alle  ønsker  å  
leve  godt  og  komfortabelt,  og  de  knuser  menneskene  og  trekker  blod.  
Hvordan  skal  vi  heve  hodet? .  Hvis  noen  ikke  gjør  det  bra,  så  må  du  bytte  
person  eller  parti.  Det  spiller  ingen  rolle  hvilket  parti,  eller  hvem,  så  lenge  du  
gjør  det  for  andre,  som  Jesus  Kristus.  Ikke  å  være  egoistisk.

Det  er  derfor  alle  problemer  kommer  fra  egoisme.  Egoisme  har  ødelagt  
naturen.  Naturkatastrofer,  fordi  vi  bruker  mye  kjemi.  Tyskland  dør  mange  
mennesker  av  forurenset  mat.  Hvis  du  legger  kjemikalier  for  å  drepe  ormer  i  
frukt  og  grønnsaker,  så  får  vi  i  oss  det  kjemikaliet  og  det  skader  oss.  Akkurat  
som  dyr  blir  de  kunstig  fetet  med  kjemikalier  som  vi  deretter  spiser  og  
forurenser  kroppen  vår.

Hver  dag  ødelegger  vi  naturen  mer,  det  er  derfor  hver  dag  det  er  flere  
naturkatastrofer  og  epidemier.  Vi  bare  puster  og  dør  av  smitte.  Så  hvis  vi  vil  
leve  godt,  må  vi  ikke  ødelegge  naturen.  Se  hva  som  har  skjedd  i  Japan:  et  
forbigående  jordskjelv?  Vi  må  alle  ta  vare  på  naturen.  La  oss  ikke  prøve  å  
inngå  en  pakt  med  djevelen,  som  de  kjernefysiske:  vi  selger  sjelen  vår  til  
djevelen.  Vi  må  bruke  naturlige  energier  som  solen,  vinden,  vannet...

Egoisme  skader  folk.  Folket  kan  ikke  gjøre  noe,  men  Gud  kan.  Og  jeg  forsikrer  
deg  om  at  de  vil  få  sin  straff  med  universets  lov.  Ikke  glem  det.  Når  de  dør  vil  
de  sone  straffen.
Selv  om  du  ikke  tror.  Hvis  du  begår  en  forbrytelse,  tro  det  eller  ei,  vil  loven  
straffe  deg  det  samme.  Selv  om  du  ikke  tror  på  helvete,  når  du  dør  vil  du  lide,  
tro  det  eller  ei,  ingen  vil  slippe  unna.

kirkegård  ikke  alle  er  gamle  eller  pensjonerte,  det  er  også  mange  unge  
mennesker.  Som  hver  helg  dør  mange  mennesker  i  ulykker  av  mange  
forskjellige  årsaker.

Alt  vi  gjør  er  årsaken  til  lidelsen  vi  nå  har,  alt  kommer  fra  luft  og  
matforurensning.  Før  var  jorden  et  paradis,  nå  har  vi  jordskjelv,  tsunamier,  
tornadoer,  styrtregn  eller  tørke...  alt  kommer  fra  vår  egoisme.  For  hver  dag  
ødelegger  vi  naturen  mer  og  det  er  konsekvensene.  En  klok  mann  sier  at  
innen  30  år  vil  dette  landet  bare  være  20  %.  Det  er  mulig.  For  hver  dag  er  vi  
mer  egoistiske  og  vi  bruker  flere  kjemiske  stoffer  som  ødelegger  naturen.
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TILBAKEINDEKS

Nå  i  2012  har  vi  mer  enn  40  000  000  smittet  med  AIDS.
Denne  sykdommen  er  vidt  spredt  blant  homofile.  Alt  som  prøver  å  bryte  med  
naturen  ender  dårlig.  Gud  skaper  mann  og  kvinne,  og  nå  kommer  flere  mennesker  
sammen  hver  dag:  menn  med  menn  og  kvinner  med  kvinner.  Som  om  det  var  en  
spøk:  presten  erklærer  mann  og  mann  eller  kone  og  kone.  Det  virker  morsomt  å  
erklære  en  kvinne  og  en  kvinne.  I  det  landet  vil  det  derfor  ikke  være  noen  igjen  
om  50  år.  For  vi  skal  ikke  få  barn  og  menneskeheten  vil  stå  uten  avkom.  Hvis  faren  
din  eller  moren  din  var  homoseksuell  eller  lesbisk,  ville  du  ikke  vært  i  denne  
verden,  for  to  menn  kan  ikke  få  et  barn  og  heller  ikke  to  kvinner.  Du  ville  ikke  blitt  
født.  Det  er  derfor  det  du  liker  er  én  ting,  men  å  gå  mot  naturen  er  en  annen.  
Selvfølgelig  vet  vi  at  homofile  og  lesbiske  ikke  skader  noen,  men  saken  er  at  vi  
ikke  kan  bryte  naturen.  Mens  vi  går  mot  naturen  og  ser  hvordan  været  er,  fulle  av  
naturkatastrofer.  Derfor  vil  jeg  gjerne  at  alle  leser  Bibelen  og  går  inn  i  Bibelen  for  
å  forstå  med  hjertet.  Og  bli  lik  Jesus  Kristus.

Abort  har  en  veldig  dårlig  effekt  på  deg,  ditt  parti...  du  kan  ikke  gi  tillatelse  til  å  
drepe  ditt  eget  folk,  din  egen  rase.  Liker  det  eller  ikke  liker  det.  Du  kan  ikke  
avbryte.  Under  Guds  lov  er  vi  alle  like:  kjekke,  stygge,  rike,  fattige,  barn,  voksne...  
før  Guds  lov  er  vi  alle  like.  Ikke  fordi  du  ikke  er  født  har  du  ikke  rettigheter,  loven  
er  lik  for  alle.

Tenk  og  gjør  det  samme  som  Jesus  Kristus  for  å  bli  Jesus  Kristus.

Hver  dag  må  du  forandre  deg  litt  etter  litt  som  Jesus  Kristus.  Hvis  alle  gjør  dette,  
vil  jorden  gradvis  bli  et  paradis.

Tusen  takk.

Men  hvis  vi  fortsetter  med  så  mye  egoisme,  vil  det  hver  dag  være  flere  
naturkatastrofer,  flere  sykdommer...  som  AIDS:  30  millioner  dødsfall  i  verden  av  
denne  sykdommen.  Hver  dag  er  det  mer  enn  7000  nye  tilfeller  av  AIDS.
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For  å  komme  til  himmelen  kan  du  ikke  tenke  på  meg,  meg,  meg.

Det  er  det  du  må  gjøre  og  det  disse  gudene  gjør.  Mange  mennesker  manipulerer  
og  handler  annerledes  enn  det  Bibelen  sier.  Verken  Jesu  Kristi  Bibel,  Buddhas  
Bibel  eller  Koranen  sier  at  man  må  drepe.  Aldri.  Alltid  med  et  godt  hjerte  redde  
folk.  Han  har  aldri  sagt  at  å  sette  bomber  på  kroppen  din  for  å  drepe  folk  går  til  
himmelen.

Ved  firkantet  hode.  For  han  tror  alltid  at  jeg  er  bedre,  at  rasen  min  er  bedre,  at  
tenkningen  min  er  bedre.  Alt  går  for  meg.  I  dette  samfunnet  blir  alt  beveget  av  
selvet.

Det  er  ren  egoisme.  Jeg  garanterer  deg  at  disse  menneskene  ikke  kommer  til  himmelen.

For  å  komme  til  himmelen  må  du  ha  et  rent  hjerte,  et  hjerte  av  gull.

Her  til  lands  slutter  ikke  politikerne  å  bruke  folkets  penger  til  egne  interesser.  De  
slutter  ikke  å  bruke  nådeløst.  Når  hans  hete  rekke  slutter,  det  han  gjorde  i  fortiden,  
vil  han  få  Guds  straff.  Enhver  krone  fra  folket  kan  ikke  kastes  bort.

Han  vil  gå  til  helvete.  Tenk  klokt.  Hvis  du  gjør  alt  med  et  godt  hjerte,  alt.

Som  Jesus  Kristus,  som  Buddha,  som  Mohamed.  Du  tar  ikke  feil.

Hvis  du  bruker,  må  du  bruke  det  til  fordel  for  folket.  Hvis  du  har

Himmel.  Paradis  er  der  Gud,  Jesus  Kristus  eller  Allah  eller  Buddha  er.  Det  er  alt  i  
samme  kategori  av  himmelen.  Det  er  bare  én  himmel,  det  er  ikke  to  eller  tre.

Som  han  sa  "Allah  er  stor"  fordi  han  hjalp  mennesker  med  hjertet,  lærte  han  folk  
å  være  gode.  Det  er  riktig.  Og  hvis  noen  sier  det  motsatte  av  det  Allah,  Jesus  
Kristus  eller  Buddha  fortalte  oss,  er  det  manipulasjon.  Den  personen  er  interessert,  
han  er  som  en  demon,  fordi  han  prøver  å  manipulere  gudenes  ord.

Alle  som  forteller  deg  at  ved  å  drepe  folk  kommer  du  til  himmelen,  umulig.  Alle  de  
som  kommer  til  himmelen  er  de  som  hjelper  mennesker,  de  som  gir  livet  sitt  for  
andre.  Ikke  drepe  folk.  Det  er  en  total  feil.  Mange  mennesker  manipulerer  Bibelens  
ord.  De  adlyder  ikke.

For  å  komme  inn  i  himmelen  må  du  oppføre  deg  som  Jesus  Kristus  eller  
Muhammed  eller  Buddha.  Gjør  alltid  for  andre,  hjelp  folk,  gi  gode  råd  til  folk,  ofre  
deg  selv  for  mennesker.

Alltid,  for  å  komme  til  himmelen,  er  det  alltid  å  hjelpe  mennesker,  gjøre  tjenester  
for  mennesker,  ofre  deg  selv  for  mennesker.  For  å  komme  til  himmelen  kan  du  
ikke  ha  egoisme.  Hvis  det  er  forskjell  på  meg-du-han  så  kjemper  alle  for  sine  egne  
interesser  og  du  er  egoistisk.  I  dette  landet  siden  antikken  har  det  alltid  vært  kriger  
mellom  land  eller  borgerkriger  i  ett  land.  Alt  dette  er  på  grunn  av  forskjell,  på  grunn  
av  egoisme,  fordi  alle  tror  de  er  bedre  enn  den  andre  og  ønsker  å  ha  rett.

12.-  PARADIS

Machine Translated by Google



Alle  har  straff  fra  Gud.  Ingen  slipper  unna.  Ingen.  Alt  du  gjør  kommer  til  å  betale  
dyrt.  Først  straffer  samvittigheten  deg.  Alle  sjelene  til  babyene  kommer  til  å  be  
deg  om  hevn,  de  kommer  til  å  komme  etter  deg  for  å  ta  hevn.  De  kan  ta  fra  deg  
livet  og  helsen  din.  Fordi  alle  de  babysjelene  kommer  til  å  komme  etter  deg.  
Det  er  et  spørsmål  om  tid.

Hver  borger  har  sin  samvittighet,  sitt  hjerte.  Samvittighet  og  Bibelen  er  ikke  to  
forskjellige  ting,  de  to  er  én,  ikke  to  forskjellige  ting.  Bare  så  du  vet  det,  hvis  vi  
tar  bort  Bibelen,  tar  vi  bort  samvittigheten.  For  eksempel,  hvis  en  kvinne  ikke  
vil  ha  en  baby,  dreper  hun  den.  Hvorfor  gjør  du  det?  Hvis  du  ikke  vil  ha  babyer,  
må  du  opereres  eller  ta  piller  for  å  unngå  å  få  dem.  Det  er  mange  måter  å  ikke  
få  barn  på.

Du  må  ikke  gå  mot  gudene.  Du  bør  hjelpe  til  med  prevensjon  slik  at  du  ikke  får  
babyer,  men  aldri  hjelpe  til  med  å  abortere  eller  gi  tillatelse  til  det.  Du  må  hjelpe  
til  slik  at  alle  babyer  blir  født.  Gi  alle  slags  hjelpemidler  og  fasiliteter  for  babyer  
å  bli  født.  Du  kan  ikke  drepe  ditt  eget  folk,  dine  landsmenn.  Du  kan  ikke.  Hvor  
mange  år  skal  du  leve?  Og  hva  når  du  dør?  Guds  lov  vil  ikke  tilgi  deg.  Et  øye  
for  et  øye  og  en  tann  for  en  tann.  Vær  forsiktig  med  dette.  Du  er  ingenting  og  
ingen.  På  et  tidspunkt  får  du  et  hjerteinfarkt  og  du  dør.  Du  er  ingen.  Du  er  
ingenting.  Ikke  prøv  å  være  som  en  Gud.  Nei.  Du  er  en  demon,  du  er  ikke  en  
Gud.

Hvis  du  en  dag  blir  gravid  og  du  ikke  vil  ha  barnet,  så  gir  du  det  fra  deg  til  
adopsjon.  Hvorfor  drepe?  Politikere  som  sier  tull  mot  gudene,  som  lovlig  abort,  
ser  for  deg  at  faren  og  moren  din  gjør  det  samme,  du  og  hele  partiet  ditt,  uansett  
hvilket  parti  du  tilhører  hvis  de  støtter  abort,  ville  du  ikke  vært  her  i  denne  
verden  i  dag.  Før  du  ble  født  ville  de  allerede  ha  drept  deg,  du  ville  allerede  
vært  død.

tatt  ut  av  byen,  må  han  investere  det  i  byen.  Det  er  en  god  hersker.  De  som  
prøver  å  lage  racketer  kommer  til  å  ende  dårlig,  som  de  som  er  for  abort  som  
kun  tenker  på  å  drepe  babyer  før  de  blir  født.  Ingen  er  Gud  for  å  ta  noens  liv.

Drap  er  negativt,  det  er  som  djevelen.  Husk  godt.  Samvittigheten  kommer  til  å  
gjøre  opp  regnskapet.

Du  kunne  ikke  ha  vært  president  eller  stedfortreder.  Du  ville  ikke  vært  her  i  dag.

Hvis  du  prøver  å  være  Gud,  vil  du  bli  en  djevel  og  gå  til  helvete.

Så  du  vet  det  allerede.  For  å  komme  til  himmelen  er  det  nødvendig  å  hjelpe  
mennesker,  å  ofre  seg  selv  for  andre.  Hvis  du  oppfører  deg  som  Jesus  Kristus,  
som  Buddha,  som  Mohammed,  vil  du  helt  sikkert  komme  til  himmelen.

Etter  at  din  mor  og  far  gjør  deg  den  tjenesten  å  gi  deg  liv,  ta  vare  på  deg,  
utdanne  deg,  lar  du  ikke  andre  få  den  muligheten.  Du  får  brua  til  å  krysse  og  
når  du  har  gått  over  til  den  andre  siden,  fjerner  du  brua  slik  at  ingen  andre  kan  
krysse.  Det  kalles  ren  egoisme.

Husk  godt.  Vi  er  ikke  guder,  vi  kan  ikke  beordre  å  drepe  noen.  Vi  kan  ikke.  Det  
vil  få  alvorlige  konsekvenser.  Politikere,  herskere,  de  mektige,  kan  være  det  
fordi  de  i  et  annet  tidligere  liv  gjorde  godt  for  folket,  men  hvis  de  går  mot  
gudenes  lov,  tar  bort  religiøs  utdanning,  slik  at  folk  ikke  tror  på  Gud  eller  på  
ingenting,  disse  menneskene  er  veldig  farlige.  De  er  veldig  egoistiske.  Hvis  de  
kan  komme  over  deg,  kommer  de  over  deg.

Når  du  en  gang  kan  komme  inn  i  himmelen,  vil  du  ha  mange  fordeler.
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Les  Jesu  Kristi  Bibel,  Koranen,  Buddhas  Bibel...  og  hvis  du  gjør  som  Bibelen  sier,  
vil  du  være  Gud.  Du  kommer  til  himmelen  Himmel  eller  helvete.

Hvis  du  gjør  det  av  hele  ditt  hjerte  med  familien  din,  med  vennene  dine,  med  
samfunnet,  med  staten,  vil  alt  bli  positivt  for  deg.  Hvis  du  vil  at  livet  ditt  skal  være  
positivt,  er  den  eneste  måten  å  være  positiv  med  andre.  Så  du  kan  få  alle  ønsker  
du  ønsker.  Egoisme  bringer  til  slutt  negativt  og  ender  fatalt.  Skal  du  leve  veldig  
godt,  må  du  gjøre  ting  riktig,  innenfor  loven.  Slik  varer  din  lykke  og  rikdom  for  
alltid.  Det  er  det  du  må  forstå:  du  skal  ikke  utnytte  mennesker.  I  livet  er  det  to  
veier:

Det  kommer  an  på  deg.  Hjelp  familien  din,  hjelp  vennene  dine,  hjelp  naboene  dine,  
hjelp  samfunnet,  hjelp  staten...  Hvis  du  gjør  dette,  vil  livet  ditt  være  et  paradis,  det  
vil  være  en  himmel.  Alt  avhenger  av  deg.  Jeg  råder  deg  til  å  ta  paradisets  vei.  Du  
kommer  til  å  leve  bedre,  mer  komfortabelt,  med  god  helse  og  et  langt  liv  og  med  
mye  lykke,  og

1  hjelpe  andre  til  å  komme  til  himmelen  eller,

Nå  skal  jeg  forklare  fordelen  med  å  komme  til  himmelen.

2  handle  egoistisk  for  å  gå  til  helvete.

Enhver  Gud,  som  Jesus  Kristus,  som  Buddha,  som  Muhammed,  alle  sammen,  kan  
bli  født  i  et  hvilket  som  helst  land,  der  de  velger,  hvor  de  foretrekker.  Før  de  blir  
født  designer  de  selv  livene  sine  etter  hva  hver  enkelt  ønsker.  Hvis  du  ønsker  å  
bli  født  som  en  prins,  blir  du  født  som  en  prins,  som  Buddha.  Hvis  du  ønsker  å  bli  
født  i  en  fattig  familie,  velger  du  å  bli  født  i  en  fattig  familie,  som  Jesus  Kristus.  
Hva  vil  du.  Du  forbereder  livet  ditt  og  hvordan  du  vil  leve  det.  Når  som  helst  kan  
du  komme  eller  gå,  som  du  vil.  Ikke  som  oss,  som  kan  dø  når  som  helst,  for  
eksempel  av  et  hjerteinfarkt,  en  ulykke...  alt  kan  skje.  Vi  er  ingenting,  vi  er  0.  Vi  vet  
ikke  når  vi  skal  dø,  og  heller  ikke  når  vår  siste  natt  blir.  Mange  reiser  seg,  går  ut  
på  gaten  og  tar  bilen  og  kommer  så  ikke  tilbake  fordi  de  har  hatt  en  ulykke,  de  har  
dødd  på  veien.  Mange  mennesker  dør  hver  dag  på  veien.  Ingen  vet  når  hans  siste  
natt  er.  Ingen.  Det  er  derfor  du  må  tenke  at  i  dag  er  din  siste  natt.  Og  du  må  gjøre  
godt  mot  mennesker,  så  du  kommer  til  himmelen.  Ikke  prøv  å  drepe  folk  eller  få  
pengene  deres.  Ikke  verdt  det.  For  et  øyeblikk  av  egoisme  ofrer  du  flertallet  for  å  
gagne  deg,  som  er  en  minoritet.  Som  politikere  som  ofrer  folket  for  å  tjene  seg  
selv.  For  de  har  ikke  rett  til  å  kaste  bort  folkets  penger.  Pengene  er  ikke  dine.  Hvis  
det  var  deres,  gjør  hver  og  en  hva  de  vil  med  pengene  sine,  men  ikke  med  andres  
penger.

Når  du  kommer  til  himmelen,  kan  du  reise  over  hele  universet.  Du  kan  bli  født  i  
ethvert  solsystem,  på  hvilken  som  helst  planet,  hvor  du  vil.  Med  egoisme  går  du  
ingen  steder,  du  vil  bli  født  fattig,  eller  et  fiskedyr...  det  verste  som  finnes.  Så  det?

Hver  krone  du  bruker  og  den  er  ikke  din,  ta  en  god  titt  på  den.  For  alt  har  sine  
konsekvenser.  Det  er  derfor  når  du  er  født  i  himmelen,  er  det  for  alltid.  Du  dør  
aldri  lenger.  For  i  himmelen  har  alle  et  rent  hjerte.  Hvis  hjertet  har  meg,  meg,  meg,  
er  det  egoistisk  og  da  vil  det  sikkert  gå  til  helvete.
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Mange  mennesker,  som  munker,  nonner,  prester...  hvorfor  forlater  de  sine  
private  liv  og  dedikerer  seg  til  kirken?  det  er  av  en  grunn:  å  en  dag  nå  paradis.  
De  gjør  ting  som  Gud  befaler,  som  Jesus  Kristus  for  å  komme  til  himmelen.  
Men  la  oss  ikke  glemme  én  ting:  alt  vi  gjør  må  vi  gjøre  som  Jesus  Kristus  
gjorde,  gjøre  alt  for  andre  ikke  for  deg  selv.  Religionene  som  har  flest  
tilhengere  i  verden;  Katolske,  protestanter,  mormoner...  de  har  samme  mål:  å  
følge  Jesu  Kristi  eksempel,  handle  som  ham  og  dø  som  ham.  Alt  for  å  komme  
til  himmelen.

Men  jeg  sier  deg  en  ting  så  du  ikke  glemmer:  Spør  deg  selv  om  du  tror  det  er  
Jesus  Kristus.  Mange  sier  ja,  ja,  ja...  det  var  derfor  jeg  ble  nonne  eller  prest.  
Men  hvis  du  virkelig  trodde  på  Jesus  Kristus,  hvis  du  trodde  på  hans  ord,  må  
du  demonstrere  det  med  dine  handlinger,  dine  tanker,  ikke  bare  med  ord.  
Jesus  Kristus  visste  at  neste  dag  ville  romerne  komme  og  lete  etter  ham  for  
å  drepe  ham,  og  han  visste  alle  prøvelsene  som  ventet  ham.  Hvis  Jesus  
Kristus  tenkte  som  oss,  ville  han  ha  flyktet,  han  ville  ha  flyktet  for  å  gjemme  
seg.  Og  hvorfor  flyktet  Jesus  Kristus  da  han  visste  at  det  ikke  løp?  fordi  han  
var  villig  til  å  dø  for  menneskeheten,  for  oss.  Dette  betyr  at  Jesus  Kristus  bare  
tenker  på  andre,  ikke  på  seg  selv.  Derfor,  hvis  du  virkelig  tror  på  Jesus  
Kristus,  tror  du  på  hans  ord,  du  må  tenke,  snakke  og  handle  som  Jesus  
Kristus.  Hvis  du  bare  gjør,  tenker  og  sier  50%  av  det  han  gjør,  og  Jesus  
Kristus  sier,  betyr  det  at  du  bare  tror  50%  på  ham.  Hvis  du  snakker  mye  og  
ikke  gjør  noe,  selv  om  du  sier  at  du  tror  det  ikke  er  sant.  Hvis  du  virkelig  tror  
på  Bibelen,  på  Jesu  Kristi  ord,  er  handlingene  dine  helt  100  %  de  samme  som  
Jesu  Kristi.  Det  er  sikkert.  Det  er  derfor  mange  mennesker  hver  dag  begår  
mange  synder,  og  etter  å  ha  begått  en  synd  går  de  for  å  bekjenne,  for  å  be  
Gud  om  tilgivelse.  Dette  er  riktig.

Når  du  fjerner  den  negative  tanken  fra  sinnet  ditt,  må  du  ofre  deg  selv  for  
andre  og  tilby  livet  ditt  til  andre.  Den  positive  tanken  overvinner  alt;  
sykdommen  din,  uflaksen  din  og  gir  deg  langt  liv.  Det  er  ingen  annen  måte.  
Det  er  ingen  annen  løsning.

Vel,  du  vet,  det  eneste  du  trenger  å  gjøre  for  å  leve  godt  og  få  alle  til  å  elske  
deg,  ha  et  langt  liv  og  lykke,  er  å  tilby  livet  ditt  til  mennesker,  av  hele  ditt  
hjerte.  Det  spiller  ingen  rolle  for  noen,  uansett  sosial  kategori,  kjekk  eller  
stygg.  Tilby  med  hjerte  til  hvem  som  helst.  Så  du  vil  ha  verden  i  dine  hender.  
Så  du  vil  aldri  ha  sykdom  og  du  vil  alltid  ha  lykke  til  som  meg.  Jeg  har  drevet  
med  yoga  i  40  år  og  alltid  tenkt  positivt,  og  alltid  positivt  med  mennesker.  På  
40  år  har  jeg  aldri  blitt  syk.  Dette  er  resultatet.  Hvis  du  ikke  har  helse  har  du  
ingenting,  derfor  tenk  som  meg:  alltid  positivt.  Aldri  dra  nytte  av  mennesker,  
hjelp  folk,  så  du  drar  nytte  av  det.  Hvis  du  lytter  til  meg  og  hjelper  mennesker,  
slik  jeg  gjør,  vil  livet  ditt  på  denne  jorden  være  et  fantastisk  paradis.

også  å  fjerne  sykdommene  dine  fordi  alle  sykdommer  kommer  fra  negativ  
tenkning.  Sinne,  tristhet,  det  er  negativ  tenkning.  Du  vet  allerede,  for  å  fjerne  
alle  typer  sykdommer,  må  du  først  fjerne  den  negative  tenkningen  din.

HVORDAN  KOMME  DU  TIL  PARADISET
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Du  kan  ikke  begå  den  samme  synden  to  ganger.  Tenk  klokt.  Første  gang  du  
begår  en  synd,  tilgi  deg  venner,  familie  eller  til  og  med  loven  hvis  synden  ikke  
er  veldig  alvorlig.  Men  hvis  du  begår  den  samme  synden  igjen,  vil  ingen  tilgi  
deg,  ikke  venner,  ikke  familie,  ikke  loven.  Ingen  kommer  til  å  svelge  to  ganger.  
Så  dra  nytte  av  den  første  og  siste  muligheten  til  å  rette  feilen  din.  For  andre  
gang  du  ikke  lenger  har  kreditt,  er  det  ingen  som  kommer  til  å  tro  deg  eller  
komme  i  nærheten  av  deg.  Og  alt  er  over:  venner  forlater  deg,  familien  stoler  
ikke  på  deg...  alle  forlater  deg  til  side.  Du  kommer  til  å  være  alene  i  denne  
verden.  En  gang  er  greit,  to  ganger  er  det  ikke.  Så  ikke  glem  det.  Hvis  du  virkelig  
tror  på  Jesus  Kristus,  på  Bibelen,  hvis  du  virkelig  tror  og  ikke  bare  leser  og  
lærer  utenat,  må  du  bevise  det  med  dine  handlinger,  ikke  bare  med  dine  ord.  
Dette  viser  virkelig  det

De  fleste  angrer  på  å  lyve,  hvor  mange  etter  å  ha  tilstått  gjør  ikke  den  samme  
feilen  igjen?  svært  få,  nesten  ingen.

tror  du.

Hvis  du  begår  den  samme  synden  igjen,  har  du  ikke  omvendt  deg,  og  du  bedrar  
deg  selv  og  Gud.  Dette  er  falsk  omvendelse.  Du  vil  få  problemer  med  deg  selv  
hvis  du  fortsetter  å  gjøre  dette.  Gud  vil  ikke  ha  problemer.  Hver  og  en  betaler  
for  sine  synder.  Ikke  tro  at  ingen  kjenner  dine  synder.  Den  første  til  å  vite  er  
deg.  Du  vet  at  du  bedrar  folk,  du  knuser  folk,  du  mishandler  folk...  hvem  vet  
ikke  når  du  sårer  folk?  du  er  den  første  som  vet  at  det  ikke  er  godt  gjort.  I  løpet  
av  kort  tid  vil  hele  verden  vite,  for  alt  er  kjent.  Du  kan  se  på  TV,  hver  dag  er  det  
noen  nyheter  om  at  politiet  har  tatt  denne  personen,  denne  andre...  politikere,  
banditter,  tyver,  gangstere...  alle  disse  menneskene  som  lurer  folk.

Men  uten  å  virkelig  omvende  deg  vil  du  begå  den  samme  synden  igjen.  Med  
sann  omvendelse  og  be  Gud  og  mennesker  om  tilgivelse,  hvis  du  virkelig  er  lei  
deg,  vil  du  ikke  gjøre  den  samme  feilen,  den  samme  synden.  Det  er  sann  
omvendelse.

Det  er  bare  et  spørsmål  om  tid.  Umulig  at  når  noen  gjør  noe  galt,  er  det  ingen  
som  finner  ut  av  det.  Det  er  umulig.  Før  eller  siden  vil  de  fange  deg.

Hvis  du  begår  noen  form  for  synd  i  dag,  gå  til  skriftemål  og  be  Gud  om  å  tilgi  
deg  og  i  morgen  begår  du  den  samme  synden  igjen,  og  ber  om  tilgivelse  igjen  
og  gjør  det  samme  om  og  om  igjen,  det  er  fordi  du  ikke  angrer.  Tror  du  at  du  er  
lei  deg?  nei,  selvfølgelig  ikke,  du  lurer  deg  selv  og  Gud.  Du  kan  ikke  lure  deg  
selv,  langt  mindre  Gud.  Sann  omvendelse  er  ikke  å  begå  den  samme  synden  
igjen.

Det  er  som  om  du  har  en  brann  og  du  dekker  den  med  papir,  før  eller  siden  vil  
brannen  brenne  papiret  og  du  vil  se  at  under  papiret  er  det  brann.  Du  kan  ikke  
jukse.  Det  er  derfor  jeg  forteller  deg  tenke  deg  nøye  om  før  du  gjør  noe  dårlig.  
Du  kan  bare  begå  hver  synd  én  gang,  hvis  du  gjør  det  to  ganger  er  det  dårlig  
for  deg,  for  fremtiden  din  og  for  det  hinsidige.

Når  du  gjør  det  er  du  virkelig  lei  deg.  Det  er  to  typer  omvendelse,  sann  og  usann.
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TILBAKEINDEKS

Vis  med  dine  handlinger  at  du  gjør  som  Gud  befaler.  Det  er  å  tro  på  Jesus  
Kristus  med  hjertet.  Hvis  du  kan  gjøre,  tenke  og  snakke  som  Jesus  Kristus,  
vil  du  bli  som  Jesus  Kristus.  Jesus  Kristus  i  sitt  liv  gjorde  mange  mirakler,  
som  å  gå  på  vannet.

caro.

Tusen  takk.

Og  hvorfor  er  vi  ikke  i  stand  til  å  gå  på  vannet?  fordi  vi  har  mye  av  meg.  Vi  er  
egoistiske.  Og  Jesus  Kristus  tenker  bare  på  deg,  på  den  andre,  på  andre.  Det  
er  forskjellen.  Ikke  prøv  å  dra  nytte  av  folk,  ikke  engang  litt,  fordi  du  vil  betale  
for  det

Oppfør  deg  som  Jesus  Kristus  og  du  vil  nå  paradis.
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13.-  GODT  OG  ONDT

Det  er  egoistisk:  Jeg  liker  ikke  dette,  det  er  derfor  jeg  dreper  deg.  Alt  kommer  
av  egoisme.  Hvis  alle  trodde  at  jeg  er  deg  og  du  er  meg,  så  ville  det  ikke  vært  
noe  problem.  Du  har  et  problem?

Fordi  du  bare  gjør  for  andre  uten  interesse  for  deg  selv,  da  gjør  du  det  bra.  
Hvis  du  bare  gjør  for  dine  interesser,  så  handler  du  egoistisk.  For  å  gjøre  
godt  må  du  ha  tanken  på  likhet:  vi  er  alle  like.  Hvordan  er  vi  like?  Verken  rik  
eller  fattig,  verken  lykke  eller  uflaks,  verken  vakker  eller  stygg...  vi  er  alle  i  
samme  kategori.  Du  må  gi  den  samme  respekten  til  en  rik  person  og  en  fattig  
person,  til  enhver  rase.  Vi  er  alle  like,  og  det  er  ingen  overordnet.  Det  er  å  
gjøre  ting  riktig.

Så  jeg  hjelper  deg  fordi  du  er  meg.  Og  vice  versa;  Hvis  jeg  har  problemer  så  
hjelper  du  meg.  For  vi  er  alle  ett.  Er  du  sulten?  Jeg  mater  deg  fordi  du  er  meg.

Hvis  vi  går  videre;  Du  må  behandle  dyr,  natur,  vann  på  samme  måte...  ikke  
forurens  vannet,  ikke  hugg  ned  trær,  ikke  brenn  skog...  respekter  naturen  og  
dyrene  som  om  de  var  deg  selv.  Når  vi  forurenser,  betaler  vi  selv  dyrt.  Vi  må  
bruke  naturlig  energi  som  sol,  vann  og  luft,  vi  må  ikke  utnytte  det  som  er  
under  jorden  som  olje,  for  til  slutt  vil  jorden  forbli  tom  inni  og  vi  vil  alle  gå  
under.

Alt  du  ser  behandler  det  som  om  det  var  deg  selv.  Vi  må  takke  vannet,  
himmelen,  jorden...  for  hvis  vi  ikke  gjør  det,  vil  vi  skade  oss  selv.  Vi  må  leve  
hvis  det  blir  flere  og  flere  naturkatastrofer,  dette  er  fordi  naturen  advarer  oss,  
at  vi  behandler  den  som  noe  mindreverdig.  Det  er  derfor  vi  i  dag  har  så  mange  
problemer  på  denne  jorden,  fordi  vi  ikke  behandler  naturen  som  om  den  var  
oss  selv.

Hva  er  bra?  Hva  er  ondskap?

Kriger  er  et  annet  onde  i  verden:  hvorfor  er  det  kriger?  Fordi  vi  er  egoistiske  
og  bare  tenker  på  Meg.  De  tenker  alle  på  seg  selv,  på  interessene  sine,  de  
skiller  mellom  meg,  deg,  ham.

Bra:  å  gjøre  godt  betyr  at  det  du  gjør  kommer  andre  til  gode,  det  gagner  ikke  
deg  personlig.  Det  gjør  godt.

Machine Translated by Google



Hvis  vi  alle  tok  vare  på  hverandre,  ville  det  ikke  vært  noen  terrorister,  ingen  
tyver,  ingen  onde  mennesker,  for  hvem  vil  skade  seg  selv?  Hvis  alle  brydde  
seg  om  hverandre  med  hjertet,  ville  denne  verden  vært  et  paradis.  Folk  ville  
ha  det  bra.  Regjeringen  slutter  ikke  å  si:  abort,  abort,  abort!  Han  slutter  ikke  
å  drepe.

Disse  mennene  tar  feil,  ingen  er  overlegne,  vi  er  alle  av  samme  natur,  fordi  vi  
alle  er  ett,  vi  er  like,  selv  med  dyrene  og  hele  naturen.  Jo  flere  forskjeller,  jo  
flere  problemer  har  du  på  denne  jorden.  Vi  må  lære:  vi  er  alle  ett.  Vi  er  ikke  to.  
Hvis  du  ser  den  andre  personen  som  deg  selv,  ville  denne  jorden  blitt  et  
paradis.

All  slags  død,  det  spiller  ingen  rolle  at  den  har  det  minste  hodet,  eller  bittesmå  
armer,  eller  at  den  er  inne  i  mors  mage,  er  ren  egoisme,  det  er  handlinger  uten  
samvittighet,  uten  hjerte.

Din  sønn  er  min  sønn,  og  min  sønn  er  din  sønn,  og  vi  tar  vare  på  hverandre  alle  sammen.

Med  pengene  som  regjeringer  bruker  på  kriger,  kan  de  brødfø  hele  jorden.  Vi  
kunne  hjelpe  hele  verden.

Fosteret  skader  deg  ikke,  så  hvorfor  vil  du  drepe  det?  Hva  får  du  ut  av  dette?  
Fosteret  har  ikke  gjort  deg  noe  galt.  Hvorfor  ønsker  regjeringen  å  drepe  sine  
fremtidige  innbyggere?  Takket  være  dem  kan  landet  komme  seg  ut  av  krisen.  
At  fosteret  før  det  blir  født  kan  være  en  veldig  god  leder  og  bidra  til  å  løfte  
landet  ut  av  krisen.

Så  denne  jorden  ville  være  et  paradis.  Hvis  ikke,  hvordan  lever  vi?  Hvis  du  
gjør  dette,  betyr  det  at  du  gjør  som  Gud  befaler,  du  gjør  samvittighetsfullt,  
med  et  rent  og  rent  hjerte.  Du  gjør  det  for  andre,  men  ikke  av  medlidenhet,  
men  fordi  vi  er  ett  og  ingen  ønsker  å  skade  seg  selv.

Ikke  invester  penger  i  bomber  for  å  drepe,  drepe,  drepe ...  til  slutt,  hva?  
Hvorfor  gjør  de  dette?  For  det  er  forskjeller  mellom  deg  og  meg.  Hvis  vi  alle  
var  ett,  ville  det  ikke  vært  noen  kriger.

Hvis  din  far  og  mor  hjalp  deg  med  å  bli  født,  hvorfor  hjelper  du  ikke  andre  å  
bli  født?  Hvis  du  ikke  vil  ha  babyen,  gir  du  den  opp  for  adopsjon  og  det  er  
det.  Hvorfor  må  du  drepe?  Tenk  deg  at  du  er  fosteret...  vil  du  bli  drept?

Den  andre  er  deg.  Det  er  ikke  en  annen.  Vi  danner  alle  en  kropp  og  for  at  den  
kroppen  skal  fungere,  må  den  ene  ta  vare  på  den  andre.  Hvordan  du  tar  vare  
på  hver  av  delene  av  kroppen  din.  Vet  du  hvor  mange  celler  kroppen  din  har?  
Millioner  av  celler.  Vet  du  hvor  mange  mennesker  det  er  i  verden?  Millioner  
av  mennesker  og  hver  person  er  som  en  celle  i  en  større  kropp.  Hvis  en  
person,  et  land  eller  et  territorium  skader  en  annen,  vil  alt  påvirke  helheten,  
de  andre.  Eller  ikke?  Tror  du.

Hvorfor  mishandler  de  hverandre?  Fordi  noen  mener  de  er  overlegne  andre.  
Som  noen  menn  som  mishandler  kvinner  fordi  de  tror  de  er  dårligere  enn  dem.

Vi  er  alle  ett,  med  et  rent  hjerte.  Vær  så  snill,  mange  mindreårige  kvinner  som  
aborterer  har  ingen  anelse  om  hva  de  er
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driver  med.  Hvis  en  graviditet  er  uønsket,  ikke  drep  babyen,  gi  fasiliteter  til  
de  kvinnene  for  å  få  babyen.

Tusen  takk.

Når  du  dør  vil  problemene  dine  begynne.

For  guds  skyld.  Fra  hjerte  til  hjerte.  Alt  vondt  vi  gjør  på  denne  jorden,  selv  om  
loven  laget  av  mennesker  ikke  straffer,  vil  gudenes  lov  straffe  det.  Husk  
ordene  mine.

TILBAKEINDEKS
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LIVET  ER  EN  MIRAGE,  LIVET  ER  ET  TEATER.

14.-  LIV.

Begge  er  drømmer  og  ingen  av  dem  er  ekte.  Folk  sier  Ah!...  livet,  livet,  livet...  
men  det  er  ikke  ekte.  Men  vi  tar  ting  som  om  de  var  ekte.  Det  du  ser  og  det  du  
tar  på  er  bare  for  noen  år  eller  noen  måneder,  noen  dager  eller  noen  minutter,  
fordi  vi  ikke  vet  når  vi  skal  dø.  Når  som  helst  kan  vi  dø.  Noen  før  og  andre  etter,  
men  vi  kommer  alle  til  å  dø.  Når  vi  legger  oss,  vet  vi  ikke  om  dette  blir  vår  siste  
natt.  Mange  mennesker  når  de  står  opp,  har  en  ulykke,  blir  syke  og  dør.  Enhver  
natt  kan  være  din  siste  natt.  Hvem  garanterer  at  dette  ikke  blir  din  siste  natt?

Akkurat  som  livet,  hvis  en  person  har  mye  penger,  når  han  dør,  hvor  blir  
pengene  hans  av?  Penger  kan  ikke  ta  deg  til  graven.

På  denne  jorden,  med  så  mange  millioner  mennesker...  for  hvor  mange  
mennesker  vil  dette  være  deres  siste  natt?  Når  du  minst  venter  det,  kan  det  
hende  du  må  dø.  Det  er  ingenting  sikkert,  det  er  ingenting  ekte.

Er  hun  syk  kan  hun  heller  ikke  bruke  pengene.  Alt  vi  har  er  ingenting  ekte,  
akkurat  som  alt  ikke  er  noe  ekte.  Derfor  trenger  du  ikke  ta  ting  så  seriøst.  Som  
når  du  sover,  når  natten  kommer  og  vi  drømmer,  noen  ganger  har  vi  skremmende  
drømmer,  for  eksempel  drømmer  du  at  noen  jager  deg  for  å  drepe  deg  og  med  
disse  drømmene  svetter  du  av  frykt,  du  blir  alle  klærne  våte.

Når  du  dør  tar  du  ikke  med  deg  noe.  Det  spiller  ingen  rolle  om  du  er  millionær,  
adelsmann,  fattig...  du  lever  veldig  godt  og  lykkelig...  ingenting  er  ekte.  Hvis  du  
vet  at  ingenting  er  ekte,  ikke  ta  livet  så  alvorlig.  Det  er  ikke  noe  ekte.  Kjærlighet,  
det  er  ingenting  ekte,  for  når  du  dør  hvis  det  ikke  er  noen  kropp,  hva  elsker  du?  
Ingenting  er  ekte.  Hvis  du  forstår  dette  kan  du  leve  godt  og  lykkelig.

Når  du  våkner  tenker  du:  Takk  og  lov,  alt  var  en  drøm.  Men  når  du  har  drømmen,  
tror  du  at  den  er  ekte,  det  var  derfor  du  svettet  av  så  mye  frykt.  Når  du  våkner  
sier  du:  takk  og  lov  at  alt  var  en  drøm!

Men  du  tar  feil,  for  når  du  våkner  går  du  inn  i  en  annen  drøm.  Det  er  en  drøm  
med  lukkede  øyne  og  andre  med  åpne  øyne.

Hvis  du  vil  leve  godt,  må  du  lære.  Det  vi  opplever  er  det  samme  som  en  TV-
skjerm,  du  setter  på  hvilken  som  helst  kanal  og  det  kommer  ut  alle  slags  
forskjellige  bilder  og  prøver  du  å  ta  hvilket  som  helst  bilde,  for  eksempel  
penger,  tar  du  bare  skjermen.
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Hvis  du  har  et  ønske  og  du  ikke  kan  oppfylle  det,  blir  du  trist...  hvis  du  har  ti  
ønsker,  kommer  du  til  å  bli  10  ganger  trist,  hvis  du  har  en  million  ønsker,  
kommer  du  til  å  bli  en  million  ganger  trist.  Det  er  derfor  å  leve  godt,  gjøre  det  
du  må,  og  ikke  prøve  å  utnytte  andre.  Mange  sier:  se,  se,  jeg  har  utnyttet  den  
stakkars  kvinnen/mannen  og  i  dag  har  jeg  en  million  euro.  Men  den  personen  
tar  feil.  Hvis  han  ikke  hadde  utnyttet  folk,  kunne  han  i  dag  ikke  hatt  en  million  
hvis  ikke  10  millioner  euro.  For  forrige  liv  gjorde  han  det  bra  og  han  måtte  ha  
10  millioner,  men  siden  han  har  lurt  og  knust  folk  her  i  livet  vil  han  bare  kunne  
få  en  million.  Hvis  han  hadde  gjort  det  ærlig,  kunne  den  mannen  i  dag  hatt  10  
millioner.  Mange  vet  ikke.  Folk  tenker:  du  må  kjempe  for  å  ha  penger.  Det  er  
sikkert,  du  må  jobbe  for  å  ha  penger,  men  det  er  to  måter  å  jobbe  på,  en  å  
jobbe  ærlig  og  den  andre  å  jobbe  med  å  utnytte  mennesker,  som  en  banditt.  
Og  å  bruke  den  har  også  to  forskjellige  måter;  Det  ene  er  å  bruke  på  et  innfall,  
som  mange  kjente  mennesker,  for  eksempel  Hollywood-skuespillere  som  
tjener  så  mye  penger  og  ikke  vet  hva  de  skal  gjøre  med  så  mange  millioner...  
Hvordan  ender  alle  opp?  hekta  på  narkotika,  ender  de  alle  opp  på  narkotika.  
Hvis  disse  pengene  ble  investert  i  å  gjøre  gode  ting,  som  å  opprette  en  
stiftelse  for  å  hjelpe  mennesker,  så  ville  de  være  helgener.  Men  som  de  sier  
alt  for  meg,  alt  for  meg...  spiser  de  som  alle  andre,  en  kilo  mat  hver  dag?  Vi  
har  alle  mer  eller  mindre  samme  mage,  og  det  er  ikke  plass  til  flere.  De  spiser  
kjøtt,  fisk,  frukt  og  grønnsaker,  i  denne  verden  er  det  ikke  noe  annet  å  spise.  
Alt  de  trenger  å  gjøre  er  å  berike  seg  åndelig,  fordi  de  må  hjelpe  andre.  
Hvorfor  må  vi  hjelpe  andre?  Vel,  jeg  forklarer  det  for  deg.  Hver  og  en  av  oss  
er  som  en  celle  i  en  kropp.

Og  kroppen  har  millioner  av  celler,  hver  kropp  er  et  lite  univers.  Hver  celle  i  
kroppen  vår  har  ytterligere  en  million  celler  inne.  Det  er  derfor  hver  celle  har  
sin  egen  tanke  og  kan  bevege  seg,  den  går  overalt  hvor  den  vil.  Og  disse  
cellene  kommuniserer  med  hverandre,  akkurat  som  jeg  kommuniserer  med  
deg.  Det  er  derfor  legen  oppdager  at  kreftcellen,  før  den  dør,  overbeviser  de  
andre  friske  cellene  og  de  blir  dårlige  celler.  Det  er  derfor  kreft  aldri  blir  
kurert,  hvorfor?  Fordi  celler  kommuniserer  med  hverandre,  infiserer  de  
hverandre.  Siden  det  finnes  dårlige  mennesker,  for  eksempel  en  tyv,  lærer  
den  ene  den  andre  og  det  blir  flere  og  flere  tyver.  Og  alle  sammen  lever  de  
gode  cellene  og  de  dårlige  cellene  sammen  i  dette  universet.  Vi  er  som  en  
celle  i  et  større  univers  som  er  verden.

Slik  at  du  kan  forstå  hva  jeg  sier;  vi  er  en  celle  i  en  større  verden.  Inne  i  en  
celle  er  det  andre  mindre  og  innenfor  hver  av  dem  er  det  andre  celler,  og  
innenfor  disse  er  det  andre...  Alle  disse  cellene  utgjør  kroppen  min,  og  
kroppen  min  er  i  et  samfunn  og  det  samfunnet  er  innenfor  en  stat ,  og  staten  
i  et  land,  og  alle  land  utgjør  dette  landet.  Og  jorden  danner  sammen  med  
planetene  et  solsystem  og  dette  solsystemet  er  en  del  av  et  univers  fullt  av  
solsystemer.  Slik  at  du  forstår  hvordan  det  går.  Vårt  solsystem  er  bare  en  del  
av  universet  fullt  av  solsystemer.  Det  er  ikke  det  eneste  solsystemet  i  dette  
universet,  nei.  Vi  er  en  del  av  et  system
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Alt  folk  gjør  mot  deg,  godt  og  vondt,  er  en  drøm.  Det  er  en  drøm  med  åpne  øyne,  
men  det  er  fortsatt  en  drøm.  Vi  er  skuespillere  i  en  film.  Hver  spiller  sin  rolle.  Som  
meg,  som  spiller  rollen  som  en  far  med  barna  mine,  en  mann  med  min  kone,  en  
venn  med  vennene  mine,  en  lærer  med  elevene  mine.  Hver  spiller  mange  roller.  
Du  må  gjøre  de  delene  du  spiller  bra,  som  meg.  Prøv  å  hjelpe  de  dårlige  cellene  til  
å  bli  gode,  for  hvis  du  ikke  hjelper,  kan  de  en  dag  bli  dårlige  celler.  Til  det  beste  
for  alle.

Selv  hånden  som  treffer  føles  dårlig.  Smerten  overføres.

Alt  har  årsak  og  virkning.  Husk  godt:  ikke  ta  ting  så  personlig.  Som  i  Spania  hvert  
år  dreper  mange  menn  konene  sine,  og  de  sier  alle  det  samme  tullet:  hvis  det  ikke  
er  for  meg,  er  det  ikke  for  noen.  Men  de  glemmer  at  menn  og  kvinner  og  dyr  alle  
er  i  samme  kategori,  ingen  er  overlegne.  Kvinnen  er  ikke  din  og  mannen  er  heller  
ikke  noen  kvinnes.  Husk  godt:  ingen  eies  av  noen.  Ikke  et  dyr  eies  av  noen.  Hver  
og  en  har  sitt  eget  liv,  sin  egen  tanke.  Hvis  du  ikke  behandler  din  kone  eller  
mannen  din  godt,  og  den  andre,  siden  han  ikke  har  det  bra,  vil  skilles,  greit,  men  
du  kan  ikke  ta  hevn,  fordi  det  var  din  feil.

Det  betyr  at  hvis  en  familie  utdanner  barnet  sitt  dårlig,  en  dag  vil  det  barnet  være  
en  terrorist  eller  morder,  i  dette  tilfellet  har  jevnaldrende  utdannet  barnet  sitt  
dårlig  og  barnet  deres  kan  skade  andre.  Selv  om  du  er  født  i  et  hvilket  som  helst  
land  i  verden,  i  en  by  eller  en  by,  hvis  du  ikke  utdanner  deg  godt,  kan  du  en  dag  
skade  hvem  som  helst.  Hvis  en  familie  utdanner  barnet  sitt  godt,  vil  det  barnet  
være  denne  verdens  frelser.

solsystemet  av  millioner  av  solsystemer  som  utgjør  universet.

Du  kan  aldri  alltid  tenke  på  Meg,  meg,  meg...  fordi  livet  ditt  "vil  gå  nedoverbakke"  
vil  være  fatalt.  Du  kan  aldri  ha  Meg,  Meg,  Meg.  Husk  godt:  vi  er  en  celle  i  en  
verden,  og  en  kropp  har  en  million  celler,  hvis  den  ene  bryr  seg  om  den  andre  og  
den  andre  for  den  andre,  er  denne  kroppen  sunn.

Det  kan  gjøre  livet  ditt  så  mye  bedre.  Derfor  må  du  forstå  at  du,  jeg  og  han  ikke  
eksisterer.  Vi  er  alle  én,  vi  er  ikke  to.

I  dette  tilfellet,  hvis  du  hjelper  en  annen,  hjelper  den  andre  deg.  Du  hjelper  ikke  
en  annen,  du  hjelper  deg  selv.  Fordi  vi  alle  lager  et  sett.  Hvis  du  skader  en  annen,  
skader  du  deg  selv.

Alt  vil  være  perfekt.  Hvis  du  lærer  en  annen  å  være  god,  vil  denne  andre  lære  en  
annen  å  være  god  og  dermed  vil  hele  landet  bli  bra.  Det  er  det  du  må  gjøre.  Ikke  
skille  mellom  deg,  meg,  ham.  Vi  er  alle  nr.  Hvis  du  behandler  den  andre  som  om  
du  var  deg  selv,  er  det  umulig  for  deg  å  skade  dem,  fordi  ingen  ønsker  å  skade  
seg  selv.  Hvis  du  behandler  andre  som  om  de  var  deg  selv,  ville  denne  verden  
vært  et  paradis,  og  alle  vil  behandle  deg  godt.  Samme  som  politikk.  Hvis  folket  
strammer  til  på  grunn  av  krisen,  må  myndighetene  også  stramme  beltet  og  kan  
ikke  kaste  bort  en  krone.  Hvis  folket  går  med  T-banen,  må  regjeringen  gå  med  T-
banen.  Hvis  folk  kjører,  kjører  myndighetene.

Hvis  du  forstår  godt  hva  jeg  sier,  vil  denne  verden  være  et  paradis.

For  eksempel  kroppen  vår.  Hvis  høyre  hånd  treffer  venstre  hånd,  sprer  smerten  
fra  venstre  hånd  seg  til  hele  kroppen.
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Vi  må  ikke  være  egoistiske  og  kjempe  for  oss  selv.  Hvis  vi  til  slutt  ikke  tar  
noe,  hvorfor?  Hvorfor  bytter  vi  ikke  denne  egoismen  med  raushet  og  hjelper  
mennesker?

Hvorfor  gjør  vi  så  mye  skade  og  villeder  folk?  Fordi?

Når  en  tiger  dør,  forlater  den  huden,  vi  beholder  huden  og  hodet.  Og  hva  
forlater  vi?  Jesus  Kristus  forlater  sitt  navn,  forlater  sitt  ord,  forlater  sin  
godhet,  forlater  sitt  hjerte.  Buddha  forlater  sitt  ord,  sitt  forfatterskap,  sin  
bibel,  med  sine  handlinger  med  hjertet.

Det  eneste  vi  bærer  med  oss  etter  døden,  er  våre  gode  og  dårlige  handlinger,  
det  er  vår  samvittighet.

For  vi  er  alle  ett.  Slik  reiser  den  seg  fra  krisen.  Hvis  folket  er  fattige  og  
regjeringen  rik,  hvis  folket  strammer  til  og  regjeringen  ikke  gjør  det,  kan  ikke  
dette  være  tilfelle.  Hvis  vi  alle  tenkte  på  hverandre  som  deg  selv,  ville  det  
vært  et  paradis  her.  Hvis  hver  og  en  går  for  sine  interesser,  vil  det  gå  veldig  
dårlig.  Fordi  du  prøver  å  ha  det  bra  uten  å  tenke  på  menneskene  som  har  det  
dårlig.  Hvor  mange  millioner  familier  må  ofre  deg  for  deg?  Slik  at  en  familie  
kan  leve  godt...  Hvor  mange  familier  må  lide?  Det  er  synd.

Som  Muhammed  og  alle  disse  store  religiøse  lederne.  Etter  så  lang  tid  tenker  
vi  fortsatt  på  dem,  fordi  de  ga  alt  for  folket.  De  går  gjennom  dette  livet  og  
hjelper  mennesker  og  vi  tenker  bare  egoistisk,  vi  tenker  bare  på  oss  selv.  
Hvilken  forskjell  er  det?  Etter  deres  død  går  de  til  himmelen  for  all  evighet  og  
vi  tar  ingenting  med  oss  gjennom  våre  egoistiske  handlinger.

Bevissthet  er  som  den  "svarte  boksen"  til  et  fly  der  alt  vi  gjør  i  livet  blir  
registrert.

Sammenlign  handlingene  dine  med  handlingene  til  alle  disse  hellige  
menneskene.  Hvorfor  liker  vi  dem  ikke?,  forlater  våre  ord  og  våre  gode  råd,  
hjelper  folk.  Hvis  du  gjør  gode  ting  for  andre,  gjør  du  godt  for  deg  selv  og  for  
din  samvittighet.

Hvem  sover  ikke  som  oss?  Jesus  Kristus.  Han  våknet  fra  denne  drømmen  
som  er  livet.  Det  eneste  vi  husker  om  en  person  når  de  dør,  handlingene  
deres.  Som  Jesus  Kristus,  som  Buddha  eller  alle  menneskene  som  vier  livet  
sitt  til  å  tjene  mennesker.  Vi  husker  dem  ved  deres  handlinger,  de  prøver  å  
vekke  oss  fra  denne  drømmen  om  livet  slik  at  vi  ikke  fortsetter  å  drømme,  
med  en  fantasi.  Hvis  vi  vet  at  alt  ender  på  0  til  slutt,  hva  er  det  vi  kjemper  så  
mye  på?

Livet  er  det  samme  som  en  drøm  fordi  når  vi  blir  født  kommer  vi  med  
ingenting  og  hele  livet  samler  rikdom  og  når  vi  dør  tar  vi  ingenting  med  oss.  
Hvis  vi  ikke  tar  med  oss  noe  på  denne  reisen  som  er  livet,  tar  vi  til  slutt  
ingenting  med  oss.  Hvis  vi  ikke  tar  noe,  hvorfor  kjemper  vi  så  mye?  Hva  skal  
vi  gjøre?  Og  hvis  vi  ikke  tar  noe.

Hvorfor  er  livet  en  drøm?
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Mange  mennesker  spiller  rollene  som  svært  uheldige  mennesker,  andre  som  
millionærer  og  de  er  glade,  alle  disse  rollene  er  ikke  ekte,  fordi  det  vi  har,  
rikdom,  lykke,  alt  de  har,  når  vi  slutter  å  puste,  er  det  over.  Alle  disse  tolkede  
forestillingene  kan  fullføres  når  som  helst,  det  vil  si  at  i  livet  må  du  vite  at  alt  
vi  ser,  berører  og  besitter  er  øyeblikkelig,  det  er  ikke  evig.  Vi  kommer  inn  i  
denne  verden  alene  og  tomhendte,  og  når  vi  drar  en  dag,  drar  vi  alene,  én  
person  og  tomhendte.

Så  nå  vet  du,  livet  er  en  drøm,  dra  nytte  av  det  til  å  hjelpe  andre  av  hele  ditt  
hjerte,  for  når  du  dør  vil  du  bare  bære  handlingene  dine  med  deg.

Det  eneste  vi  bærer  med  oss  er  samvittigheten  vår,  det  er  det  som  følger  med  
oss.

Så  din  samvittighet  er  ren.

Gode  gjerninger  vil  ha  sine  frukter  og  dårlige  gjerninger  har  også  sine  frukter.  
Mange  mennesker  blir  forvirret  og  kjemper  i  dette  livet  for  alt  de  eier,  og  tror  
at  det  vil  vare  evig,  det  er  derfor  mange  mennesker  gjør  alt  som  trengs:  de  
skader  folk,  jukser  og  svindle  for  å  få  det  de  vil  for  enhver  pris. .

Gjør  ingen  feil,  vi  er  skuespillere  i  en  film,  det  vi  spiller  her  i  livet  er  rent  teater  
fordi  hver  enkelt  spiller  flere  roller.

Når  som  helst  kan  hvem  som  helst  av  oss  dø.  Ikke  bare  de  gamle  dør,  alle  kan  
dø,  babyer,  unge,  gamle...  kirkegården  er  full  av  mennesker  i  alle  aldre.  Ingen  
garanterer  deg  at  du  vil  leve  til  du  er  gammel.  Når  som  helst  kan  vi  dø.  Dra  
nytte  av  livet  ditt  og  hjelp  andre,  av  hele  ditt  hjerte.

Nyheten  omtalte  nylig  saken  om  en  narkotikaforhandler  som  laget  en  50  meter  
lang  kjeller  i  hagen  sin  for  å  gjemme  seg  for  politiet  og  bodde  der  i  mange  år.  
Han  hadde  penger  og  makt,  men  han  levde  som  en  rotte  for  ikke  å  bli  tatt  av  
politiet.  La  oss  tenke  på  hva  slags  liv  han  levde,  han  levde  som  en  rotte  under  
jorden,  kunne  ikke  gå  ut  og  ble  til  slutt  tatt  til  fange.

For  eksempel  spiller  jeg  rollen  som  far,  sønn,  ektemann,  venn,  onkel  eller  
lærer,  hver  og  en  spiller  flere  roller.  All  denne  tolkningen  er  nettopp  det,  fordi  
det  vi  spiller,  en  prins,  en  konge,  en  millionær,  en  heldig  eller  uheldig  mann,  
alle  disse  rollene  er  ren  fantasi,  det  er  ikke  ekte.

Siden  du  var  liten  har  faren  og  moren  din  tatt  vare  på  deg,  matet  deg,  utdannet  
deg,  gitt  deg  varme  og  mye  kjærlighet,  så  du  må  først  være  takknemlig  overfor  
far  og  mor.  Hvis  du  ikke  vet  hvordan  du  skal  takke  foreldrene  dine  for  alt  det  
gode  de  har  gjort  for  deg,  kan  du  ikke  betrakte  deg  selv  som  en  person.

Hvorfor  er  livet  et  teater?
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Tenk  at  hver  kveld  kan  bli  den  siste,  kirkegården  er  ikke  bare  full  av  gamle  mennesker,  det  
er  også  mange  unge.  Mange  dør  i  trafikkulykker,  hadde  de  visst  at  de  skulle  dø  den  dagen  i  
en  trafikkulykke,  hadde  de  garantert  ikke  dratt.  Du  trenger  ikke  legge  planer  for  en  fjern  
fremtid,  nå  er  det  du  må  gjøre  å  tjene  deg  selv  ved  å  hjelpe  andre,  for  den  dagen  du  har  et  
problem,  vil  disse  menneskene  hjelpe  deg.

Å  gjøre  gode  ting  fra  hjertet  er  bra  for  deg  fordi  du  hjelper  folk  til  å  gjøre  godt  uten  å  be  om  
noe  tilbake,  men  du  må  gjøre  det  anonymt  slik  at  ingen  snakker  om  deg  og  du  slipper  å  
skryte  av  det.

Hvis  du  er  egoistisk  og  bare  tenker  på  deg  selv,  vil  du  ikke  ha  noen  ved  din  side.  Ingen  
ønsker  å  være  sammen  med  en  person  som  bare  tenker  på  seg  selv.

Hvis  han  skryter  av  det,  er  handlingene  hans  ikke  rene,  å  gjøre  ting  med  den  tilstanden  er  
ren  forretning  og  det  er  bedre  å  ikke  gjøre  det,  det  er  en  handling  som  må  komme  fra  hjertet  
og  ikke  bør  hevdes,  gjentas  eller  si,  men  det  er  selvpropaganda.  Når  du  hjelper  folk  snakker  
du  ikke  om  det,  må  det  være  en  ren  og  god  handling.

Denne  personen  kommer  til  å  tilbringe  resten  av  livet  i  fengsel  bare  for  å  nyte  noen  år  med  
rikdom,  han  kommer  til  å  betale  resten  av  livet  for  sine  feil.  Når  han  dør,  må  han  gjøre  opp  
regnskap  med  sin  samvittighet,  med  Gud  og  med  Guds  lov,  marerittet  vil  begynne  etter  hans  
død,  fordi  menneskelig  lov  bare  fengsler  ham,  gudenes  lov  vil  få  ham  til  å  ha  en  daglig  
dødsdom  i  hundrevis,  tusenvis  og  millioner  av  år.  Dette  er  ikke  verdt  det,  det  er  den  typen  
person  som  ikke  forstår  at  livet  er  ingenting,  vi  spiller  bare  en  rolle,  du  trenger  ikke  å  være  
den  slemme  fyren.

Hvis  du  gjør  en  god  handling,  vil  personen  du  har  hjulpet  alltid  huske  det,  og  din  handling  
vil  bli  tilbakebetalt  av  Gud.

Det  er  som  en  rotte  når  den  går  gjennom  gaten,  alle  ser  etter  den  og  hater  den,  ingen  liker  
den.  Disse  menneskene  tror  bare  at  de  tar  veldig  feil  når  de  tjener  lite  penger  på  kort  tid.

Siden  livet  er  et  teater,  må  vi  prøve  å  hjelpe  mennesker,  de  gode  gjerningene  er  det  eneste  
som  vil  følge  oss  når  vi  drar.  Uansett  all  formue,  penger,  eiendom,  barn  og  partner  du  har,  
går  du  alene  når  du  dør.  Familien  din  kommer  ikke  til  å  begå  selvmord  for  å  følge  deg,  du  
kommer  inn  i  denne  verden  alene  og  drar  alene.

Folk  som  spiller  den  gode  fyren  sprer  kjærlighet  til  folk  og  til  seg  selv.  Før  du  elsker  andre,  
må  du  elske  deg  selv,  du  må  respektere  deg  selv,  du  må  gjøre  ting  som  kan  få  deg  til  å  løfte  
hodet  mot  gudene  og  ikke  gjøre  ting  som  får  deg  til  å  miste  ansiktet  i  skam,  du  må  
rettferdiggjøre  deg  selv  før  deg  selv  først.  Du  kan  ikke  skape  dårlig  samvittighet  selv,  derfor  
må  du  gjøre  ting  godt  for  å  kunne  sove  rolig.

Machine Translated by Google



For  å  ha  det  bra  med  dem,  må  du  først  tenke  på  dem  og  gjøre  ting  for  dem.  
Det  er  som  et  speil,  når  du  viser  kjærlighet,  returnerer  speilet  kjærlighet,  ikke  
prøv  å  lure,  en  løgn  må  dekkes  av  10  løgner  for  å  dekke  en,  hundre  løgner  for  
å  dekke  ti,  den  ene  løgnen  etter  den  andre  fører  ingen  vei.  Du  kan  jukse  en  
gang,  men  ikke  mer,  det  har  ingen  fremtid.

Ateister  tror  ikke  på  helvete,  men  jeg  ber  dem  tro  50%  at  det  eksisterer  og  
50%  at  det  ikke  gjør  det.  Bibelen  snakker  alltid  om  himmel  og  helvete,  om  du  
liker  det  eller  ikke,  de  eksisterer  og  er  der.  Hvilken  forklaring  er  det  at  noen  
mennesker  er  født  prinser  og  andre  er  født  i  fattige  land  hvor  de  dør  av  sult  
mens  andre  er  veldig  rike.  Disse  forskjellene  er  resultatet  av  tidligere  liv,  Gud  
er  rettferdig,  hver  enkelt  høster  det  han  har  sådd.  Alt  det  negative  fra  tidligere  
liv  høstes  i  dette  livet  med  uflaks.  Hvis  du  i  dette  livet  har  lykke  til  og  alt  går  
perfekt,  er  det  fordi  du  i  det  siste  livet  har  sådd  positive  ting,  du  har  hjulpet  
mennesker  og  det  er  derfor  du  har  høstet  positive  ting  i  dette  livet.  Folk  er  
misunnelige  på  de  som  lever  godt,  men  det  kommer  helt  an  på  hva  hver  
enkelt  har  gjort.  Hvis  du  har  gjort  godt  i  det  siste  livet,  er  det  som  om  du  har  
spart  mye  penger  i  ditt  tidligere  liv  for  å  nyte  dette  livet,  hvis  du  har  uflaks  i  
dette  livet,  er  det  du  må  hjelpe  andre  med  tiden  din,  hvis  du  kan  hjelpe  noen  
med  1  cent,  kan  du  hjelpe  noen  som  trenger  det  mer  enn  deg,  1  cent  av  en  
god  gjerning  tilsvarer  100  000  av  en  millionær.  Hvis  en  millionær  gir  100  000  
og  en  fattig  mann  gir  1  cent,  har  det  i  Guds  øyne  samme  verdi,  det  vil  si  hvis  
en  millionær  gir  10  %  av  formuen  sin,  i  dette  tilfellet  100  000,  og  en  fattig  
person  bare  har  1  000  og  gir  100,  tilsvarer  disse  100  millionærens  100.000.  
For  Gud  er  det  ikke  beløpet,  men  det  som  er  gitt  fra  hjertet,  ellers  ville  alle  
millionærene  komme  til  himmelen  og  alle  de  fattige  ville  gå  til  helvete.

Du  må  alltid  gjøre  ting  fra  hjertet,  så  alle  vil  elske  deg,  du  vil  ha  en  lykkelig  
familie,  folk  vil  stole  på  bedriften  din  og  du  vil  være  en  ærlig  person  og  du  vil  
nå  langt,  men  hvis  du  ikke  slutter  å  tenke  på  deg  selv  og  du  slutter  ikke  å  lyve  
og  jukse,  folk  vil  ikke  nærme  seg  deg  eller  hjelpe  deg  når  du  er  i  trøbbel,  
veien  til  helvete  vil  begynne  når  du  dør.  Det  finnes  mennesker  som  ikke  tror  
på  helvete,  men  det  betyr  ikke  at  det  ikke  eksisterer.

I  virkeligheten  går  de  fleste  millionærer  til  helvete  fordi  de  har  en  tendens  til  
å  være  egoistiske  og  bare  tenker  på  seg  selv  og  deler  rikdommen  sin  med  
familien.  De  fattige  har  en  tendens  til  å  være  mer  forståelsesfulle  og  har  alltid  
en  tendens  til  å  hjelpe  andre  fattige  mennesker,  og  det  er  derfor  de  kommer  
til  himmelen.  For  at  alt  skal  gå  bra,  må  du  hjelpe  andre,  det  er  virkelig  å  gjøre  
det  for  deg  selv,  du  må  hjelpe  andre  fordi  andre  vil  gi  tilbake  tjenesten  fra  
deres  hjerter,  og  hvis  du  prøver  å  utnytte  andre,  er  det  "brød  for  i  dag  og  
sulten  på  i  morgen»,  tråkker  de  på  de  andre  for  å  stige  opp.  Du  må  gjøre  ting  
for  andre  fordi  det  gagner  deg  direkte  og  indirekte.  Hvis  du  lyver  og  bedrar  
andre,  vil  du  bare  skade  deg  selv  og  andre  vil  bare  vente  på  deres  øyeblikk  
for  å  ta  hevn,  og  det  er  ikke  livet  å  se  ryggen  din  kontinuerlig.
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Vi  vet  at  for  å  spise  trenger  vi  lite  penger,  hvor  mye  penger  trenger  vi  å  spise?  
svært  lite  vi  allerede  vet.

Livet  er  en  drøm,  vi  er  skuespillere  i  et  teater  eller  i  en  film,  livet  er  ikke  ekte.  
Det  er  derfor  du  prøver  å  ikke  tenke  på  deg  selv,  men  på  den  andre.

Hvor  mye  koster  maten?  Hvis  du  kjøper  det  på  markedet  og  deretter  lager  det  
hjemme,  hvor  mye  kan  du  bruke?  20  eller  30  euro?  det  er  lite.  Jeg  er  
vegetarianer,  på  en  dag  kan  jeg  bruke  5  euro  på  å  spise;  Jeg  kjøper  frukt,  
grønnsaker,  frokostblandinger...  €5  er  nok  for  meg,  jeg  trenger  ikke  mer.

Vi  er  skuespillere  her  i  livet,  du  skal  ikke  tro  at  vi  spiller  ekte  roller,  hva  er  
ekte?  Når  du  dør,  tar  du  absolutt  ingenting  med  deg.

For  eksempel,  med  1  euro  kjøper  du  en  pakke  spaghetti  og  spiser  minst  to  
ganger.  Det  betyr  at  hvis  du  spiser  hjemme  kan  du  spise  for  0,50  øre.  Den  
samme  spaghetti  hvis  du  går  på  restaurant  gir  deg  mer  eller  mindre  samme  
kurv,  kvaliteten  kan  være  høyere,  den  kan  være  verdt  3  eller  4  euro  mer  på  det  
meste.  Men  hvor  mye  betaler  du  for  å  spise  den  spaghetti  på  en  restaurant?  
Du  betaler  30,  50,  100  euro  avhengig  av  restauranten  hvor  du  går.  Og  hvorfor  
betaler  du  så  mye?  du  betaler  for  det  på  et  innfall,  spaghetti,  basen  er  den  
samme.  Ja  En  person  som  spiser  hjemme  kan  bruke  0,50  cent  og  en  annen  
på  en  restaurant  kan  bruke  opptil  100  euro.  Basen  er  den  samme.  Vi  vet  at  alt  
er  et  innfall.  Vi  vet  at  vedlikehold  av  denne  kroppen  koster  lite.  Innfallene  er  
hva  det  koster.  Som  biler,  for  3  000  eller  4  000  euro  har  du  en  bil  som  tar  deg  
fra  ett  sted  til  et  annet,  og  det  er  biler  som  er  verdt  1  000  000  eller  mer.  De  
tjener  samme  formål,  men  vi  betaler  dyrt  for  innfall.

Folk  vet  at  livet  er  en  luftspeiling.  Og  hvorfor  fortsetter  han  å  gjøre  innenfor  
denne  illusjonen  og  innenfor  denne  fantasien?  Vi  vet  alle  at  når  vi  tar  av  oss  
skoene  om  natten,  kan  det  være  vår  siste  natt.  Vi  kan  aldri  bruke  sko  igjen  
fordi  vi  vil  ha  dødd.  Mange  tar  på  seg  skoene  om  morgenen  og  tar  dem  ikke  
på  igjen,  fordi  de  i  løpet  av  dagen  fikk  et  anfall  og  døde,  eller  fordi  de  hadde  
en  ulykke.  Det  spiller  ingen  rolle  hvor  gammel  du  er,  om  du  er  ung  eller  
gammel,  tiden  kommer  for  oss  alle,  noen  før  og  andre  etter.

Hvis  det  ikke  er  ekte,  hva  nytter  det  å  lyve  og  drepe  for  å  få  profitt  hvis  det  til  
slutt  ikke  skal  noe  til,  vi  kan  dø  når  som  helst  av  en  trafikkulykke,  en  
arbeidsulykke,  et  angrep...

Vi  i  denne  verden  lever  i  en  illusjon,  en  luftspeiling.  Hva  er  ekte?  For  eksempel  
er  denne  kontrolleren  her  for  øyeblikket  og  over  tid  går  den  i  stykker  og  du  
kaster  den.

Det  vi  vet  er  at  vi  alle  kommer  til  å  dø.  Alle,  ingen  slipper  unna  døden.  Ingen,  
ingen  vet  når  de  skal  dø,  vi  kan  dø  hvor  som  helst  Vet  du  det?  ikke  sant  Hvor  
mange  vet  at  når  de  våkner  en  dag  vil  det  være  den  siste  dagen  i  livet  deres?

Ingen  kan  garantere  hvor  lenge  du  vil  leve,  du  må  utnytte  hver  dag  til  å  gjøre  
noe  for  at  andre  skal  gi  mening  til  livene  våre,  hvis  du  tenker  egoistisk  vil  du  
ende  opp  alene,  i  fengsel  og  vil  bli  straffet  når  den  tid  kommer .

Hvorfor  er  livet  en  luftspeiling  og  en  illusjon?
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Og  folket  må  betale  de  bankfolkene  som  ikke  vet  hvordan  de  skal  administrere  
virksomheten  sin,  og  regjeringen  må  heve  skattene  og  ta  pengene  fra  hvor  
som  helst  for  å  gi  dem  til  bankene.  Tenk  deg  at  staten  trenger  40  milliarder  
for  å  dekke  bankene.  Tenk  deg  med  de  pengene!  Hvor  mange  familier  kan  
hjelpes!  Og  i  stedet  for  å  hjelpe,  tar  han  penger  fra  folk  for  å  hjelpe  de  rike.  En  
rik  mann  hjelper  en  annen  rik  mann.  Bankfolk  har  mye  penger  og  mange  ting.  
Hvorfor  hjelper  de  dem  hvis  de  ikke  trenger  det?  Pengene  trengs  av  folk  som  
har  det  veldig  dårlig.  I  Spania  er  det  1  700  000  familier  som  ingen  av  
medlemmene  deres  jobber,  som  begge  er  arbeidsledige  og  ikke  har  penger  å  
spise.  Livet  er  en  illusjon,  det  eneste  du  egentlig  har  er  det  du  gjør,  dine  gode  
eller  dårlige  handlinger.  Det  er  det  du  tar  med  deg  når  du  dør.  Det  er  derfor  alt  
her  i  livet  er  en  luftspeiling.

Ingenting  er  ekte,  det  eneste  som  teller  er  handlingene  våre.

Tusen  takk.

Denne  armen  som  holder  kommandoen,  denne  kroppen  som  vi  har,  om  noen  
år  råtner  og  forsvinner.  Kroppen  dør  og  det  er  ikke  noe  bein  igjen.  Hvor  er  
kroppen?  den  har  forsvunnet.  I  denne  verden  er  det  ingenting  ekte,  alt  er  en  
luftspeiling.  Tenk  på  det,  hvis  det  ikke  er  noe  ekte,  hvorfor  gjør  du  så  mye  
skade,  gjør  du  så  mye  skade  på  mennesker,  dreper,  knuser,  mishandler...  for  
å  dra  nytte?  Hva  får  du?  Fremfor  alt  bruker  myndighetene,  siden  pengene  
ikke  er  deres,  dem  som  de  vil  og  gir  dem  bort  til  hvem  de  vil.  De  pengene  
tilhører  de  som  krone  for  krone  har  tjent  dem.  Pengene  kommer  fra  
innbyggerne,  og  de  må  tilbake  til  innbyggerne.  De  fattige  trenger  ikke  hjelpe  
de  rike,  det  er  ikke  riktig.  Politikere  tar  penger  fra  folket  for  å  gi  dem  til  
bankene.  I  år  i  Spania,  i  disse  ni  månedene  av  2012,  har  Bankia  tapt  7.053  
millioner  euro.

Så  her  blir  det  et  paradis.

TILBAKEINDEKS
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15.-  LIVET  HAR  TO  VEIER

Livet  har  to  veier.

Den  første  veien  er  egoismens  vei.  For  meg,  for  meg  og  for  meg.

Problemet  er  at  vi  alle  tenker  på  meg  selv  og  dette  betyr  at  vi  ikke  tenker  på  
andre.  Det  kalles  negativt.

Normalt  velger  folk  denne  veien.  Veien  til  ren  egoisme:  Jeg  vil  ha  dette,  jeg  
vil  ikke  det.  Alle  tenker  på  ham  først.  Dette  er  den  første  veien.

Det  dårlige  med  denne  veien  er  at  du  i  enhver  situasjon  alltid  tenker  på  deg  
selv  og  aldri  på  andre,  alltid  dine  interesser  først.  I  dette  tilfellet  vil  du  aldri  
ha  venner.  Hvis  du  er  egoistisk  vil  du  ikke  ha  en  god  partner,  for  hvis  du  bare  
tenker  på  deg  selv  og  ikke  tenker  på  kona  din,  hvordan  vil  det  gå  bra.  Hvis  
alle  kjemper  for  sine  interesser,  hvordan  skal  det  gå  bra?  I  familien  det  
samme,  med  din  far,  mor,  barn...  vil  det  ikke  gå  bra  for  deg  heller  fordi  du  
bare  tenker  på  deg  selv  i  stedet  for  den  andre.  Du  må  sette  deg  selv  i  den  
andres  sted,  i  det  den  andre  trenger,  ikke  i  det  du  trenger.  Hvis  du  bare  tenker  
på  interessene  dine  og  ikke  den  andre  personens.  Du  kommer  ikke  langt.  
Som  folk  som  selger  narkotika,  våpen  eller  noe  negativt,  bryr  de  seg  ikke  om  
de  skal  gjøre  skade,  om  de  med  de  våpnene  skal  drepe  mennesker  eller  med  
narkotika  skal  de  ødelegge  liv  og  familier,  de  tenker  bare  på  tjene  penger.  Det  
er  ren  egoisme.  Han  bryr  seg  bare  om  interessene  sine  som  menneskene  
som  stjeler,  han  tenker  ikke  på  skaden  han  gjør  mot  den  andre.  Folk  som  
jukser  andre  for  å  bli  rike  bryr  seg  ikke  om  andre  lider.  En  regjering  som  
bruker  svettepengene  og  folkets  innsats  på  tull,  bare  tenker  på  deres  ve  og  
vel,  det  er  ren  egoisme.  Hver  krone  må  tenke  100  ganger  før  du  bruker  dem,  
for  de  pengene  er  ikke  dine,  de  tilhører  menneskene  som  har  tjent  dem  med  
innsatsen.  Det  får  konsekvenser.  Hans  samvittighet  og  Gud  vil  straffe  ham.  
Regjeringer  som  gir  penger  til  abort,  for  å  hjelpe  til  med  å  drepe  sitt  eget  folk,  
vil  få  sine  konsekvenser,  babyens  sjel  vil  hevne  alle  parter  som  er  involvert  i  
drapet.  Regjeringen  som  godkjenner  det,  legen  som  skjærer  babyen  stykke  
for  bit  for  å  fjerne  den  fra  mors  liv  og  moren  som  samtykker  til  dette  drapet.

Tenk  om  de  kuttet  deg  stykke  for  stykke,  hva  synes  du?  Du  tenker  bare  på  
deg  selv,  du  er  egoistisk.  Regjeringen  som  samtykker  til  seksuelle  forhold  
mellom  mindreårige  sier  at  ingenting  skjer  fordi  hvis  du  blir
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Hvis  noen  behandler  deg  dårlig,  hvis  du  gjør  et  dårlig  ansikt  til  noen,  vil  den  
andre  også  vise  deg  sitt  dårlige  ansikt.

Vi  har  samme  kropp,  en  større  og  en  mindre,  vi  har  en  sjel  og  babyen  har  
også  en  sjel.  Vi  er  alle  like.  Ikke  fortell  meg  at  babyens  øyne  ikke  er  øyne  som  
våre,  at  hjertet  hans  ikke  slår  som  vårt...  hvilken  rett  har  vi  til  å  drepe?  Drap  
er  aldri  bra.  Tenk  på  det.  Du  kan  lure  folk,  men  ikke  med  samvittighet.  Fordi  
du  kommer  til  å  ha  mareritt,  kommer  du  ikke  til  å  ha  venner  eller  familie.  Du  
bør  aldri  lyve  selv  om  sannheten  skader  deg.  Du  må  være  oppriktig  for  din  
skyld.  Først  må  du  heve  hodet  og  si  det  høyt.  Jeg  forteller  alltid  sannheten  
selv  om  det  skader  mine  interesser.  Du  kan  aldri  gå  glipp  av  sannheten.  Du  
må  være  oppriktig.  Løgnen  går  aldri  langt.

Hvis  du  hjelper  folk  når  de  trenger  det  og  ikke  kommer  med  unnskyldninger,  
bare  hjelp  så  mye  du  kan,  vil  folk  gi  tilbake  det  dobbelte  av  det  du  ga  dem.  
Fakta  er  verdt  tusen  ord.

Så  lenge  du  setter  deg  selv  foran  alle,  går  veien  din  til  helvete.  Når  som  helst  
kan  du  dø,  så  mens  du  lever,  prøv  å  forlate  denne  egoismens  vei.

gravid  har  ansvaret  for  å  likvidere  sønnen  din  uten  problemer,  det  er  en  veldig  
negativ  regjering  og  alle  vil  betale  konsekvensene.

Det  som  teller  er  fakta.

Den  andre  måten  er  å  forstå  at  selvet  ikke  er  viktig.  Det  er  å  forlate  jeget.  
Denne  andre  banen  er  å  gjøre  det  motsatte  av  den  første  banen.  For  ditt  beste  
må  du  først  tenke  på  den  andre  personen  før  deg  selv,  på  hva  som  helst.  I  
enhver  situasjon.

Hun  bruker  folkets  penger  til  å  drepe  sitt  eget  folk,  til  å  myrde  sine  fremtidige  
borgere,  og  siden  kvinnen  er  dum,  samtykker  hun  i  at  sønnen  hennes  blir  
drept.  Men  da  vil  samvittigheten  og  Guds  lov  straffe  dem  hardt.  Konsekvensene  
er  svært  alvorlige.  Din  samvittighet  vil  aldri  være  rolig.  Med  to  aborter  senere,  
glem  å  få  flere  barn  fordi  hver  gang  du  vil  ha  færre  sjanser  til  å  få  barn,  vil  
livmoren  din  ikke  lenger  være  i  stand  til  å  støtte  en  ny  graviditet,  og  når  du  
ønsker  å  få  barn  vil  du  ikke  være  i  stand  til  det.  Tenk  på  det  før  du  aborterer.

Hvis  du  vil  ha  et  godt  liv,  handle  alltid  med  hjertet  i  hånden,  så  garanterer  jeg  
at  du  får  alt  du  ønsker.

Tenk  alltid  på  den  andre  personens  interesser.  Hvis  du  med  vennlighet  og  
kjærlighet  til  andre,  vil  andre  behandle  deg  med  vennlighet  og  kjærlighet.  Det  
er  som  et  speil.  Det  du  viser  speilet  er  det  som  reflekteres  i  speilet  og  bildet  
som  kommer  tilbake  til  deg.

Hvis  du  ikke  vil  ha  barnet  ditt,  gi  det  opp  til  adopsjon,  det  er  mange  som  
ønsker  å  adoptere  fordi  de  ikke  kan  få  barn.  Jeg  er  sikker  på  at  sønnen  din  vil  
leve  veldig  lykkelig,  du  trenger  ikke  å  drepe  ham.  Mange  venter  med  å  
adoptere.  Det  kan  ikke  sies  at  før  en  baby  blir  født  er  den  ikke  et  menneske,  
vi  er  alle  like  og  har  de  samme  rettighetene.

Machine Translated by Google



Tenk  alltid  på  den  andre  først.  Alle  som  gjør  feil,  hvis  de  virkelig  angrer  på  det,  og  
ikke  gjør  dem  igjen,  vil  livet  endre  seg.

Husk  godt  den  andre  måten  er  å  utføre  handlingene  dine  ved  å  tenke  på  
andre  først,  uten  å  si  noe,  med  handlingene  dine  hjelper  du  uten  å  kreve  

noe  tilbake.

Aldri  lure  folk.

Hvis  en  person  gjør  de  samme  feilene  om  og  om  igjen,  er  den  personen  egentlig  
ikke  lei  seg.

Tusen  takk.

TILBAKEINDEKS
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16.-  10  TING  DET  FINNES  I  LIVET

Negativt  bringer  negativt.  Hvis  tenkningen  din  er  positiv,  vil  livet  ditt  endre  seg  
til  positivt  og  du  vil  ha  lykke  til  og  folk  vil  hjelpe  deg  og  hver  dag  vil  du  kunne  
oppfylle  alle  dine  ønsker.  Du  kan  aldri  lyve,  du  må  alltid  holde  ord,  så  folk  vil  
elske  deg.  Positivt  gir  positivt  og  negativt  bringer  negativt.

2.  Søsknene  dine  kjemper  alltid,  krangler  alltid,  kommer  overens  med  hverandre,  
hvis  du  ikke  klarer  å  komme  overens  med  din  egen  familie,  hvordan  kan  du  da  
komme  overens  med  vennene  dine?  Hvis  det  samme  blodet  ikke  er  i  stand  til  å  
komme  overens,  vil  du  aldri  kunne  komme  overens  med  andre.  Det  er  umulig.  
Hvis  du  vil  lykkes,  må  du  vite  at  du  alltid  må  gjøre  for  andre.  Hvis  du  ikke  kommer  
overens  med  familien  og  det  ikke  er  kjærlighet,  hvordan  kan  du  ha  kjærlighet  til  
andre.

4.  Hvis  handlingene  dine  skader  en  annen  person  og  du  bare  tenker  på  deg  selv.

Da  blir  du  en  fiasko.

Hvis  du  utnytter  andre  til  å  tjene  penger,  selv  om  du  har  studert  mye,  nytter  det  
ikke  deg.  Hvorfor  studerer  du  Bibelen?  Bibelen  er  ikke  for  å  lære  utenat,  den  er  
for  å  gjøre  og  etterleve  alt  den  forteller  oss,  for  å  handle  i  henhold  til  de  ti  bud.

3.  Hvis  din  tanke,  ditt  hjerte  og  ditt  ord  er  falsk,  er  det  en  løgner,  hvis  du  bedrar  
folk  og  utnytter  folk  for  dine  egne  interesser.  Det  spiller  ingen  rolle  om  familien  
din  gir  deg  penger,  et  komfortabelt  hus...  dette  vil  ikke  vare  lenge.  Hvis  du  er  en  
løgner,  vil  rikdom  ikke  vare  lenge  fordi  negativ  bringer  negativt.  Og  negativt  er  
uflaks,  dårlig  helse,  de  er  alle  feil.  Dette  er  konsekvensene  av  din  negative  
tenkning.

De  10  bud,  10  tips  for  å  lykkes  i  dette  livet.

Hvis  du  sår  druer,  kan  ikke  epler  vokse.  Tenk  klokt.

1.  Hvis  du  ikke  er  god  mot  din  far  og  mor,  ikke  be  Gud  om  noe,  for  Gud  kan  ikke  
hjelpe  deg.  For  hvis  du  ikke  tenker  på  din  far  og  mor  som  gir  deg  så  mye,  ta  vare  
på  deg,  utdanne  deg,  bry  deg  om  deg  og  alt  med  ren  kjærlighet  uten  å  forvente  
noe  tilbake,  hvis  du  ikke  vet  hvordan  du  skal  returnere  dette  tjeneste  og  du  tar  
ikke  vare  på  foreldrene  dine  når  de  er  syke,  du  er  verre  enn  dyr.  Hvis  du  ikke  er  
god  mot  foreldrene  dine,  er  det  det  verste  du  kan  gjøre:  å  ikke  vite  hvordan  du  
skal  takke
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9.-  Hvis  du  ikke  tar  vare  på  livet  ditt,  vil  verken  legene  eller  medisinene  kunne  
kurere  deg.  Hvis  du  om  natten  går  på  diskotek  og  tar  piller  for  å  holde  deg  våken  
hele  natten,  vil  du  til  slutt  betale  med  helsen  med  livet  ditt.  Pass  på  helsen  din.  
Spis  ryddig  hvis  du  ikke  har  helse  livet  ditt  er  over.  Hvis  du  mishandler  kroppen  
din,  utløper  kroppen  din  raskt.  Ta  vare  på  helsen.  Når  det  er  på  tide  å  sove,  sov.

7.  Når  du  har  uflaks,  hvis  du  alltid  gjør  noe  og  det  ikke  går  bra  og  andre  
mennesker  gjør  noe  og  det  alltid  går  bra,  husk  godt,  livet  er  som  natt  og  dag,  når  
alt  går  galt  prøv  å  slappe  av  prøv  lær  noe  nyttig  som  å  studere  eller  lære  et  yrke  
i  løpet  av  denne  tiden,  for  når  hell  kommer  til  deg,  kan  det  hjelpe  deg.

Når  du  har  uflaks  er  det  som  om  du  var  om  natten,  natten  er  mørk,  vær  tålmodig  
for  etter  natten,  hva  kommer?  daggry  kommer  solen  skal  stå  opp,  dag,  lys,  lykke  
til.  Og  omvendt  når  folk  har  lykke  til,  er  det  som  middagssolen,  men  ikke  vær  
glad  for  natt  og  mørke  kommer  snart.

Gud  ga  oss  de  10  budene  vi  skal  holde,  ikke  utenat.

Det  er  derfor  jeg  forteller  deg  at  livet  er  lykke,  uflaks,  lykke  –  uflaks  og  slik  går  
det  rundt  og  rundt.  Husk  derfor  godt:  når  du  har  uflaks,  ikke  vær  trist,  langt  
mindre  å  begå  selvmord,  for  når  nattens  mørke  forsvinner,  vil  dagslyset  komme.

5.  Hvis  du  tror  jeg,  jeg,  jeg,  jeg...  tror  du  at  du  er  overlegen.  Hvis  du  tenker  slik,  
hvis  du  tror  at  fordi  du  har  mange  universitetsstudier  er  du  bedre  enn  de  som  
ikke  har  studier,  som  er  underlegne  og  at  de  alle  er  dumme.  Du  tar  feil.  For  en  
person  som  har  mange  studier,  er  alltid  veldig  snill  mot  folk,  mot  folk  som  kan  
lite,  den  personen  som  ser  ned  på  folk,  hva  er  i  så  fall  titler  for?  å  bringe  ulykke  
til  livet  ditt,  for  hvis  du  ser  på  andre  som  mindreverdige,  vær  forsiktig  med  disse  
menneskene,  de  vil  bare  bringe  ulykke.

8.-  Hvis  du  får  penger  ulovlig  ved  å  være  en  banditt  og  med  det  hjelper  folk,  er  
det  ubrukelig.  Hvis  du  utnytter  folk,  jukser  du  dem  for  å  få  penger.  Det  er  derfor  
hvis  du  vil  ha  en  god  fremtid,  må  du  tjene  penger  ærlig.  Hvor  mange  mennesker  
som  svindler  havner  i  fengsel!  ikke  verdt  det.

6.  Hvis  du  gjør  ulovlige  ting,  for  å  vokse  raskt  og  få  raske  fordeler,  hvis  du  ikke  
gjør  i  henhold  til  samfunnets  normer,  prøver  du  bare  å  utnytte  andre,  det  er  ikke  
intelligens,  du  sår  bare  dårlig  for  din  i  morgen.  Gjør  alltid  ting  som  Gud  befaler  
for  ikke  å  skru  på.  Det  er  derfor  ikke  du  tror  du  er  veldig  smart,  som  de  sier,  du  
er  smart.  Det  er  derfor  husk  og  ikke  vær  smart,  den  som  går  for  langt  vil  lide.
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Tusen  takk.
Det  er  rett  og  slett  et  råd.

10.-  Sex.  Hvis  du  har  sex  utenfor  ekteskapet,  går  du  til  helvete.

TILBAKEINDEKS

Mann  og  mann  sex  ender  fatalt.  Disse  forholdene  er  de  som  sprer  mest  AIDS.  Analt  
samleie  går  mot  naturen.  Du  vil  betale  dyrt  for  å  opprettholde  denne  typen  forhold.  
Du  vil  ikke  ha  helse.  Hvis  du  vil  ha  et  langt  liv  med  helse,  ikke  gjør  det  som  er  dårlig  
for  helsen  din.  Disse  menneskene  skader  ingen,  men  de  går  mot  sin  egen  natur.  
Hvis  vi  alle  var  homoseksuelle,  hadde  vi  ikke  blitt  født,  i  løpet  av  kort  tid  hadde  
menneskeslekten  forsvunnet,  for  en  mann  med  en  mann  og  en  kvinne  med  en  
kvinne  kan  ikke  få  barn.  Det  er  rene  innfall  og  innfall  er  dyre.  Til  slutt  ender  alle  
disse  menneskene  dødelige.  I  følge  gudenes  lov  går  alle  disse  menneskene  til  
helvete.  Prøv  å  leve  godt,  et  normalt  liv  slik  Gud  hadde  tenkt.  Fremtiden  din  er  i  dine  
hender.

Når  det  er  på  tide  å  spise:  spis.  Ikke  lek  med  mat,  spis  moderat.  Hvis  du  ikke  er  
frisk,  har  du  ingenting.  Hvis  du  ikke  spiser  for  å  være  vakker  og  tynnere,  blir  du  til  
slutt  syk.  Du  vil  være  veldig  pen,  men  du  vil  ikke  være  sunn.  Husk  godt,  ikke  lek  
med  helsen  din,  for  uten  helse  har  du  ingenting.
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17.-  JEG  ER  UNIVERSET,  UNIVERSET  ER  MEG.

Kroppen  er  som  en  bil.  Bilen  trenger  tusenvis  av  deler  for  å  fungere.  Du  trenger  ikke  bare  
motoren,  du  trenger  mange  ting.

Slutt  å  ønske  deg  denne  kroppen.  Hvis  du  forstår  at  kroppen  din  er  =  0,  og  at  du  når  som  
helst  kan  dø  (vi  vet  ikke  når  vår  siste  natt  blir,  kirkegården  er  full  av  pensjonister,  men

Det  er  ikke  riktig  å  kjempe  for  den  kroppen,  for  senere  når  den  dør,  har  den  ingenting.  Det  
er  ikke  logisk,  vi  kjempet  til  slutt  for  ingenting.  For  å  ha  noe  må  du  ikke  kjempe  for  denne  
maskinen  av  kjøtt  og  blod,  for  hva  har  du  til  slutt?  ingenting.  Når  du  dør  tar  du  ingenting  
med  deg.  Hvis  du  ikke  tar  noe,  hva  kjemper  du  for?

Hvorfor  gjør  du  vondt,  hvis  du  til  slutt  ikke  tar  noe.  Du  skader  folk  for  å  få  fordel.  Det  er  
derfor  det  eneste  for  å  få  noe  er  å  kjempe  for  ånden  din.

Jeg  er  universet,  universet  er  meg.  Det  er  det  samme  som  å  si  at  jeg  er  universet  og  
universet  er  meg.  Akkurat  som  om  jeg  er  fri.  Hva  er  å  være  fri?  Å  være  fri  for  sjel,  å  være  fri  
for  tanker,  å  være  fri  fra  meg,  jeg  gir  deg  et  eksempel  slik  at  du  forstår:  vi  er  nå  som  en  frosk  
fanget  inne  i  en  brønn.  Vi  ser  opp  mot  himmelen  og  vi  ser  bare  det  stykket  av  himmelen  
som  utgangen  fra  brønnen  lar  oss  se.  Vi  har  selv  falt  i  brønnen  og  er  fanget.

Hvis  du  vil  være  fri,  må  du  forstå  én  ting:  denne  kroppen  utløper  og  dør  når  som  helst.  Av  
mange  grunner  går  den  i  stykker.  Det  er  som  en  kjøtt-  og  blodmaskin  som  trenger  mange  
komponenter  for  å  få  den  til  å  fungere:  hjerte,  hjerne,  lever...  mange  ting  og  den  har  millioner  
av  celler  og  inne  i  hver  celle  er  det  millioner  av  celler...

I  Bibelen  taler  det  ikke  om  reinkarnasjon,  men  hvis  du  vil  kan  du  gå  til  en  hypnoseøkt  og  du  
vil  selv  kunne  se  dine  tidligere  liv.  Denne  kroppen  skal  brukes  og  kastes.  Det  er  som  en  bil,  
når  den  blir  gammel  slutter  den  å  fungere  og  vi  bytter  den  til  en  annen.  Kroppen  er  den  
samme,  en  dag  slutter  den  å  virke  og  vi  dør.  Sjelen  forlater  kroppen  og  når  dette  skjer  blir  
kroppen  et  lik,  en  stiv.

Hva  er  forskjellen  mellom  en  levende  kropp  og  en  død  kropp?  Akkurat  som  en  lyspære  av  
og  en  annen  på.  En  lyspære  er  av  fordi  strømmen  ikke  når  den  og  den  er  på  når  den  
elektriske  strømmen  når  den,  akkurat  som  kroppen  vår,  den  lever  fordi  sjelen  er  inne  og  dør  
når  sjelen  forlater  kroppen.  Det  er  derfor  du  prøver  å  forstå:  du  skal  ikke  kjempe  for  kroppens  
maskin,  det  er  en  stor  feil,  du  bør  kjempe  for  at  sjelen  din  skal  være  fri.
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Vi  kan  bare  bygge  fly  som  går  fra  ett  sted  til  et  annet  på  jorden  eller  skip  som  
når  månen  eller  Mars.  Fordi?  fordi  vi  er  veldig  egoistiske  og  vi  tenker  kun  på  
å  få  penger  og  hvordan  vi  kan  forbedre  livet  til  denne  kroppen,  for  å  gi  
kroppen  innfall.  Mange  mennesker  bryr  seg  kun  om  deres  og  familiens  
velvære.

Ikke  stol  på  at  du  vil  nå  høy  alder,  prøv  å  bruke  hver  dag,  hver  time,  hvert  
minutt,  hvert  sekund  til  å  være  fri  som  meg.  Jeg  har  forstått  veldig  godt,  jeg  
må  kjempe  for  at  sjelen  min  skal  bli  fri.

Det  er  som  om  du  hadde  kommet  inn  i  et  rom  og  du  selv  hadde  lukket  døren.  
Du  er  inne  og  vil  du  være  fri,  åpne  døren  og  gå  ut.  Universet  er  uendelig.  
Mange  tar  narkotika  og  kommer  opp  med  alle  slags  opplevelser.  Hvis  du  vil  
ha  en  ekte  sensasjon,  hvis  du  vil  reise  mellom  stjernene  gjennom  
uendeligheten  og  ha  et  uendelig  liv,  hvis  du  vil  være  fri,  en  fri  reisende  
mellom  stjernene  og  mellom  millioner  av  solsystemer  og  universer,  må  du  
bare  forlate  kroppens  selv.  Vi  er  ikke  de  eneste  levende  vesenene  i  universene.  
Vi  har  allerede  hørt  at  romvesener  kommer  for  å  besøke  oss,  liv  eksisterer  på  
andre  planeter  og  universer  som  vi  ikke  vet  om.  Vi  er  ikke  i  stand  til  å  
produsere  skip  som  reiser  gjennom  universet  til  andre  universer,  vi  er  ikke  i  
stand  til  å  produsere  disse  romskipene.

For  eksempel  Syrias  president,  som  for  å  opprettholde  sin  makt  og  gi  all  
slags  rikdom  og  trøst  til  familien  sin,  knuser  nådeløst  folket  sitt.  Når  folk  
hever  stemmen:  det  dreper  dem.  Alle  de  som  går  imot  ideene  hans,  dreper  
han.  Det  er  egoisme.
Drep  folk  for  å  beholde  makten.  Det  er  ren  egoisme.  Hvis  du  slutter  å  være  
egoistisk  kan  du  bli  fri.  På  andre  planeter  har  de  veldig  avansert  teknologi  
mye  mer  enn  oss,  hvorfor?  For  her  på  jorden  er  vi  veldig  egoistiske  og  livet  
vårt  varer  noen  år,  omtrent  100  år  på  det  meste,  og  for  å  finne  på  store  ting  
er  det  nødvendig  med  mange  års  forskning  og  studier.  På  andre  planeter  
varer  livet  1000  år,  og  det  er  derfor  de  kan  undersøke  lenger.  Hvis  vi  levde  
tusen  år  fra  hverandre,  kunne  vi  like  gjerne  hatt  så  avansert  teknologi.  Fordi  
de

det  er  også  mennesker  i  alle  aldre)  hvis  du  forstår  at  du  ikke  er  kroppen  vil  
du  bli  fri.

Det  er  derfor  jeg  sier  dere:  Jeg  er  universet  og  universet  er  meg.  For  å  forstå  
dette  emnet,  må  du  forstå  at  denne  kroppen  ikke  er  meg,  det  er  den  du  bruker.  
Som  pæren.  Du  er  strømmen.  Hvis  pæren  går  i  stykker  tar  du  den  ut,  kaster  
den  og  setter  inn  en  ny  pære,  så  tenner  strømmen  en  annen  pære  igjen.  Slik  
jobber  sjelen  med  denne  kroppen.  Vi  kommer  til  denne  verden  for  å  forstå  
om  sjelen,  vi  kommer  ikke  til  denne  verden  for  å  bli  rike  og  miste  alt  når  som  
helst  når  vi  dør.  Du  må  forstå  at  du  må  kjempe  for  at  sjelen  din  skal  være  fri.  
De  fleste  bryr  seg  kun  om  kroppen,  de  gir  alle  slags  innfall  for  å  tilfredsstille  
denne  kroppen.  Du  må  heve  nivået  av  sjelekunnskap.  Se  i  samfunnet,  det  er  
mange  slags  mennesker:  det  er  folk  som  ikke  kan  lese  eller  skrive,  det  er  folk  
som  har  doktorgrad,  det  er  mange  nivåer,  du  må  heve  kunnskapsnivået  til  
sjelen.  Hvis  du  kan  forlate  dette  selvet,  vil  du  være  universet  og  du  vil  være  i  
stand  til  å  reise  i  universet.  Hvis  du  tror  at  denne  kroppen  er  meg,  kommer  
du  aldri  ut  av  den  kroppen,  du  kommer  aldri  ut  av  brønnen.
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Det  er  ingen  overordnede  til  andre,  vi  har  alle  en  kropp,  den  samme  kroppen.  
I  dine  tidligere  liv  kunne  du  vært  svart,  afrikansk...  det  spiller  ingen  rolle  
hvilket  merke  lyspæren  er,  vi  er  alle  lyspærer.  Så  det  er  ingen  forskjeller  
mellom  menn  og  kvinner.  Selv  dyr  har  sjeler  som  oss.  Mange  menn  som  liker  
å  være  kvinner  så  mye  og  har  operert  seg  for  å  se  ut  som  kvinner,  ta  på  seg  
bryster,  kle  seg  som  kvinner...  Jeg  sier  deg  at  det  ikke  er  nødvendig  å  gjøre  
alt  dette,  hvis  du  ønsker  å  være  kvinne  så  mye,  Jeg  garanterer  at  du  i  neste  
liv  vil  bli  født  som  kvinne.  Du  trenger  ikke  å  prøve  å  endre  natur.  Hvis  du  
aksepterer  at  dette  jeget  bare  er  en  kropp,  vil  du  være  fri  og  du  vil  kunne  reise  
blant  stjernene  og  alt  du  ønsker  vil  være  i  dine  hender.  Bare  dette.  Hvis  du  
ikke  er  skuffet  over  denne  kroppen  kan  du  få  et  langt  liv  med  helse.  På  40  år  
har  jeg  aldri  blitt  syk,  jeg  har  aldri  vært  på  sykehus,  40  år  perfekt,  jeg  har  ikke  
hatt  ulykker,  og  jeg  har  heller  ikke  brukket  noen  bein.  For  jeg  har  forstått  at  
denne  kroppen  ikke  er  meg.  Det  er  det  jeg  bruker  her  i  livet.

Derfor  vil  jeg  gjerne  at  hvis  du  lytter  til  meg,  at  du  forstår  med  hjertet  ditt.  Den  
eneste  som  kan  redde  deg  er  deg  selv,  ikke  Gud.  Gud  hva  kan  du  gjøre?  Det  
er  mange  mennesker  som  studerer  Bibelen  i  mange  år,  men  hvor  mange  tar  
hensyn  til  hva  Bibelen  sier  og  hva  Jesus  Kristus  sier?  Hvis  du  leser  og  ikke  
forstår  er  det  ubrukelig.  Jesus  forlater  seg  selv,  det  er  derfor  han  kan  utføre  
mirakler:  vekke  opp  døde,  helbrede  syke,  gå  på  vannet,  kjenne  sin  fremtid...  
hvis  du  kan  forstå  at  denne  kroppen  ikke  er  meg,  kan  du  utføre  mirakler  som  
Jesus  Kristus.  Jesus  Kristus  tenker  bare  på  mennesker,  han  tenker  aldri  på  
seg  selv.

Jeg  er  min  sjel.  Med  positiv  tenkning  er  det  ingen  egoisme  og  hele  organismen  
din  vil  være  positiv  og  du  vil  ikke  ha  noen  sykdom  som  meg.

kan  de  leve  lenger?  fordi  de  har  et  hjerte  av  gull  og  vi  er  veldig  egoistiske.  Det  
er  som  en  lommelykt,  vi  holder  lommelykten  på  i  24  timer,  vi  slutter  ikke  å  
tenke

Hvorfor  har  noen  mennesker  kreft?  fordi  den  har  mye  av  meg:  jeg  vil,  jeg  vil,  
jeg  liker  dette,  jeg  liker  ikke  dette...  tenker  alltid  på  hvordan  jeg  skal  
tilfredsstille  kroppen.  Hvis  du  ikke  får  det  du  vil,  så  blir  du  opprørt  og  syk.  
Uansett  hva  du  gjør  for  kroppen,  vil  du  gradvis  avslutte  livet  ditt.  Ta  godt  vare  
på  kroppen  din  med  positivt,  tenk  på  den  andre  først.  Det  kalles  å  være  
positiv.  Hvis  du  er  positiv  med  mennesker,  vil  folk  returnere  positive  til  deg.

I  løpet  av  dagen  og  natten  har  vi  millioner  av  tanker  på  et  sekund,  og  når  vi  
sover  fortsetter  vi  å  tenke  i  drømmer.  Det  er  derfor  energien  vår  er  oppbrukt,  
den  brukes  raskere.  På  andre  planeter  slår  de  bare  på  energien  når  de  trenger  
den  slik  at  de  varer  lenger.  Det  er  som  en  bil,  du  slår  den  aldri  av,  den  går  
alltid,  som  drosjer  som  kjører  kontinuerlig,  det  er  derfor  de  varer  mindre  enn  
en  privatbil.  Det  er  derfor  hvis  du  vil  ha  et  langt  liv,  lykke,  være  fri,  alt  du  
trenger  å  gjøre  er  å  slutte  å  kjempe  for  denne  kroppen.

Du  må  ikke  skille  mellom  meg,  deg,  ham,  mellom  land,  mellom  raser...  vi  er  
alle  én  og  vi  er  alle  like.

Hvis  du  hjelper  folk,  returnerer  folk  tjenestene  med  et  hjerte.
Med  avslag  ender  du  aldri  godt,  "det  er  brød  for  i  dag  og  sult  for  i  morgen"  
for  før  eller  siden  vil  du  betale  dyrt  for  det.  Hvis  du  gjør  en  urett  mot  folk,  
betaler  folk  deg  tilbake  10  feil.
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Tusen  takk.

Det  er  derfor  for  å  være  fri,  må  du  bare  forstå  at  denne  kroppen  ikke  er  meg  
og  at  vi  alle  er  like,  vi  er  alle  ett.  Dyr,  natur,  stjerner,  Gud...  Hvis  du  tenker  og  
handler  som  Gud,  blir  du  Gud.  Ikke  spør  Gud  om  noe,  spør  deg  selv.  Hvis  du  
vil  ha  helse,  lykke,  langt  liv...  spør  deg  selv.  Hvordan  spørre?  med  all  positiv  
tenkning  av  folk  slik  at  alle  dine  ønsker  går  i  oppfyllelse.  Bare  positive  ønsker.  
Negative  ønsker  har  negative  konsekvenser.

Ingen  andres.

TILBAKEINDEKS

Bibelen  er  for  at  du  skal  forstå  og  vite  hvordan  du  må  handle  i  livet.  Bibelen  
er  ikke  bare  for  å  lære  utenat.  Det  er  slik  at  du  forstår  hvordan  du  må  handle  
for  å  bli  fri.  Øv  og  handle  som  Jesus  Kristus.  Ikke  memorer  og  ingenting  
annet,  du  må  handle.  Alle  prøver  å  være  frie.

Jeg  vil  at  du  skal  forstå  at  alt  avhenger  av  deg.
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18.-  BESKYTT  DEG  FRA  DEG  SELV.

Du  må  ta  vare  på  informasjonen  som  kommer  inn  i  deg;  du  må  slutte  å  tenke  
negativt.  Når  du  tenker  noe  negativt,  skader  du  deg  selv.  Hvis  du  vil  ha  det  bra,  
må  du  stoppe  alle  slags  tanker  om  tristhet,  angst,  negative,  fordi  det  påvirker  
helsen  din.  Sinnet  ditt  sender  informasjon  til  hele  kroppen,  gjennom  nervene  som  
kommuniserer  hjernen  med  ryggraden  til  hele  kroppen  og  den  er  syk.  Sinnet  
kommuniserer  med  kroppen  gjennom  ryggraden.  Hvis  sinnet  er  blokkert,  
blokkeres  informasjonen  og  når  ikke  resten  av  kroppen  og  sykdommer  kommer.  
Alt  har  sitt  opphav  i  sinnet.  Prøv  å  ikke  bli  nervøs,  ikke  provosere.  Du  blir  ikke  
under  noen  omstendigheter  sint  eller  trist,  fordi  du  betaler  for  alt  dette  med  helsen  
din.  Det  som  kommer  inn  i  sinnet  påvirker  da  kroppen.

Hvordan  beskytte  deg  selv?  Folk  vet  ikke  hvordan  de  skal  beskytte  seg  
selv.  Hvis  du  ikke  beskytter,  hvem  beskytter  deg?

Han  vil  garantert  ta  hevn.  Det  er  dårlig  for  deg.  Hvis  du  vil  beskytte  deg  selv,  hjelp  
folk  og  folk  vil  beskytte  deg.  Hvis  du  gjør  folk  feil,  vil  folk  betale  deg  tilbake  med  
renter.  I  dette  tilfellet  beskytter  du  ikke  deg  selv,  tvert  imot  skader  du  deg  selv.  
Med  handlingene  dine,  forlat  egoisme,  hvis  du  alltid  tenker  på  meg  først,  skader  
du  deg  selv.  Ingen  slipper  unna.  Det  er  et  spørsmål  om  tid.  Den  kroppen  varer  
ikke  i  det  uendelige.  Gjennom  kroppen  begår  vi  egoistiske  handlinger,  du  kan  se  
på  nyhetene  at  alle  som  utfører  negative  handlinger  ender  dårlig.  For  å  beskytte  
deg  selv  mot  deg  selv,  må  du  først  ta  vare  på  dine  handlinger  og  tanker.  Negativ  
tanke  er  mer  alvorlig  enn  negative  handlinger  fordi  enhver  negativ  handling  har  
sin  opprinnelse  i  en  negativ  tanke.  Negativ  tanke  blir  negativ  handling.

Hvis  informasjonen  du  slipper  inn  i  sinnet  er  negativ,  vil  den  nå  resten  av  kroppen  
og  du  blir  syk.

Enhver  venn,  familie,  bekjent...  hvis  de  ikke  slutter  å  "spise  kokosnøtten",  slutter  
de  ikke  å  gi  deg  problemer  og  de  slutter  ikke  å  telle  sorgene  sine;  du  må  si  Stopp!  
Hvis  alle  forteller  deg  dine  sorger  og  du  legger  dem

Mange  tror  at  det  er  bra  for  ham/henne  å  jukse  folk  for  å  tjene  penger.  Men  du  tar  
feil.  Hvis  du  bedrar  mennesker  og  knuser  mennesker,  går  du  i  strid  med  guder  og  
mennesker:  dette  er  dårlig  for  en  selv.  For  hvis  du  skader,  jukser,  utnytter,  vil  folk  
vente  på  muligheten  til  å  ta  hevn.
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Han  skader  seg  selv,  han  begår  sakte  selvmord.  Dessuten  brukes  penger  på  å  
sakte  begå  selvmord,  er  det  logisk?  Den  eneste  fienden  er  i  deg.  Alle  mennesker  
har  to  ansikter  i  seg  selv:  en  positiv  og  en  negativ.

Som  alkohol;  hvis  du  drikker  et  glass  alkohol  er  det  bra  for  kroppen  din,  men  
hvis  du  drikker  for  mye  til  du  blir  full,  skader  det  leveren,  kroppen  og  sinnet  ditt.

Hvis  du  gjør  feil  vil  det  få  negative  konsekvenser.  Alt  dette  er  av  ren  egoisme,

Livet  som  har  to  veier:  den  ene  negativ  og  den  andre  positiv:  veien  du  vil  følge  
avhenger  av  deg.  Hvis  en  person  har  helse,  et  godt  liv,  lykke ...  er  det  fordi  de  
velger  den  positive  veien.

Hvis  du  gjør  noe  mot  loven,  vil  du  få  negative  konsekvenser.  Den  eneste  
årsaken  til  alt  dette  er  egoisme.

i  tankene  dine  vil  du  ende  dårlig.  Hodet  ditt  vil  bli  større  og  større.  Du  fanger  
tristhet,  nerver,  alle  slags  sorger...  og  du  tåler  det  ikke.  Det  er  som  om  familien  
din,  venner,  hvem  som  helst,  er  på  stranden  i  ferd  med  å  drukne  og  be  om  hjelp.

Hvis  du  vil  ha  alt  positivt;  din  familie,  din  helse,  ditt  liv,  ditt  arbeid ...  du  må  
tenke  og  gjøre  positivt.  De  fleste  velger  den  negative  veien  fordi  de  er  
egoistiske:  meg,  meg,  meg.  For  noe,  den  første  tanken  er  MEG;  dra  fordel,  av  
interesse,  som  er  best  for  meg...  de  andre  er  ikke  min  sak.  Det  er  derfor  de  
fleste  bygger  sitt  velvære  over  andres  smerte  og  lidelse.  Han  bryr  seg  ikke  om  
andres  smerte,  dette  er  problemet.  Denne  personen  velger  den  negative  veien.

Du  hopper  for  å  redde  dem,  men  du  vet  ikke  hvordan  du  skal  svømme,  langt  
mindre  for  å  redde  andre.  I  dette  tilfellet,  i  stedet  for  et  lik,  kommer  to  lik  opp  
av  vannet.  Du  trenger  ikke  å  ofre  deg  selv  for  andre.  Hvis  du  vet  hvordan  du  
svømmer  og  du  hopper  for  å  redde  noen:  det  er  greit.  Men  ikke  dø  for  ingenting.  
Selv  om  det  er  familien  din,  hvis  du  ikke  kan  gjøre  noe.  Hvis  alle  sorgene  til  
familien  din,  vennene  dine,  dine  egne...  du  legger  dem  i  hodet  ditt,  vil  du  til  slutt  
ende  opp  med  å  skjelve  av  nerver.
Når  som  helst  vil  du  få  et  angrep,  og  det  vil  påvirke  livet  ditt  og  helsen  din.  Det  
er  derfor  du  bør  sette  Stopp.  Enhver  familie  eller  venn,  som  påvirker  deg  
negativt,  må  du  skille  deg  fra  ham,  du  må  holde  en  trygg  avstand,  med  respekt;  
det  er  for  å  beskytte  deg.  Enhver  person  som  kommuniserer  med  deg  og  
overfører  informasjon  som  påvirker  deg  negativt,  må  du  sette  en  stopper  for.  I  
så  fall  må  du  fortelle  den  personen  at  du  ikke  vil  at  de  skal  overføre  denne  
typen  informasjon  til  deg  fordi  det  får  deg  til  å  føle  deg  dårlig  og  gjør  deg  trist.  
Det  beskytter  deg.  Som  røyking  for  eksempel.  Vi  vet  at  røyking  av  sigaretter  er  
giftig  for  kroppen  din,  og  du  fortsetter  å  røyke.  Hver  sigarett  tar  5  minutter  av  
livet  ditt.  De  menneskene  som  ikke  beskytter  seg  selv.

Det  du  sår  i  dag  er  det  du  skal  høste  i  morgen:  du  sår  negativt,  du  høster  
negativt /  du  sår  positivt /  du  høster  positivt.
Det  er  bare  et  spørsmål  om  tid.  Karmaloven  tilgir  ikke  enten  du  liker  det  eller  
ikke.  Før  eller  siden  vil  det  ha  negative  effekter.
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Alle  har  rett  til  å  leve.  I  fred.  Hvis  ingen  roter  med  deg,  hvorfor  knuser  du  andre?  
Hvorfor  utnytter  du  de  svakeste?  Alt  har  sine  konsekvenser.

Prøv  å  beskytte  deg  selv,  ikke  spis  så  mye  kjøtt  og  slutt  om  mulig  å  spise  kjøtt.  
Livet  er  viktigere  enn  et  kjøttstykke,  mange  mennesker  har  dødd  for  et  kjøttstykke.  
Beskytt  sinnet  og  kroppen.

Verden  blir  mer  og  mer  egoistisk.  Vi  dreper  dyr  for  å  spise  dem:  nådeløst.  Kjøtt  
har  sine  proteiner,  men  det  bærer  også  virus.

Hvis  du  ikke  beskytter  deg  selv,  hvem  vil  da  beskytte  deg?

Menneskeloven  tillater  abort,  men  vi  lever  noen  år,  menneskeloven  beskytter  deg  
mens  du  lever,  men  når  du  dør,  vil  verken  Guds  lov  eller  samvittigheten  din  tilgi  
deg,  du  må  betale  for  det  drapet.  Legene  som  utfører  aborter  dreper  uskyldige  
vesener,  de  vil  også  bli  straffet  for  å  drepe  disse  fostrene.  De  vil  lide  i  en  million  år  
for  hvert  foster  de  dreper,  og  de  vil  dø  på  samme  måte  som  de  drepte.

I  dag  snakker  vi  om  "sjeldne  sykdommer"  hva  er  det?  Hvorfor  er  det  flere  sjeldne  
sykdommer  hver  dag?  Fordi?

AIDS-viruset  kommer  fra  apen.  På  et  innfall  for  å  spise  kjøttet,  nå  er  millioner  av  
mennesker  smittet.  Andre  eksempler  er  gale  kuer,  fugleinfluensa...  vær  forsiktig  
med  kjøtt!

Vi  vet  at  det  er  ille  og  hvorfor  er  det  så  mange  alkoholikere  i  verden?  Fordi  disse  
menneskene  dreper  hverandre,  har  de  valgt  den  negative  veien  for  å  ta  hevn  på  
seg  selv.  Ubevisst  eller  bevisst  bringer  du  ut  demonen  du  bærer  på  innsiden.  Det  
er  som  om  du  tar  en  stein  og  legger  den  i  skoen  din.  Ingen  kan  skade  deg  hvis  du  
ikke  vil.  Det  er  derfor  du  må  forstå  at  alt  er  innfall:  som  å  røyke,  du  vet  at  det  gjør  
deg  vondt  og  du  røyker,  det  er  ikke  logisk,  på  toppen  av  det  røyker  du  med  
pengene  fra  ansiktets  svette.  Dette  er  å  velge  den  negative  veien  for  deg,  effekten  
vil  være  negativ  for  deg.

Helvete  er  ikke  bare  etter  døden,  det  er  overalt:  se  deg  rundt,  hvor  mye  lidelse  det  
er!  På  sykehus  er  det  mange  som  lider.  Pass  på  hva  du  gjør!  fordi  alt  har  sine  
konsekvenser.

Så  hvorfor  gjør  du  det?  fordi  denne  personen  er  egoistisk,  er  han  negativ.

Ikke  sår  andre:  ikke  gjør  mot  andre  det  du  ikke  vil  at  de  skal  gjøre  mot  deg.

Glem  aldri  at  alt  har  sine  konsekvenser;  De  gode  og  dårlige.
Ikke  tenk  at  det  aldri  vil  berøre  deg.  Jeg  garanterer  deg  at  det  vil  berøre  deg,  det  
er  bare  et  spørsmål  om  tid.  Det  er  derfor  du  må  beskytte  deg  selv.
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Alle  som  påvirker  deg  negativt,  må  du  holde  god  avstand  slik  at  det  ikke  går  
ut  over  deg.  Ikke  gjør  dumme  ting.

Se  etter  den  positive  veien  og  forlat  egoisme.

Den  eneste  ansvarlige  for  dine  handlinger  er  du.  Ikke  skyld  på  andre.

Tusen  takk.

Alle  innfall  som  narkotika  er  å  drepe  deg.  De  tjener  bare  til  å  drepe  deg  sakte.  
Folk  vet  det,  men  å  ha  sensasjoner  gjør  de  tull.  Hvis  du  vil  ha  gode  opplevelser,  
gjør  yoga-meditasjon.  Med  yoga,  når  du  er  avslappet  kan  du  reise  utover  
stjernene,  sjelen  din  skiller  seg  fra  kroppen  din  og  kommer  så  tilbake,  og  alt  
uten  bivirkninger.

TILBAKEINDEKS

Beskytt  deg  selv,  for  din  egen  skyld  ikke  skade  andre  fordi  du  skader  deg  
selv.  Respekter  loven.

Det  hele  kommer  fra  kjøttvirus.  Tenk  før  du  spiser  kjøtt.

Hvis  du  vil  kan  jeg  lære  deg  yoga-meditasjon  og  du  vil  kunne  ha  alle  disse  
følelsene.  Du  kan  komme  til  Barcelona  for  å  lære  jeg  vil  lære  deg  helt  gratis.

Selv  om  du  lever  godt  med  alle  bekvemmeligheter  hvis  du  spiser  et  kjøttstykke  
og  det  er  smittet,  er  ditt  gode  liv  over.

Det  er  derfor  jeg  ikke  har  spist  kjøtt  på  mer  enn  40  år  og  jeg  driver  med  yoga  
meditasjon  og  har  aldri  helseproblemer.  Hvis  du  ikke  har  helse,  hva  har  du?  
Hva  er  nytten  av  å  ha  en  fantastisk  familie,  en  god  jobb,  en  god  forretning...  
hvis  du  er  syk?  Ikke  verdt  det.  Tenk  på  det.

Hvis  du  vil  ha  overnaturlige  krefter,  lær  yoga-meditasjon.
Bruk  aldri  hekseri,  det  er  negativt.
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19.  POSITIV  TILTREKKER  POSITIV  OG  NEGATIV  
TILTREKKER  NEGATIV.

Når  du  har  negative  tanker,  påvirker  det  kommunikasjonen  som  eksisterer  
mellom  hjernen  og  resten  av  kroppen,  at  kommunikasjonen  blokkeres  og  
informasjonen  når  ikke  resten  av  kroppen.  Så  når  folk  har  slike  tanker,  føler  
de  smerte  i

Positivt  tiltrekker  positivt  og  negativt  tiltrekker  negativt.  Hvordan  unngå  
stress,  nerver,  tristhet,  sinne  til  randen  av  selvmord?  Veldig  enkelt,  å  forlate  
seg  selv.  Alt  stress  kommer  fra  meg  selv.  Og  jeg  tror  jeg  ikke  tenker,  jeg  liker  
det,  jeg  liker  det  ikke,  jeg  vil,  jeg  vil  ikke.  Hvorfor  oppfører  du  deg  slik?

For  å  unngå  nervøse  tilstander,  ikke  tenk  så  mye  på  meg.  Vi  vet  ikke  hvor  
mange  år  vi  skal  leve,  på  kirkegårder  er  det  ikke  bare  gamle  mennesker,  men  
også  unge  mennesker.  Døden  kan  komme  til  deg  når  som  helst,  ved  et  uhell,  
alkohol,  narkotika...  det  er  mange  årsaker  til  å  dø  ung.  Disse  menneskene  er  
ikke  i  stand  til  å  kontrollere  sinnet:  hvis  du  har  en  billig  og  rask  bil,  når  du  
bremser  eller  svinger  rundt  en  kurve,  kan  du  ikke  kontrollere  det,  du  er  ikke  i  
stand  til  å  kontrollere  hastigheten.  Akkurat  som  unge  mennesker  som  tar  
narkotika  og  blir  fulle...  de  er  ikke  i  stand  til  å  tenke  for  sitt  eget  beste.  Alt  det  
stresset  kommer  av  å  ta  ting  så  personlig,  når  det  du  vil  ikke  kommer  ut,  det  
du  vil,  blir  du  nervøs  og  stresset.  Hvis  noen  gjør  deg  feil,  har  du  et  ønske  om  
hevn  og  dette  går  ikke  bra  for  deg.  Hvis  du  beholder  disse  hevnfølelsene  vil  
det  påvirke  tenkningen  din,  du  vil  ikke  leve  godt,  hvis  du  holder  hevnen  først  
påvirker  det  deg  selv  fordi  du  ikke  kan  leve  godt,  verken  lykkelig  eller  rolig.  
Fordi  hjernen  kobler  seg  til  resten  av  kroppen  gjennom  ryggraden  og  
overfører  den  følelsen  av  hevn  og  tristhet.

Tenk,  tenk,  tenk...  tenk  at  denne  jeg  av  kroppen  tenker  alltid  på  alt  når  den  er  
alene.  Hvis  folk  bor  alene  eller  alene  er  det  mye  verre.  Ved  å  ikke  snakke  med  
noen  tenker,  tenker  og  tenker  han  mest  på  fortiden.  De  fleste  tenker  på  de  
negative  og  triste  tingene  som  har  hendt  dem,  få  tenker  på  de  gode  minnene  
og  lykkelige  øyeblikkene.  Tenk...  hvis  du  er  alene,  for  en  fremtid,  med  
ensomhet  vil  det  være  helt  svart.  Når  du  tenker  negativt  setter  du  sammen  3  
negative  tanker:  om  alle  tingene  som  har  gått  galt  for  deg  fra  fortiden  som  du  
har  opplevd,  fra  nåtiden  som  er  nå,  og  fra  fremtiden  som  venter  deg.  Slik  
kommer  psykiske  lidelser  og  da  snakker  du  til  deg  selv  og  svarer  til  deg  selv.  
Da  havner  du  på  mentalsykehuset.  Hvorfor  ender  disse  menneskene  så  ille?  
For  han  tenker  bare  på  meg,  meg,  meg.
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2  Råd  folk  til  å  gjøre  ting  riktig

Vi  er  alle  like.  En  president  er  verdt  det  samme  som  noen  av  landets  borgere.  For  loven  er  
vi  alle  like  og  for  gudene  også.  Vi  er  alle  like,  menn  og  kvinner,  det  er  ingen  som  er  overlegen  
en  annen.  Hvis  en  sjel  går  inn  i  en  kvinnes  kropp  blir  den  en  kvinne,  hvis  den  går  inn  i  en  
manns  kropp  blir  den  en  mann,  hvis  sjelen  går  inn  i  et  dyrs  kropp  blir  den  et  dyr.  Men  sjelen  
er  den  samme.  Vi  er  alle  like.  Du  kan  ikke  skille,  vi  er  alle  like.  Vi  er  alle  Guds  barn,  det  er  
ikke  noe  Guds  barn  som  er  dårligere  enn  et  annet.  Det  er  likestilling.

Hvis  du  er  negativ,  vil  du  omgås  negative  mennesker  som  deg.

Vi  betaler  dyrt  for  all  vår  egoisme:  vi  ødelegger  planeten.  Hver  dag  er  det  flere  naturkatastrofer,  
tyfoner,  tsunamier,  tørker,...  jordskjelv.  Vi  ødelegger  planeten  og  vi  betaler  for  det.  Å  drepe  
dyr  eller  noe  levende  er  et  innfall.  Ingen  kan  ri  livet  sitt  med  andres  lidelse.  Ingen  kan  
noensinne  på  et  innfall  og  for  å  ha  mer,  dra  nytte  av  andre.  At  du  ikke  kan  ri  livet  ditt  med  
den  andres  smerte.  Det  kan  ikke  være  det.  Det  er  politikere  som  sier  at  før  de  blir  født  er  
ingen  en  person  og  de  godkjenner  abort.  Som

3  Bli  frivillig  der  de  trenger  din  hjelp.

Positivt  med  positivt  og  negativt  med  negativt.  Du  vil  betale  dyrt  for  alle  dine  innfall,  ikke  
bare  her,  men  også  etter  døden.

mage,  har  skjelvinger  i  bena,  har  problemer  med  å  puste...  hver  og  en  av  dem  skjer  på  det  
svakeste  punktet  i  kroppen.  Disse  menneskene  vet  ikke  hvordan  de  skal  kontrollere.  Han  tar  
livet  veldig  alvorlig.  Du  kan  ikke  forlate  ting.  I  livet  får  du  ikke  alltid  det  du  vil.  Problemet  er  
jeget.  Vi  er  født  med  tomme  armer,  vi  bringer  ingenting  til  verden,  når  vi  dør  tar  vi  ingenting  
med  oss.

Hvis  du  er  rik,  må  du  returnere  en  del  av  pengene  til  samfunnet  slik  at  du  hver  dag  vil  ha  
mer  penger.  Når  du  gjør  ting  bra,  vil  du  føle  deg  veldig  positiv  og  glad,  du  vil  være  glad  inni  
deg  og  du  overfører  denne  gleden  til  andre.  Denne  positive  energien  aktiverer  forsvaret  ditt,  
det  aktiverer  blodsirkulasjonen  din,  det  er  bra  for  helsen  din,  livet  ditt  vil  alltid  være  lykkelig  
og  ting  vil  ordne  seg  for  deg.  Hvis  en  person  gjør  et  trist  ansikt,  vil  de  aldri  finne  en  jobb  
eller  venner.

Det  spiller  ingen  rolle  om  penger,  makt,  eiendom...  når  du  dør  må  du  forlate  alt.  Og  dessuten  
vet  vi  ikke  når  vi  forlater  denne  verden.  Hver  natt  kan  være  din  siste  natt.  Det  er  derfor  du  
må  forstå  at  hvis  du  har  penger  og  ønsker  å  fortsette  lykken  i  alle  aspekter  av  livet  ditt,  må  
du  gjøre  tre  ting:

1  Med  penger  tilgjengelig  for  å  hjelpe  andre.

Ingen  vil  se  deg.  Alle  vil  ha  positiv  energi  rundt  seg.  Positivt  gir  positivt  og  negativt  bringer  
negativt.  Du  ser  på  dette  samfunnet:  folk  forholder  seg  etter  tilstanden  deres,  tyver  med  
tyver,  narkomane  med  rusmisbrukere,  politikere  med  politikere.  Hver  og  en  med  sitt  slag.

Hvis  du  er  en  god  person,  omgås  du  gode  mennesker  som  deg.
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Godta  livet  som  det  er.  Det  spiller  ingen  rolle  bra  eller  dårlig.  Det  er  livet,  hva  
skal  vi  gjøre?  Prøv  å  tilgi  andre  og  dermed  vil  du  glemme  det  negative  minnet  
slik  at  det  ikke  påvirker  hjernen  din.  Hvis  du  vil  leve  godt,  må  du  tilgi  andre  
slik  at  du  kan  leve  i  fred.

TILBAKEINDEKS

Enhver  negativ  tanke  må  du  avvise,  slik  at  du  kan  leve  godt.  Du  må  kunne  
slutte  å  tenke.  Hvis  alt  du  ønsker  ikke  kommer  ut,  kommer  det  ut  snart,  ikke  
bekymre  deg.

er  ikke  mennesker?  Hva  er  de?  Er  de  rare?  før  vi  ble  født  eller  etter  å  ha  blitt  
født  er  vi  alle  Guds  barn.  Før  vi  blir  født  lever  vi  i  mors  liv,  vi  er  små  mennesker.  
Vi  er  alle  mennesker.  Fosteret  har  også  et  hjerte  som  deg  og  meg.  Hans  
organisme  lik  vår.  Akkurat  som  en  fattig  person  er  en  person,  er  en  rik  også  
en  person.  Du  kan  ikke  si  at  en  fattig  person  er  et  dyr.  En  fattig  mann  kan  
være  fattig  i  dag,  men  i  morgen  kan  han  være  rik.  En  rik  mann  kan  være  rik  i  
dag  og  fattig  i  morgen.  For  livet  snur  hele  tiden.

Den  eneste  personen  som  kan  skade  deg  er  deg  selv.Alt  dette  er  ren  egoisme.  
Alt  du  tenker  og  hva  du  gjør  gjør  du  alltid  av  egoisme.

Den  rike  mannen  lever  som  en  solskinnsdag,  men  så  kommer  natten  og  vær  
forsiktig,  uflaksen  kommer.  Livet  snurrer.  Det  er  derfor  hvis  du  er  millionær,  
hjelp  andre  fordi  livet  snurrer  og  du  vet  ikke  når  du  må  oppleve  uflaksen.  Etter  
dagen  kommer  natten,  som  etter  lyset  kommer  mørket.  Enten  du  liker  natten  
eller  ikke,  uflaks ...  hver  berører  sitt  øyeblikk.  Hvis  du  har  uflaks,  hold  ut  og  
ikke  vær  trist  fordi  hellet  ditt  kommer  snart,  og  hvis  du  har  hell,  ikke  vær  glad  
for  da  vil  uflaksen  komme  til  deg.  Det  eneste  du  bør  gjøre  når  du  har  uflaks  er  
å  aktivere  hellet  ditt  ved  å  hjelpe  andre.

Tenk  aldri  på  meg,  meg,  meg  og  ikke  tenk  på  fortiden.  For  hvis  du  ikke  slutter  
å  tenke,  blir  hjernen  gal  og  du  vil  ende  opp  hos  en  psykiater  og  psykiateren  
kan  bare  gi  deg  medisiner  for  å  gjøre  deg  bedøvet.

Tenk  klokt.

Tusen  takk.
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20.  KREDITTENE

Du  må  bruke  pengene  til  å  hjelpe  folk  som  virkelig  trenger  det  og  ikke  bruke  pengene  som  
denne  sangeren  som  laget  et  solid  gullbadekar  til  badet  sitt.  På  denne  måten  bruker  du  
kreditten  din  veldig  raskt  og  når  kreditten  går  tom,  kan  mye  skje  med  deg...  dø  ved  et  uhell,  
ha  alvorlige  sykdommer...  Hvis  du  kaster  bort  pengene  og  så  ikke  jobber  for  å  tjene  mer ,  
om  et  øyeblikk  skal  du  forbli  uten  noe.  Hvis  du  går  til  kasinoet,  kan  du  tape  millioner  på  
millioner  på  én  natt.  Penger  trekkes  ut  av  samfunnet  og  må  tilbake  til  samfunnet.  Denne  
kroppen  kan  dø  når  som  helst  og  alt  er  over.  Hvis  du  i  livet  ditt  ikke  har  flaks  i  kjærlighet,  
arbeid,  helse,  familie...  hvis  du  har  problemer  av  noe  slag,  hjelp  mennesker  i  nød  hver  dag.

Kreditt  er  det  vi  får  i  dette  livet  for  å  gjøre  gode  gjerninger  mot  andre.  Med  de  gode  
gjerningene  får  vi  æren.  For  eksempel:  i  livet  hvis  du  hjelper  mennesker  og  du  ser  at  alle  

mennesker  er  som  familien  din,  logisk  når  noen  er  i  trøbbel  eller  problemer  hjelper  du  uten  
å  tenke  to  ganger.  Med  disse  handlingene  får  du  kreditt.  I  denne  verden  er  det  mange  rike,  
mektige,  berømte...  med  mye  penger  og  berømmelse.  Folk  som  har  alt  de  vil  ha.  Hvorfor  dør  
disse  menneskene  unge?  på  grunn  av  narkotika,  alkohol  og  dårlig  liv.  Årsaken  er  at  han  ikke  
skiller  godt  fra  ondt  og  utnytter  alt  han  har  til  å  kjøpe  narkotika  og  alkohol.  Disse  menneskene  
kan  ha  penger,  være  vakre  og  berømte  fordi  de  tidligere  gjorde  veldig  gode  gjerninger,  og  
nå  i  dette  livet  kan  de  nyte  æren  av  deres  tidligere  liv.  Hvorfor  i  denne  verden  er  det  så  
mange  fattige  og  trengende  mennesker?  Hvorfor  så  mange  forskjeller  mellom  den  ene  og  
den  andre?  fordi  noen  har  kreditt  å  bruke  og  andre  ikke.

Og  han  bruker  mye  penger  på  innfall.  Vær  veldig  forsiktig  med  dette!  vær  forsiktig  
det  er  mange  mennesker  som  dør  av  sult.

Med  pengene  dine,  hjelp  folk  i  nød  og  råd  folk  til  å  slutte  å  gjøre  skade.  Så  du  tjener  kreditt.  
Når  du  har  kreditt,  ber  du  Gud  om  det  du  vil,  og  Gud  vil  hjelpe  deg.  Så  lenge  det  er  positive  
ønsker,  spør  aldri  om  noe  negativt.  Å  spørre  Gud  og  ikke  hjelpe  andre  vil  ikke  gi  deg  noe.  
For  å  ha  det  du  ber  om  må  du  gjøre  godt.  Hvis  du  ser  på  samfunnet  som  om  det  var  din  
familie,  vil  du  logisk  nok  hjelpe.  Hvis  du  ser  det  som  en  tredje  person  som  ikke  har  noe  med  
deg  å  gjøre,  kommer  du  ikke  til  å  hjelpe  henne.

En  sanger  hadde  nylig  laget  et  badekar  av  solid  gull.
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Mann,  kvinne,  barn,  dyr...  vi  er  alle  like  og  det  er  ingen  som  er  overlegen  noen.  
Hvis  du  tror  du  er  overlegen,  kommer  du  til  å  ha  dårlig  tid.

TILBAKEINDEKS

Vi  tror  vi  er  overlegne  dyr,  det  er  derfor  vi  dreper  dem  for  å  spise  dem  og  se  
hvor  mange  sykdommer  kjøttspising  har  forårsaket  oss.  Det  er  flere  og  flere  
sjeldne  sykdommer.  Og  menneskene  som  lider  av  denne  typen  sykdommer  er  
menneskene  som  spiser

Vi  er  alle  familie  som  din  far,  mor,  bror,  kone,  sønn,  barnebarn...  uansett  rase  
eller  hudfarge.

kjøtt.

Hvis  du  ser  den  andre  som  din  familie,  vil  du  hjelpe  dem  og  du  vil  ikke  bruke  
pengene  som  den  sangeren  som  laget  seg  et  badekar  av  gull.  Et  solid  gullbad,  
hvor  mange  liv  kan  det  redde?  synes  at.  For  å  redde  livet  til  et  barn  trenger  du  
bare  €40.  Alle  kan  gjøre  det,  det  er  et  spørsmål  om  å  ville  eller  ikke  ville.  Hvis  
du  så  alle  disse  menneskene  i  nød  som  om  de  var  din  egen  familie,  ville  du  
sikkert  hjelpe  dem.  Hvis  du  kan  gjøre  det,  vil  livet  ditt  bli  fantastisk  og  ønskene  
dine  vil  gå  i  oppfyllelse.  Alt  blir  bra.  Hvis  du  har  et  hjerte  av  gull  vil  hele  livet  ditt  
være  perfekt.  Helseproblemer  kommer  fra  negative  tanker  som  tristhet,  angst,  
nerver,  hevn...  og  fra  kjøttet  vi  spiser.  Kjøtt  har  proteiner  som  er  bra  for  kroppen  
din,  men  det  har  også  virus.  Hvis  du  spiser  et  stykke  infisert  kjøtt  kan  du  dø.  
Det  er  mange  mennesker  som  har  dødd  av  dyrevirus  som  fugleinfluensa,  
svineinfluensa,  kugalskap...  Ved  å  spise  et  stykke  apekjøtt  har  AIDS  gått  over  til  
mennesket  og  mange  mennesker  har  dødd  av  denne  sykdommen  og  det  er  
millioner  av  smittet  i  verden.  Det  er  verdt  det?  Nei.  Som  det  sies  "innfall  er  dyre".

Enhver  levende  ting  du  prøver  å  drepe,  se  den  løpe  vekk.  Ingen  ønsker  å  dø!  
Ikke  spis  dyrene,  de  er  levende  vesener  som  oss,  respekter  dem.  Hvis  du  ikke  
vil  at  noen  skal  drepe  deg,  ikke  drep  noen.  Se  på  maurene,  prøv  å  drepe  en,  se  
den  løpe  vekk.  Ingen  liker  å  dø.  Så  ikke  spis  kjøtt.  Ikke  drep  noen  levende  
vesener.  Ikke  gjør  mot  noen  det  du  ikke  vil  at  de  skal  gjøre  mot  deg.  Mannen  er  
fysisk  sterkere  enn  kvinnen,  det  er  grunnen  til  at  mannen  fra  begynnelsen  av  
historien  knuser  kvinnen.  Synes  du  det  er  rettferdig?  Vi  er  alle  like  for  Gud.

Vi  lever  noen  år,  prøv  å  ta  vare  på  helsen  din  for  å  leve  godt  for  den  tiden  du  
forblir  på  denne  jorden.

Tusen  takk.
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21.  MEG,  ELVISKHET  OG  DENS  KONSEKVENSER.

Et  annet  eksempel  er  bankene,  de  raner  også  folk,  jukser  og  selger  produkter  
med  liten  skrift  som  da  er  verdiløse  og  du  ikke  kan  få  pengene  tilbake.  Det  er  
en  svindel.  Folk  stoler  på  bankene  og  så  beholder  bankene  pengene  sine.  På  
toppen  av  det  taper  de  penger  fordi  de  ikke  kjenner  virksomheten,  og  da  
betaler  vi  alle  for  dårlig  ledelse.  Folket  hjelper  bankene  og  bankene  utnytter  
folket.  Før,  da  de  ga  deg  boliglån  for  å  kjøpe  en  leilighet,  verdsatte  banken  
leiligheten  til  x  beløp,  som  inkluderte  ikke  bare  leiligheten,  men  også  bilen,  
verkene,  møblene...

Alle  som  lytter  til  meg  og  kommer  til  å  begå  en  forbrytelse,  tenk  over  det.  Alle  
har  sin  straff  før  eller  siden.  Hvis  du  stjeler  penger  fra  byen,  skylder  du  hele  
byen.  Hvis  Spania  har  mer  enn  40  millioner  mennesker,  skylder  du  de  40  
millioner  menneskene.  Og  hvordan  betaler  du?  I  de  neste  livene  vil  disse  
menneskene  bli  født  som  dyr  i  millioner  av  år  for  å  betale  alle  menneskene  
de  har  stjålet.  Ikke  stjel,  du  vil  ha  mindre  penger,  men  du  vil  leve  mye  bedre  
og  roligere.  Penger,  smykker  og  verdisaker  ligger  alltid  i  safe  fordi  ingen  tør  
å  ta  dem  på.  Så  hva  er  det  for?  å  oppbevare  dem  i  safen?  Hvis  du  liker  
smykker,  gå  til  en  smykkebutikk  for  å  se  dem  og  det  koster  deg  ingenting  
Hva  er  forskjellen  på  å  ha  dem  i  safen  hjemme  enn  i  safen  i  en  smykkebutikk?  
ingen.  Så  hvorfor  bruker  du  så  mye  penger  på  smykker?  Bare  for  å  se  dem?  
Diamanten  er  en  stein,  den  blir  ikke  spist.  Så  hva  nytter  det  å  ha  det?  
Konsekvensene  av  å  stjele  så  mye  penger  fra  folk  er  veldig,  veldig  alvorlige.  
Folk  er  ikke  i  stand  til  å  forstå.  Folk  stjeler,  jukser,  jukser  hverandre,  hvor  vil  
disse  menneskene  ende  opp?  i  fengsel.

I  det  siste  i  Spania  dukker  det  opp  daglige  skandaler  for  korrupsjon  av  
politikere.  Vi  er  på  12.  mars  2013.  Problemet  er  egoisme.  For  du  tenker  bare  
på  "jeg"  i  deg  selv.  Folk  tror  de  kan  stjele  offentlige  penger  uten  at  andre  vet  
det.  Nesten  alle  politikere  er  involvert  i  skandaler.  Alle  disse  menneskene  har  
studier  og  er  godt  formet  intellektuelt.  De  blir  for  smarte.  De  tror  de  slipper  å  
bære  konsekvensene.  Alle  som  stjeler,  enten  de  er  politiske  eller  private,  blir  
han  oppdaget?  Tenk  på  det.  Nesten  100%  er  oppdaget.  Det  er  et  spørsmål  
om  tid.  De  vil  dømme  deg  og  sette  deg  i  fengsel  og  ta  bort  alt  du  har.  Hvis  de  
vet  at  det  å  stjele  vil  ende  dårlig,  hvorfor  stjeler  de?  fordi  de  har  en  barnslig  
tanke  om  at  de  ikke  vil  bli  oppdaget.  Det  er  bare  et  spørsmål  om  tid.
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Politikere  som  går  inn  for  abort  tror  ikke  at  takket  være  moren  som  ikke  har  abort,  
så  lever  de.  Hvis  mødrene  deres  tenkte  som  dem,  ville  de  ikke  ha  blitt  født.  Mødrene  
deres  ville  ha  drept  dem  før  de  ble  født.  Politikere  som  godkjenner  abort  og  betaler  
for  at  kvinner  tar  abort  vil  gå  til  helvete  i  milliarder  av  år.  Alle  de  som  går  inn  for  
abort  og  dreper  sine  egne  landsmenn  er  djevelens  barn.

Grunnlaget  for  alle  psykiske  lidelser  er  SELVET.  Egoisme.  Elsker  kroppen  for  mye.  
Sjelen  har  ingen  behov;  Han  spiser  ikke,  han  trenger  ikke  kle  seg  eller  eie  penger  
eller  eiendom  eller  diamanter  eller  juveler.  Hva  tåler  kroppen?  maksimalt  100  år.  
Kirkegårder  er  ikke  bare  gamle,  det  er  også  unge.  Kroppen  din  er  som  et  lik  som  
beveger  seg  fordi  den  har  en  sjel.  Kroppen  må  tjene  sjelen,  ikke  sjelen  for  å  tjene  
kroppen.  Det  spiller  ingen  rolle  hvor  gammel  du  er,  når  som  helst  kan  du  dø,  ikke  
lur  deg  selv  at  du  kommer  til  å  leve  i  mange  år,  det  vet  du  ikke.  Ingen  vet.  Kroppen  
er  som  en  bil  som  er  din,  men  det  er  ikke  deg.  Du  kjører  den,  men  det  er  ikke  deg.  
Kroppen  er  det  vi  har  på  oss,  som  klærne  vi  har  på  oss,  men  det  er  ikke  meg.

Når  de  dør  vil  de  gå  til  helvete  i  millioner  av  år.  Lev  og  la  leve.

Problemet  med  menneskeheten,  det  eneste  problemet  som  det  er  i  menneskeheten  
er:  meg,  meg,  meg.  Det  er  egoistisk,  egoistisk,  egoistisk.

Når  du  en  dag  ikke  kan  betale  boliglånet,  så  sier  banken  at  leiligheten  din  er  mye  
mindre  verdt.  Du  kan  ikke  returnere  den  fordi  verdien  er  mye  mindre  enn  hva  du  
skylder  banken.  Da  står  du  igjen  uten  leilighet  og  du  har  også  en  gjeld  i  banken.  
Banken  gjør  dette  trikset  for  å  tjene  på  de  fattige.  Hver  svindel  er  en  negativ  
handling.  Og  alt  negativt  bringer  negativt.  Det  er  ikke  mer.  Denne  kroppen  kan  dø  
når  som  helst.  Når  luft  ikke  kommer  inn  i  lungene  dine,  slutter  du  å  puste  og  dør.  
På  en  dag  råtner  denne  kroppen,  fylles  med  ormer,  hovner  opp,  væske  kommer  
ut...  så  hvorfor  elsker  du  denne  kroppen?  Denne  kroppen  er  ikke  deg.  Det  er  det  
du  bruker.

I  dag  er  det  mange  sjeldne  sykdommer  hos  mennesker.  Grunnen  er  fordi  du  spiser  
kjøtt.  Hver  art  har  sine  forskjellige  virus.

Derfor  ikke  vær  en  slave  av  kroppen  din.  Tanken  skal  kommandere  kroppen,  ikke  
omvendt.

Alle  menneskene  som  stjeler,  jukser,  svindler,  dreper...  alle  gjør  det  bare  til  fordel  
for  kroppen  sin.  Alt  til  fordel  for  kroppen.  Denne  kroppen  koster  lite  å  vedlikeholde.  
Hva  spiser  du  hver  dag?  2  eller  3  kilo  mat  maksimalt.  Mat  koster  lite.  En  biff  på  
markedet  kan  koste  deg  5  euro  og  i  restauranten  koster  det  50  eller  100  euro.  
Spania  har  mer  enn  6  millioner  arbeidsledige  og  politikere  fortsetter  å  stjele  og  
svindle  folket,  og  tar  provisjoner  for  alt.  De  har  ingen  medfølelse  for  mennesker  
som  har  det  vanskelig.

Når  du  spiser  dyrekjøtt,  går  viruset  som  dyret  du  har  spist  inn  i  kroppen  din.

Det  spiller  ingen  rolle  om  du  koker  kjøttet,  mange  virus  dør  ikke,  og  når  du  spiser  
det  forurensede  kjøttet,  blir  du  forurenset  og  syk.  Hvis  du  vil  være  sunn,  prøv  å  
ikke  spise  kjøtt.
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Jo  lengre  pusten,  jo  lengre  vil  livet  ditt  være.

Unnskyldninger  er  å  lure  seg  selv.  Ikke  sett  betingelser  når  du  hjelper  noen,  for  
da  forblir  du  egoistisk.  Hvis  du  hjelper  noen  må  du  gjøre  det  uten  å  sette  noen  
betingelser.  Det  er  mange  millionærer  som  har  hoteller  med  tusenvis  av  senger.  
Den  personen,  uansett  hvor  mange  senger  de  har,  kan  bare  sove  i  én  seng  om  
natten.  Du  kan  ikke  sove  i  tusen  senger  på  en  gang.  Hva  nytter  det  å  ha  milliarder,  
hvis  man  ikke  trenger  så  mye  for  å  leve,  for  å  ha  det  i  banken?  Ikke  se  etter  
unnskyldninger  for  å  få  mer  penger  ved  å  jukse,  jukse...  det  er  etter  kroppens  
innfall,  ikke  av  nødvendighet.  Behovet  for  kroppen  din  er  lite.  Trenger  kroppen  
din  så  mange  millioner?  Når  du  dør,  hva  vil  kroppen  din  gjøre  med  så  mange  
millioner?  Skal  du  ta  dem  til  graven  og  være  det  rikeste  liket  på  kirkegården?  hva  
hjelper  så  mye  penger  hvis  kroppen  din  ikke  gjør  det

Husk  at  oksygen  må  nå  hele  kroppen  for  å  føle  seg  bra.

Alle  tenker  bare  på  seg  selv  og  andre  som  blir  skrudd.  De  tjener  bare  kroppen  din.  
Men  denne  kroppen  er  verdiløs,  når  du  dør  vil  ingen  ha  den,  folk  spiser  ikke  
menneskekjøtt.  Hvis  denne  kroppen  ikke  er  verdt  noe,  hvorfor  lever  du  bare  for  
den?  Prøv  med  denne  kroppen  å  hjelpe  folk.  Jo  mer  du  skjemmer  bort  kroppen,  
jo  verre  er  det,  for  hver  dag  vil  den  be  deg  om  mer  og  mer  og  du  vil  bli  mer  og  mer  
en  slave  av  kroppen  din.  Politikere  tjener  god  lønn.  Etter  7  års  arbeid  får  de  
maksimal  pensjon.  Hvis  du  alltid  bekymrer  deg  for  alt,  vil  det  føre  til  en  tilstand  av  
nerver  og  stress  som  ikke  er  verdt  det.

Sinnet  tenker  alltid:  Jeg  liker  det/jeg  liker  det  ikke,  jeg  føler  meg  dårlig/jeg  føler  
meg  bra,  jeg  vil  ha  dette/jeg  vil  ikke  ha  den  andre...  tenker  alltid  på  meg.  Dette  er  
problemet.  Forlat  alt  dette  og  lev  lykkelig.  Slutt  å  tenke  så  mye  på  meg.

Hvis  du  har  problemer  vil  jeg  forklare  hvordan  du  bør  gjøre  for  å  slappe  av.
Det  er  veldig  enkelt:  gjør  yoga,  i  den  stillingen  du  vil  og  hvor  du  vil.  Du  jobber  
eller  hviler.  Du  må  bare  konsentrere  deg  om  å  puste,  på  luften  som  kommer  inn  i  
lungene  og  deretter  går  ut  gjennom  munnen.  Ikke  hør  på  noen  tanker  som  dukker  
opp,  bare  tenk  på  pusten  din.  Okkuper  sinnet  ditt  ved  å  konsentrere  det  om  pusten  
din;  Hvordan  luft  kommer  inn  og  ut  av  lungene  dine.  Litt  etter  litt  vil  du  finne  deg  
selv  avslappet.  Du  må  prøve  å  bringe  luften  til  under  navlen.  Ikke  gjennom  
munnen,  gjennom  nesen.  Pust  sakte,  fint,  mykt  og  langt.  Prøv  å  venne  deg  til  
denne  måten  å  puste  på  til  du  kan  gjøre  det  24  timer.

Hver  dag  bør  du  gjøre  30  minutter  med  yoga,  det  spiller  ingen  rolle  når,  enhver  tid  
er  bra.  Hvis  du  ikke  kan  kontrollere  sinnet  ditt  eller  slutte  å  tenke,  er  det  en  annen  
formel:  resiter  mantra.  Jeg  lærer  deg  et  veldig  enkelt  mantra:  "A-mi-tuo-fo,  A-mi-
tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A  mi-tuo-fo,  A-  mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-
fo..."  Du  resiterer  dette  mantraet,  resiterer  det  med  alle  dine  tanker.  Oppta  hele  
sinnet  ditt  med  dette  mantraet.  Slik  helbreder  han  deg,  redder  deg  og  beskytter  
deg  mot  psykiske  lidelser.  Pluss  at  det  er  gratis.  Hvis  du  ønsker  å  leve  lykkelig  og  
få  alle  dine  ønsker  oppfylt,  må  du  bare  resitere  dette  mantraet.

Hvis  du  alltid  tenker  først  på  din  smak,  dine  ønsker,  dine  interesser  før  andres  
interesser,  er  det  egoistisk.  Det  er  ingen  unnskyldning.
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Selv  om  denne  verdens  lov  tillater  det,  er  denne  forbrytelsen  i  etterlivet  straffet  
med  milliarder  av  år  med  lidelse  i  helvete.  Det  er  mange  prevensjonsmetoder  
for  å  unngå  graviditet,  hvis  du  ikke  vil  ha  barn  og  du  liker  å  gjøre  og  nyte  sex,  
ta  forholdsregler.  Du  kan  nyte  sex  hver  dag  så  mange  ganger  du  vil  med  
partneren  din,  det  er  normalt,  men  hvis  du  ikke  vil  ha  barn,  ta  forholdsregler  

for  hvis  kvinnen  blir  gravid,  kan  hun  ikke  abortere.  Respekter  livet:  Lev  og  la  
leve.

TILBAKEINDEKS

Hvis  du  blir  gravid  og  ikke  vil  ha  barnet  ditt,  gi  det  opp  for  adopsjon,  det  er  
mange  par  som  er  desperate  etter  å  adoptere  et  barn.  I  Spania  for  å  kunne  
adoptere  et  barn  må  du  vente  ca.  10  år.  Hvis  du  ikke  elsker  sønnen  din,  ikke  
drep  ham.  Gi  det  opp  for  adopsjon,  barnet  ditt  kan  ha  et  veldig  lykkelig  liv  med  
et  par  som  vil  ta  vare  på  ham  og  utdanne  ham  veldig  godt,  han  kan  til  og  med  
få  et  bedre  liv  enn  det  du  kan  tilby  ham.

du  trenger  det.  Kroppen  ber  ikke  om  noe,  det  er  sinnet  som  med  sin  negative  
tanke  bedrar  denne  kroppen.  Det  er  ikke  mer.

Hør  gjerne:  I  dag  har  jeg  snakket  om  egoismen  som  er  grunnlaget  for  alt  ondt.  
Husk  godt:  for  at  alt  skal  gå  bra  i  livet  må  du  gi  ditt  hjerte  til  andre  slik  at  andre  
vil  gi  deg  tilbake  av  hele  sitt  hjerte.  Prøv  å  være  positiv  og  alt  vil  være  bra  for  
deg.

Skilsmisse,  hvorfor  er  det  så  mange  skilsmisser  hvis  alle  før  de  giftet  seg  lover  
at  de  vil  elske  hverandre  livet  ut?  De  lover  at  den  ene  skal  ta  vare  på  den  andre  
livet  ut.  Så  hvorfor  er  det  så  mange  skilsmisser?  Mannen  skal  tenke  til  det  beste  
for  kona  og  kona  skal  tenke  til  det  beste  for  mannen.  Når  du  gir  hjertet  ditt  til  en  
kvinne,  gir  kvinnen  deg  tilbake  med  dobbelt  hjerte.  Den  ene  og  den  andre,  hver  
og  en  tenker  på  sine  interesser.  Mannen  tenker  på  sine  interesser  og  kona  
tenker  på  hennes.  Så  hvis  interessene  er  forskjellige,  kolliderer  de  og  ekteskapet  
faller  fra  hverandre.  Alt  for  egoisme.  Dette  gjør  vondt  for  begge,  men  det  mest  
alvorlige  er  at  det  også  gjør  vondt  for  barna.  Når  noen  gifter  seg,  lover  de  for  
Gud  at  de  skal  være  sammen  med  sin  kone/mann  for  livet.  Så  de  lurer  Gud.  Alt  
dette  er  av  ren  egoisme,  det  er  for  å  tenke  bare  på  meg,  meg,  meg.  Ikke  få  
uskyldige  barn  til  å  lide  som  ikke  har  noe  med  "greiene"  dine  å  gjøre  som  
voksen.  Det  er  mer  og  mer  egoisme  i  denne  verden.

Aborten.  Et  par  som  har  sex  er  normalt,  men  hvis  de  ikke  vil  ha  barn  bør  de  ta  
forholdsregler,  og  hvis  de  ikke  gjør  det  og  kvinnen  blir  gravid,  kan  hun  ikke  ta  
abort  fordi  det  er  drap.

Vi  må  hjelpe  hverandre  fra  hjertet,  det  er  den  eneste  måten  for  alle  å  leve  
lykkelig.

Tusen  takk.
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22.  SYKDOMMER.  HVORDAN  DE  KOMMER  OG  HVORDAN  DU  KURER  DEM.

Hallo.  Hvor  kommer  sykdommer  fra?  Hvordan  blir  de  kurert?  Leger  kan  bare  
kurere  30  %  av  enhver  sykdom  du  måtte  ha,  70  %  avhenger  av  deg.  Tingene  i  
livet  du  har  med  positiv  tenkning  å  gjøre.  Hvis  du  tar  noe  til  deg,  hva  du  vil,  
kommer  du  til  å  bli  skuffet.  Jo  mer  til  hjertet  du  tar  ting,  jo  større  blir  skuffelsen.

Jo  mer  du  liker  noe  hvis  du  ikke  får  det,  har  du  flere  ulykker,  mer  skuffelse.  
Cellen  er  veldig  viktig  for  helsen.  Celler  er  viktige  for  denne  kroppen.  Det  du  
tror  du  overfører  til  cellene,  ikke  glem  det.  Hvis  du  tenker  negativt;  ved  å  ta  
hevn,  i  å  lure  folk,  tenker  du  på  å  gjøre  skade...  disse  negative  tankene,  det  
overfører  dem  til  cellene  dine.  Hvis  du  har  dårlige  tanker,  negative  tanker,  
overfører  du  dem  samtidig  til  cellene  dine.  Hvis  du  er  ren  egoisme,  er  cellene  
dine  også  egoister  og  alle  cellene  i  kroppen  din  blir  din  fiende.  Forestill  deg!  
du  tenker  på  å  gjøre  gode  celler  til  dårlige  celler.  Celler  gjør  hva  du  tror.  Det  
er  derfor  når  noen  fornærmer  deg  og  du  hopper,  du  blir  sint,  du  klarer  ikke  å  
kontrollere  deg  selv  og  du  tar  ting  så  personlig  at  du  kommer  til  å  lide  av  
dårlig  helse  og  sykdommer.  Helse  avhenger  av  blodsirkulasjonen.  Hvis  
blodet  ikke  sirkulerer,  blir  du  sint,  blir  du  trist,  tar  du  ting  til  deg,  får  du  flere  
sykdommer.  All  slags  negativ  tenkning,  enten  du  har  det  rett  eller  galt,  kan  
alle  påvirke  sirkulasjonen  din.  Hvis  det  påvirker  blodsirkulasjonen,  kan  du  få  
hjerteinfarkt  av  alle  slag.  Alle  sterke  opplevelser  er  skadelige,  de  kan  stoppe  
hjertet  ditt  når  som  helst.  Hvis  du  er  veldig  fornøyd  også.  Alle  følelser  gode  
eller  dårlige  må  du  kontrollere  dem.  Alt  som  passerer  en  grense  er  dårlig.  Når  
babyen  er  født,  hva  ber  han  om?  bare  mat  og  klær  som  skal  være  varme.  Den  
ber  deg  ikke  om  noe  annet.  Med  det  har  han  nok.  Han  ber  ikke  om  merkeklær,  
eller  bil  eller  hus.  Bare  spør  om  det  grunnleggende.  Siden  de  har  få  ønsker,  
er  de  generelt  ved  god  helse.  Etter  hvert  som  han  blir  eldre,  får  han  flere  og  
flere  ønsker,  flere  og  flere. ...

Før  du  lurer  folk  og  knuser  folk,  lærer  cellene  dine  av  deg  og  knuser  også  
hverandre.  Du  må  vite  at  negativt  bringer  negativt  og  positivt  bringer  positivt.  
Skal  du  ha  god  helse,  må  du  først  tenke  gode  tanker  og  gjøre  gode  gjerninger.

Hvis  du  har  100  ønsker  vil  du  ha  100  problemer  og  100  misliker  hvis  du  ikke  
kan  oppfylle  dem.  Hvis  du  har  1  000  000  ønsker,  vil  du  ha  1  000  000  misliker  
og  mest  sannsynlig  vil  du  få  et  hjerteinfarkt.
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Hvis  tankene  og  handlingene  dine  er  positive,  vil  cellene  dine  være  positive  
og  du  vil  ha  god  blodsirkulasjon  og  alt  vil  være  perfekt  for  deg.  Så  du  kan  ha  
god  helse  og  langt  liv.

caro.

Det  er  alltid  noen  som  er  overlegen  hver  enkelt.  Alle  har  det  de  får.  Er  du  
verdt  100  euro,  må  du  finne  en  mann  på  100  euro.  Hvis  mannen  din  er  verdt  
50,  er  du  verdt  50.  Hver  og  en  med  sitt  nivå.  Har  du  5  kan  du  ikke  kjøpe  noe  
som  er  verdt  10.  Så  du  må  nøye  deg  med  det  som  er  verdt  5.

Tenk  på  det.  Hvis  du  før  eller  siden  skal  betale  med  fengsel,  hvorfor  begår  du  
forbrytelser?  enhver  person  som  begår  en  negativ  handling  vil  betale  for  det  
før  eller  siden.  Ingen  slipper  unna.  Du  vil  gå  i  fengsel  før  eller  siden,  så  du  
bør  ikke  gjøre  det.  Du  vil  ha  et  dårlig  navn,  du  vil  ha  et  dårlig  navn  foran  
samfunnet,  du  forblir  dårlig  i  lang  tid  med  samfunnet.  Er  det  verdt  å  begå  
forbrytelser  for  å  nyte  noen  år? ...  så  venter  fengsel  på  deg.  Det  er  ikke  verdt  
det,  det  er  bedre  å  være  ærlig  med  deg  selv  og  med  mennesker.  Du  bruker  
pengene  dine  som  du  vil,  men  andres  penger  kan  ikke  røres.  Som  politikere  
som  bruker  og  stjeler  folks  penger,  vil  de  betale  for  det

Hvis  du  går  med  en  positiv  holdning  til  familien  din,  vennene  dine,  
virksomheten  din...  vil  alt  rundt  deg  være  positivt.  Hvis  du  går  med  en  negativ  
holdning,  vil  det  motsatte  skje  med  deg:  du  vil  ha  alt  negativt.  Hvis  du  handler  
ærlig  med  hjertet,  tankene  og  handlingene  dine,  vil  alt  fungere  perfekt.  Hvis  
du  bare  spør,  spør  og  spør  og  vil  ha  mer,  mer  og  mer...  du  vil  ikke  leve  
lykkelig  fordi  du  alltid  vil  ha  mer  enn  du  har  og  det  er  grådighet.  Når  hjertet  
ditt  stopper  en  dag  og  du  dør,  vil  du  ikke  ta  noe  med  deg  i  graven.  Det  vi  tar  
med  oss  når  vi  dør  er  handlingene  våre,  samvittigheten  vår,  som  den  svarte  
boksen  på  et  fly.  Bevissthet  veier  alt.  Dette  livet  gir  deg  alt  tilbake.  Hvis  folk  
gjør  gode  gjerninger,  vil  folk  gjengjelde  deg  med  gode  gjerninger.  Tvert  imot,  
hvis  du  gjør  negative  handlinger,  vil  negative  handlinger  bli  returnert  til  deg.  
Det  er  loven  om  årsak  og  virkning.

Bedre  å  bli  hedret  med  deg  og  med  mennesker.  Folkets  penger  er  for  folket,  
ikke  for  deg  og  vennene  dine.  I  dette  livet  blir  du  straffet  av  loven,  men  når  
du  dør  vil  du  bli  straffet  av  gudenes  lov  i  millioner  av  år.  Forbrytelsene  du  
begår  i  denne  verden  vil  du  betale  for  i  denne  verden  og  i  det  hinsidige.  Tro  
det  eller  ei  kommer  du  til  helvete.  Som  terrorister  som  ikke  anerkjenner  eller  
respekterer  lovene,  vil  de  gå  i  fengsel  enten  de  vil  eller  ikke.  De  kommer  ikke  
til  å  bli  løslatt.  Det  er  derfor  ikke  bli  skuffet  over  tingene  i  denne  kroppen.  
Kroppen  er  laget  av  vann  og  varm  luft,  hvorfor  slåss  du?  Med  lite  kan  du  
være  lykkelig,  du  trenger  ikke  store  hus,  biler,  merkeklær...  du  trenger  ikke  
alt  det.  Med  det  grunnleggende  kan  du  være  veldig  glad  som  babyene.

Hvis  du  gjør  galt  og  lurer  folk  til  å  leve  bedre,  vil  du  betale  dyrt.  Bedre  å  være  
rolig  og  fornøyd  med  det  du  har.  Du  må  ta  til  takke  med  det  din  mann  eller  
din  kone  har.  Jeg  er  sikker  på  at  det  finnes  bedre  ektemenn  og  bedre  koner  i  
verden,  det  er  sikkert,  du  er  ikke  den  rikeste  kjekke  mannen...  i  verden.  Men  
hvis  du  vil  leve  i  fred,  må  du  nøye  deg  med  det  du  har.  Med  det  som  har  rørt  
deg.
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På  denne  måten  vil  du  ha  god  helse,  en  god  fremtid  og  du  vil  leve  som  i  et  paradis.

Og  hvis  du  ikke  er  fornøyd  med  det  du  har,  hvis  du  ikke  aksepterer  det  du  har  
fått,  så  vil  du  aldri  bli  lykkelig  her  i  livet.  Mange  mennesker  blir  skilt  av  den  
grunn,  de  ser  alle  etter  mer.  En  fugl  i  hånden  din  er  bedre  enn  100  flygende,  
hvis  du  slipper  fuglen  i  hånden,  så  vil  du  være  alene.  Da  sitter  du  igjen  med  
ingenting.  Ensomhet  er  mannens/kvinnens  store  fiende,  og  den  vil  drepe  deg  
litt  etter  litt:  det  er  det  verste.  Du  må  være  fornøyd  med  det  du  har.  For  hvis  
du  søker  bedre  til  slutt,  kan  du  ikke  sitte  igjen  med  ingenting.  Så  du  vil  leve  
lykkelig.

Gjør  det  som  trengs  for  å  tjene  mer  penger  innenfor  loven.  Hvis  du  ikke  er  
fornøyd  med  det  du  har,  vil  du  ikke  kunne  leve  i  fred.  For  å  være  sunn  ha  
alltid  positiv  tenkning,  positiv  energi.  For  å  ha  positiv  energi  må  du  gjøre  tre  
ting:  hjelpe  folk  med  penger,  bli  frivillig,  og  råde  folk  med  gode  ord  til  å  handle  
riktig.  Du  vil  bli  veldig  glad  og  litt  etter  litt  vil  humøret  ditt  bli  positivt.  Hvis  du  
er  positiv,  vil  livet  ditt  gradvis  bli  positivt.

Du  må  ikke  tenke  på  forskjell:  vi  er  alle  like,  vi  er  alle  Guds  barn.......  det  er  
ingen  forskjeller  mellom  menn,  kvinner  og  dyr.  Hvis  det  ikke  er  forskjeller...  
tenk  på  det...  Denne  verden  vil  være  et  paradis.

Hvis  du  har  nervøse  problemer,  tankeproblemer,  tristhet,  angst,  sinne...  alle  
slags  negative  tanker  kan  påvirke  helsen  din.  Spesielt  psykiske  problemer.  
Alle  disse  hjerneproblemene,  det  eneste  som  kan  kurere  deg  er  å  resitere  et  
mantra.  Pillene  hjelper  ikke  eller  helbreder  i  det  hele  tatt.  De  er  bare  narkotika  
for  å  slå  deg  ut.  Når  effekten  av  pillene  avtar,  kommer  de  samme  tankene  
tilbake,  fordi  du  ikke  klarer  å  kontrollere  tanken.  Så  mange  nerver  og  
bekymringer  kommer  til  å  påvirke  helsen  din,  og  det  er  da  sykdommer  som  
kreft  kommer.  Det  er  tusenvis  av  sykdommer  som  kan  komme  til  deg  fra  disse  
tilstandene  av  nerver  og  tristhet.  Jeg  skal  nå  lære  deg  et  mantra  slik  at  du  kan  
resitere  det  hver  gang  disse  negative  tankene  dukker  opp.  Gjenta  dette  
mantraet  uten  stopp  til  alle  dårlige  tanker  og  nervetilstander,  stress  og  
følelsen  av  tristhet  er  borte.  Du  må  gjenta  til  de  forsvinner;  1  time,  2  timer,  3  
timer...  1  dag,  to  dager,  tre  dager...  i  uken...  en  måned...  gjenta  mantraet  så  
lenge  du  trenger  å  fjerne  negative  tanker.

Lev  med  dine  muligheter.  Det  du  har,  det  du  tjener,  med  dette  må  du  leve.  Ikke  
prøv  å  leve  over  evne,  for  du  vil  ikke  være  lykkelig.

Det  er  det  eneste  som  kan  fri  deg  fra  sykdom.  Som  meg  har  jeg  ikke  vært  syk  
på  40  år,  og  jeg  har  aldri  vært  på  sykehus.  Det  spiller  ingen  rolle,  bra  eller  
dårlig,  det  er  hva  det  er,  hva  det  berører.  Du  må  klare  deg  med  det  du  har.  hva  
kan  du  gjøre?  Selv  om  hodet  ditt  treffer  veggen,  kommer  du  ikke  til  å  bryte  
det,  så  hvorfor  slå  deg  selv?  Hvis  du  blir  trist  vil  du  ikke  løse  noe,  alt  vil  bli  
verre,  du  vil  ødelegge  din  egen  helse.  Det  er  derfor  gode  eller  dårlige  ting  ikke  
betyr  noe,  så  du  kan  leve  rolig  og  veldig  lykkelig.

kurere  sykdommer  i  kroppen  og  sinnet
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Hvem  har  satt  disse  tankene  i  hodet  ditt?  deg  og  bare  deg.  Det  er  derfor  bare  
du  kan  fjerne  de  negative  tankene.  Ingen  kan  kurere  deg:  ingen.  Du  kan  bare  
helbrede  deg  selv.  Med  piller  kommer  du  bare  til  å  bli  lamslått.  Du  skal  ikke  ta  
ting  så  alvorlig,  alt  spiller  ingen  rolle.  Hvis  du  legger  vekt  på  ting,  vil  du  lide  
mye.  Hvis  du  gir  en  betydning  på  10  vil  du  lide  10  hvis  du  gir  en  betydning  på  
100  vil  du  lide  100  hvis  du  gir  en  betydning  på  1  000  000  vil  du  lide  1  000  000.

Hvis  du  ikke  legger  vekt  på  ting,  vil  du  ikke  lide  fordi  alt  er  det  samme  for  deg.  
Det  er  derfor  du  ikke  legger  vekt  på  ting.  I  livet  er  alt  det  samme.  Tenk  på  det.

"Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami  -tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na  -mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-  tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo  fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-  mo  Ami  -tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo  fo ,  
Na  -mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami  -tuo  -fo,  Na-mo  Ami-tuo  fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na  -mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-
mo  Ami-tuo  -fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-  mo  Ami-tuo  -fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo  fo ,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami  -tuo-fo ,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-
mo  Ami-  tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo.. ."

Du  gjentar  og  memorerer  nå  dette  mantraet:

Det  er  slik  det  helbreder.  det  er  ikke  noe  annet  mirakel.  Du  kan  bare  helbrede  deg  selv.

Hvis  du  ikke  vil,  trenger  du  ikke  gjenta  det  høyt.  Det  er  nok  bare  å  ha  det  i  
tankene  og  å  gjenta  det  i  tankene  24  timer  i  døgnet.  Hvis  du  har  dette  mantraet  
i  tankene,  vil  ingen  andre  tanker  dukke  opp.  Alle  negative  tanker  forsvinner.  
Fordi?  For  så  lenge  sinnet  ditt  er  opptatt,  kan  ingenting  komme  inn.  Det  er  
som  om  du  tar  noe  med  hånden,  mens  hånden  er  opptatt  kan  du  ikke  ta  noe  
annet.

Så  tanker  må  stå  i  kø  for  å  komme  inn  i  tankene  dine.  Hvis  du  lar  tankene  dine  
gå  fri,  vil  de  dårlige  tankene  komme  inn  igjen.  Det  er  derfor  du  må  gjenta  
mantraet  til  alle  de  tankene  som  står  i  kø  for  å  komme  inn  i  tankene  dine,  
forsvinner.  De  venter  så  lenge  at  de  til  slutt  blir  slitne  og  drar.  Det  er  ingen  
annen  måte.
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MENNESKER  SOM  ALDRI  BLIR  SYKE.

I  en  god  person  er  tanken  positiv.  Hvis  tenkningen  din  er  positiv,  passerer  den  
positive  energien  fra  sinnet  gjennom  ryggraden  til  resten  av  kroppen.  Ellers,  hvis  
tanken  er  negativ,  går  denne  negative  energien  over  til  resten  av  kroppen  og  
blokkerer  nervene,  kommunikasjonen  mellom  hjernen  og  resten  av  kroppen  
kommer  ikke  frem  og  personen  blir  syk.

Før  du  tar  hevn,  begår  en  forbrytelse,  skader  folk.....  Gjenta  dette  mantraet  raskt  
og  korriger  tankegangen  din.  Den  etterlater  deg  som  ny.  Så  du  redder  deg  selv.  
Hvis  du  skal  forråde  noen  i  tanker,  med  handlinger  eller  ord,  er  det  eneste  som  
kan  redde  deg  mantraet.  Dette  mantraet  er  mirakuløst,  du  må  være  overbevist  om  
at  du  vil  gjøre  det  bra.  Dette  mantraet  er  Guds  navn.  Det  er  det  eneste  som  kan  
redde  deg  og  rense  tankegangen  din.

Disse  tre  handlingene  må  gjøres  hver  dag,  ikke  en  gang  i  blant.

Når  en  slik  tanke  begynner  å  komme  inn  i  sinnet  ditt,  resiter  raskt  dette  mantraet,  
og  du  vil  umiddelbart  drive  det  ut  av  sinnet  ditt.

Tredje  gode  handling:  Folk  som  melder  seg  frivillig.  De  bruker  fritiden  sin  til  å  
hjelpe  mennesker.

Andre  gode  handling:  Den  som  råder  folk  med  gode  ord  til  å  handle  riktig.  Klarer  
seg  godt.

Dette  mantraet  kan  redde  livet  ditt.

Med  pengene  han  har  til  overs  hjelper  han  mennesker  i  nød.

Med  piller  vil  du  ikke  løse  noe.  Hva  kan  legen  gjøre  for  deg?  Kommer  han  til  å  
koble  ledninger  til  hodet  ditt  og  sende  deg  en  elektrisk  strøm?  Ikke  slik  vil  du  ikke  
fjerne  negative  tanker  fra  sinnet  ditt.  Det  eneste  som  kan  redde  deg  er  å  resitere  
mantraet  som  jeg  har  lært  deg.  Gjenta  så  mange  ganger,  dager,  uker,  måneder...  
til  de  tankene  blir  slitne  og  forsvinner.  Så  sinnet  ditt  vil  være  sunt  og  kroppen  din  
også.  Hør  på  meg.  Det  er  det  eneste  som  kan  hjelpe  deg.  Det  er  1  000  000  ganger  
bedre  enn  leger  og  piller.  Den  eneste  som  kan  helbrede  deg  er  deg  selv.  Det  er  
ingen  annen.  Ingen  kan  hjernevaske  deg.  Ingen.  Bare  deg.  Du  har  lagt  den  dårlige  
informasjonen  i  tankene  dine,  og  du  må  få  den  ut.

Første  gode  handling:  han  gjør  alt  han  kan  for  å  hjelpe  folk.

1.-  Folk  som  er  flinke

Hva  er  en  god  person?  er  den  som  hver  dag  gjør  3  gode  handlinger:

Så  først  må  du  oppføre  deg  som  en  god  person,  du  må  ha  positiv  tenkning.  Hvis  
du  har  all  den  positive  tenkningen,  sender  du  positiv  informasjon  gjennom  
ryggraden  til  hele  kroppen  og  hele  organismen  mottar  den  positive  energien.  Hvis  
du  liker  disse  menneskene,  vil  du  alltid  ha  god  helse.

I  denne  verden  er  det  tre  typer  mennesker  som  aldri  blir  syke.
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3.-  En  person  som  vet  at  alt  han  ser  og  tar  på  er  ren  fantasi.

Først  må  du  være  en  god  person  og  utføre  de  tre  positive  handlingene  for  
mennesker.

Ikke  tenk  så  mye.  Hvis  du  har  færre  tanker,  har  du  færre  ønsker,  og  den  personen  
kan  være  frisk.

Derfor,  for  å  være  i  god  helse:

2.-  Folk  som  har  færre  tanker.

For  eksempel  selv,  jeg  har  vært  vegetarianer  i  40  år  og  jeg  har  aldri  vært  syk,  jeg  
går  ikke  til  legen  i  det  hele  tatt,  fordi  jeg  føler  meg  perfekt.  Hvis  du  ikke  har  helse,  
hva  har  du?

Vi  må  spise  frokostblandinger,  frukt,  grønnsaker...  med  alt  dette  har  vi  allerede  
nok.

Folk  som  har  positiv  tenkning  har  alltid  god  helse,  fordi  de  tenker  positivt.

De  spiser  og  tar  ut  raskt,  vi  spiser  og  det  tar  flere  dager  å  ta  ut  alt  vi  spiser.  Kjøttet  
råtner  i  tarmen  og  det  går  ut  over  helsen  vår.  Som  gale  kuer,  når  kuer  blir  syke,  
overfører  de  sykdommene  sine  til  oss  når  vi  spiser  kjøttet  deres.  Hvis  vi  ikke  
spiser  kjøttet  deres,  påvirker  ikke  sykdommene  oss  oss.  Virus  drepes  ikke  selv  
om  du  koker  det  godt.  Hvert  dyr  har  sine  sykdommer,  som  apen  som  er  bærer  av  
AIDS  og  ingenting  skjer  med  den,  men  den  påvirker  helsen  vår  annerledes.  Derfor  
har  vi  mindre  risiko  for  å  bli  syke  hvis  vi  ikke  spiser  kjøttet  deres.

Hvis  du  tenker  negativt  vil  du  ha  dårlig  helse,  fordi  kroppen  din  vil  motta  negativ  
energi.  Det  spiller  ingen  rolle  med  rett  eller  galt.  Hvis  folk  utnytter  deg,  hvis  folk  
utroer  deg,  skader  deg,  har  du  all  rett  til  å  ta  hevn.  Hvis  du  holder  deg  med  den  
negative  tanken,  vil  du  betale  konsekvensene.  Fordi  du  er  full  av  negativ  energi  og  
det  vil  påvirke  helsen  din.

Tarmen  vår  er  tolv  ganger  lengre  enn  kjøttetende  dyr.

Disse  tre  typene  mennesker  er  de  som  aldri  blir  syke.

En  annen  ting:  maten.  Vi  er  vegetariske  dyr,  den  typen  tenner  vi  har  er  som  kuer  
og  hester.

Andre  stopp  negativ  tenkning.  Kontroller  din  negative  tenkning.  Ha  alltid  positiv  
tenkning.

At  det  ikke  er  noe  ekte.  Hvis  det  ikke  er  noe  ekte,  tar  du  ikke  ting  så  personlig  og  
ting  kan  ikke  påvirke  deg.  Hvis  du  kan  være  tydelig  på  dette,  kan  du  bli  som  Gud.  
Du  kan  gjøre  hva  du  vil,  ingen  kan  skade  deg.
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Tusen  takk.

God  helse,  det  må  du  få,  ikke  engang  leger  kan  hjelpe  deg.

Det  beste  er  å  ikke  flytte  tanken,  verken  positiv  eller  negativ.

TILBAKEINDEKS

Tredje.  La  tanken  stå  stille,  ikke  legg  vekt  på  tingene  som  skjer,  det  spiller  ingen  
rolle,  ikke  flytt  tanken.  Mens  du  beveger  tankene  dine,  beveger  du  hjertet  ditt  og  
dette  påvirker  helsen  din.  Uansett  hva  du  ser  eller  berører,  godt  eller  dårlig  prøv  
å  forlate  det.  Så  du  vil  ha  god  helse.

Det  er  også  viktig  å  bevege  seg,  man  kan  ikke  bare  sitte  foran  TV-en  og  klø  seg  i  magen.  
Kroppen,  hvis  den  ikke  beveger  seg,  brytes  raskt  ned.  Å  gå,  trene  skånsom  gymnastikk...

Machine Translated by Google



23.  FRØET  TIL  GODT  OG  ONDT.

Frøet  til  det  gode  betyr  at:  i  vår  bevissthet  er  vi  en  gud,  vi  er  en  perfekt  sjel.  
Men  vi  bærer  ondskapens  frø  fordi  vi  er  i  denne  fantasiverdenen.  Det  vi  ser  og  
berører  i  denne  verden  er  en  fantasi  og  vi  gjør  det  til  virkelighet.  Vi  gjør  den  
fantasien  til  virkelighet.  Derfor  må  vi  lære  å  skille  godt  fra  ondt.  Mange  
mennesker  gjør  ondt  fordi  de  ikke  vet  hvordan  de  skal  skille  godt  fra  ondt,  og  de  
blir  forvirret.

Hvis  du  ønsker  å  være  en  god  person,  tenk  først  alt  positivt,  si  positive  ord  
til  hvem  som  helst.  Fordi  hver  person  har  en  positiv  og  en  negativ  del.  Hvis  du  
vil  at  alle  skal  være  gode  mot  deg  og  ha  lykke,  bør  du  snakke  med

Vi  må  prøve  å  undervise  uansett,  i  stedet  for  å  kritisere  og  peke  fingre.  Alle  
menneskene  som  gjør  ondt  i  denne  verden,  det  er  fordi  ingen  har  lært  dem  hva  
som  er  godt  og  ondt,  og  det  er  derfor  de  blir  forvirret.

I  dette  tilfellet  må  vi  undervise.  Vi  må  undervise  fra  begynnelsen,  før  vi  blir  født.  
Moren  siden  hun  er  gravid  må  lære  sønnen  sin  ved  å  ha  gode  tanker.  Når  
babyen  er  født,  må  han  også  undervise  med  sine  handlinger,  fordi  babyen,  selv  
om  han  ikke  vet  hvordan  han  skal  snakke,  ser  og  lærer.  Bare  fordi  han  ikke  
snakker  betyr  ikke  at  han  ikke  forstår.  Babyen  lærer  alt  han  ser  og  hører.  Det  er  
derfor  hvis  du  vil  ha  en  god  fremtid  for  barnet  ditt,  må  du  først  være  et  eksempel,  
både  faren  og  moren.  Så  sønnen  lærer  ved  ditt  eksempel.  Det  er  derfor  hvis  far  
eller  mor  gjør  feil,  lærer  barnet  dårlig  fordi  barnet  gjør  akkurat  det  samme  
som  det  har  sett  foreldrene  sine  gjøre.

Vi  bærer  i  bevisstheten  vår  to  frø.

Det  første  frøet  er  det  gode.  Vi  bærer  det  alltid  i  vår  bevissthet.  Men  vi  bærer  
også  et  annet  frø:  ondskapens  frø.  Denne  ondskapens  frø  er  den  som  lærer  og  
vokser  i  denne  verden.

Derfor,  for  at  frøet  til  det  gode  skal  vokse  og  bære  frukt,  trenger  det  at  du  
oppfører  deg  som  om  det  var  et  tre.

Et  tre  trenger:  jord,  vann,  sol,  gjødsel...  for  å  vokse.  Det  er  derfor  for  at  frøet  
til  det  gode  skal  vokse,  trenger  det  dine  gode  gjerninger.
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Planter  du  godt,  vokser  det  godt.

Alt  vi  gjør  feil,  på  en  eller  annen  måte,  før  eller  siden,  kommer  tilbake,  du  betaler  
mye  dyrere.  Tallene  kommer  alltid  aldri  frem.  Først  straffer  du  deg  selv,  støter  
du  på  henne  på  gaten,  vil  du  selv  senke  ansiktet  i  skam,  du  vil  ikke  kunne  se  på  
ansiktet  hans,  det  er  derfor  du  straffer  deg  selv.  Hvis  du  er  en  god  person  og  du  
går  hvor  som  helst,  elsker  alle  deg,  det  er  et  godt  liv.

Ondskapens  frø  Vi  har  alle  ondskapens  frø  i  vår  samvittighet.  Det  er  
derfor  før  vi  gjør  noe,  sier  en  del  av  vår  samvittighet:  ja,  ja,  gjør  det!  Og  en  
annen  del  av  vår  samvittighet  sier:  nei,  nei,  ikke  gjør  det!  Dette  er  
kampen  mellom  godt  og  ondt.

Derfor,  hvis  du  gjør  tull  i  denne  verden  og  ønsker  å  utnytte  mennesker,  husk  
godt:  hva  du  enn  tar  fra  folk  for  å  tjene  deg  selv,  eller  du  skader  folk,  husk

positive  ord,  du  må  tenke  positivt,  du  må  handle  positivt.  Gjør  gode  
ting  for  folk.  Hvis  du  gjør  gode  ting  for  mennesker,  hvis  du  ofrer  deg  selv  for  
vennene  dine,  for  familien  din,  for  mennesker,  takker  alle  deg  av  hjertet.  
Alle  vil  ønske  å  være  vennen  din  og  være  sammen  med  deg.  Du  vil  være  den  
beste  faren  og  en  god  samfunnsborger.  Det  er  derfor  du  ofrer  lite  i  bytte  
mot  mye.

Hvis  du  vanner,  gjødsler  og  tar  vare  på  ondskapens  frø,  vokser  det.  Det  er  
mange  frø  til  ondskap:  for  eksempel:  en  normal  person  som  kommer  inn  i  
narkotikaverdenen,  bruker  narkotika...  Jeg  garanterer  at  han  før  eller  siden  dør  
av  en  overdose.  Dette  er  fremtiden  din.  Før  han  dør,  vil  han  skade  noen  for  å  få  
penger  og  betale  for  narkotika.  Dette  er  ondskapens  frø.  Hvis  du  ikke  kommer  
nær,  vokser  den  aldri.  Hvis  du  gjør  folk  feil,  vil  noen  før  eller  siden  hevne  seg  
og  komme  etter  deg.  Så  lenge  du  ikke  vanner  eller  gjødsler  ondskapens  frø,  vil  
det  ikke  vokse.  Det  avhenger  av  oss  selv,  hvordan  vi  ønsker  å  leve.  Hvis  vi  vil  
leve  fantastisk  eller  som  en  rotte  som  løper  fra  overalt  fordi  ingen  vil  ha  den  og  
alle  sier:  drep  den,  drep  den!

Hvis  du  ønsker  å  få  litt  nytte  av  folk,  vil  folk  få  deg  til  å  betale  mye  dyrere.  
Hvis  du  drar  nytte  av  selv  en  liten  bit  av  mennesker,  vil  folk  få  deg  til  å  
betale  dyrt.  Derfor  er  ett  skritt  tilbake  ti  skritt  fremover.

Slik  at  du  forstår:  i  denne  verden,  i  dette  samfunnet,  må  du  ofre  noe  av  det  
du  har  for  andre  uten  å  ville  eller  be  om  noe  tilbake,  så  du  beveger  folks  
hjerter  mer.  I  så  fall  kan  du  få  alt  du  vil,  og  du  kan  få  alt  du  vil  i  denne  verden.  
Enhver  god  anledning  vil  alltid  fortelle  deg  først.  Det  er  frøet  til  det  
gode.

Dette  er  frøet  til  godt  og  ondt.

Det  er  ingen  negativ  handling  som  går  uten  konsekvenser.
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Det  er  derfor  hvis  du  ønsker  å  være  en  hellig  i  etterlivet,  er  det  veldig  enkelt:  
gjør  som  Jesus  Kristus,  dø  for  andre,  lev  for  andre.  Som  Buddha  som  
dedikerte  mer  enn  49  år  til  å  undervise  mennesker  uten  noen  gang  å  hvile,  
verken  på  lørdager  eller  søndager.  Alltid  jobbet  for  folket  i  49  år.  Offer  for  
andre.  Vi  må  lære  av  disse  menneskene.  De  gir  bare  vann  og  gjødsel  til  det  
frøet  av  det  gode,  og  det  er  grunnen  til  at  de  ble  verdensledere.  I  livet  avhenger  
alt  av  hvordan  du  vil  at  ting  skal  være:  alt  avhenger  av  deg.  Derfor  må  frøet  til  
det  gode  tas  vare  på.  Glem  ondskapens  frø  som  bare  bringer  oss  negative  
ting.  Det  gir  ikke  noe  godt:  Først  ser  det  ut  til  at  du  drar  nytte  av  det,  men  over  
tid  vil  du  betale  dyrt  med  konsekvensene,  de  vil  komme  til  deg  og  du  vil  få  
problemer.  Husk  godt:  ikke  prøv  å  utnytte  andre  til  å  berike  deg  selv  fordi  du  
vil  betale  veldig  dyrt,  veldig  dyrt.  Du  har  mange  attester  som  støtter  det  jeg  
sier.  Til  å  begynne  med  kan  det  virke  som  at  det  går  bra  for  deg,  men  i  løpet  
av  kort  tid  vil  det  gå  deg  dårlig.  Hvis  du  gjør  ting  galt,  tenker  du  at  helvete  
venter  på  deg:  helvetes  porter  åpner  seg  for  deg  og  du  vil  lide  å  betale  for  det  
du  har  gjort.

Hvis  du  får  frøet  til  det  gode  til  å  vokse,  kommer  du  inn  i  paradis:  paradis  
venter  på  deg.  Det  er  ikke  så  mange  problemer  som  i  denne  verden,  med  så  
mange  naturkatastrofer,  så  mye  lidelse...  Det  er  derfor  vi  kan  gjøre  denne  
jorden  til  et  paradis .  Vi  må  bare  gjødsle  og  gi  vann  til  frøet  til  det  gode,  så  
skal  vi  alle  leve  i  et  paradis.

vel,  ikke  bare  din  samvittighet  straffer  deg,  folk  straffer  deg,  du  har  hevn  før  
eller  siden.  Når  du  dør,  alt  du  har  oppnådd  i  denne  verden,  kommer  du  ikke  til  
å  ta  noe,  ingenting  i  det  hele  tatt.

Før  du  gjødsler  og  vanner  ondskapens  frø,  må  du  tenke  på  det.

Over  når  som  helst  kan  du  dø.  Ingen  kjenner  øyeblikket,  og  heller  ikke  dagen  
vi  skal  dø.  Ingen  vet.  Når  luften  ikke  kommer  inn,  er  alt  over.  Et  hjerteinfarkt,  
et  hjerneinfarkt...  når  som  helst  kan  du  dø,  uten  forvarsel.

Så  ikke  tro  at  du  kommer  til  å  leve  mange  år.  Ingen  forsikrer  deg  noe.  Derfor  
prøv  å  leve  godt,  prøv  å  få  alle  til  å  elske  deg.  I  så  fall  må  du  tilsette  vann,  jord  
og  gjødsel  til  frøet  av  gode.  Det  er  ingen  annen  måte  å  leve  godt  og  ha  et  
perfekt  liv.

For  det  vil  få  dårlige  konsekvenser  for  deg,  din  familie,  dine  barn,  dine  
barnebarn...  Tenk  på  det.

I  livet  trenger  du  ikke  kjempe  eller  kjempe,  la  det  være,  det  spiller  ingen  rolle,  
det  er  greit,  å  lide  litt  er  greit.  Ikke  tenk  så  mye:  «Jeg  lider,  jeg  lider...  det  
spiller  ingen  rolle.  Hvis  du  kan  tilgi  den  andre,  betaler  du  frøet  til  det  gode.  
Ikke  tenk  på  hevn,  for  til  slutt  vil  smerten  være  for  alle  og  ingen  vinner  noe.  
Det  er  derfor  aldri  tenke  på  hevn.  Hevn  gir  bare  næring  til  ondskapens  frø.  
Ikke  bekymre  deg,  Gud,  hans  samvittighet  og  folk  vil  ta  hevn  for  deg.  Du  
trenger  ikke  ta  hevn.  Glemme!  De  andre  får  dårlig  tid,  du  er  bare  et  offer.  Så  
du  slipper  å  se  deg  tilbake.  Som  ser  tilbake  er  menneskene  som  er  redde  fordi  
de  har  gjort  galt  og  frykter  andres  hevn.  Det  er  derfor  disse  menneskene  ikke  
lever  godt,  alltid  i  frykt...
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Derfor  prøver  han  å  ta  vare  på  frøet  til  det  gode.  Slik  vil  det  vokse  og  livet  ditt  
blir  fantastisk,  gi  lys,  vann  og  gjødsel  til  frøet  av  det  gode  som  du  bærer  på  
innsiden.  Vennligst  hør  på  meg:  det  er  ingenting  vi  tar  til  den  andre  verden,  
bare  vår  samvittighet  og  våre  gode  gjerninger.  Det  er  ikke  verdt  å  gjøre  ondt  
for  å  tjene  penger.  Da  vil  du  betale  dyrt  for  konsekvensene:  helvete  venter  på  
deg.  Det  er  folk  som  sier  at  det  ikke  er  noe  helvete,  vel,  og  hvis  det  er,  hva?  
Det  er  50  %  sjanse  for  at  det  er  det,  så  bare  i  tilfelle  det  eksisterer,  hva  skjer?  
Buddha  og  Jesus  Kristus  sier  at  det  er  det,  så  bare  i  tilfelle  det  er  bedre  å  ikke  
mate  ondskapens  frø.  Så,  svigerfar,  du  kommer  ikke  til  å  lide  og  du  kommer  
ikke  til  å  ha  det  dårlig  i  helvete.

Tusen  takk.

Så  prøv  å  leve  i  denne  positive  verdenen.  Fordi  negativt  bare  bringer  negativt  
og  ingen  liker  det  negative.  Hvis  du  ikke  liker  negative  ting,  ikke  gjør  negative  
ting,  så  i  denne  verden  lever  vi  alle  lykkelige.

Derfor  ønsker  jeg  at  dere  alle  kan  forstå  og  handle  godt  for  dere  selv  og  for  
andre.

TILBAKEINDEKS
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24.  OMGANG

Hver  person  i  livet  gjør  alltid  feil.  Vi  gjør  alle  feil  gjennom  hele  livet.  Det  er  alvorlige  feil  og  
ikke  så  alvorlige  feil.  Det  viktigste  er  å  omvende  seg  av  hele  hjertet.

Hvis  du  har  skadet  noen,  uansett.  Hvis  du  for  egen  fordel  eller  interesse  sårer  noen,  denne  
personen  ønsker  å  bli  tilgitt,  alt  de  trenger  å  gjøre  er  å  be  om  tilgivelse  av  hele  sitt  hjerte,  de  
må  be  om  tilgivelse  av  hele  sitt  hjerte.  Hvis  du  må  betale  konsekvensene,  må  du  betale  
konsekvensene.  I  dette  tilfellet,  når  du  har  bedt  om  tilgivelse,  må  du  betale  ned  gjelden  din  
til  personen  du  har  skadet.  Men  det  må  være  av  hele  ditt  hjerte.  Åpne  hjertet  ditt  og  be  om  
tilgivelse  ydmykt  og  oppriktig.  Vi  gjør  alle  feil:  alle  sammen,  noen  mer  og  andre  mindre.  Det  
viktige  er  å  be  om  tilgivelse  selv  om  de  straffer,  fornærmer  eller  roper  på  deg  og  hvis  du  må  
betale  konsekvenser,  må  de  betales.  Dermed  ser  du  bra  ut  med  deg  selv.  Så  du  kan  gå  med  
hevet  hode.  Ikke  alltid  dukker  hodet  når  du  ser  noen.  Løft  hodet  og  be  om  tilgivelse.  Du  
nærmer  deg  den  du  har  såret  og  ber  om  tilgivelse.  Hvis  du  har  skadet  din  far  eller  mor,  be  
oppriktig  om  tilgivelse.

Du  leker  med  mennesker,  med  folks  følelser,  du  prøver  å  lure  folk,  du  lurer  folk  og  derfor  
lurer  du  deg  selv.  Du  kommer  til  å  betale  dyrt  for  dette:  garantert.  Du  kommer  til  å  betale  
dyrt.  Når  din  tid  kommer,  før  eller  siden  er  det  bare  et  spørsmål  om  tid.  Hvis  du  ikke  vil  ha  
det  dårlig  i  fremtiden,  må  du  be  om  tilgivelse.  Alle  du  har  skadet.  Å  be  om  tilgivelse  kan  
redde  fremtiden  din.  Hvis  du  vil  at  fremtiden  din  skal  være  lys,  ha  en  god  familie,  ha  mange  
gode  ting,  må  du  helhjertet  be  om  tilgivelse.

Den  sanne  beklagelsen  er  at  når  du  først  har  erkjent  dine  egne  feil  og  åpnet  ditt  eget  hjerte  
for  å  be  om  tilgivelse,  vil  du  i  fremtiden  ikke  gjøre  den  samme  feilen  igjen.  Dette  er  sann  
anger.  Hvis  du  i  dag  ber  om  tilgivelse  og  i  morgen  begår  den  samme  feilen  igjen,  så  angrer  
du  ikke.

Det  er  derfor  når  du  ber  om  tilgivelse,  blir  du  en  ærlig  mann  eller  kvinne.  Men  husk  godt,  
hvis  du  ber  om  tilgivelse,  blir  konsekvensene  mye  mindre.  Hvis  du  ikke  ber  om  tilgivelse,  
når  din  tid  en  dag  kommer,  vil  du  bli  straffet  av  en  super  gjeng  med  fattige  mennesker.  Hvis  
du  ber  om  tilgivelse,  er  det  verdt  det.  I  dette  tilfellet,  jo  før  du  ber  om  tilgivelse,  jo  raskere  vil  
livet  ditt  endre  seg  til  positivt.  Husk  godt.
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De  fleste  sier:  "ok,  ok,  hvis  du  ber  meg  om  tilgivelse  på  noen  måte,  av  hele  ditt  
hjerte,  tilgir  jeg  deg"  og  går  tilbake  til  å  være  vennen  din.  Det  kan  til  og  med  bli  en  
del  av  familien  din.

Hvis  noen  har  såret  deg  og  du  har  et  nag  og  ønsker  hevn,  tenker  du  hele  dagen  
på  den  tanken  på  hevn,  og  dette  skader  deg  selv.

Du  må  innse  at  i  denne  verden,  selv  om  du  ikke  tror  det,  er  det  gudenes  straff.  De  
folkene  sier:  Jeg  har  ikke  sett  Gud,  det  er  derfor  jeg  ikke  tror.  Han  tror  ikke  på  
straff  fordi  han  ikke  ser  eller  føler.  Men  i  den  verden  er  det  mange  ting  som  ikke  
kan  ses  eller  føles,  men  som  eksisterer.  For  eksempel:  en  fjernkontroll  for  TV.  Når  
du  trykker  på  knappen  slås  TV-en  på  eller  av,  hever  eller  senker  volumet...  Du  ser  
ikke  bølgene,  men  de  finnes.  Det  er  som  gudene,  som  din  egen  energi,  at  selv  om  
du  ikke  ser  den,  betyr  det  ikke  at  den  ikke  eksisterer.

Det  er  derfor  det  er  bra  eller  uflaks.  Hvis  du  ønsker  å  leve  godt  og  ha  en  god  
fremtid,  husk  godt:  be  alltid  om  tilgivelse,  omvend  deg  fra  de  tingene  du  gjør  galt.  
Og  hvis  noen  sårer  deg,  må  du  tilgi,  selv  om  du  har  all  grunn  i  verden.

Det  eneste  for  fremtiden  din  skal  gå  bra,  be  om  tilgivelse  til  den  du  har  såret,  be  
om  tilgivelse  og  om  nødvendig,  knel  foran  offeret  ditt  og  be  om  deres  tilgivelse.  
Hvis  de  kan  tilgi  deg,  kan  du  tilgi  deg  selv.  For  hvis  du  ikke  ber  om  tilgivelse,  har  
du  en  tanke  som  registrerer  alt  du  gjør.  Hvis  du  sårer  og  knuser  noen,  med  denne  
negative  tanken  om  å  såre  mennesker,  vil  det  påvirke  tankegangen  din  og  helsen  
din.  Hver  gang  du  gjør  noe  dårlig,  akkumulerer  du  negativ  energi  og  du  vil  finne  
flere  og  flere  negative  ting  rundt  deg:  uflaks,  dårlig  helse,  folk  elsker  deg  ikke,  
dårlig  fremtid,  dårlig  jobb,  ekteskapet  ditt  vil  mislykkes...

Først  må  du  tenke  på  den  andre  personen.  Hvis  du  tenker  på  "meg"  først,  på  dine  
egne  interesser,  vil  du  forplikte  deg  mer  hver  dag

For  når  en  person  er  negativ,  er  det  umulig  for  dem  å  ha  et  fantastisk  liv.

Noen  får  straffen  før  og  andre  etter.  Du  straffer  deg  selv,  du  betaler  dyrt,  det  er  et  
spørsmål  om  tid.  Før  eller  siden  vil  du  betale  dyrt.  Ingen  slipper  unna  straffen  
deres.  Og  hvis  han  ikke  ber  om  unnskyldning,  vil  straffen  din  bli  mye,  mye  større.  
Hvis  du  ber  om  tilgivelse  noen  ganger  fordømmer  de  deg  ikke  engang,  du  betaler  
ikke  konsekvenser.  For  når  du  ber  om  tilgivelse  av  hele  ditt  hjerte,  tilgir  de  fleste  
deg.

feil.

Husk  godt:  du  må  be  om  tilgivelse  fordi  du  har  såret,  først  til  gudene,  for  det  andre  
til  menneskene  og  for  det  tredje  til  deg  selv.  Hver  feil  kommer  fra  egoisme,  jo  mer  
meg,  jo  flere  feil.  Det  er  mange  mennesker  som  aldri  angrer  på  det,  og  hver  gang  
livene  deres  blir  verre,  blir  de  gamle  raskere  og  flere  vonde  ting  skjer  med  dem.

Så  for  å  unngå  å  gjøre  flere  feil:
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Hvis  du  i  dag  angrer  på  det  og  i  morgen  fortsetter  å  gjøre  de  samme  feilene,  så  er  du  ikke  virkelig  
lei  deg.

Mange  tenker  på  fremtiden;  noen  tenker  i  negativ  fremtid,  eller  hva  som  helst,

Det  er  derfor  du  for  ditt  eget  beste  må  lære  å  tilgi  andre.  Hvis  du  ikke  lærer  å  tilgi  andre,  vil  det  
skade  deg  selv.  Du  må  tilgi  og  be  om  tilgivelse  og  omvende  deg  fra  hjertet.  Å  virkelig  omvende  
seg  er  ikke  å  gjøre  den  samme  feilen  igjen  i  fremtiden:  det  er  å  virkelig  omvende  seg.

3º  ikke  tenk  på  fremtiden.

Det  er  ikke  mulig.

2.  glem  gave,  ikke  tenk  så  mye,

1º  glem  fortiden

Når  kanalene  er  tette,  blir  man  syk  og  livet  forkortes.  Hvis  du  ikke  har  helse  i  livet,  hva  har  du?  
Derfor,  for  ditt  eget  beste:  hvis  du  vil  ha  et  langt  liv,  hell  og  god  helse,  må  du  gjøre  to  ting:  be  om  
tilgivelse  når  du  sårer  noen  og  hvis  en  annen  sårer  deg,  må  du  tilgi  den  personen  av  hele  ditt  
hjerte .  Hvis  du  ikke  tilgir,  hvordan  skal  du  leve  hvis  du  hele  dagen  tenker  på  hevn,  hevn,  hevn...  
hvordan  skal  du  ha  god  helse?

Husk  godt:  for  å  leve  godt  er  det  tre  ting:

For  med  den  negative  tanken  blokkerer  du  nervene  som  går  fra  hodet  til  ryggraden  og  derfra  til  
hele  kroppen,  til  hele  organismen.  Spør  hvilken  som  helst  lege,  de  er  alle  enige.

Ikke  bekymre  deg,  Gud,  samfunnet  og  mennesker  vil  passe  på  å  straffe  folk  som  gjør  det  onde.  
Alle  vil  vite  hva  slags  person  han  er,  fremtiden  hans  vil  være  den  verste.  Det  er  ikke  nødvendig  
for  oss  å  yte  rettferdighet  for  skaden  de  gjør  oss.

Folk  skader  oss  ved  mange  anledninger,  men  ikke  bære  nag,  å  tilgi  andre  er  gunstig  for  deg:  du  
kan  ha  et  ungt,  lyst,  vennlig  ansikt  med  en  god  fremtid.  Når  du  er  sint,  tenk  alltid  at  det  allerede  
har  skjedd.  Og  glem  det.

To  viktige  ting  i  livet:  å  be  om  tilgivelse  fra  menneskene  du  har  såret  og  å  tilgi  menneskene  som  
har  såret  deg.
I  dette  tilfellet  kan  du  leve  med  god  helse,  en  god  fremtid,  en  god  familie,  alt  vil  være  fantastisk.

Å  overvinne  det  dårlige  fra  fortiden  din  med  anger,  uten  å  bære  nag  er  det  beste  for  deg.

Og  da  kan  han  ikke  lenger  leve  i  fred.  Når  du  tenker  på  fortiden,  nåtiden  eller  fremtiden,  kan  du  
ikke  leve  godt:  noe  fra  fortiden,  dårlig  eller  god.

Husk  godt:
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Gud,  loven,  samfunnet,  vil  straffe  for  deg.  Det  er  derfor  du  forlater  din  hevn  
og  nag  selv  om  du  har  helt  rett.  Så  du  vil  ha  et  langt  liv,  god  helse  og  en  god  
fremtid.  Hvis  du  vil  være  sunn,  må  du  tenke  positivt,  hvis  ikke,  hvordan  kan  
du  leve  hvis  du  har  hat  hver  dag,  ansiktet  ditt  blir  fullt  av  hat.  Selv  om  du  har  
rett,  selv  om  du  er  offeret,  glem  det  fordi  på  toppen  av  den  andre  som  skader  
deg,  skader  du  deg  selv.

Tusen  takk.

Det  eneste  som  teller  er  deg.

Det  er  det  verre  enn  det  verste.  Den  sterkeste  fienden  vi  har  er  en  selv,  så  
tenk  på  det  for  ditt  eget  beste;  Alt  avhenger  av  deg,  ikke  på  noen  andre.

TILBAKEINDEKS
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25.  FRYKT,  FRYKT  OG  MARERITT

Hvis  du  ikke  gjør  forskjeller,  vil  du  ikke  lure  en  annen,  heller  ikke  knuse  en  
annen,  og  heller  ikke  utnytte  den  andre,  fordi  den  andre  er  deg  og  du  skader  
ikke  deg  selv.  I  dette  tilfellet  kommer  du  til  å  være  en  fisk  i  vannet.  Du  vil  
være  velkommen  hvor  som  helst.  Alle  elsker  deg  og  respekterer  deg.  Du  vil  
ikke  ha  noen  frykt  eller  frykt.  Du  må  akseptere  livet  som  det  kommer,  med  
dets  øyeblikk  av  lykke  og  dets  øyeblikk  av  uflaks.  Alt  du  eier  i  denne  verden,  
når  du  dør  vil  du  forlate  alt.

Av  ulike  grunner.  Det  er  mange  typer  ulykker.  Ingen  vet  når  de  vil  dø.  Døden  
kan  komme  til  deg  når  som  helst  av  millioner  av  årsaker.  Døende...  vi  skal  
alle  dø.  Vi  dør  alle.  Hvem  dør  ikke?  Denne  kroppen  er  min,  ikke  meg.  Hvis  du  
forstår  dette,  at  sjelen  er  den  samme  som  en  leietaker,  at  vi  en  dag  må  forlate  
denne  kroppen,  da...  Hvorfor  gjør  vi  så  mange  negative  handlinger  som  
svindel,  juks,  for  å  dra  nytte  av  folk  til  fordel  av  denne  kroppen?  Du  vil  ha  to  
problemer.  Den  første  med  samvittigheten,  vet  du  at  det  ikke  er  godt  gjort.  De  
vil  alle  være  frykt.  Jo  flere  negative  handlinger  du  gjør,  jo  mer  frykt  og  frykt  
vil  du  ha.  Hvis  du  begår  ti  negative  handlinger  mot  mennesker,  vil  du  ha  ti  
fiender.  Alle  vil  vente  på  muligheten  til  å  ta  hevn.  Hvis  du  har  en  million  
fiender,  vil  du  ha  en  million  frykt.  Alle  vil  vente  på  at  det  uheldige  øyeblikket  
ditt  skal  komme  for  deg.  Alle  har  sine  øyeblikk  med  lykke  og  sine  øyeblikk  
med  uflaks.  Hvis  du  når  du  har  hell,  i  stedet  for  å  hjelpe,  knuser  folk  og  
utnytter  dem,  når  du  har  uflaks  vil  de  komme  etter  deg.  Det  er  derfor  ikke  dra  
nytte  av  din  situasjon  med  rikdom  og  makt,  fordi  lykken  din  vil  ikke  vare  livet  
ut.  I  dag  er  det  din  tur  og  i  morgen  er  det  den  andres  tur.  Det  er  livets  syklus.  
All  frykt  kommer  fra  dette  selvet,  kroppens  selv.  Forstå  at  denne  kroppen  er  
engangsbruk.  Og  ikke  noe  mer.  Vi  er  sjel  og  det  vi  alltid  bærer  med  oss  er  
våre  handlinger  og  vår  samvittighet.  Dette  går  aldri  bort.  Prøv  derfor  å  gjøre  
dette  meg  så  lite  som  mulig,  så  du  blir  en  person  som  ikke  skiller  mellom  
meg,  deg,  han/henne  og  samfunnet.

I  dette  livet  må  du  lære  å  ikke  ha  frykt  eller  frykt.  Hvor  kommer  frykt  og  frykt  
fra?  De  kommer  for  ønsker.  Det  vi  ønsker  å  eie.  Frykt  for  livet  ditt,  for  
fremtiden  din,  for  alle  dine  ønsker;  dette  forårsaker  frykt.  Jo  mer  jeg  har,  jo  
mer  frykt  og  frykt  vil  dukke  opp  for  ham.  Jo  mer  selvet  til  denne  kroppen  er  
elsket,  jo  verre  vil  det  bli,  og  du  vil  ikke  leve  i  fred.  Sikker.  Din  siste  natt  kan  
være  hvilken  som  helst  dag.  Mange  mennesker  i  verden  dør  hver  dag.
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Hvis  du  tenker  på  negative  handlinger,  vil  kroppen  din  skade  folk.

Hvorfor  dra  nytte  av  andre  for  å  få  noe  for  en  kort  tid  som  du  skal  leve  denne  
kroppen?  Hvis  du  er  negativ  vil  du  tiltrekke  deg  negative:  hver  med  sin  art:  
som  tyven  med  tyven,  narkoman  med  narkoman...  hver  med  sin  art.  Det  er  
derfor  negativ  kommer  til  å  gå  sammen  med  negativ.  Det  må  du  forstå.  I  livet  
må  du  akseptere  alt  du  har  med  hjertet  ditt,  enten  det  er  bra  eller  dårlig.  Det  
er  mange  som  tar  selvmord  på  grunn  av  små  problemer,  men  dette  kommer  
ikke  til  å  løse  noe.  Disse  menneskene  må  forstå  at  alle  har  både  uflaks  og  
lykke.  Vent  litt  at  etter  mørket  kommer  morgengryet  og  solen  kommer.  Ikke  
vær  glad  når  hellet  ditt  kommer  til  deg,  for  etter  lykken  vil  uflaksen  din  komme.

Hvis  du  gir  negativ  til  en  annen,  vil  den  andre  returnere  mer  negativ.  Dette  er  
livet.  Slik  er  karmaloven.  Hvis  noen  sårer  deg,  ikke  bekymre  deg,  du  trenger  
ikke  ta  hevn.  Han  selv  vil  straffe  seg  selv,  Guds  lov  vil  straffe  ham,  hans  
samvittighet  vil  straffe  ham.  Alle  de  negative  handlingene  vi  begår  er  "brød  
for  i  dag  og  sult  etter  i  morgen",  som  ikke  går  noen  vei.

En  annen  frykt  er  sykdom,  hvis  du  er  redd,  tenker  sinnet  ditt:  Jeg  har  
helseproblemer,  jeg  har  helseproblemer...  og  ditt  eget  sinn  forårsaker  
sykdommen.  Du  "spiser  kokosnøtten".  Hvis  du  gir  en  ordre  fra  hjernen  til  
kroppen  om  at  du  har  helseproblemer,  vil  kroppen  bli  syk.  Sinnet  styrer  
kroppen  din.  Hvis  hjernen  din  tenker  negativt,  vil  kroppen  din  begå  negative  
handlinger.  Hvis  sinnet  sier  til  kroppen:  "hopp  over  balkongen"  hopper  
kroppen  over  balkongen.  Kroppen  adlyder  alltid  sinnet.  Hvis  du  med  sinnet  
gir  kroppen  din  ordre  om  å  utføre  positive  handlinger,  vil  kroppen  din  hjelpe  
mennesker.

Livet  er  i  endring  og  alle  må  leve  gode  og  dårlige  øyeblikk.  Ikke  legg  så  stor  
vekt  på  tingene  i  denne  verden.  Hvis  din  kone  forlater  deg,  trenger  du  ikke  å  
begå  selvmord,  i  denne  verden  er  det  mange  bedre  kvinner  og  hvis  mannen  
din  forlater  deg,  vil  du  sikkert  finne  andre  menn  mye  bedre  enn  mannen  din.  
Det  er  millioner  av  mennesker  i  verden.  Så  ikke  bekymre  deg,  etter  uflaksen  
din  kommer  lykken  din  og  du  kan  finne  en  bedre  mann/kone  enn  den  som  
forlot  deg.  sikker  på  at  du  har  Hvis  du  alltid  gjør  det  for  andre  først,  gi  ditt  
hjerte  først...  den  andre  vil  svare  på  samme  måte.  Det  vil  returnere  deg  med  
mer  hjerte.

Det  er  derfor  du  prøver  å  ha  det  mindre  jeget  fordi  jo  mindre  det  er,  jo  mindre  
frykt  og  frykt  vil  du  ha.  Jo  mer  penger  du  har,  jo  mer  frykt  har  du.  Hvis  du  har  
1  000  000  euro  har  du  1  000  000  frykt,  hvis  du  har  10  euro  har  du  10  frykt,  og  
hvis  du  ikke  har  noen  øre  har  du  ingen  frykt,  for  siden  du  ikke  har  noe,  kan  
ingen  jukse  deg  eller  skade  deg.  En  millionær  har  mange  flere  frykter  fordi  
han  frykter  at  noen  skal  lure  ham,  at  familien  hans  vil  bli  kidnappet...  de  må  
beskyttes  når  de  drar  hjemmefra  for  ikke  å  bli  ranet  og  de  går  alltid  overalt  
med  frykt.  Hvorfor  roter  ikke  banditter  med  de  fattige?  fordi  de  ikke  har  noe  å  
ta  fra  dem.  Derfor,  hvis  du  ikke  har  noe,  hva  kommer  du  til  å  frykte?  slik  lever  
du  godt.
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Hvis  du  vil  endre  et  land  og  folket  støtter  deg,  kan  du  starte  et  parti  og  bli  
president.

De  menneskene  som  dreper  uskyldige  i  Guds  navn  uten  å  bry  seg  om  noe,  
sier  aldri  i  noen  bibel  at  du  dreper  uskyldige.  Uskyldige  mennesker  har  ikke  
skylden  for  noe.  Hvis  du  har  et  problem,  bør  du  løse  det  med  hvem  som  helst,  
med  regjeringen,  politikere...  men  ikke  drep  uskyldige  mennesker.  Disse  
menneskene  vet  ikke;  hvis  du  dreper  en  person,  vil  du  gå  til  helvete  i  1  000  
000  år.  Hvis  du  dreper  10  mennesker  vil  du  gå  til  helvete  i  10  000  000  år.  Etter  
å  ha  forlatt  helvete  vil  de  bli  født  som  dyr,  og  dermed  vil  de  leve  i  1  000  000  år  
og  så  vil  de  bli  født  som  svært  fattige  mennesker.  Folk  som  sier  at  den  som  
dreper  for  å  forsvare  religiøse  ideer  kommer  til  himmelen  er  løgn.  Det  er  
djevelens  ord.

Ingen  drap  kan  under  ingen  omstendigheter  rettferdiggjøres.  Det  er  ingen  
begrunnelse  for  noen  årsak.  Drap  er  forbudt  i  henhold  til  gudenes  lov.  Det  er  
ingen  tilgivelse.  Ingen  av  årsakene  er  gyldige.  Dette  må  du  være  overbevist  
om.  Du  kan  kjempe  for  det  du  vil,  men  aldri  bruke  vold.  Vold  gir  vold.

Hvis  flertallet  vil  ha  det  slik,  blir  det  slik.  Men  aldri  gjør  det  voldelig.  Selv  om  
ideene  dine  er  gode,  vil  du  aldri  få  dem  til  å  lytte  til  deg  ved  å  praktisere  vold  
og  drap,  for  å  få  ideene  til  virkelighet.  Prøv  å  overbevise  folk  om  at  ideene  
dine  er  gode,  og  hvis  de  støtter  deg,  start  en  fest.  Hvis  flertallet  støtter  deg,  
kan  du  gjennomføre  ideene  dine,  men  husk  godt:  under  ingen  omstendigheter  
bør  du  drepe  for  å  få  noe.  Ikke  engang  i  Guds  navn.  Alle  menneskene  som  
bruker  drapene  til  å  forsvare  en  sak  vil  betale  dyrt.  Ingen  slipper  unna.  Når  de  
har  uflaks  øyeblikk,  betaler  de  dyrt  og  med  renter.

Du  må  forstå  at  livet  er  i  endring.  Vi  har  alle  våre  øyeblikk  med  uflaks  og  lykke.  
Du  trenger  ikke  være  trist,  eller  bli  full  eller  begå  selvmord...  du  trenger  ikke  
alt  dette  når  du  har  det  dårlig.  Alt  kommer  til  å  ordne  seg.

Ikke  under  noen  omstendigheter  skade  andre.  De  ender  alle  fatalt.  Hvis  noen  
sårer  deg,  må  du  tilgi  og  glemme  fordi  den  personen  er  uvitende,  vi  må  synes  
synd  på  den  personen.  Fordi  disse  menneskene  tar  feil  ved  å  gjøre  skade,  
straffer  loven  dem,  samfunnet  straffer  dem  og  livet  deres  vil  være  fatalt  og  
når  du  dør  vil  du  gå  til  helvete  og  i  helvete  vil  du  forbli  1  000  000  år  og  hver  
dag  vil  du  resitere  for  å  dø  igjen  og  igjen  til  du  soner  straffen.  Folk  som  tror  
at  det  er  fordelaktig  å  skade  andre,  disse  menneskene  tar  feil.  Vis  aldri  
fingeren  når  noen  tar  feil,  prøv  å  utdanne  med  gode  ord  slik  at  de  forstår  og  
endrer  oppførselen  sin.  Vold  gir  vold  tilbake,  og  det  tar  aldri  slutt.  Det  er  
mange  mennesker  som  gjør  feil,  for  eksempel  terroristene  som  plasserer  
bomber  på  kroppen  deres  for  å  utføre  angrep  på  offentlige  steder  som  
markeder.

Alle  gudene  er  for  livet.  Ingen  religion  er  for  å  drepe,  og  hvis  noen  i  navnet  til  
en  religion  sier  at  du  må  drepe,  manipulerer  de  stakkars  uvitende  mennesker  
som  ikke  vet  hvordan  de  skal  skille  godt  fra  ondt.  Kroppen  din  er  ikke  din,  
den  tilhører  din  far  og  mor  som  har  gitt  den  til  deg.  Du  er  som  en  leietaker  
som  bruker  denne  kroppen.  Du  må  ikke  drepe  kroppen  din  og  langt  mindre  
andres.
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Når  du  forstår  at  livet  endrer  seg  og  vi  alle  har  våre  gode  øyeblikk  og  våre  dårlige  
øyeblikk,  da  vil  du  leve  rolig  og  du  vil  ikke  ha  noen  frykt.  Frykt  dreper.

Det  vil  være  verre  fordi  du  kan  sitte  igjen  med  ingenting.  Skatter  brukes  til  å  lage  
sykehus  og  hjelpe  folks  velvære.  Vi  hjelper  hverandre.  Hvis  du  gjør  det  med  hjertet  
ditt,  vil  livet  ditt  være  perfekt.  Når  du  betaler  skatten,  er  pengene  du  har  igjen  rene  
for  deg,  for  å  leve  godt.  Hvis  du  jukser  eller  handler  mot  loven,  vil  de  når  som  helst  
oppdage  deg  og  det  vil  være  verre  fordi  de  vil  ta  alt  fra  deg.  Alt  har  sitt  øyeblikk.  
Jo  flere  negative  handlinger  du  begår,  jo  flere  mareritt  og  frykt  vil  du  ha.  
Regnskapet  kommer  ikke  ut.  Hjelp  mennesker  og  oppfylle  dine  forpliktelser.  
Dermed  vil  du  leve  godt  med  helse  og  lykke,  og  du  vil  ikke  frykte  noe  eller  noen.

gå  død.

I  dette  livet  drømmer  vi,  men  vi  vet  ikke  at  vi  drømmer.  Denne  kroppen  blir  født  og  
dør,  alt  du  har  her  i  livet  når  du  dør  må  du  forlate  alt,  du  vil  ikke  ta  med  deg  noe.  
Alt  er  en  drøm.  Det  er  derfor  ikke  tro  at  livet  er  ekte,  alt  er  ren  drøm.  Det  er  bare  en  
drøm.  Hvis  du  forstår  dette,  vil  du  ikke  ta  livet  så  personlig  og  du  vil  leve  fornøyd,  
glad  og  lykkelig.  Ikke  gjør  noe  vondt  mot  noen  og  oppfyll  forpliktelsene  dine,  så  
du  vil  ikke  ha  noen  frykt,  og  du  vil  leve  i  fred.  Som  om  du  ikke  betaler  skatten  din,  
må  du  før  eller  siden  betale  dem  og  med  renter.

Mange  mennesker  når  de  sover  har  mareritt  som  noen  ganger  fører  til  døden.  
Mens  vi  sover,  er  vi  ikke  klar  over  at  det  vi  drømmer  bare  er  en  drøm.  Vi  tror  at  det  
vi  drømmer  er  virkelighet  og  det  er  derfor  det  er  mange  mennesker  som  dør  av  et  
hjerteinfarkt  fordi  de  tror  at  det  de  drømmer  er  virkelighet.  Uoppfylte  ønsker  og  
hevntanker  forårsaker  mareritt.  Disse  negative  tankene  kan  gjøre  drømmen  din  til  
en  skrekkfilm.

Som  i  angrepet  11.  september  i  New  York,  hoppet  mange  mennesker  fra  toppen  av  
bygningene  inn  i  tomrommet.  Disse  menneskene  døde  før  de  nådde  bakken.  Om  
noen  sekunder,  hvis  du  tror  at  du  innen  noen  få  sekunder  kommer  til  å  treffe  
bakken  og  du  kommer  til  å  bli  som  en  grøt,  før  du  når  bakken,  har  sinnet  allerede  
tatt  livet  av  deg,  dette  er  bevist  av  legene.  Sinnets  kraft  er  ekstraordinær.  Tankens  
kraft  for  det  gode

Marerittene  vi  har  mens  vi  sover.  Mange,  mange  mennesker  har  mareritt  mens  de  
sover,  de  står  ikke  lenger  opp,  fordi  de  dør.  Hvorfor  kan  vi  få  hjerteinfarkt  og  dø  
når  vi  sover?  De  fleste  dødelige  angrepene,  som  vi  får  når  vi  sover,  har  sitt  opphav  
i  et  veldig  stort  mareritt  under  søvnen.  Derfor  er  søvn  veldig  farlig  for  livet.  
Problemet  er  at  når  vi  drømmer  vet  vi  ikke  at  vi  drømmer,  vi  tror  at  vi  lever  
virkeligheten,  vi  skiller  ikke  om  det  er  en  drøm  eller  det  virkelige  liv.  Vi  gjør  
drømmen  til  virkelighet.  Dette  er  rett  og  slett  en  fantasi,  men  siden  vi  ikke  skiller  
mellom  virkelighet  og  drøm,  tror  vi  at  det  vi  drømmer  er  det  vi  lever.  For  eksempel,  
hvis  du  drømmer  om  at  noen  angriper  deg  med  en  kniv,  tror  du  virkelig  at  det  
skjer.  Sinnet  går  inn  i  en  sjokktilstand  og  kroppen

MARERITT
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Når  det  negative  er  overlegent,  er  den  personen  ren  egoisme,  han  tenker  ikke  
på  andre,  han  tenker  på  andre  bare  for  å  få  sin  egen  fordel  uten  nåde  og  uten  
prinsipper.  Du  bør  aldri  under  noen  omstendigheter  utnytte  noen.  All  lidelsen  
du  påfører  andre  for  din  egen  fordel,  ender  fatalt.  Karmaloven  virker  før  eller  
siden,  og  det  du  høster  er  det  du  vil  høste,  enten  det  er  positivt  eller  negativt.  
Ingen  slipper  unna.  Det  må  du  vite.  Se  på  TV,  hver  dag  på  nyhetene  er  det  
tilfeller  av  personer  som  har  begått  en  forbrytelse  og  har  blitt  arrestert  av  
politiet.  Mange  saker  hver  dag.  Hvis  du  handler  mot  dine  prinsipper,  din  
samvittighet  mot  loven  og  Guds  lov,  slipper  du  ikke  unna  straffen  din.  Først  
vil  det  påvirke  helsen  din  og  deretter  må  du  betale  for  kriminalitet.

For  ikke  å  ha  mareritt  i  drømmene  dine,  må  du  forstå  at  denne  kroppen  er  
min,  det  er  ikke  meg.  Som  klærne  mine,  bilen  min,  leiligheten  min...  de  er  
mine,  ikke  meg.  Du  er  din  samvittighet,  din  sjel.  Kroppen  brukes  kun  av  sjelen  
i  denne  verden.  For  ikke  å  dø  før  tiden  din  må  du  ta  livet  mer  avslappet,  ikke  
ta  ting  så  personlig.

og  for  dårlig.  Du  må  innse  at  denne  kroppen  beveger  seg  fordi  sinnet  har  
energi,  det  har  en  sjel  og  det  har  bevissthet.

Jo  mer  personlig  du  tar  ting,  jo  mer  vil  du  lide.  Når  du  er  uheldig  er  det  som  
natt  og  når  du  er  heldig  er  det  som  dag.  Hva  kommer  etter  dagen?  natt  
kommer  og  etter  natt  kommer  dag.  Livet  er  sånn,  det  forandrer  seg.  Når  uflaks  
berører  deg,  ikke  klandre  noen,  ikke  vær  sint  på  noen,  vent  tålmodig  på  hell,  
på  at  solen  skal  stå  opp.

Et  lik  er  en  kropp  som  vår  og  hvorfor  beveger  den  seg  ikke?  fordi  han  mangler  
energien,  sjelen,  samvittigheten.  Det  er  derfor  denne  tankekraften  kan  redde  
livet  ditt,  men  det  kan  også  drepe  deg.  Det  er  som  en  mynt  som  har  to  sider.  
Du  må  kontrollere  sinnet  ditt  og  ikke  la  sinnet  ditt  styre  deg.  Du  må  vite  
hvordan  du  skiller  virkeligheten.  For  det  må  du  praktisere  yoga  slik  at  du  får  
en  sterk  samvittighet  og  du  vil  kontrollere  sinnet  ditt.  Inni  deg  har  du  to  typer  
tanker,  to  energier,  en  positiv  og  en  negativ.  Uansett  hva  vi  gjør,  tenker  vi:  jeg  
gjør  det,  jeg  gjør  det  ikke,  jeg  liker  det,  jeg  liker  det  ikke,  jeg  vil  ha  det,  jeg  vil  
ikke...  tenker  på  å  drepe,  ikke  drepe,  ta  hevn  eller  ikke  ta  hevn...  du  tenker  
alltid  på  to  tanker,  en  positiv  og  en  positiv,  en  annen  negativ.  Disse  to  tankene  
bør  du  prøve  å  kontrollere  gjennom  yogameditasjon  og  å  gjøre  gode  
handlinger  mot  mennesker  for  å  ha  positiv  tenkning  fordi  denne  positive  
tenkningen  vil  gi  deg  positiv  energi.

De  fleste  har  svært  høy  negativ  tenkning.

Hvis  du  har  problemer  i  livet  og  du  ikke  kan  ta  det  og  begå  selvmord,  kommer  
du  ikke  til  å  løse  noe,  og  du  kompliserer  ting  på  toppen  av  det.  Du  løser  
ingenting  og  alt  er  komplisert  for  familie,  venner  og  folk  rundt  deg.
Ikke  bare  dette  i  henhold  til  gudenes  lov,  i  etterlivet  venter  mye  lidelse  på  
deg,  du  vil  bli  straffet  ved  å  tvinge  deg  selv  til  å  begå  selvmord  på  samme  
måte  som  du  har  gjort  i  dette  livet,  hver  7.  dag  i  mange  år.  Smerten  du  føler  
når  sjelen  din  forlater  kroppen  din  er  veldig  intens  og  kan  ikke  forklares  med  
ord.  Denne  typen  smerte  når  sjelen  skal  forlate  kroppen...  du  kan  ikke  forestille  
deg  den  kvalen.  Tenk  på  det.  Du  gjør  ting  verre  her  i  etterlivet.
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Enhver  type  drøm  har  et  grunnlag.  Hvis  det  ikke  er  meg,  er  det  ingen  drøm.
Bare  den  levende  drømmen.  Hvor  kommer  drømmene  fra?  De  kommer  fra  
dine  uoppfylte  ønsker.  Kval,  sinne,  din  ulykkelighet  eller  lykke ...  alle  slags  
positive  eller  negative  ønsker  forårsaker  drømmene  dine.  Jo  mer  lunefull  og  
egoistisk  du  er,  jo  flere  drømmer  og  mareritt  vil  du  ha.  Jo  mer  du  elsker  
kroppen  din,  jo  flere  mareritt  vil  du  ha.  Jo  mer  jeg  mer  mareritt.  Kroppen  er  i  
noen  år.  Når  vi  blir  født  tar  vi  ikke  med  oss  noe,  ikke  engang  1  øre  og  når  vi  
dør  tar  vi  ingenting.  Alt  du  eier  er  ren  fantasi.

Ikke  bekymre  deg  for  noe  problem,  du  vil  snart  løse  det  og  lykketiden  din  
kommer.

Er  det  verdt  å  kjempe  så  mye  for  denne  verdens  ting?  Tenk  på  det.

Hver  og  en  er  ansvarlig  for  sine  handlinger,  hvis  du  har  problemer,  prøv  å  
løse  dem  og  ikke  begå  selvmord.  Det  er  ikke  riktig,  du  må  være  ansvarlig  for  
dine  handlinger  og  bare  du  kan  fikse  tingene  dine  fordi  alle  er  ansvarlige  for  
sine  handlinger.  Når  du  har  lykke  til,  ikke  vær  glad  fordi  hellet  ditt  vil  ikke  vare  
evig.  Livet  snurrer  og  alle  har  sin  tur.  Hvis  du  vil  at  lykken  skal  vare  livet  ut,  
må  du  gjøre  tre  ting:  Først,  med  pengene  du  har  til  overs,  hjelpe  folk.

For  det  andre  råder  han  folk  til  å  gjøre  godt,  og  for  det  tredje  hjelper  han  
andre.  Ikke  forvent  å  få  noe  tilbake,  du  må  hjelpe  uten  å  forvente  noe  tilbake,  
av  hele  ditt  hjerte  og  inkognito  uten  at  noen  vet  at  du  hjelper.  Så  din  
samvittighet  vil  alltid  være  glad  og  du  vil  samle  positiv  energi.

Tusen  takk.

TILBAKEINDEKS
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26.  FORTID,  NÅTID,  FREMTID.

Derfor  må  du  tilgi  denne  fortiden  for  å  ha  en  god  nåtid  og  en  bedre  fremtid.  Hvis  du  er  full  av  hat,  
hevn  og  negativ  tenkning,  kommer  du  ikke  til  å  leve  godt.  Du  kommer  til  å  bli  gal.  Mange  
mennesker  har  vært  gjennom  dette  og  er  traumatiserte  fordi  de  aldri  glemmer.  Som  Buddha  sa:  
Alle  ting  er  ikke  tilfeldig.  Det  er  to  grunner  som  forklarer  hvorfor  folk  sårer  deg:  Den  første  er  at  
hvis  vi  såret  den  personen  i  vårt  tidligere  liv,  logisk  nok  har  den  personen  rett  til  å  ta  hevn.

Hovedsakelig  må  du  forstå  3  ting:  1.  Fortiden.  Hver  person  har  et  eller  annet  trist  øyeblikk  i  
fortiden,  et  uønsket  øyeblikk,  et  dårlig  øyeblikk,  det  øyeblikket  når  folk  skader  deg,  eller  skader  
samfunnet,  familie  eller  venner.  Dette  må  du  glemme.  Hvis  du  bærer  nag  i  tenkningen  din,  er  det  
som  om  du  legger  all  slags  søppel  i  huset  ditt.  Du  bor  inne,  og  når  søppelet  råtner  råtner  du  
sammen  med  søppelet.  Dette  folk  forstår  ikke.  Selvfølgelig  skader  folk  deg.  Når  folk  skader  deg,  
har  du  rett  til  å  ta  hevn,  til  å  hate.  Sikkert  ja.  Men  så  lenge  du  har  nag  og  hevn,  skader  du  først  
deg  selv,  ikke  fienden  din,  nei.  Du  skader  deg  selv.  For  når  du  har  denne  typen  negative  tanker,  
blokkerer  hjernen  nervene  som  kommuniserer  ryggraden  med  resten  av  kroppen  fra  nakken.  
Hvis  du  alltid,  kontinuerlig,  24  timer  i  døgnet,  hele  året,  har  denne  negative  tanken  og  bærer  nag  
med  alt  det  rette,  vil  dette  selvfølgelig  påvirke  hele  kroppen  din...  Det  er  bevist  av  leger  at  dette  
ikke  er  bra  for  oss.  Og  siden  det  ikke  passer  oss,  er  det  ikke  noe  annet  valg  enn  å  tilgi.  Vi  må  tilgi  
andre,  som  om  vi  tilgir  oss  selv.  Hvorfor  må  vi  tilgi  hvis  vi  har  blitt  såret?  for  vårt  eget  beste.  Ikke  
av  hensyn  til  den  som  sårer  oss.  Hvis  noen  må  straffe,  forsikrer  jeg  deg,  universets  lov  sier;  hver  
har  sin  samvittighet  og  hver  straffer  seg  selv.  Gud  straffer  også,  du  trenger  ikke  bære  nag,  du  
trenger  ikke  ta  rettferdighet  på  egen  hånd.  Samvittigheten  hans  vil  straffe  ham,  du  trenger  ikke  å  
bry  deg.

Å  leve  med  helse  og  et  langt  liv,  med  en  god  fremtid,  god  kjærlighet,  en  god  familie  og  leve  i  en  
sti  av  roser,  slik  Gud  befaler.

Hvis  noen  skader  oss,  er  det  som  om  vi  betalte  ned  gjelden  vår  til  den  personen  og  ikke  lenger  
skylder  dem  noe.  Det  er  som  om  du  ba  om  lån  i  banken.  Etter  at  du  har  fått  kreditt,  må  du  betale.  
Hva  et  middel.
Dette  er  den  første  muligheten.
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Dette  er  universets  lov,  det  er  bevissthetens  lov.

De  har  alltid  livvakter  som  beskytter  seg  foran  og  bak.

Ikke  bry  deg  om  det.  Den  personen  kan  rømme  i  dag,  men  de  vil  ikke  rømme  i  
morgen.

Hvis  du  kan  forstå  dette,  glem  fortiden,  kan  du  leve  nåtiden  veldig  godt  og  veldig  
rolig.  I  din  nåtid  trenger  du  ikke  å  se  tilbake  når  du  går  nedover  gaten,  for  å  se  om  
noen  kommer  etter  deg.  Du  kan  gå  veldig  rolig,  det  er  veldig  viktig.  Folk  som  har  
det  vondt  ser  alltid  tilbake.  Akkurat  som  gangsterne.

Jeg  garanterer  at  du  vil  belaste,  og  du  vil  belaste  med  høye  renter.  Det  garanterer  
jeg.

Du  må  glemme  fortiden.

Det  er  derfor  mennesker  som  aldri  kan  glemme  sin  dårlige  fortid,  lever  med  dårlig  
helse  og  lever  bare  noen  få  år.  Det  eneste  som  kan  skade  oss  er  oss  selv,  ikke  
noen  andre.  Vi  skader  oss  selv.  Derfor,  hvis  du  ønsker  å  leve  godt,  må  du  glemme  
fortiden.

Du  vil  motta  hovedstol  pluss  renter  i  dette  livet  eller  i  det  neste  livet.

Det  er  INGEN  unntak.  Sånn  er  det.

For  det  andre,  hvis  du  ikke  skylder  noe  og  de  skader  deg,  ikke  bekymre  deg.

Derfor  må  du  først  glemme  fortiden  din  for  å  leve  godt.

Livet  er  det  samme.  Mange  sier:  "Jeg  tror  ikke  på  Gud,  jeg  tror  ikke  på  noe"  Men  
alle  som  utfører  en  negativ  handling,  universets  lov,  samvittighetsloven  vil  straffe  
ham.

En  annen  ting:  hvis  vi  i  et  tidligere  liv  skadet  noen  og  i  stedet  for  ofre  var  vi  
aggressorer  og  gjorde  skade,  i  så  fall

Akkurat  som  terrorister  som  ikke  tror  på  loven  når  de  utfører  en  terrorhandling.

Den  terroristen,  uansett  om  han  tror  på  loven  eller  ikke,  blir  fortsatt  dømt  og  går  i  
fengsel.

Husene  deres  er  beskyttet  med  all  slags  sikkerhet,  hvorfor?  fordi  de  vet  at  de  
skader  folk.  Disse  menneskene  kan  ikke  leve  godt.  Samvittigheten  straffer  alltid.

Fordi?  fordi  de  vet  at  de  gjør  galt  og  når  som  helst,  hver  dag  noen  kan  komme  
etter  ham.  Dette  er  ikke  livet.  Leter  alltid  overalt.

Lik  det  eller  ei,  tro  det  eller  ei,  alle  er  underlagt  denne  loven.
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Hvis  du  i  dag  ber  om  tilgivelse  og  i  morgen  gjør  de  dårlige  handlingene  igjen,  gjør  
du  narr  av  gudenes  lov.  Hvis  du  virkelig  angrer,  vil  du  ikke  begå  negative  
handlinger  igjen.  Det  er  sann  omvendelse.

Hver  person  har  sin  siste  natt.  På  kirkegården  er  det  ikke  bare  gamle  mennesker,  
det  er  også  mange  unge.  Ikke  tenk  "jeg  kommer  til  å  leve  mange  år"  ingen  vet.  Det  
er  derfor  jeg  vil  at  du  skal  dra  nytte  av  hvert  minutt  av  livet  ditt  til  å  gjøre  godt  for  
andre.  Disse  handlingene  er  registrert  i  din  samvittighet,  og  når  du  dør,  er  det  
eneste  vi  tar  med  til  etterlivet,  handlingene,  enten  de  er  gode  eller  dårlige,  kroppen  
brytes  ned  og  blir  til  et  lik.

Venter,  venter...  ikke  bekymre  deg  om  det  må  komme,  det  kommer.

Hvis  en  person  er  full  av  negative  handlinger,  går  han  logisk  sett  til  helvete.  Hvis  
en  person  er  full  av  positive  handlinger,  har  denne  personen  en  annen  utover,  en  
annen  destinasjon  utover  dette  solsystemet.

For  å  leve  godt  i  nåtiden  og  være  veldig  avslappet,  må  du  glemme  fortiden  din.

Utover  solsystemet  er  det  28  nivåer.

Derfor,  siden  vi  ikke  vet  hva  fremtiden  bringer  for  oss,  ikke  bekymre  deg,  det  som  
må  komme  vil  komme.  Hver  natt,  når  vi  legger  oss,  vet  vi  ikke  når  vi  skal  dø.

Det  vi  må  gjøre  er  å  be  om  tilgivelse,  be  om  tilgivelse  fra  den  vi  har  såret  og  tenke  
på  hvordan  vi  skal  kompensere  for  den  skaden.  Prøv  å  be  om  tilgivelse  igjen  og  
igjen  og  vis  din  anger  på  noen  måte.  Du  må  be  om  tilgivelse.  Når  en  gang  
samvittigheten  din  virkelig  føler  skammen  over  det  du  har  gjort,  kan  du  leve  i  fred  
og  leve  med  god  helse  og  en  god  fremtid.

Hvert  sekund  som  går  denne  nåtiden  blir  fortid.  Derfor  kan  du  heller  ikke  tenke  på  
nåtiden,  enn  si  fortiden.

Mennesker  som  oss,  som  har  vondt  av  egoisme  eller  av  andre  årsaker,  må  be  om  
tilgivelse.  Det  er  ikke  nok  å  gå  i  kirken  og  be  Gud  om  tilgivelse.  For  hvis  du  har  
vondt  igjen  når  du  går  ut,  betyr  det  at  du  ikke  er  virkelig  lei  deg  for  det  onde  du  
har  gjort.

Anger  må  være  i  hjertet  ditt.  Når  vi  først  erkjenner  våre  feil  og  ber  om  tilgivelse  og  
ikke  begår  slike  negative  og  egoistiske  handlinger  igjen,  så  er  vi  virkelig  lei  oss.

Fremtiden  er  usikker.  Hva  som  kommer,  om  det  er  bra  eller  dårlig,  vet  vi  ikke,  så  
det  er  ingen  grunn  til  å  bekymre  seg  for  fremtiden.  Hvis  det  må  gå  galt,  bekymre  
deg  eller  ikke  bekymre  deg,  vil  det  gå  samme  veien.

Hvis  det  må  komme,  vel,  ikke  vær  glad,  ikke  vær  glad.
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Kroppen  er  ikke  meg.  Hvis  du  kan  forstå  dette,  kan  du  være  god  med  familien  din,  med  
partneren  din,  med  vennene  dine,  med  samfunnet  og  med  hele  verden.  For  å  oppnå  dette  
må  du  glemme  alle  tanker  om  fortid,  nåtid  og  fremtid.

Av  denne  grunn  ønsker  jeg  at  alle  vennene  mine  i  verden,  på  Internett,  kan  lytte  til  meg.

Kroppen  er  det  vi  bruker  til  å  lære.  Mange  tar  feil  og  tror  at  kroppen  er  meg.

Husk  godt,  det  som  teller  er  de  positive  handlingene,  det  som  kommer  til  utførelse.  Hvis  det  
ikke  gjøres,  er  positiv  lik  0.

"Hvis  du  ønsker  å  komme  deg  ut  av  denne  sirkelen  av  reinkarnasjon,  fødsel  og  død,  glem  
fortiden,  nåtiden  og  fremtiden."

På  Internett  har  jeg  sett  sider  med  mange  besøk  som  kun  snakker  om  positiv  tenkning,  men  
å  tenke  alene  er  ikke  nok,  du  skal  ingen  steder.  Det  er  som  å  være  inne  i  en  drøm.

Hva  du  synes.  Det  forblir  bare  innenfor  et  prosjekt,  en  drøm  og  det  gagner  ingen.

Buddha  sa:

2  Gjennomfør  dette  prosjektet  med  positive  handlinger  som  hjelper  mennesker.

Vi  kan  oppgradere  i  henhold  til  våre  handlinger  og  tanker.

1  Tenk  på  positive  handlinger.

Det  er  ikke  riktig.  Å  tenke  positivt  er  bare  et  prosjekt.  Det  viktigste  er  å  gjennomføre  det  
prosjektet.  Når  du  gjør  et  prosjekt  så  må  du  gjennomføre  det.  Hvis  du  bare  tenker  og  ikke  
handler,  kommer  du  ingen  vei.

Derfor,  det  du  må  vite  er:

TILBAKEINDEKS

Tusen  takk.

Fra  fortiden,  husk  bare  de  positive  øyeblikkene  for  å  ha  en  positiv  nåtid.  Ha  alltid  positiv  
tenkning  i  nåtiden  og  utfør  positive  handlinger,  og  da  vil  du  ha  en  positiv  fremtid.  Det  er  
mange  mennesker  på  Internett  som  sier:  for  å  ha  en  god  fremtid,  må  du  bare  tenke  positivt.
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27.  HA  HELSE,  RIKDOM  OG  KJÆRLIGHET.

Jo  mer  du  tenker,  jo  flere  problemer  får  du.

Denne  Buddha  kommer  for  å  hjelpe  alle  som  resiterer  navnet  hans.

Derfor,  hvis  du  ønsker  god  helse,  resiter  Amituofo  til  enhver  tid,  uansett  hvor  du  
er;  jobbe,  gå...  som  gir  positiv  energi  til  alle  ting.  Du  vil  være  veldig  glad,  du  vil  ha  
et  langt  liv  med  partneren  din.  Enhver  tanke  på  egoisme,  tenker  Amituofo.  Hvis  
du  er  sjalu,  mener  Amituofo,  er  det  det  eneste  som  kan  hjelpe  deg.  Det  er  ingen  
annen  måte.

Men  du  må  resitere  med  et  rent  hjerte,  med  kjærlighet  og  med

Tenk  bare  på  Amituofo.  Hvis  du  ønsker  å  komme  deg  ut  av  en  krise,  tenk  bare  på  
Amituofo.

Hvis  du  vil  ha  helse,  rikdom  og  kjærlighet,  er  det  du  bør  gjøre  å  resitere  et  mantra:  
Amituofo,  Amituofo,  Amituofo….  Du  må  fylle  tanken  på  dette  mantraet,  i  hvert  
øyeblikk,  alltid  tenke  på  AMITUOFO.  Hvis  du  blir  sint,  tenk  på  Amituofo  for  å  
kunne  fjerne  den  negative  tanken.  Hvis  du  er  trist,  les  også  mantraet.

Når  du  har  en  negativ  tanke  om  hevn,  tenk  på  Amituofo.

For  å  slappe  av,  tenk  på  Amituofo  og  så  når  du  er  avslappet,  tenk  på  en  løsning  
for  fremtiden  din.  Hvis  du  har  forretningsproblemer  eller  må  ta  en  viktig  beslutning,  
bør  du  først  slappe  av  fordi  du  ikke  kan  tenke  godt  med  nerver.  For  å  slappe  av  
må  du  resitere  Amituofo-mantraet.  Dette  er  en  teknikk  jeg  bruker.  Ethvert  problem  
i  livet,  jeg  gjør  yoga  og  resiterer  mantra  for  å  slappe  av,  og  når  du  er  avslappet,  
tenker  jeg  på  problemet  som  bekymrer  meg,  og  jeg  finner  den  perfekte  løsningen  
selv  for  å  løse  problemet.

Derfor,  stol  på  meg,  enhver  beslutning  om  virksomhet,  helse  eller  kjærlighet,  
fremfor  alt  trenger  du  å  slappe  av,  for  å  slappe  av  må  du  tenke  på  mantraer.  Alle  
som  har  psykiske  problemer,  eller  blir  aggressive,  eller  blir  gale...  det  er  fordi  den  
personen  tenker  for  mye.  For  å  kurere  denne  typen  sykdom,  er  alt  du  trenger  å  
gjøre  å  tenke  på  dette  mantraet  og  resitere  det:  Amituofo,  Amituofo,  Amituofo….  
Bare  tenk  på  dette  mantraet  og  litt  etter  litt  vil  du  slappe  av.  Du  må  konsentrere  
deg  24  timer  om  dette  mantraet.  Du  bør  ikke  tenke  mer  enn  dette  mantraet.  Fordi  
dette  mantraet  Amituofo,  Amituofo...  er  som  å  resitere  Fadervår,  det  er  navnet  på  
Buddha.
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Jeg  garanterer  deg  at  du  vil  komme  til  himmelen,  med  Jesus  eller  med  Buddha  
med  hvem  du  vil.  Men  du  må  resitere  med  all  kjærlighet  i  ditt  hjerte  og  uten  en  
annen  tanke,  må  den  eneste  tanken  være  det  mantraet.

Tusen  takk.

Det  har  vært  lang  tid,  milliarder  av  år,  at  dette  mantraet  har  eksistert.  Og  alle  som  
resiterer  den  har  oppnådd  lykke  og  langt  liv  med  helse.  Og  etter  døden  vil  du  også  
finne  lykke.  Hvis  du  tror  på  himmelen,  kommer  du  til  himmelen,  hvis  du  ikke  tror  
noe  så  blir  du  født  på  ny.  Alt  avhenger  av  vår  tenkning.  Når  vi  dør  er  det  eneste  vi  
tar  med  oss  tankene  våre,  bevisstheten  vår,  alt  annet  gjenstår,  kroppen  råtner.  Alt  
dør  bortsett  fra  våre  handlinger,  våre  tanker,  vår  bevissthet.

TILBAKEINDEKS

Dette  kan  forbedre  livskvaliteten  din,  sinnet  ditt  og  det  å  kunne  leve  godt.

For  å  komme  til  himmelen  må  du  bare  resitere  mantraet:  Amituofo,  
Amituofo...  og  ingenting  annet.

maksimal  konsentrasjon.  Alle  som  ber  om  din  hjelp  vil  få  det.

Det  er  derfor  å  ha  et  godt  liv,  og  føle  seg  lykkelig  og  med  et  hjerte  fullt  av  
kjærlighet.  Du  må  tenke  at  alt  du  ser  er  gode  mennesker.  Du  kan  ikke  skille  
deg,  meg,  ham.  Det  er  derfor  dette  mantraet  kan  hjelpe  deg,  det  er  ingenting  
annet  som  kan  hjelpe  deg.  Husk  godt.  Dette  mantraet  er  frelsens  mantra.  
Test  det.  Enhver  type  sykdom,  enhver  type  problem,  hvis  du  kan  resitere  
dette  mantraet  24  timer  i  døgnet,  konsentrert,  vil  helt  sikkert  livet  ditt  og  helsen  
din  bli  bedre,  fordi  det  aktiverer  ditt  personlige  forsvar.

Det  er  et  løfte  fra  denne  Amituofo-guden.  Det  er  ikke  en  spøk.

I  historien  har  alle  som  har  bedt  denne  Buddhaen  om  hjelp  hjulpet  ham.

Positiv  tenkning  er  det  som  hjelper  deg  til  helse.  Helse  er  ikke  avhengig  av  
medisin.  Det  løser  deg  bare  et  øyeblikk,  men  så  med  negativ  tenkning  kommer  
sykdommen  ut  igjen  eller  blir  mer  og  mer  alvorlig.  Det  er  derfor  det  eneste  som  
kan  hjelpe  deg  er  dette  mantraet,  stol  på  dette  mantraet,  det  koster  ingenting,  det  
er  gratis.  Du  må  bare  konsentrere  deg  og  det  løser  livet  ditt.  Rått.  Det  må  realiseres.

Det  beste  rådet  jeg  kan  gi  deg  er  å  resitere  dette  mantraet,  det  er  det  eneste  som  
kan  hjelpe  deg.  Før  du  resiterer  mantraet,  må  du  være  trygg.  Dette  mantraet  er  
resitert  for  tusenvis  av  år  siden,  det  er  ikke  fra  nå.
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28.  MANTRAET.  HVORDAN  LEVE  DET  FOR  Å  HA  HELSE,
LEVE  LENGE  OG  VÆR  EN  FREMTIDIG  BUDDHA.

MANTRATS  MIRAKLER

Hvis  du  kan  tenke  24  timer  på  mantraet  og  la  mantraet  oppta  alle  tankene  dine  til  
enhver  tid;  På  jobb,  drømmer,  overalt  hvor  du  er,  garanterer  jeg  at  Buddhas  navn  
løser  alle  slags  sykdommer  for  deg.  Tusen  takk.

Mantra  er  å  gjenta  navnet  til  en  Gud  avhengig  av  hvilken  religion  du  er;  Hvis  du  
er  en  katolikk  og  du  liker  å  si  Fader  vår  eller  Jesus  Kristus  eller  Hellige  Maria,  
gjenta  dette  navnet,  hvis  du  er  en  muslim,  gjenta  Allah  eller  Mohamed,  hvis  du  er  
en  buddhist  Amituofo...  alle  disse  gudenavnene  kan  hjelpe  deg  mye  i  livet  ditt

Mantraet  er  veldig,  veldig,  veldig  viktig.

MANTRATS  MIRAKLER

Hvordan  hjelper  disse  mantraene  deg?  vel,  du  vet  at  enhver  tanke  kan  påvirke  
humøret  ditt  og  påvirke  helsen  din.  Når  en  negativ  tanke  dukker  opp,  resiter  raskt  
et  mantra  uten  å  slutte  å  gjenta  slik  at  tanken  på  dette  mantraet  opptar  hele  sinnet  
ditt  og  ingen  andre  tanker  passer.  Hvis  sinnet  ditt  er  opptatt  av  dette  Guds  navn,  
kan  ingen  annen  tanke  komme  inn  i  hjernen  din,  så  alle  andre  tanker  må  vente  
med  å  komme  inn  i  hodet  til  den  forsvinner.  Når  det  forsvinner,  kan  du  slutte  å  
gjenta  det  mantraet.  Når  du  er  trist,  ikke  slutt  å  gjenta  et  mantra,  og  den  tristheten  
vil  forsvinne.

Hvis  du  har  et  angstanfall,  bare  tenk  på  et  hvilket  som  helst  navn  på  en  Gud  og  
litt  etter  litt  vil  denne  angsten  forsvinne.  gjenta

Resiteringen  av  et  mantra  kan  hjelpe  deg.  Det  er  mange  attester  som  har  blitt  
kurert  gjennom  resitering  av  et  mantra.  Som  Buddha  sier,  hvis  du  resiterer  et  
mantra  24  timer  i  døgnet,  garanterer  jeg  at  du  kan  bli  kurert.  Buddha  lyver  aldri,  
han  forteller  alltid  sannheten.  Alle  med  resitering  av  et  mantra,  Buddha  eller  
Jesus  Kristus  som  du  liker  best,  og  hvis  du  kommer  til  å  tenke  bare  på  mantraet  
som  en  enkelt  tanke,  kan  du  sikkert  kurere  alle  slags  psykiske  eller  fysiske  
sykdommer.  Mantraet  løser  alle  slags  problemer.  Alt  avhenger  av  deg,  med  den  
eneste  tanken  i  mantraet  og  uten  å  ha  en  annen  tanke.  Denne  enkle  tanken  kan  
sikkert  hjelpe  deg  med  å  overvinne  ethvert  mentalt  eller  fysisk  problem.
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For  å  beskytte  deg  selv  mot  deg  selv,  er  alt  du  kan  gjøre  å  resitere  et  mantra.

Hvis  du  er  fornøyd  med  det  du  har,  vil  du  leve  lykkelig  og  ved  god  helse.  Hvis  
du  ikke  er  fornøyd  med  det  du  har,  vil  du  lide.  Jo  mer  misnøye  du  er,  jo  mer  
vil  du  lide.  Jo  flere  ønsker  du  har,  jo  mer  vil  du  lide.  Hvis  du  har  ett  ønske  vil  
du  lide  for  ett,  og  hvis  du  har  100  vil  du  lide  100  og  hvis  du  har  1  000  000  
ønsker  vil  du  lide  1  000  000.  Så  du  vet,  jo  flere  ønsker,  jo  mer  vil  du  lide.  Enten  
du  lider  eller  ikke,  vil  du  ha  gode  og  dårlige  ting  i  livet  ditt,  sånn  er  det.  Og  du  
trenger  ikke  varme  hodet  selv.  Når  du  har  et  problem,  resiter  et  mantra;  Ikke  
slutt  å  gjenta  Guds  navn  for  å  fylle  sinnet  ditt  bare  med  denne  tanken,  så  den  
negative  tanken  forsvinner  fra  hodet  ditt.  Det  er  ingen  annen  løsning.  Det  er  
det  ikke.

Enhver  form  for  negativ  tanke  som  å  ville  såre  noen  eller  å  ha  hevn  forsvinner.  
Hvis  du  vil  ha  hevn,  vil  du  få  problemer  med  loven,  de  vil  sette  deg  i  fengsel  
og  du  vil  få  alle  slags  problemer.  For  å  passere  disse  øyeblikkene  med  
svakhet  og  krise,  når  disse  tankene  dukker  opp,  resiter  raskt  et  mantra  fra  en  
av  gudene,  den  du  vil  ha,  og  ikke  slutt  å  gjenta  det  før  de  drar.  For  hvis  ikke,  
hvis  du  utfører  en  negativ  handling,  kan  de  sette  deg  i  fengsel  og  din  familie,  
venner,  alt  vil  bli  ødelagt.  Det  er  mange  mennesker  som  snakker  til  seg  selv  
og  svarer  for  seg  selv,  de  havner  på  psykiatrisk  sykehus  resten  av  livet.  Alt  
dette  kommer  fra  Selvet.

Dette  er  det  eneste  som  kan  hjelpe  deg.  Når  en  negativ  tanke  passerer  
gjennom  hodet  ditt,  enten  med  ord  eller  handlinger,  før  du  sier  noe  eller  
handler,  resiter  raskt  det  mantraet  du  liker  best.  Så  det  ønsket  om  å  skade  vil  
forsvinne  fra  tankene  dine.
Hvis  du  sier  eller  gjør  noe  galt  mot  folk,  vil  feilen  komme  tilbake  til  deg.  Ingen  
tilgir.  Hvis  du  behandler  andre  som  om  du  var  deg  selv,  vil  den  andre  
behandle  deg  på  samme  måte.  Hvis  du  er  slem  mot  en  person,  vil  den  
personen  behandle  deg  dårlig.  Hvis  du  er  flink,  og  behandler  andre  med  
kjærlighet,  vil  den  andre  gi  tilbake  samme  behandling.  Hvis  du  vil  se  et  
positivt  og  lykkelig  ansikt  i  speilet,  må  du  reflektere  et  positivt  og  lykkelig  
ansikt.  Speilet  returnerer  alltid  bildet  av  det  som  er  plassert  foran  det.  Så  hvis  
du  ønsker  å  ha  et  lykkelig  liv,  reflekter  alltid  et  positivt  bilde.

Jo  sterkere  dette  selvet  er,  jo  mer  lider  det.  Jo  mer  du  beskytter  dette  Selvet,  
jo  flere  problemer  vil  du  ha.  Hvis  du  har  det  store  jeg  vil  du  få  store  problemer,  
har  du  det  lille  jeg  vil  du  få  små  problemer  og  hvis  du  ikke  har  jeg  vil  du  ikke  
ha  problemer.  Jo  mer  Meg,  begjærene  er  sterkere  og  når  du  har  sterke  ønsker  
og  du  ikke  kan  oppfylle  dem,  vil  du  lide  mye.  Alle  må  være  fornøyde  med  det  
de  har  nå.  Alle  vil  ha  rikdom,  men  tenk  at  det  er  folk  som  har  det  mye  verre  
enn  deg,  mange  flere  mennesker!  Det  er  fattige  mennesker  som  lever  veldig  
lykkelig  og  det  er  millionærer  som  ikke  er  lykkelige.  Hvorfor,  fordi  de  fattige  
vet  at  det  de  har  er  det  de  har  og  de  ber  ikke  om  mer  fordi  selv  om  de  spør,  
så  vet  de  at  det  de  har  har  er  det  de  har.

disse  mantraene  om  og  om  igjen,  alle  dine  negative  tanker  vil  forsvinne.
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HVIS  DU  RESITERER  ET  MANTRA  VIL  DU  VÆRE  EN  FREMTIDIG  BUDDHA

Hvis  du  vil  bli  millionær,  må  du  begynne  med  å  resitere  Mantra.

Og  dette  hjelper  livet  ditt  og  når  du  dør  vil  du  være  en  fri  gud  og  du  kan  reise  
gjennom  universet  og  bli  født  på  hvilken  som  helst  planet.  Dette  er  veldig  viktig.

Når  noe  er  positivt,  hvis  tanken  din  er  negativ,  blir  den  negativ.

Av  denne  grunn  anbefaler  jeg  alle  å  praktisere  Mantra  i  tankene  sine  24  timer  i  
døgnet,  og  resitere  Amituofo  eller  Namo  Amituofo  eller  Fader  vår,  Fader  vår...Hvis  
du  foretrekker  det,  kan  du  resitere  Jesus  Kristus  eller  Maria.  Du  må  gjenta  Mantraet  
i  tankene  dine  i  24  timer,  til  du  drømmer  om  Mantraet  (eller  Guds  navn).

Hvis  du  vil  være  udødelig,  må  du  begynne  med  å  resitere  Mantra.  Hvis  du  vil  være  
en  fri  sjel,  må  du  begynne  med  å  resitere  Mantra..

Så  i  livet  ditt  vil  alt  være  positivt,  og  du  vil  være  i  stand  til  å  nå  utover  universet  
bare  ved  å  resitere  dette  mantraet.

For  at  dette  ikke  skal  skje,  må  du  alltid  tenke  positivt.  Og  for  å  ha  positiv  tenkning  
må  du  først  gjøre  en  rens.  Med  Mantra  erstatter  du  de  12  millioner  tankene  per  
sekund  som  går  gjennom  hodet  ditt,  til  bare  én.  Si  Buddha  eller  Jesus  Kristus.

Hva  er  et  mantra?  Mantra  for  buddhisme  er  navnet  på  Buddha:  "Amitoufo,  
Amitoufo,  Amitoufo...."  Dette  er  det  buddhistiske  mantraet.  For  katolikker  kan  
mantraet  gjentas  "Vår  Gud  eller  Fader  vår,  Fader  vår,  Fader  vår...."  Hvordan  du  vil.

I  yoga  må  du  først  begynne  med  å  resitere  et  mantra.

Hvis  du  vil  ha  en  god  fremtid,  må  du  begynne  med  å  resitere  Mantra.

Dette  er  et  mantra.  For  å  fjerne  de  12  000  000  millioner  tankene  per  sekund  som  
passerer  gjennom  hjernen  vår,  må  du  først  gjøre  en  rengjøring.  For  å  fjerne  alle  
negative  tanker,  start  først  med  å  resitere  Mantra;  mens  du  jobber,  mens  du  sover,  
mens  du  går,  mens  du  gjør  ting,  må  tanken  din  alltid  være  i  mantraet:  Fader  vår,  
Far  vår,  Far  vår...  eller  hvis  du  foretrekker  navnet  Buddha:  du  kan  resitere  med  4  
stavelser  "A-mi-tuo-fo  A-mi-tuo-fo,  Am-ituo-fo ...  eller  med  6  stavelser  "Na-mo  A-mi-
tuo  -fo  "...  Uansett  hva  du  liker.  Hvis  du  alltid  kan  tenke  på  dette.

Og  jeg  garanterer  at  alle  nervene,  alt  stresset,  all  tristheten...  og  alle  slags  negative  
tanker  forsvinner.  Med  dette  fjernes  alle  negative  tanker  som  påvirker  din  helse,  
sikkerhet,  lykke,  arbeid.  Alt  det  dårlige,  det  negative,  forvandles  til  positivt  ved  å  
praktisere  Mantra.  For  når  du  tenker  negativt,  ender  du  opp  negativt.  Det  er  det  
Buddha  sier  "alle  tanker  blir  virkelighet"
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Den  er  for  alltid  med  oss,  den  varer  i  det  uendelige.  Når  vi  forlater  denne  
kroppen,  ser  sjelen  etter  en  annen  kropp  for  å  bli  født.  Sjelen  er  alltid  den  
samme.  Sjelen  dør  ikke.

Hvis  du  ønsker  å  komme  deg  ut  av  sirkelen  av  fødsel  og  død  (død-født,  dø-født,  
dø-født),  start  med  å  resitere  et  Mantra  for  å  rense  den  negative  tenkningen  din.  
Når  du  er  i  stand  til  å  gjenta  det  mantraet  i  tankene  dine  (det  er  ikke  nødvendig  
å  gjenta  det  høyt),  24  timer  i  døgnet,  vil  du  være  Gud.  Takket  være  dette,  ved  å  
gjenta  Guds  navn,  en  dag  når  vi  dør  vil  Gud  komme  og  lete  etter  oss  for  å  ta  oss  
med  ham,  da  vil  vi  være  fri.  Når  du  vil  kan  du  gå  ned  til  denne  jorden  igjen  og  
igjen,  og  bli  født  igjen  og  igjen.  Du  vil  være  fri  og  udødelig.  Dødens  herre  vil  
ikke  kunne  gjøre  noe  med  oss.  Derfor,  hvis  du  vil  være  fri,  tenk  først  på  Mantra:  
Jesus  Kristus,  Fader  vår,  Namo  Amituofo,  Namo  Amituofo,  hva  du  enn  
foretrekker.  Gudenes  territorium  er  ett,  det  er  det  samme  for  alle  religioner.

Det  avhenger  av  dine  handlinger,  hvis  de  er  negative,  blir  sjelen  straffet  og  går  til  
helvete,  og  hvis  handlingene  dine  er  positive  går  den  opp  til  himmelen.  Det  avhenger  av  "jeget".

Når  du  kommer  til  slutten  av  din  vei,  kommer  du  til  samme  sted  som  alle  andre.  
Det  er  ingen  forskjellige  steder,  alle  veier  fører  til  Roma,  til

Hvis  du  gjør  det  av  hele  ditt  hjerte,  med  all  din  energi,  ubetinget  24  timer  i  
døgnet,  kan  du  være  en  gud  i  fremtiden,  du  kan  nå  samme  kategori  og  nivå  som  
Jesus  Kristus.

Den  som  snakker  med  deg  nå  er  min  kropp,  men  inne  i  denne  kroppen  er  det  en  
ånd.  Jeg  bruker  kroppen  min  til  å  snakke  med  deg,  men  det  som  snakker  til  deg  
er  egentlig  min  sjel.  Hvis  du  ikke  har  en  sjel  kan  du  snakke.  Derfor  er  kroppen  
det  vi  bruker,  men  det  er  ikke  «meg».  Det  er  som  en  bil,  vi  bruker  bilen  men  
bilen  er  ikke  oss,  den  er  ikke  "meg".

Hva  gjør  Jesus  Kristus?  Glem  det  lille  meg  og  gjør  det  lille  meg  til  det  store  
meg.  Fordi  det  lille  meg  er  kroppen.  Og  den  kroppen  varer  bare  noen  år,  ikke  
noe  mer.  Når  som  helst  luften  ikke  kommer  inn  i  kroppen  og  det  dårlige  livet  tar  
slutt.  Det  spiller  ingen  rolle  om  du  er  fattig,  rik,  mektig...  vi  dør  alle  på  et  øyeblikk.  
Derfor  må  du  forstå  at  den  lille  meg  er  ren  fantasi.  Det  er  ikke  noe  mer  enn  en  
fantasi.  Det  er  ikke  ekte.  Den  eneste  virkelige  tingen  er  vår  sjel,  vår  samvittighet,  
dette  er  det  sanne  selvet.

Det  eneste  virkelige  er  vårt  sinn,  vår  samvittighet,  det  er  den  virkelige  meg.

Ikke  prøv  å  skade  andre  mennesker  for  din  egen  fordel.
På  et  tidspunkt  kan  du  skade  andre,  men  da  betaler  vi  dyrt  for  det.  Vi  vet  alle  at  
helvete  finnes.  Gjennom  hypnose  kan  du  vite  at  himmel  og  helvete  eksisterer,  
at  reinkarnasjon  eksisterer.  Alt  er  bevist.  Hvis  du  ikke  tror  det,  kan  du  bekrefte  
det  ved  å  gjøre  en  hypnoseøkt  med  en  hvilken  som  helst  lærer,  og  du  vil  se  
hvordan  du  vender  tilbake  til  fortiden.  Dermed  vil  du  overbevise  deg  selv  om  at  
når  du  dør,  er  ikke  alt  over,  men  at  du  blir  gjenfødt,  starter  du  en  ny  historie.  På  
godt  eller  vondt.

Machine Translated by Google



Det  er  en  direkte  og  veldig  enkel  vei  til  lykke,  som  vi  alle  søker.  Bare  ved  å  
praktisere  dette  mantraet  kan  du  nå  en  lykkelig  slutt.  Det  er  ingen  annen  måte.

I  følge  Bodhisatva  Guanyn  må  du  trene  2  timer  om  dagen  fordelt  på  4  økter  på  
en  halvtime.

"Jeg  er  ikke  sikker  på  hva  jeg  skal  gjøre,  jeg  er  ikke  sikker  på  hva  jeg  skal  gjøre"

Ønsket  om  å  bli  udødelig  er  i  oss  selv.

Guanyn  lærer  oss  hvordan  de  praktiserer  mantra  i  paradis.  Før  jeg  har  lært  
deg  å  praktisere  mantra,  skal  jeg  i  dag  lære  deg  hvordan  Bodhisattva  Guanyn  
forteller  oss  at  mantra  bør  praktiseres.

samme  sted.  Enten  du  tror  på  Buddha  eller  på  Jesus  Kristus,  kommer  du  til  samme  sted.

Det  er  ikke  nødvendig  å  lete  utenfor  etter  det  vi  har  inne.  Hver  stor  mester,  
uansett  hva  de  sier,  er  inne  i  oss.  Jeg  forteller  deg.  Ikke  se  utenfor.  Ikke  la  
noen  overbevise  deg  ved  å  si  at  de  kan  redde  deg,  at  de  er  en  frelser.  Bare  du  
kan  gjøre  det,  ingen  kan  gjøre  det  for  deg.

Alle  religioner  fører  til  samme  sted,  det  er  ikke  to  forskjellige  steder,  det  er  
bare  ett  og  det  er  likt  for  alle.  Det  er  derfor  jeg  forteller  deg,  hvis  vi  ikke  har  
dårlige  tanker,  vil  fremtiden  vår  være  lys,  som  en  seng  av  roser.  Med  positiv  
tenkning  kan  du  oppfylle  alle  dine  ønsker.  Men  for  å  oppfylle  dine  ønsker,  må  
du  begynne  med  å  resitere  et  mantra  for  å  rense  negative  tanker,  alle  tanker  
om  hevn,  hat  eller  harme.

Hvordan  rengjøre?  resitere  et  mantra  og  oppta  alle  tankene  dine  med  det  
mantraet  slik  at  negative  tanker  ikke  kan  komme  inn  i  sinnet  ditt.  For  hvis  
sinnet  ditt  er  opptatt  av  negative  tanker,  vil  det  påvirke  helsen  din,  du  kan  bli  
gal,  du  kan  ha  nerver,  ha  angrep  av  alle  slag,  du  kan  ha  en  negativ  fremtid,  
negative  forhold  til  partneren  din,  med  familien  din.. .  Av  denne  grunn  
begynner  hver  vei  for  å  nå  lykke  med  å  praktisere  Mantra  og  renser  dermed  
tankene  dine.  Når  du  er  i  stand  til  å  tenke  24  timer  i  døgnet  på  Mantraet,  tenke,  
tenke,  tenke  på  Amituofo  eller  Fader  vår,  vil  du  være  i  stand  til  å  rense  
tankegangen  din.

Du  kan  øve  i  en  gruppe,  to  personer  eller  alene.  Når  det  gjelder  å  øve  i  en  
gruppe  eller  to  personer  alene,  begynner  den  ene  delen  med  å  resitere  "na  mo  
a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  fo"  to  ganger  sakte  og  tydelig  mens  den  andre  
gruppen  lytter,  når  den  slutter,  de  som  var  lytter  resitere  "na  mo  a  mi  tuo  fo,  
na  mo  a  mi  tuo  fo"  og  resitantene  lytter  og  så  videre.  Hvis  du  trener  alene,  
resiter  "na  mo  a  mi  tuo  fo"  høyt  2  ganger  og  to  ganger  med  tankene  dine  og  
så  videre.  2  ganger  høyt  og  to  ganger  med  tanken.  Hvor  mange  ganger  må  du  
praktisere  dette  mantraet?

HVORDAN  LEVE  MANTRA  FOR  Å  HA  HELSE  OG  NÅ
PARADIS
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Du  må  resitere  mantraet  mens  du  mediterer,  begge  deler  samtidig:  na  mo  a  
mi  tuo  fo  na  mo  a  mi  tuo  fo...  høyt  og  deretter  fra  tanken.  For  å  fjerne  alle  
typer  nerver  eller  negative  tanker  fra  sinnet  ditt,  må  du  konsentrere  deg  om  å  
resitere  dette  mantraet  og  du  vil  se  hvordan  nervene  vil  forsvinne,  i  løpet  av  
noen  minutter  vil  nervene  og  stresset  forsvinne.  Hvis  du  ikke  lytter  til  disse  
negative  følelsene,  vil  disse  følelsene  forsvinne,  jo  mer  du  tar  hensyn  til  dem,  
jo  mer  nerver  og  stress  vil  du  ha.  Jo  mindre  du  tar  hensyn  til  disse  følelsene,  
jo  raskere  vil  de  forsvinne.  Stress,  nerver,  sinne,  følelser  av  tristhet ...  alt  dette  
påvirker  helsen  din  direkte.  Kan

Øv,  så  skal  du  se.

Siden  du  ikke  klarer  å  kontrollere  tenkningen  din,  er  du  ikke  frisk,  og  om  
natten  har  du  mareritt,  og  du  får  ikke  sove,  du  har  ikke  lyst  til  å  spise...  og  til  
slutt  er  du  avhengig  av  piller  for  å  kunne  sove  og  hvile.  Men  pillene  er  
medisiner  og  det  er  dødelig  for  kroppen  din,  for  hver  gang  vil  du  trenge  flere  
doser  og  det  vil  påvirke  helsen  din  fordi  alle  pillene  har  bivirkninger.

Rådfør  deg  med  en  hvilken  som  helst  lege,  hvis  du  ikke  klarer  å  få  de  negative  
tankene  ut  av  hodet  hver  dag,  vil  du  ha  smerter,  først  på  ett  sted,  så  på  et  
annet,  neste  dag  i  en  annen  del  av  kroppen  din...  og  hvis  du  går  å  besøke  
legen  hver  dag  for  en  annen  smerte  til  slutt  vil  du  aldri  løse  noe.  Hvis  hodet  
ditt  ikke  slutter  å  tenke,  blir  du  aldri  bra.  Hvis  sinnet  ditt  ikke  slutter  å  
produsere  negative  tanker,  vil  ikke  kroppen  din  være  sunn  fordi  du  ikke  
slutter  å  sende  negative  opplevelser  og  kroppen  din  vil  bli  syk.  Hvis  du  vil  ha  
helse,  må  du  kontrollere  den  negative  tanken  i  tankene  dine,  og  hvis  du  ikke  
er  i  stand  til  å  kontrollere  den,  blir  du  ikke  frisk  og  du  må  gå  til  legen  veldig  
ofte.  Hvis  du  ikke  kan  helbrede  deg  selv,  trenger  du  at  Gud  hjelper  deg,  det  er  
derfor  du  bør  resitere  dette  mantraet.

Hvis  du  ikke  er  vant  til  det,  kan  du  begynne  med  å  resitere  to  ganger,  en  
halvtime  om  morgenen  og  en  halvtime  om  natten.  Jo  mer  tid  du  bruker  jo  
bedre.  Hvis  noen  har  problemer  med  stress,  nerver,  kvaler,  hodepine  eller  
noen  form  for  sykdom,  konsentrer  deg  om  stedet  der  du  har  problemet  eller  
sykdommen  og  resit  mantraet,  for  gjennom  mantraet  kan  du  helbrede  og  det  
viktigste  er  at  du  gjør  det  ikke  ha  bivirkninger.  Det  avhenger  av  konsentrasjonen  
din.  Du  kan  ikke  ha  noen  form  for  tanke,  verken  god  eller  dårlig,  for  å  kunne  
konsentrere  stemmen  din  på  stedet  der  du  har  problemer.  Det  er  også  viktig  
å  meditere.  Uansett  hvilken  posisjon  du  gjør  det  i,  er  det  viktige  å  føle  deg  
komfortabel.  Hvis  du  for  eksempel  er  syk  i  sengen  og  ikke  kan  stå  opp,  kan  
du  benytte  anledningen  til  å  øve  på  mantra,  du  må  si  "na  mo  a  mi  tuo  fo"  sakte  
og  rolig.  Fordi  Gud  sier  at  den  som  ber  ham  om  hjelp,  han  kommer  for  å  
hjelpe.  Det  er  derfor  hvis  du  resiterer  navnet  hans  med  konsentrasjon,  
kommer  han  for  å  hjelpe  deg.  Test  det.

Spør  hvilken  som  helst  lege.  Det  er  derfor  jeg  forteller  deg,  prøv  gjennom  
dette  mantraet  å  drive  bort  negative  tanker  og  kurere  sykdommene  dine  fordi  
dette  mantraet  ikke  har  bivirkninger  som  piller.  Pillene  kurerer  én  ting,  men  
ødelegger  andre  og  da  begynner  hele  kroppen  å  få  problemer.  En  venn  fortalte  
meg  at  legen  skrev  ut  en  pille  og  nå  ser  huset  hans  ut  som  et  apotek.  Det  er  
dårlig  for  kroppen.  Jo  mer  kjemi  du  tar,  jo  verre  vil  kroppen  føles.
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Vi  bruker  bare  3%  av  nyttige  programmer,  resten  er  søppel.  Så  nå  vet  du  om  du  
har  helseproblemer,  uansett  hva,  må  du  stole  på  deg  selv  og  stole  på  mantraet  
som  kan  helbrede  og  så  konsentrerer  du  deg  om  stedet  der  du  har  problemet  
og  resiterer  mantraet  med  100  %  overbevisning.  Du  kan  ikke  være  i  tvil.  Hvis  du  
gjør  dette  forsikrer  jeg  deg  om  at  du  vil  bli  helbredet.  Dette  er  hva  Guanyn  
Bodhisattva  har  lært  meg  og  jeg  lærer  deg.  Jeg  stoler  på  Bodhisattva  Guanyn  
og  på  mer  enn  40  år  har  jeg  løst  alle  mine  helseproblemer  på  denne  måten.  Så  
nå  vet  du,  all  opprinnelsen  til  ondskap  er  i  hjernen  din,  og  jeg  har  lært  deg  
hvordan  du  kan  kurere  dine  sykdommer  fra  ondskapens  opprinnelse.

Derfor  skal  du  ikke  svelge  noe  negativt  fra  noen  for  da  vil  du  alltid  være  syk  og  
du  må  gå  til  sykehuset  annenhver  i  tre.  Det  er  det  den  som  kaster  søppel  på  
deg  ønsker,  for  at  du  skal  bli  syk.  Så  ikke  svelg  noe.  når  folk  sier

Prøv  og  øv  deg,  du  vil  se  at  snart  vil  alle  plagene  dine  forsvinne  og  du  vil  føle  
deg  full  av  helse  og  energi.  Stol  på  Gud  Guanyn  som  jeg  har  gjort,  og  alt  vil  gå  
veldig  bra  for  deg.  Hvis  du  lytter  til  meg,  garanterer  jeg  at  du  aldri  vil  få  
helseproblemer.Reiter  mantraet  2  timer  om  dagen  i  1/2  times  økter  og  du  vil  ha  
helse  og  positiv  energi.  Så  du  kan  nyte  livet  med  helse.  Fordi  helse  er  det  
viktigste  i  livet,  har  du  ikke  helse  har  du  ingenting.  Nå  kan  du  være  millionær  
og  ha  en  perfekt  og  lykkelig  familie,  hvis  du  ikke  har  helse  kan  du  ikke  nyte  livet.

Prøv  å  gjøre  som  meg.  Jeg  har  trent  i  40  år,  og  gjennom  disse  årene  har  jeg  
blitt  kurert,  hvis  jeg  har  noen  helseproblemer,  gjennom  yogameditasjon.

Tenk  alltid  positivt,  aldri  tenk  negativt.  Selv  om  ting  går  galt  for  deg,  tenker  du  
alltid  positivt  og  du  vil  se  hvordan  alt  rundt  deg  endres  til  positivt.  Ikke  ta  
søppelet  som  andre  kaster  på  deg  og  hold  det  inni  deg.  Hvis  noen  sier  stygge  
ord  til  deg  og  kritiserer  deg,  tenk  at  de  ikke  sier  det  til  deg,  tenk  "stakkars  fyr,  
dette  er  galskap",  ikke  godta  de  negative  tingene  som  andre  kaster  etter  deg.  
Hvis  du  aksepterer  og  svelger  alt  det  negative  som  andre  kaster  på  deg,  så  
kommer  du  til  å  bli  syk.

Med  Yoga-meditasjon  og  resitering  av  mantra  konsentrerer  jeg  meg  om  stedet  
der  jeg  har  problemer,  og  jeg  gir  ordre  til  hjernen  min  om  å  helbrede  det  stedet.  
Dette  kalles  selvhelbredelse,  med  Guds  hjelp  forsikrer  jeg  deg  om  at  det  
helbreder.  Det  spiller  ingen  rolle  om  det  er  kreft,  om  det  er  en  cyste  eller  en  
hvilken  som  helst  sykdom.  For  å  kurere  noen  form  for  helseproblemer,  må  du  
først  stole  på  deg  selv,  for  det  andre  må  du  stole  på  mantraet  du  resiterer,  og  
Gud.  For  det  tredje  må  du  stole  100%  på  at  med  disse  to  tingene  vil  du  helbrede  
100%.  Hvis  du  ikke  er  100  %  overbevist  og  tviler  på  at  dette  er  mulig,  så  går  det  
ikke.  Du  må  stole  100%.  Husk  godt,  alt  avhenger  av  tankene  dine.  Sinnets  kraft  
er  veldig  kraftig.

Vi  bruker  bare  3%  av  sinnet  vårt,  nyttige  tanker,  de  resterende  97%  tenker  tull,  
tull  og  fantasier  som  er  ubrukelige.  Som  datasøppelprogrammer.

Hvis  den  andre  sender  deg  søppel,  sender  han  deg  dritt...  skal  du  svelge?  Nei.
Hvis  du  svelger,  har  den  andre  oppnådd  målet  sitt,  å  skade  deg.
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"

Jeg  håper  du  lytter  til  meg  og  følger  mine  råd.

TILBAKEINDEKS

bullshit  og  tull  resiter  raskt  mantra  na  mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  fo"  
sakte,  mykt  og  tydelig,  "na  mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  fo".  Ikke  kom  
tilbake  med  stygge  ord  og  med  hevn .
Bare  resiter  mantraet  jeg  lærer  deg  og  prøv  å  råde  andre  til  å  gjøre  det  
samme.  Hvis  noen  ikke  lytter  til  deg,  hold  god  avstand  slik  at  personen  ikke  
gjør  deg  mer  skade.

Tusen  takk.
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29.-  KJÆRLIGHET

Som  en  mor  elsker  barnet  sitt,  er  den  ubetingede  kjærligheten  en  ren  kjærlighet.  
Dag  og  natt  ta  vare  på  babyen.  Om  natten  ser  hun  alltid  på  selv  om  hun  er  sliten  
og  ikke  ber  om  noe  eller  krever  noe,  det  er  kjærlighet

Det  er  derfor  når  de  planter  et  tre  med  hele  eieren,  må  begge  ta  vare  på  det.  For  
hvis  den  ene  er  forsiktig  og  den  andre  blir  mishandlet,  vokser  ikke  treet.

Folk  gjør  feil  med  kjærlighet  For  eksempel,  i  Spania  til  dags  dato,  23.  september  
2010,  har  50  kvinner  blitt  drept.  Den  samme  setningen  kommer  alltid  ut:  "Hvis  det  
ikke  er  for  meg,  vil  det  ikke  være  for  noen"  Dette  er  hva  mennesket  alltid  sier.  
Mannen  gjør  en  stor  feil.  er  verken  eid  eller  slave  av  noen.  Mannen  har  ikke  rett  til  
å  leke  med  henne:  hvis  han  vil,  tar  han  det,  hvis  han  vil,  lar  han  det.  Ingen  mann  
og  kvinne  har  samme  sjel.  Sjelen  er  som  en  elektrisk  strøm.  Hvis  lyset  er  rødt,  
lyser  det  rødt.  Hvis  lyset  er  hvitt,  er  lyset  også  hvitt.

Hvis  du  sier  at  det  bare  er  min,  blir  saken  negativ.  Det  er  derfor  husk  godt,  
Kjærlighet  kan  ikke  kreve.  Hvis  du  krever  denne  kjærligheten  er  den  negativ,  av  
besittelse,  det  er  ingenting  å  gjøre  med  ekte  kjærlighet.  For  eksempel

Dette  betyr  at  hvis  i  dette  livet  en  mann  ble  født  i  tidligere  liv,  ble  det  sikkert  født  
en  kvinne  eller  et  dyr.  Enten  man  er  født  som  mann  eller  kvinne,  er  det  ingen  
forskjell,  det  er  ingen  overordnet.  Sjelen  er  den  samme.  De  har  samme  sjel.  Hvis  
sjelen  er  den  samme  for  alle,  er  ingen  overlegen  noen.  Ikke  engang  en  konge  er  
overlegen  en  tigger.  Hvis  han  er  født  som  en  prins,  betyr  det  at  han  i  tidligere  liv  
gjorde  ting  bra,  og  nå  i  dette  livet  nyter  han  disse  fordelene.  Hvis  han  er  født  som  
tigger,  betyr  det  at  han  i  tidligere  liv  gjorde  galt,  og  at  det  er  grunnen  til  at  han  i  
dette  livet  ikke  kan  glede  seg.

Hva  er  kjærlighet?

Ekte  kjærlighet  er  ren  positiv  kjærlighet.  Det  er  ikke  negativ  kjærlighet.  Hva  er  
positiv  kjærlighet?  Det  er  å  tilby,  ikke  spørre,  ikke  kreve,  det  er  kjærlighet,  din  
sjel,  din  tanke  til  en  annen  person  uten  betingelser.  Ingen  krav  av  noe  slag.  Dette  
er  ren  kjærlighet.  Hvis  en  Kjærlighet  setter  betingelser  eller  krav,  er  det  kjærlighet,  
det  er  ikke  ren  Kjærlighet,  det  er  besittelse.

Konklusjon:  Når  to  mennesker  krangler,  hvem  har  rett?  begge  har  skylden  fordi  
hver  av  dem  ønsker  å  slippe  unna  med  det.  Alle  vil  ha  rett.  Når  to  mennesker  
virkelig  elsker  hverandre,  er  de  én.  Hvis  alle  tenker  for  sine  interesser,  vil  de  få  
en  interessekonflikt.

Alle  sier  at  de  gifter  seg  for  kjærlighet.  Gjør  ingen  feil.  Besittende,  egoistisk  
kjærlighet  er  ikke  kjærlighet.  Hvis  du  sier  at  "du"  er  min,  så  har  du  besatt  meg  og  
jeg  har  besatt  deg.  det  går  slik  I  dette  tilfellet  vil  det  alltid  være  problemer,  
konflikter  på  begge  sider.  Det  du  trenger  å  gjøre  er  å  forene  to  sjeler  til  én.  Hvis  
dere  begge  er  samme  person,  kommer  dere  ikke  til  å  krangle  med  dere  selv.  
Umulig.  Hvis  du  legger  noe  i  hånden  og  beveger  hånden,  høres  det  ikke  ut.  to  
hvis  de  ringer
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du  vet.

Hvis  du  ønsker  å  leve  lykkelig,  vennligst  hør  på  meg:  før  du  gjør  noe,  tenk  på  partneren  
din  først.  Ikke  tenk  på  deg  selv  først.  Hvis  du  tenker  på  deg  selv  først,  er  du  egoistisk,  
negativ.  Det  vil  aldri  fungere  slik.

Mens  du  gir  kjærlighet  til  alle  du  møter,  blir  hele  verden  kjærlighetsgarantert!  person  
gir  Kjærlighet  til  alle,  sprer  denne  Kjærligheten  til  alle  og  alle  blir  Kjærlighet  til  deg.Det  
er  som  å  stå  foran  et  speil.  Hvis  du  smiler,  smiler  speilet,  garantert!  Speilet  er  som  den  
andre  personen.  Det  er  derfor  hvis  du  vil  ha  lykke,  flaks,  langt  liv...  det  eneste  du  
trenger  å  gjøre  er  å  distribuere  kjærlighet.  Hvis  kvinnene  dine  elsker,  returnerer  den  
andre  kjærligheten.  Sikker!  den  andre  slutter  ikke  å  slå  og  stikke,  den  andre  vil  ikke  gi  
tilbake  et  smil.  Hvis  du  vil  at  den  andre  skal  elske  deg,  elsker  du  først  den  andre.  vet  
eller  ikke

Tenk  alltid  på  dem  først.  Hvis  du  tenker  på  dem  først,  vil  du  ikke  lenger  ha  konflikt.  
Husker  ham  godt.  Hvis  du  tenker  på  "jeg"  vil  jeg  det,  jeg  tror  det,  det  vil  jeg  gjerne....  
Hvis  den  andre  ikke  gjør  det  jeg  sier,  blir  du  sint,  dette  er  min  feil.

Hva  er  positivt?  det  er  Kjærligheten  som  ikke  skiller  jeg-du-han.  Hvis  det  ikke  er  
kjærlighet  i  familien,  bryter  familien  opp,  hvis  det  ikke  er  kjærlighet  til  samfunnet,  
skader  samfunnet  seg  selv,  hvis  det  ikke  er  kjærlighet  mellom  land,  så  kommer  krig.  
Hvis  planeten  det  ikke  er  kjærlighet  i  universet,  kan  det  forurense  universet  og  i  
fremtiden  kan  det  forårsake  kriger  mellom  planeter.  Alt  trenger  kjærlighet.  Hvis  det  
ikke  er  kjærlighet,  vil  vi  få  naturkatastrofer,  i  familier,  personlige  katastrofer.  Alt  ondt  
vil  være  negativt.

Fra  partneren  din,  fra  familien  din,  fra  vennene  dine,  fra  samfunnet,  fra  staten.
Derfor  må  du  slå  sammen  to  til  en.  Før  du  tenker  på  deg  selv,  tenk  på  den  andre.

Når  han  vet  at  de  kommer  for  å  drepe,  løper  han  sikkert  vekk,  ingen  er  så  dumme!  Men  
Jesus  Kristus  løper  ikke  ut  for  å  elske  vår  neste.  Ren  positiv  kjærlighet.

Derfor  er  det  ikke  «jeg»  som  elsker.  Prøv  å  forene  to  sjeler  i  en.  Er  det  bare  én,  krever  
de  ikke  noe  av  hverandre.  Det  er  ingen  diskusjon.  Som  om  det  var  et  tre.  Det  samme  
treet  har  ingen  konflikter.  Hvis  det  er  to  trær,  er  det  allerede  forskjeller:  ett  blir  høyere,  
et  annet  blir  kortere,  flere  blomster  vokser  på  ett,  færre  blomster  på  et  annet...  De  
begynner  allerede  å  ha  forskjeller.

som  Jesus  Kristus  som  dør  for  mennesker  av  ren  kjærlighet  til  sin  neste.

Når  du  elsker  med  hjertet,  tenker  du  ikke  på  "jeget".  Hvis  "jeg"  elsker  deg,  vil  du  
allerede  ha  problemer,  fordi  du  ikke  trenger  å  skille  mellom  meg-du-han.

Hvis  du  gir  kjærlighet  til  hele  verden,  er  du  overalt  og  hele  verden  elsker  deg.  Alle  
elsker  deg.  Akkurat  som  vi  elsker  Jesus  Kristus  og  Maria.  Til  Buddha.  De  gir  sitt  liv  og  
sin  kjærlighet  til  folket.  Og  vi  husker  dem  alltid.  De  er  helgener,  de  gir  sin  kjærlighet  til  
alle  mennesker,  ikke  hater.  Selv  om  Jesus  Kristus  ble  drept  som  uskyldig,  fortsetter  
han  å  elske.  Han  har  ikke  noe  hat  og  ønsker  heller  ikke  hevn.  Ingenting.  Derfor  må  
mann  og  kvinne  glemme  selvet  for  å  forene  to  i  ett  og  leve  veldig  lykkelig.

Husk  godt.  Kvinnen  er  ikke  mannens  eiendom  og  mannen  er  heller  ikke  kvinnens  
eiendom.  De  to  er  ett.  De  er  begge  eiere.  Hvis  det  går  slik,  vil  du  leve  veldig  lykkelig.  
Enhver  diskusjon  man  har  er  egoismens  feil,  "jegets"  skyld:  Jeg  vil,  jeg  tror...

Husk  godt  at  all  opprinnelsen  til  problemene  er  i  "jeg".  Det  er  ingen

Vi  har  alle  en  drøm:  å  leve  lykkelig  alle  sine  dager  med  partneren  din,  med  familien,  
med  samfunnet,  med  staten,  med  landet...  Derfor  skal  du  ikke  tenke  på  "jeg"  så  det  er  
slik  det  negative  begynner,  problemer  med  den  andre.

Så  du  kan  ha  et  lykkelig  sted,  et  lykkelig  samfunn,  en  lykkelig  tilstand,  en  lykkelig  
verden...  Ikke  tenk  hver  og  en  av  dere.  En  Kjærlighet  er  ren  når  det  i  denne  kjærligheten  
ikke  er  noe  "jeg".  Hvis  det  er  jeg,  vil  det  være  en  interessekonflikt.  Tusen  takk.
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Alle  veier  er  avskåret  og  da  

blir  du  mye  fattigere  enn  før.  negativt:  dette  er  det  egoistiske  "jeg".  Fortsetter  du  slik  blir  du  
alene.  Som  foran  et  speil  hvis  du  setter  et  negativt  ansikt,  inne  i  speilet  vil  ansiktet  også  bli  
negativt.  Det  blir  ikke  positivt.  Det  er  derfor  hvis  du  vil  ha  et  godt  liv,  ha  det  bra  med  partneren  
din,  godt  med  familien,  godt  med  naboene,  godt  med  samfunnet...  hjelp  alle.  Fordi  vi  er  ett.

Dette  er  vitenskapelig  bevist.  Folk  tenkte  «Å,  den  babyen  vet  ingenting,  han  er  ikke  født  ennå,  
og  han  vet  ingenting.  Du  tar  feil.  Han  vet  alt  du  overfører  til  ham,  hva  du  spiser,  hva  du  drikker,  
alt.  Det  er  det  enhver  kommende  mor  innser.  Prøv  å  kontrollere  alle  negative  følelser  for  å  få  et  
sunt  barn.  Det  er  først.

Det  betyr:  hvis  du  vil  at  barnet  ditt  skal  være  et  godt  menneske  når  du  er  gravid,  bør  du  lese  
bøker  om  gode  råd  og  gode  gjerninger.  Slik  lærer  du  ditt  fremtidige  barn  å  være  et  godt  
menneske.  Hvis  sønnen  din  er  en  god  person  i  fremtiden,  vil  familien  din  og  resten  av  barna  dine  
ha  en  god  fremtid.  Hvis  når  du  er  gravid,  du  alltid  tenker  egoistisk,  du  er  nervøs,  du  er  trist  eller  
du  har  noen  form  for  negative  følelser,  når  barnet  ditt  blir  født  vil  han  være  trist,  negativ  og  i  
fremtiden  vil  han  være  en  dårlig  person.  Det  veldig  nøye  fordi  du  lærer  barnet  ditt  siden  
svangerskapet.  Derfor  bør  du  ikke  røyke  når  du  er  gravid,  for  når  du  røyker  påvirker  nikotin  også  
barnet  ditt.  Det  samme  skjer  når  du  drikker,  alkohol  kommer  inn  i  blodet  til  ditt  fremtidige  barn.  
Hvis  han  bærer  alkohol  når  han  er  eldre,  vil  han  sannsynligvis  være  alkoholiker,  og  hvis  du  
røyker,  vil  sønnen  din  sannsynligvis  være  en  røyker.  Det  er  derfor  du  følger  nøye  med.

For  det  andre,  når  barnet  ditt  er  født,  ikke  tenk:  Ah,  den  babyen  som  nettopp  ble  født  vet  
ingenting!  Han  vet  ikke  hvordan  han  skal  snakke,  han  kan  ikke  språk,  og  han  begynner  å  gjøre  
negative  ting  foran  babyen,  han  vil  lære  alt  han  ser  og  hører.  Babyen  som  er  som  et  blankt  
stykke  papir,  avhenger  av  hvordan  du  skriver  på  det  tomme  stykket,  det  vil  registrere  det.  Baby,  
hør,  hvis  du  roper,  roper  og  roper...  babyen  vet  ikke  om  det  er  bra  eller  dårlig,  og  han  lærer  det  
og  når  han  blir  eldre  vil  han  like  å  rope  også.  alt  du  sier  eller

Hvis  du  er  en  god  mor,  må  du  gjøre  alt  du  kan  for  ditt  fremtidige  barn  slik  at  det  blir  født  sunt  i  
sinn  og  kropp.  Mors  kjærlighet  er  den  største  i  verden.  For  barnet  ditt  må  du  gjøre  alt  i  positiv  
tenkning.  For  eksempel,  hvis  du  vil  at  barnet  ditt  skal  være  en  musiker,  lytt  til  musikk  hver  dag  
og  dermed  overføre  til  barnet  ditt  all  den  følelsen  av  musikk.  Hvis  du  vil  at  jeg  skal  bli  lege,  må  
du  lese  bøker  om  det  emnet  hver  dag.

en  annen  ting.  Stol  på  meg,  tenk  alltid  på  den  andre  parten  først  i  alt.
Ikke  i  deg,  for  jo  større  "jeg"  du  har,  vil  livet  ditt  bli  mer  negativt  og  du  vil  få  flere  problemer.  Hvis  
du  vil  leve  veldig  godt  og  lykkelig,  ha  et  langt  liv  med  kjærlighet  og  helse,  må  du  gjøre  "jeget"  
mindre  og  mindre  til  det  forsvinner.

Hvis  du  gjør  dette  kan  du  få  alt  det  beste  for  livet  ditt  og  alle  dine  positive  ønsker  vil  bli  oppfylt.  
Alt  negativt,  i  det  lange  løp  vil  du  betale  dyrt  og  med  renter.  Folk  tar  feil  av  å  tenke:  "se  hvor  
villedende  folk  jeg  får  fordeler".

Hva  er  mors  kjærlighet?

Når  en  kvinne  er  gravid,  er  det  veldig  viktig  at  hun  ikke  tenker  på  noe  negativt  i  løpet  av  
svangerskapet.  Hvis  du  tenker  negativt,  vil  denne  tanken  påvirke  ditt  fremtidige  barn  negativt.

MORSKJÆRLIGHET
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Derfor  må  du  lære  dem  fra  svangerskapet,  fra  fødselen  og  fra  barndommen  hvis  du  
vil  ha  en  lykkelig  familie  og  ha  fantastiske  barn,  flinke  med  familien,  gode  med  deg  i  
samfunnet.

Det  er  av  en  mindre  kategori.  Alt  avhenger  av  utdanning,  fra  graviditet,  fra  nyfødt  til  
den  vokser.

Hvis  du  ikke  utdanner  barnet  ditt  godt,  som  vi  ser  hver  dag  mange  mordere  og  
terrorister  som  dreper  mennesker.  Hvorfor  er  disse  menneskene  dedikert  til  å  drepe?  
fordi  faren  eller  moren  fra  barndommen  overfører  negativt  til  ham.  Babyen  har  vokst  
opp  i  et  negativt  og  hevngjerrig  miljø.

Vær  så  snill,  hvis  du  ikke  er  positivt  forberedt,  kan  du  vente,  når  du  en  dag  er  positivt  
forberedt  på  å  få  barn,  og  ikke  med  en  kritisk  situasjon,  med  problemer  i  familielivet  
fordi  det  vil  påvirke  barnet  ditt.  Derfor  er  det  viktigste  å  lære  opp  barnet  ditt  til  å  være  
et  godt  menneske.  Tenk  alltid  for  andre,  det  er  en  god  sønn

du  gjør  foran  babyen,  registrerer  babyen  alt.  Det  er  som  om  det  var  en  video,  den  tar  
opp  alt  godt  og  dårlig.

Alle  tenker  på  meg,  meg,  meg  og  de  tenker  ikke  på  de  andre.  I  så  fall  vil  det  ikke  være  
riktig  for  deg  eller  din  familie.  Det  vil  heller  ikke  gå  bra  med  samfunnet.  Hvis  du  ikke  
utdanner  barnet  ditt  riktig,  vil  det  påvirke  ikke  bare  deg,  men  også  samfunnet  og  hele  
verden.  Det  er  derfor  vær  så  snill,  det  er  veldig  viktig,  det  handler  ikke  bare  om  
sønnen  din.  Sønnen  din  er  avhengig  av  utdanning,  han  kan  være  en  helgen  eller  en  
djevel.  Det  kommer  an  på  deg  som  mor.  Derfor  har  du  som  mor  et  veldig  viktig  
oppdrag.

Det  er  grunnen  til  at  mange  tar  feil  og  tror  at  babyen  ikke  vet  noe,  men  jeg  forteller  
deg  at  babyen  vet  alt,  alt  som  lever  i  barndommen  hans  vil  prege  ham  under  
utviklingen  av  livet  hans,  i  fremtiden  hans.  Hvis  du  ikke  respekterer  faren  eller  moren  
din,  ser,  lytter  og  lærer  barnet  ditt,  og  når  han  blir  eldre  vil  han  heller  ikke  respektere  
deg.  For  han  lærer  alt  av  deg.  Så  hvis  du  vil  at  barnet  ditt  skal  respektere  deg,  
skjemme  deg  bort,  ta  vare  på  deg,  må  du  gjøre  det  samme  med  foreldrene  dine.  Foran  
sønnen  din  må  du  respektere  din  mor,  din  far,  din  familie,  din  mann.  Så  sønnen  din  
vil  lære  av  deg,  og  når  du  er  gammel,  vil  sønnen  din  gjøre  det  samme  som  han  har  
sett  at  du  har  gjort  med  foreldrene  dine,  familien  og  mannen  din.  Barnet  ditt  lærer  100  
%  av  det  du  gjør.  Det  må  du  innse.  Baby  forstår  alt.  Hvis  du  smiler  foran  en  nyfødt  
baby,  svarer  babyen  med  et  smil.

Hvis  en  person  gjør  et  veldig  sint  ansikt,  begynner  babyen  å  gråte.  Hvis  du  ikke  
prøver  det,  stå  foran  en  baby  og  lage  disse  to  ansiktene  for  å  se  hvordan  han  reagerer.  
Det  er  derfor  jeg  sier  at  babyen  ikke  vet  hvordan  den  skal  snakke,  men  det  betyr  ikke  
at  hun  ikke  vet  noe.  Babyen  lærer  alt  det  gode  og  alt  det  dårlige.  Alt  som  kommer  før  
det.  Forsiktig!

Oppdra  godt  for  å  ha  et  godt  barn  for  deg  selv  og  en  fordel  for  samfunnet.  Det  er  
derfor  han  lytter  godt:  han  skal  ikke  overføre  den  negative  tanken  direkte  eller  
indirekte.  Det  handler  ikke  bare  om  deg,  det  påvirker  også  samfunnet,  staten  og  hele  
verden.

I  mange  land  blir  jenter  utdannet  til  å  fortelle  dem  at  mennesket  er  en  gud,  at  de  må  
adlyde  ham  i  alt,  og  fra  en  ung  alder  svelger  jenta  den  historien,  som  verken  er  
rettferdig  eller  ekte.  Når  hun  blir  eldre,  gjør  hun  det  hun  ble  lært  som  barn.  I  Europa  
læres  det  om  frihet  og  likhet.  En  jente  kommer  ikke  til  å  tenke  det  tullet  at  mannen  er  
en  gud  og  at  hun  må  adlyde  ham  i  alt.  Mannen  kan  gifte  seg  med  de  kvinnene  han  vil  
og  kvinnen  kan  bare  gifte  seg  med  én  mann.Derfor  er  det  avhengig  av  utdanning.Før  
gudenes  lov  er  mann  og  kvinne  like,  det  er  ingen  overordnet.  Du  kan  ikke  knuse  de  
svake.  Logisk  sett  er  kvinnen  svakere  enn  mannen.  Men  bare  fordi  den  er  svakere  
betyr  ikke  det  at  den  er  dårligere.
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Elsk  deg  selv.  Først  må  du  elske  deg  selv.

På  skolen  lærer  de  bare  å  være  smarte,  de  lærer  ikke  hvordan  de  skal  være  et  godt  
menneske.  Husk  godt,  om  ditt  fremtidige  barn  er  bra  eller  dårlig  er  i  dine  hender.  
Derfor  er  mors  misjon  veldig  viktig.  Du  må  vite  viktigheten  av  dette.  Prøv  aldri  å  abort  
fordi  det  dreper  barnet  ditt:  ditt  fremtidige  barn.  Tigeren,  løven ...  de  er  rovdyr  og  de  
spiser  alle  slags  dyr,  men  de  spiser  aldri  barna  sine,  de  dreper  aldri  barna  sine.  Vi  
mennesker,  mer  intelligente,  så  gode  til  sinns...  og  vi  dreper  barna  våre?  Det  har  svært  
alvorlige  konsekvenser,  psykiske  og  fysiske.  Etter  2  eller  3  aborter  vil  du  ikke  kunne  
få  flere  barn.  Når  du  er  eldre,  har  en  lykkelig  familie  og  ønsker  å  få  barn,  vil  du  ikke  
klare  det.  Ikke  hør  på  folk  som  er  for  abort.

Hvis  denne  jeg  er  liten,  kan  du  gjøre  hva  som  helst  til  beste  for  andre.  Hvis  du  bare  
tenker  på  andre,  logisk  nok  ønsker  alle  å  være  vennene  dine,  alle  elsker  deg,  enhver  
god  anledning,  de  tenker  på  deg  først  fordi  du  er  en  god  mann,  en  god  borger.  For  å  
være  god,  før  alt  må  du  tenke  på  andre  først.  Siden  du  tenker  på  andre  først,  og  du  
ikke  tenker  på  dine  egne  interesser,  elsker  alle  deg:  hvem  vil  ikke  være  vennen  din?  
Fordi  du  er  en  omsorgsfull,  imponerende  omsorgsfull  person,  med  et  hjerte  av  gull.  
Alle  elsker  deg,  livet  ditt  kommer  til  å  bli  fantastisk.  Du  kommer  til  å  ha  alle  muligheter  
i  denne  verden,  alle  vil  hjelpe  deg,  alle  elsker  deg.  For  å  oppnå  dette,  må  jeget  bli  
mindre  og  mindre  til  det  blir  0.  Hvis  du  klarer  å  konvertere  det  selvet  til  0,  vil  du  bli  en  
gud  i  denne  verden.  Du  vil  være  den  mest  velkomne  personen  på  denne  planeten.  
Akkurat  som  Jesus  Kristus.  I  Jesus  Kristus  er  det  ikke  noe  "jeg"  Jesus  Kristus  dør  for  
mennesker.  Hvis  Jesus  Kristus  hadde  hatt  litt  av  «meg»,  da  han  kjente  dagen  og  timen  
da  romerne  kom  for  å  lete  etter  ham  for  å  drepe  ham,  ville  han  ha  stukket  av.  Og  han  
flykter  ikke.  Det  betyr  at  Jesus  Kristus  bare  tenker  på  andre,  bare  tenker  på  andres  
interesser.  Dø  for  oss.  Det  betyr  at  Jesus  Kristus  kommer  for  å  redusere  "jeget"  til  0.

Hva  betyr  det?  Hvis  du  virkelig  elsker  deg  selv,  er  det  du  må  gjøre  først  å  sette  det  lille  
"jeget"  til  det  ikke  er  noe  "jeg".

Det  er  derfor  han  er  i  stand  til  det.  Hvis  vi  visste  dagen  og  klokkeslettet  da  de  kom  for  
å  drepe  oss,  ville  vi  garantert  flykte.  Det  er

for  deg  og  en  god  samfunnsborger.  Du  utdanner  en  helgen  eller  en  demon  eller  en  
terrorist;  alt  opp  til  deg.

Du  kommer  til  å  lide  av  konsekvensene,  ikke  en  annen  person,  du  kommer  til  å  få  
psykiske  problemer,  fysiske  problemer  i  livmoren,  problemer  med  samvittigheten...  så  
ikke  ta  hensyn  til  de  andre,  ingenting  vil  skje  med  dem,  de  vil  ikke  lide  konsekvensene  
som  deg.  Stol  på  meg,  det  er  veldig  viktig  for  deg  som  mor.  Mors  kjærlighet  er  den  
største  kjærligheten  i  verden.  Og  hvis  du  virkelig  elsker  ditt  fremtidige  barn  så  mye,  
må  du  lære  ham  fra  graviditeten.  Det  er  derfor  du  må  fjerne  alle  dine  laster,  
tankehandlinger,  røyking,  drikking,  nerver,  tristhet,  sinne...  alle  disse  negative  
handlingene  må  elimineres.  Hvis  du  vil  at  sønnen  din  skal  være  en  god  sønn  i  
fremtiden,  må  du  gjøre  det  jeg  sier  til  deg,  og  du  vil  få  en  fantastisk  sønn.  Det  spiller  
ingen  rolle  om  du  er  rik  eller  fattig.  Selv  om  du  er  millionær  hvis  du  ikke  utdanner  
sønnen  din  godt,  vil  han  om  noen  dager  bruke  formuen  din,  pengene  dine  og  hele  
familien  falle  i  fattigdom.  Husk  ordene  mine  godt.  Tusen  takk.

ELSK  INNSIDEN  DIN
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Derfor  kan  alle  bli  helgener,  spørsmålet  er  om  du  vil  eller  ikke.

Hva  er  innsiden  din?

garantert.  Dette  er  forskjellen  mellom  mennesker  med  meg  og  mennesker  uten  
meg.  Dette  er  den  eneste  forskjellen.  Akkurat  som  J  når  selvet  0  og  vil  bli  gud.  
Hvis  Jesus  Kristus  gjør  det,  kan  vi  som  Guds  barn  også  gjøre  det.  Det  kommer  
bare  an  på  om  du  vil  gjøre  det  eller  ikke.

Interiøret  ditt  er  fylt  med  millioner  av  celler.  Alle  disse  cellene  utgjør  kroppen  vår.  
Samme  for  menn  kvinner.  Folk  gjør  feil:  stor  feil.  Hvis  noen  blir  syke,  vil  de  bare  
drepe  og  drepe:  det  er  her  folk  gjør  feil.  Cellene  er  en  del  av  en  selv.  Hvis  du  vil  
drepe  noe  av  deg  selv,  tar  du  feil  fordi  disse  cellene  før  du  ble  syk  var  gode  celler.  
Hvorfor  blir  de  en  dag  til  dårlige  celler,  syke  celler,  kreftceller  eller  andre  typer  
sykdommer?  Fordi?  Jeg  forteller  deg  hvorfor:  celler  mottar  informasjon  fra  
hjernen  vår.  Hvis  hjernen  din  tenker  negativt,  når  logisk  nok  den  negative  
informasjonen  cellene  dine.  Hva  er  negativt?  Negativt  er  mange  ting:  tristhet,  
hevn,  utnytte  mennesker  til  egen  fordel,  skade  mennesker.

Vi  kan  bli  en  gud  spørsmålet  er  om  du  vil  eller  ikke.  Hvis  du  ikke  vil  forlate  dette  
jeget,  vil  dødens  herre  en  dag  tvinge  deg  til  å  dø,  siden  du  ikke  vil  forlate  dette  
jeget,  blir  du  en  sjel  fra  helvete.  Hvis  du  forlater  selvet,  vil  du  bli  den  lykkeligste  
personen  i  verden,  og  når  du  dør  vil  du  bli  en  gud.  Hvis  du  blir  hektet  på  dette  
selvet  i  denne  verden,  vil  du  være  egoistisk,  dra  nytte  av  mennesker,  en  dårlig  
person,  ingen  vil  elske  deg,  alle  dører  er  stengt,  alle  veier  er  blokkert,  du  vil  ha  
dårlig  helse,  uflaks...  Jo  større  jeg  er,  jo  flere  problemer  vil  du  ha  i  dette  livet  og  
også  etter  at  du  dør.  Du  kommer  til  å  bli  en  demon,  du  kommer  til  å  gå  til  helvete  
og  ingenting  kommer  til  å  ordne  seg  for  deg.  Det  er  derfor  hvis  du  elsker  deg  
selv,  må  du  gjøre  det  for  deg  selv.  Og  å  gjøre  godt  for  deg  selv  betyr  at  i  stedet  
for  å  være  egoistisk  og  tenke  på  interessene  dine,  må  du  gi  kjærlighet  til  
mennesker.

Det  er  det  motsatte  av  hva  folk  tror.  Enten  du  kjenner  folk  eller  ikke,  må  du  
behandle  dem  likt  fordi  de  er  alle  Guds  barn,  vi  er  alle  i  samme  kategori.  Du  kan  
ikke  skille  mellom  rik,  fattig,  edel,  tigger,  kjekk,  stygg...  foran  vår  Gud  har  vi  alle  
samme  kategori,  samme  nivå.  Ingen  er  overlegen  en  annen:  vi  er  alle  like.  Husk  
godt:  før  Gud  er  en  tigger  eller  en  konge  av  samme  kategori,  de  har  samme  sjel.  
Den  eneste  forskjellen  er  at  kongene,  prinsene  eller  millionærene  i  deres  tidligere  
liv  gjorde  godt  for  folket.  Så  i  dette  livet  kan  du  nyte.  En  tigger,  i  sitt  tidligere  liv  
var  han  en  veldig  egoistisk  person,  så  i  dette  livet  har  han  ingenting.  De  skiller  
seg  bare  på  dette.  Hans  sjel  er  av  samme  kategori.

Alt  for  å  dra  nytte  av  andre.  Dette  kalles  negativ  tenkning.  Med  denne  typen  
tenkning  er  du  den  første  som  betaler  regningen.  For  med  denne  typen  tenkning  
tenker  cellene  det  du  tenker:  hvis  du  tenker  negativt,  tenker  cellene  negativt.

Og  cellene  dine  blir  negative.  Først  skal  de  angripe  deg  selv,  og  logisk  nok  vil  du  
ha  en  verdenskrig  inni  deg:  bra  eller  dårlig  alt  blir  drept  og  du  betaler  med  helsen  
din.  Hver  negativ  tanke  påvirker  cellene  dine  og  de  blir  negative.  For  å  stoppe  
enhver  form  for  sykdom  må  du  endre  tankegangen  din.  Du  må  elske:  elske  
cellene  dine,  hvis  du  gir  kjærlighet  til  cellene  dine  lærer  de  å  elske  seg  selv  og  
hvis  de  elsker  seg  selv  elsker  de  deg  også  og  blir  ikke  syke.  Så  husk  godt:  cellene
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Prøv  å  lære  cellene  dine  å  bli  hellige  celler  til  gode  celler.  Så  cellene  dine  hjelper  
deg  i  stedet  for  å  irritere  og  skade  deg.  Det  er  derfor  du  elsker  dine  dårlige  celler  
for  å  kurere  dem  og  ha  mye  helse.  Hvis  du  gir  mye  kjærlighet  til  cellene  dine,  elsker  
de  deg  tilbake.  Hvis  du  vil  ha  skjønnhet,  gir  celler  deg  skjønnhet  og  ungdom.  
Cellene  dine  adlyder  deg.  Men  alt  avhenger  av  deg.  Cellene  mottar  kun  ordre,  de  
handler  ikke  med  egen  tanke,  nei.  De  tenker  ikke,  de  tar  bare  bestillinger.

Celler  trenger  oksygen.  Hvis  du  kun  puster  til  lungen,  er  pusten  veldig  kort.  Du  må  
puste  opp  til  navlen,  med  en  lang  pust.  Blodet  ditt  trenger  oksygen,  lær  å  puste  
fint,  sakte,  mykt  og  lenge.  Du  må  venne  kroppen  til  å  puste  24  timer  som  dette.  Så  
cellene  dine  vil  takke  deg  og  du  vil  ha  god  helse.

Tanken  gir  orden  til  hele  organismen  og  automatisk  stopper  hele  organismen.  Hvis  
den  gir  ordren  til  organismen  om  at  den  må  leve,  har  du  håp.  Men  du  må  elske  ditt  
indre,  de  syke  cellene  for  at  de  skal  helbrede.

For  det  tredje:  pusten:  den  må  være  lang,  fin  og  myk,  opp  til  navlen.

Det  avhenger  av  deg,  hvis  en  pasient  ikke  vil  leve,  kan  ikke  engang  Gud  redde  ham.

Dette  er  veldig  viktig.

Hvordan  skal  cellene  være  i  orden?  Prøv  å  konsumere  naturmedisin  og  ta  mindre  
kjemisk  medisin.  Alle  vet  at  medisiner  kurerer  én  ting  og  ødelegger  en  annen.

For  å  kurere  enhver  sykdom  hjelper  legene  deg  30%,  de  resterende  70%  må  du  
sette  med  din  positive  tenkning.

Hvis  du  ikke  slutter  å  spise  kjemikalier,  piller,  medisiner,  konserveringsmidler...

før  de  ikke  var  negative.  Hvorfor  er  de  negative  nå?  Fordi  du  har  snudd  cellene  
negative  med  tankegangen  din.  For  hvis  du  lærer  dem  negativt,  lærer  de  negativt:  
cellene  dine  lærer  av  deg.

Først  må  du  elske  deg  selv  og  når  det  er  kjærlighet  inni  deg,  så  må  du  overføre  
den  kjærligheten  til  utsiden  ved  å  elske  andre.

Du  bør  ikke  spise  noen  kjemiske  produkter,  du  må  spise  naturlige  produkter  uten  
kjemikalier.

Tusen  takk.

Mange  ting  kan  endre  cellene  dine,  først  og  fremst,  men  viktig  er  tankegangen  din.

For  det  andre  er  maten.  Husk  godt:  du  bør  ikke  spise  konserveringsmidler.

Når  du  klarer  å  elske  interiøret  ditt,  må  du  elske  ditt  ytre  for  å  koble  den  kjærligheten  
med  andre.  Hvis  du  elsker  andre,  familien  din,  vennene  dine...  vil  du  elske  
samfunnet,  landet  ditt  og  hele  verden,  så  denne  jorden  vil  være  et  paradis.

Det  er  derfor  hvis  du  elsker  interiøret  ditt,  elsk  først  cellene  dine,  hvis  du  elsker  
cellene  dine  vil  de  elske  deg  tilbake.  Dermed  blir  de  dårlige  cellene  gode.

,

TILBAKEINDEKS
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30.  I.  VET  FORSKJELL.  MEG  DU  HAM

Når  du  sover,  er  det  som  om  du  er  død.  Vi  vet  ikke  om  vi  skal  stå  opp  dagen  etter.  
Hva  blir  vår  siste  natt?  vi  vet  ikke.  Skal  man  leve  godt  er  det  nødvendig  å  forminske  
dette  jeget,  for  jo  større  dette  jeg  er,  jo  flere  problemer  får  vi.  Hvis  jeg  er  liten,  vil  vi  
ha  færre  problemer.  Jo  større  dette  selvet  betyr  at  vi  er  mer  egoistiske.  Jo  mer  
egoistisk,  jo  vanskeligere  er  det  å  leve  med  alle.  Hvem  vil  ha  en  egoistisk  venn  eller  
et  familiemedlem?  Du  kommer  ikke  til  å  passe  inn  med  noen,  ikke  med  familien  din,  
ikke  med  vennene  dine,  ikke  med  samfunnet,  ikke  med  staten.  Egoisme  fører  oss  
på  villspor,  fører  til  dårlig  liv.  Hvis  denne  jeg  er  liten,  tenker  den  alltid  på  andre.  Så  
du  elsker  alle  levende  vesener;  din  familie,  dine  venner  og  hele  samfunnet.  Hvis  du  
elsker  andre  som  du  elsker  deg  selv,  vil  alle  ønske  å  være  ved  din  side  og  hjelpe  
deg.  Hvis  du  behandler  en  person  som  om  du  var  deg  selv,  hvis  du  elsker  andre  
med  kjærlighet,  vil  logisk  nok  andre  elske  deg.  Det  er  som  om  du  sto  foran  et  speil.  
Hvis  du  ser  med  kjærlighet  inn  i  speilet,  returnerer  bildet  som  reflekteres  i  speilet  
kjærlighet  til  deg.  Hvis  du  ser  egoistisk  inn  i  speilet,  vil  speilet  også  reflektere  
egoisme.  Kjærlighet  gir  kjærlighet  tilbake.  Egoisme  gir  tilbake  egoisme  og  ting  vil  
aldri  ordne  seg  for  deg.  Hvis  du  vil  at  ting  skal  gå  bra  for  deg,  være  lykkelig,  ha  en  
god  fremtid  og  et  liv  fullt  av  positive  ting,  er  alt  du  trenger  å  gjøre  å  tenke  på  andre.  
Ikke  tenk  på  jeg.

Folk  som  alltid  tenker  på  MEG  tar  feil.  Dette  får  oss  til  å  mislive.  Alt  som  starter  
med  ME  går  galt:  verden,  personlige  forhold.  At  jeg  ikke  er  det  sanne  jeg.  At  jeg,  er  
produktet  av  foreningen  av  en  sædcelle  og  et  egg,  det  er  et  kjøtt  og  blod  jeg.

Hvor  mange  år  lever  vi?  vi  vet  ikke.  Hver  natt,  når  vi  legger  oss,  kobler  vi  oss  fra  
verden,  det  kalles  en  liten  død.

Jo  mer  du  tenker  på  deg  selv,  jo  vanskeligere  vil  livet  ditt  være,  hvis  du  er  egoistisk,  
vil  alle  hate  deg,  og  du  vil  ikke  ha  venner.  Ingen  kommer  til  å  elske  deg  en  person  
som  bare  tenker  på  seg  selv.  Det  er  derfor  først  alltid  tenk  på  andre  og  alle  vil  være  
med  deg  og  hjelpe  deg.  Sikker.
Hvis  du  ikke  slutter  å  irritere  andre,  hvem  vil  da  ønske  å  komme  deg  nær?  Hvis  du  
håndhilser  på  andre,  er  du  positiv,  du  gir  glede,  du  smiler  med  et  hjerte  fullt  av  
kjærlighet,  jeg  garanterer  at  alle  vil  returnere  deg  med  samme  mynt.  Hvis  du  gir  
kjærlighet,  elsker  alle  deg  tilbake.  Hvis  du  ønsker  å  gi  mening  til  livet  ditt,  ha  ekte  
rikdom  og  et  fantastisk  liv,  vet  du  allerede,  alt  avhenger  av  deg,  på  hva  du  gir.  Hvis  
du  vil  at  miljøet  rundt  deg  skal  være  positivt,  må  du  først  være  positivt  overfor  
andre.

Hvis  du  vil  ha  et  paradis  her,  må  du  først  ha  et  hjerte  fullt  av  kjærlighet.  Da,  dine  
omgivelser,  ditt  folk,  ditt  miljø,  de  vil  alle  være  engler  med  deg,  de  vil  være  helgener  
med  deg.  Først  må  du  være  en  engel,  en  helgen  og  alt  rundt  deg  vil  bli  en  engel  for  
deg.

Dette  jeg  er  født  og  dør.  Når  vi  blir  født  tar  vi  ikke  med  oss  noe,  verken  rikdom,  
eller  noe  vi  ser  eller  berører.  Når  vi  dør,  tar  vi  ingenting  med  oss.  Folk  som  tenker  
og  kjemper  kun  for  dette,  når  jeg  livets  slutt  og  alt  blir  ingenting  og  ingenting  er  0.  
Hvis  det  er  0,  hva  gjør  vi  og  kjemper  for  dette  fantasi-jeget,  for  dette  falske  jeg?
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Så  du  kan  leve  et  fullt  lykkelig  liv,  og  du  kan  oppfylle  alle  dine  ønsker.  De  fleste  
bryr  seg  ikke  om  andre.  De  går  over  hvem  som  helst  for  egen  fordel.  Dere  vil  
kunne  tråkke  over  hverandre  en  gang,  siden  folk  ikke  kjenner  dere,  vil  de  la  seg  
tråkke  på.
Men  hvis  du  prøver  det  en  gang  til,  vil  ingen  la  deg  dra  nytte  av  dem  igjen,  og  
ingen  vil  ha  deg  ved  sin  side,  fordi  du  har  utnyttet  dem.  Da  blir  fremtiden  din  et  
helvete.  Derfor,  hvis  du  ønsker  å  leve  godt,  må  du  først  ha  et  hjerte  fullt  av  
kjærlighet.  Elsk  alt  som  lever.  For  hvis  du  gir  kjærlighet,  vil  alle  elske  deg  tilbake  
og  livet  ditt  vil  bli  et  fantastisk  paradis:  hvis  du  vil  ha  penger,  kan  du  ha  penger  
fordi  alle  vil  hjelpe  deg  og  alle  vil  gi  deg  en  sjanse.  Alt  godt  vil  bli  tilbudt  deg  
først  fordi  du  er  bedre  enn  andre.  Tvert  imot,  hvis  du  alltid  tenker  på  deg  selv  og  
du  ikke  bryr  deg  om  andre,  vil  ingen  elske  deg  og  alle  vil  irritere  deg.  I  så  fall  
kommer  du  ingen  vei,  du  kommer  ikke  langt.  Det  er  derfor  når  vi  sier:  Jeg  ser:  
når  du  ser  noe,  vil  du  skille  om  du  liker  det  eller  ikke  liker  det.  Jeg  elsker;  når  du  
sier  jeg  elsker,  forskjeller  mellom  jeg  elsker  og  jeg  elsker  ikke.  Jeg  tenker:  jeg  
tenker  bra  eller  jeg  tenker  dårlig.  Du  tenker  og  snakker  alltid  om  meg  først,  og  du  
gjør  en  stor  feil,  fordi  du  sier  jeg  tror,  jeg  ser,  jeg  vil,  jeg  skulle  ønske,  du  er  
veldig  egoistisk.  Hvis  du  tenker  på  deg  selv  først,  er  andre  andre  etter  deg.  Men  
du  tar  feil,  de  andre  kommer  først.  Vi  kan  leve  godt,  det  kommer  an  på  miljøet  og  
menneskene.  Hvis  miljøet  er  positivt,  er  folk  positive  og  du  lever  full  av  lykke,  
kjærlighet  og  livet  ditt  er  et  paradis.  Så  aldri  skyld  på  andre.  De  eneste  som  har  
skylden  for  tingene  våre  er  oss  selv.  Hvis  vi  utnytter  andre  til  egen  fordel,  betaler  
vi  dyrt  til  slutt.  Hvis  du  lar  noen  andre  utnytte  deg  litt,  vil  den  personen  alltid  
skylde  deg  en  tjeneste  og  være  god  mot  deg.  Hvis  du  utnytter  noen  enda  litt,  vil  
den  andre  tenke  dårlig  om  deg  og  vil  ikke  ha  noe  med  deg.  Av  denne  grunn  er  
det  jeg  sier  og  folk  ikke  forstår,  å  ha  et  stort  jeg,  en  stor  ulykke  for  livet  ditt,  
helsen  din.  Jo  større  jeg  er,  jo  flere  ulykker  har  du.  Hvis  du  har  det  mindre  jeget,  
vil  du  bli  lykkeligere  og  du  vil  kunne  oppfylle  alle  dine  ønsker.  Vil  du  være  
lykkelig?  Vil  du  oppfylle  alle  dine  ønsker?  Vil  du  ha  en  lykkelig  familie,  venner,  
partner,  jobb,  rikdom,  skjønnhet...?  Alt  avhenger  av  tankegangen  din.  Det  du  
ønsker  å  endre,  endres  i  henhold  til  din  tenkning.  Hvis  du  vil  at  miljøet  ditt  skal  
være  som  et  helvete,  endre  som  et  helvete.  Sånn  er  det.

Folk  sier:  denne  kroppen  er  min.  Du  tar  feil,  denne  kroppen  er  ikke  vår.  Vi  bruker  
denne  kroppen.  Kroppen  er  en  gave  fra  foreldrene  våre,  den  er  ikke  din.  Du  bare  
bruker  det.  Kroppen  er  som  en  bil,  bilen  er  din,  men  det  er  ikke  deg.  Det  er  ikke  
nødvendig  å  gjøre  dårlige  gjerninger  for  å  få  fordeler  for  den  falske  kroppen.  Til  
slutt,  når  vi  dør,  tar  vi  ikke  med  oss  noe,  så  hva  kjemper  vi  for?  så  det?  det  er  
ubrukelig;  eiendom,  penger,  familie.  Når  vi  dør,  er  alt  over:  når  du  dør  kan  du  
ikke  ta  barna  dine,  kona,  eiendommen  din  eller  formue  av  noe  slag.  Ingen  kan  dø  
for  deg.  Ingen  kan  nyte  for  deg.  Det  er  derfor  alt  avhenger  av  deg.  –  Hvis  du  
ønsker  å  leve  i  en  atmosfære  av  lykke  og  ha  alt  bra,  er  alt  du  trenger  å  gjøre  å  
elske  alle  levende  vesener  og  ikke  se  noen  feil  hos  andre,  for  ingen  er  perfekte.  
Hvis  vi  ikke  er  perfekte,  kan  vi  ikke  peke  fingre  til  noen  fordi  vi  alle  har  våre  feil  
som  alle  andre.  Hvis  du  er  en  god  person,  prøv  å  ikke  se  andres  feil.  Det  er  som  
om  noen  sa  til  deg:  "du  har  en  svart  flekk  på  deg
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Hvis  du  forlater  dette  meg  "Jeg  vil  ha  dette,  jeg  vil  ha  den  andre,  jeg  vil...."  tenker  
alltid  på  deg.  Hvis  du  bare  kunne  tenke  på  andre,  på  en

Problemet  vi  har  før  vi  er  frie  er  at  vi  ikke  vet  hvordan  vi  skal  differensiere.  
Tidligere  snakket  vi  om  det  første  problemet,  og  nå  skal  vi  snakke  om  det  andre.  
Hvilken  forskjell  betyr  det?  "Jeg,  du,  han,  som  begynner  å  skille,  men  vi  tar  feil,  
fordi"  jeg,  du  og  noen  andre  "ikke  eksisterer  fordi  vi  alle  er  ett.  "Jeg,  du,  han"  
eksisterer  ikke.

ansikt»  og  den  andre  svarer:  «Og  hva  med  deg,  du  har  alt  det  svarte,  dekket  av  
skitt».  Vi  ser  alltid  andres  feil,  vi  ser  aldri  våre  egne  feil.  Derfor,  før  du  peker  fingre  
til  en  annen,  pek  først  på  deg  selv.  Hvis  du  har  feil,  kan  og  har  du  ikke  rett  til  å  
peke  fingre  til  noen.  Alle  gjør  feil,  du  må  tilgi.  Hvis  du  ikke  er  i  stand  til  å  tilgi  
noen,  vil  ikke  andre  tilgi  deg.  Vi  gjør  alltid  feil,  så  prøv  å  ikke  være  så  sta  og  si  at  
jeg  vil  ha  det  sånn  og  sånn  blir  det.  så  det?  hvor  mange  år  vil  du  leve?  Prøv  å  
leve  godt,  rolig,  uten  å  skade  noen.  Du  kan  ikke  leve  godt  på  toppen  av  andres  
smerte.  Du  kan  ikke  leve  godt  slik,  før  eller  siden  vil  du  betale  dyrt.  Hvis  du  kaster  
en  ball  hardt  mot  veggen,  gjør  ballen  deg  sterk.  Og  jo  hardere  du  kaster  den,  jo  
sterkere  blir  den.

Forskjellen  som  eksisterer  mellom  en  hellig  og  oss  er  at  en  hellig  bare  gjør  og  
tenker  for  andre,  og  vi  handler  kun  for  vår  egen  fordel,  for  oss  selv.  Vi  gjør  
ingenting  for  noen.  Hvis  vi  gjorde  det  samme  som  Gud,  Jesus  Kristus  eller  
Buddha,  ville  vi  vært  guder  som  dem.  Du  må  bare  slippe  dette  "jeget".

Vi  er  som  en  dråpe.  Når  en  bølge  kommer,  kan  et  fall  hoppe  fra  vannet,  men  det  
vil  gå  tilbake  til  havet.  Når  denne  høsten  hopper  opp  av  vannet,  tenker  vi  på  «jeg»,  
men  det  er  ikke  ekte,  for  når  det  først  kommer  tilbake  til  vannet,  er  vi  alle  ett.  Vi  
er  alle  en.  Vi  og  de  andre  er  ett,  og  universet  er  ett.  Hvis  du  skader  andre,  skader  
du  deg  selv.  jeg  jeg  jeg.

Det  kommer  alltid  tilbake  til  deg  med  samme  kraft:  bra  eller  dårlig.  Hvis  du  vil  ha  
god  helse,  kan  du  ha  det  takket  være  omtanke.  For  fra  hodet  sendes  signaler  til  
hele  kroppen  gjennom  ryggraden  og  hver  ryggvirvel  har  nerver  som  overfører  
den  tanken  til  hele  organismen.  Hvis  tanken  din  er  negativ,  påvirker  den  kroppen  
din,  helsen  din  på  en  negativ  måte.  Ikke  engang  legen  kan  kurere  deg.  Hvis  du  
bare  har  negative  tanker,  går  det  over  i  kroppen,  det  blir  blokkert  og  du  vil  alltid  
ha  helseproblemer.  For  at  kroppen  din  skal  fungere  godt,  må  hjernen  sende  
positive  meldinger,  tenke  positivt.  Dermed,  hvis  du  har  positive  tanker,  vil  helsen  
din  være  positiv  og  det  samme  vil  livet  ditt.  Hvis  du  er  positiv  med  familien  din,  
vil  familien  din  være  positiv  med  deg.  Alt  vil  være  positivt.  Hvis  du  er  negativ,  vil  
alt  være  negativt  og  alt  vil  gå  galt,  fordi  tankegangen  din  er  negativ.  Det  er  ingen  
annen  skyldig  enn  deg  selv.  Feilen  er  vår.  Det  er  derfor  alt  godt  eller  dårlig  
forårsaker  det  selv.  Ikke  prøv  å  peke  fingeren  på  noen  fordi  det  ikke  er  noen  
annen  skyldig  enn  deg  selv.  Det  er  meg.  Hvis  du  vil  leve  godt,  glem  Selvet  og  
spre  kjærlighet  til  alle.  Så  når  du  dør,  kan  du  være  en  engel,  for  engler  har  et  stort  
hjerte  fullt  av  kjærlighet.  Tusen  takk.

VET  Differensier
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I  følge  Buddhas  skrifter  er  forventet  levealder  på  andre  planeter  fra  1  000  til  1  000  000  
år  eller  mer.

Dette  virker  ikke  veldig  logisk,  men  det  er  det.  I  livet  bør  du  ikke  bli  skuffet  over  et  
ønske  som  ikke  har  blitt  oppfylt.  Når  det  er  skuffelse,  på  grunn  av  et  ønske  er  du  i  
stand  til  å  gjøre  noe  dårlig  mot  andre  for  å  oppnå  det.  Konsekvensene  er  svært  
alvorlige,  det  er  som  om  det  var  «brød  for  i  dag  og  sult  etter  i  morgen».  Derfor  må  du  
forlate  alt  ønske  med  avslapning  og  seriøsitet  for  å  handle  riktig.  Mange  mennesker  
for  å  oppfylle  sine  ønsker  om  rikdom  gjør  alle  slags  forbrytelser.  Hver  dag  handler  
loven  og  tar  alt  fra  deg  og  du  går  i  fengsel.

Det  er  negative  ønsker  og  positive  ønsker.  Ikke  prøv  å  ha  lyst  til  andres  ting.  Akkurat  
som  Jesus  Kristus  som  forlot  alt  og  alle  husker  ham  fordi  han  ga  alt  for  andre.  Eller  
som  Buddha,  som  sluttet  å  være  en  prins,  forlot  sin  makt,  all  slags  rikdom,  komfort...

Jo  mer  du  søker  etter  denne  typen  rikdom...  hvor  mange  år  kan  denne  rikdommen  
vare?  20  eller  30,  40  eller  50  år?  Og  når  vi  dør,  hva  skal  du  gjøre  med  all  denne  
rikdommen,  vi  tar  ikke  med  oss  noe.  Hvis  bare

På  disse  planetene  er  det  ikke  så  mange  ønsker,  det  er  ikke  så  mange  innfall,  de  er  
ikke  så  egoistiske  som  oss.  Derfor,  hvis  vi  er  i  stand  til  å  tenke  som  guder,  vil  vi  være  
guder,  vi  er  guder.

Hallo.  La  alle  ønsker  å  ha  alle  ønsker.  I  livet  hvis  du  vil  ha  alt,  må  du  først  gi  opp  alle  
ønsker.

Du  ville  umiddelbart  bli  en  Buddha  eller  Jesus  Kristus.  Det  avhenger  av  vår  tanke,  på  
en  enkelt  tanke,  så  enkelt  er  det.

Ånden  vår  kommer  fra  det  hinsides,  den  kommer  ikke  fra  denne  planeten  jorden.

I  etterlivet  kan  alle  guder  dø  og  stå  opp  igjen.  Hvis  vi  noen  gang  kan  forlate  dette  
"jeget",  ville  vi  på  et  øyeblikk  blitt  en  helgen,  en  engel  eller  en  gud  og  være  fri  fra  
fødsel  og  død.  Vi  kan  komme  til  dette  eller  gå  til  en  annen  planet.

På  denne  planeten  er  forventet  levealder  omtrent  100  år.

Buddha  sier:  det  hinsidige  har  3000  store  universer  og  vårt  univers  er  et  av  disse  
3000  universene.  Jesus  Kristus,  Buddha,  de  lever  utenfor  vårt  solsystem.  Hvis  vi  
ønsker  å  være  fri,  må  vi  lære  å  forlate  dette  selvet,  som  Jesus  Kristus  eller  Buddha.  
da  vil  vi  være  helt  frie.  Ikke  som  her,  hver  dag  kjempe  for  noe  og  så  ikke  ta  noe.  Når  
som  helst  kommer  vi  til  å  dø,  så  hvorfor  kjemper  vi?  Jesus  var  fattig,  Buddha  var  
fattig,  de  trengte  ingenting.  Du  må  bare  forstå  at  du  må  forlate  dette  "meg".  Hvis  du  
stopper  dette  "jeget",  hvis  vi  slutter  å  tenke  bare  på  oss  selv,  på  vår  egen  fordel,  hvis  
vi  slutter  å  være  egoistiske,  ville  ingen  begå  noen  forbrytelse  på  denne  jorden  eller  
på  andre  planeter.  Opprinnelsen  til  ondskap  begynner  med  egoisme,  begynner  med  
"jeg".  Hvis  alle  sluttet  å  tenke  på  seg  selv,  ville  ingen  begått  noen  forbrytelse,  og  
denne  jorden  ville  være  et  paradis.  Vårt  oppdrag  her  på  jorden  er  å  hjelpe  andre,  vi  er  
ikke  her  for  en  ferie.  Her  har  vi  mer  dårlig  enn  godt.  Dette  er  ikke  et  paradis.  Det  er  
derfor  jeg  vil  at  dere  alle  skal  forstå  at  for  å  være  som  Buddha  eller  Jesus  Kristus,  
trenger  dere  bare  å  forlate  dette  "jeget".  Og  ingenting  annet,  så  enkelt  er  det.

Og  når  du  dør  kan  sjelen  din  være  fri.

HVIS  DU  FORLATER  "JEG"  BLIVER  DU  EN  GUD
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Ikke  bare  buddhister  sier  det,  men  også  katolikker  og  andre  religioner.

Det  er  mange  videoer  på  youtube  som  sier  at  bare  ved  å  tenke  24  timer  i  døgnet  på  penger,  
kommer  penger.  Det  er  ikke  slik.  Hvis  det  var  tilfelle,  ville  vi  alle  tenkt  på  penger  for  å  ha  mye  
penger.  Umulig.  Hvis  vi  bare  kunne  oppnå  det  ved  å  tenke  på  penger,  ville  vi  alle  vært  millionærer  
i  denne  verden.  Men  det  er  ikke  riktig.  Først  må  du  tenke  positivt:  hvis  du  tenker  positivt  er  
resultatet  positivt,  hvis  du  tenker  negativt  er  resultatet  negativt.  Dette  er  riktig.  Å  tenke  positivt  
på  penger  er  riktig.  Men  hvis  du  tenker  på  penger  som  en  gal  og  bare  tenker  på  å  være  millionær,  
er  dette  en  historie,  den  er  ikke  ekte.  Den  rette  tingen  å  gjøre  er:  å  være  en  ekte  millionær.  Tenk  
først  på  mye  penger,  men  tenk  at  hensikten  med  de  pengene  er  å  hjelpe  andre,  ikke  for  våre  
innfall;  som  å  kjøpe  en  bil  for  mange  millioner,  et  luksushus...  at  du  tar  feil.

Universet,  naturen,  alle  mennesker  og  levende  vesener,  alt  er  ett,  ikke  to.  Vi  er  som  en  dråpe  
vann  i  havet.  Når  vannet  treffer  steinen  og  hopper  opp  av  havet  blir  det  en  dråpe,  men  når  det  
kommer  tilbake  til  havet  blir  det  havet  igjen,  en.  Derfor  må  vi  ta  vare  på  hverandre  for  å  leve  godt.  
Vi  er  en  sjel  av  milliarder  av  uendelige  sjeler  som  kommer  fra  universet.

Tenk  på  mye  penger,  men  du  må  legge  til  at  det  er  for  å  hjelpe  andre.  Med  denne  tanken  kan  du  
tjene  mye  penger.  Ikke  å  bruke  det  på  tull,  på  innfall...  på  den  måten  vil  du  aldri  ha  penger.

Tro  meg,  alt  det  onde  du  gjør  er  nedtegnet  i  vår  sjels  samvittighet.  Ikke  tenk  at  ingen  ser  deg,  
eller  lytter  til  deg.

Hvis  du  kan  forstå  dette,  kan  vi  gå  tilbake  til  universet.  Hvis  du  vil  ha  rikdom  er  det  veldig  enkelt,  
først  må  du  tenke  positivt.  Tenk  å  tjene  penger  positivt.

du  gjør  for  meg,  min,  min...  til  slutt  sitter  du  igjen  med  ingenting.  På  toppen  av  det  gjør  du  så  
mye  skade  på  folk  for  å  bli  rik...  Etter  din  død  vil  du  lide  konsekvensene  av  gudenes  lov  og  disse  
konsekvensene  vil  vare  i  en  million  år;  Hver  dag  vil  de  rive  deg  fra  hverandre,  slå  deg...

Og  "jeg  gjør  hva  jeg  vil".  Ja,  det  er  noen  som  ser  det,  det  er  deg  selv  og  deg  selv,  din  samvittighet  
vil  ikke  tilgi  deg.  Det  er  derfor  mange  mennesker  som  gjør  skade  ikke  kan  sove  om  natten,  har  
mareritt,  er  redde  for  alt  fordi  samvittigheten  straffer  dem.  Han  lever  i  helvete.  Det  må  du  vite.

Som  i  videoen  av  "stemmer  fra  helvete"  >>  se  video,  som  forklarer  hvordan  en  russisk  
vitenskapsmann  oppdager  på  14,4  km  dyp.  underground,  stemmene  til  helvete  og  registrerer  
dem.

Jeg  forteller  deg  at  helvete  eksisterer,  hvis  du  ikke  besøker  en  hypnoselærer  som  vil  bekrefte  at  
vi  har  et  tidligere  liv.  Hvis  det  er  et  tidligere  liv,  er  det  himmel,  helvete,  straff...  alt  eksisterer.

Ikke  tro  at  ingen  vet,  at  ingen  har  sett,  problemet  er  deg  selv.  Problemet  er  ikke  at  noen  andre  
straffer  deg,  problemet  er  at  du  straffer  deg  selv.  Hvis  du  vil  ha  en  god  fremtid,  må  du  forlate  alle  
slags  ønsker,  hvis  et  ønske  overskrider  en  grense,  er  mennesket  i  stand  til  å  gjøre  hva  som  helst.

Ønsket  om  hevn  er  negativt.  Enhver  tanke  eller  handling  kan  under  ingen  omstendigheter  skade  
mennesker,  levende  vesener,  naturen...  fordi  vi  alle  er  ett.  Som  nå  som  vi  har  ødelagt  naturen  og  
vi  har  mange  naturkatastrofer,  jordskjelv,  tyfoner  osv...  Derfor  bør  du  vite  at  vi  og  naturen  er  ett.  
Hvis  du  vil  leve  godt,  må  du  respektere  naturen  som  om  det  var  meg.
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En  millionær  er  en  millionær  fordi  han  i  sitt  tidligere  liv  hjalp  mange  mennesker,  
av  denne  grunn  i  dette  livet  er  han  millionær.  Folk  vet  ikke  at  hvis  en  millionær  
bruker  penger  på  tull  og  ikke  hjelper  folk  i  det  hele  tatt,  blir  den  rikdommen  vi  
har  fra  våre  tidligere  liv  brukt  super  raskt.  Det  er  derfor  mange  millionærer  mister  
alt  før  de  når  alderdommen,  de  er  ødelagt.  De  er  egoistiske,  de  vet  ikke  hvordan  
de  skal  dele  rikdommen  sin  med  mennesker  i  nød.  Hvis  du  vil  at  rikdommen  din  
skal  vare,  del  den  med  de  som  trenger  det  mest.  Hvis  du  vil  at  fattigdom  skal  bli  
rikdom,  hør  på  meg,  hjelp  andre  til  å  berike  din  samvittighet,  din  sjel.  Alt  du  
trenger  å  gjøre  for  å  bli  millionær  er  å  tenke  gode  tanker  og  hjelpe  andre.

Det  er  derfor  mange  mennesker  blir  skuffet  når  de  ikke  kan  tjene  penger  og  gjør  
alle  slags  forbrytelser  for  å  få  det.  Dette  varer  ikke  lenge,  fordi  vi  er  avhengige  av  
tidligere  liv;  Hvis  vi  gjør  ting  bra,  samler  du  meritter  og  så  kan  du  ha  det  hyggelig,  
kose  deg.  Men  hvis  du  begår  forbrytelser  og  skader  mennesker,  blir  disse  
verdiene  brukt  veldig  raskt.

Tusen  takk.

TILBAKEINDEKS
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31.-  SEX  og  PORNOGRAFI

De  kan  passere  alle  slags  seksuelt  overførbare  sykdommer.

Hvis  du  har  sex  uten  å  få  utløsning,  er  det  ikke  så  mye  av  et  problem.  Å  ha  sex  flere  ganger  om  
dagen  kan  forårsake  en  rekke  problemer:  først  med  nyrene  og  leveren,  og  deretter  vil  det  påvirke  
din  generelle  helse.  Du  vil  ikke  føle  deg  bra,  du  vil  ikke  ha  styrke,  du  vil  ikke  kunne  gå,  du  vil  
miste  hukommelsen,  du  vil  bli  trist,  du  vil  bli  usosial,  du  vil  miste  intelligensen  din  og  du  vil  bli  
dum.  Det  er  dette  som  forårsaker  mye  sex  hver  dag.  Bena  mister  styrke,  blir  tynne,  og  tærne  
begynner  å  råtne.  Det  kan  gå  så  langt  som  amputasjon  av  fingre  og  til  og  med  ben.  Alt  dette  på  
grunn  av  å  ha  for  mye  sex.  Hvis  du  har  sex  uten  å  stoppe,  tåler  ikke  kroppen  det.  Håret  kan  også  
falle  av.  Dette  kan  forekomme  hos  både  menn  og  kvinner.  Kvinnen  vil  eldes  raskere,  hvis  hun  er  
30  år  vil  hun  se  ut  som  hun  er  60.  Ansiktet  blir  mørkt,

Derfor  bør  du  ikke  ha  sex  utenfor  paret.  Hvis  en  kvinne  har  sex  med  tre  forskjellige  menn  i  løpet  
av  24  timer,  samles  sæden  fra  disse  tre  mennene  inne  i  kvinnens  kropp  og  blir  giftig.  Denne  
giften  begynner  å  råtne  og  blir  deretter  til  kreft.  Det  kan  også  forårsake  andre  sykdommer  i  
livmorhalsen.  Dette  er  som  en  straff  fra  Gud.  Gud  straffer  mishandlingen  til  den  lymfomane  
kvinnen.

Husk  godt:  du  kan  ikke  og  bør  ikke  ha  sex  med  tre  forskjellige  menn  på  24  timer.  Dette  er  veldig  
viktig.

Kjønn.  I  følge  Buddhas  skrift  er  det  forbudt  å  ha  sex  utenfor  paret.  Grunnlaget  for  samfunn  over  
hele  verden  er  familien.  Hvis  ekteskapet  er  lykkelig,  er  familien  lykkelig,  barna  er  lykkelige,  og  
alle  er  fysisk  og  mentalt  friske.  I  en  familie  er  fremfor  alt  paret.  Hvis  du  lever  lykkelig,  er  
samfunnet  lykkelig,  landet  er  lykkelig,  hele  verden  er  lykkelig.

Det  er  som  et  hus,  grunnmuren  må  være  veldig  solid.  Hvis  denne  basen  ikke  er  solid,  vil  ingen  
ha  det  bra.  Basen  er  ekteskapet  mann  og  kvinne.  Hvis  sex  gjøres  utenfor  paret,  får  det  
konsekvenser:  I  verden  er  det  3  400  000  dødsfall  av  AIDS  i  året,  og  det  er  2  454  314  mennesker  
smittet  i  året.  Enhver  mann  som  har  sex  utenfor  paret  kan  få  AIDS.  Spesielt  ungdommen.  Unge  
har  sex,  gutter  med  mange  jenter  og  jenter  med  mange  gutter.

Enhver  mann  eller  kvinne  som  har  sex  utenfor  ekteskapet  vil  bli  straffet  av  gudenes  lov.  Det  er  
ikke  en  spøk.  Dette  kan  sjekkes.  Det  er  mange  attester  som  rettferdiggjør  at  dette  ikke  er  
«bullshit».  Så  vær  forsiktig  med  sex.

En  20  år  gammel  mann  kan  få  ejakulasjon  hver  åttende  dag.  En  30  år  gammel  mann  kan  få  
utløsning  hver  fjortende  dag.  En  40  år  gammel  mann  kan  få  ejakulasjon  hver  20.  dag.  En  femti  år  
gammel  mann  kan  få  utløsning  en  gang  i  måneden.  En  60  år  gammel  mann  bør  ikke  få  ejakulasjon.
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I  følge  gudenes  lov  ender  ikke  jenter  med  lite  eller  ingen  klær  som  fortsetter  å  
provosere  folk.  Når  de  når  sin  alderdom  vil  de  ha  det  veldig  dårlig  og  når  de  dør  
vil  de  få  gudenes  straff  for  å  ha  provosert  folk  og  gjort  så  mye  skade  på  
samfunnet.  Det  er  ingen  tilgivelse  fra  Gud.  Derfor  råder  jeg  alle  de  vakre  og  sexy  
jentene  til  ikke  å  provosere  slik  at  folk  ikke  har  vonde  tanker.  Så  de  kan  leve  rolig  
og  lykkelig  med  familien  sin.  Vennligst  ikke  provoser  folk,  ikke  utnytte  den  sexy  
kroppen  din  til  å  skade  andre.  Dette  kommer  til  å  skape  problemer  for  deg  selv  
og  folk.  Jeg  ber  deg  vær  så  snill.  Takk  skal  du  ha.

tenner  vil  falle  ut,  han  vil  miste  synet,  han  vil  være  trist...  Alt  dette  for  å  ha  for  
mye  sex.

Pornosider,  magasiner,  TV  og  pornofilmer  bør  ikke  sees  av  mindreårige.  De  eldre  
passer  ikke  oss  heller.  Jo  mer  du  ser  på  denne  typen  bilder,  jo  mer  vil  du  ha  sex.  
Hodet  ditt  er  fylt  med  pornofantasier,  du  prøver  å  ha  sex  slik  du  kan  og  får  
ejakuler  så  mange  ganger  som  mulig.  For  å  ha  god  helse,  må  du  først  unngå  å  se  
denne  typen  bilder,  spesielt  mindre.  Far  og  mor  må  passe  på  at  barnet  deres  ikke  
ser  disse  bildene  i  blader,  TV,  videoer...  av  lettkledde  kvinner  som  seksuelt  
opphisser  og  provoserer.  De  bør  hindre  barna  i  å  se  noe  som  er  relatert  til  sex.  
Disse  bildene  er  negative  for  vår  tenkning  og  spesielt  for  mindreårige.  Hvis  vi  
har  hodet  fullt  av  porno,  sex,  er  det  ikke  bra  for  vår  fysiske  eller  mentale  helse.  I  
dag  er  det  flere  og  flere  bilder  av  denne  typen,  flere  sex-  og  pornofilmer.  Hvis  du  
ønsker  å  leve  godt,  prøv  å  unngå  alt  dette.  Hvis  en  mann  ser  mye  sex,  vil  han  
ikke  ha  nok  med  sin  kone  og  han  vil  prøve  å  se  etter  andre  kvinner  ved  siden  av  
sin  partner  og  da  vil  han  få  familieproblemer  og  seksuelt  overførbare  sykdommer,  
AIDS...  Det  er  derfor  han  burde  ikke  ha  pornografiske  bilder  eller  sexbilder  i  
nærheten  for  å  unngå  problemer  med  helsen  din,  med  familien  din,  med  barna  
dine.  Dette  er  veldig,  veldig  viktig.  Det  er  derfor  jeg  vil  at  du  skal  holde  deg  så  
langt  unna  alle  disse  porno-sexbildene  som  mulig.

FOR  IKKE.  I  følge  gudenes  lov  er  de  mest  straffede  handlingene  de  som  er  
relatert  til  porno,  sex.  Alle,  mann  eller  kvinne,  som  lager  pornografi,  på  film  eller  
video,  offentlig  eller  privat,  alle  som  driver  med  porno,  husk  godt,  de  går  alle  til  
helvete  i  minst  1  000  000  år.  Jeg  håper  at  alle  de  som  driver  med  pornografi  aldri  
dør,  for  når  de  dør  vil  marerittene  deres  begynne.  Jeg  sier  det  ikke,  gudene  sier  
det.  Innfallene  betales  veldig  dyrt.  Du  drar  nytte  av  ungdommen  din  nå,  viser  din  
nakne  kropp,  kjønnsorganer,  så  hva?  Et  stykke  kjøtt.  Snart  er  du  gammel  eller  
gammel  og  hva  skal  du  lære  bort?  Hvis  70  %  av  kroppen  er  vann,  og  den  er  full  
av  årer,  bæsj,  tiss,  full  av  slim,  blod...  hva  vil  du  lære?  Synes  du  kroppen  din  er  
fantastisk?  Han  ser  ikke  innover:  det  er  tarmene  fulle  av  bæsj,  bein,  årer,  lever,  
hjerte...  akkurat  som  når  du  dreper  en  gris,  åpner  du  den  og  det  er  det  samme.  
Når  du  åpner  en  kropp,  er  den  det  den  er.  Ikke  ha  fantasier  og  si  hvor  vakkert,  
hvor  kjekk!  Ikke  gjør  feil.

PORNO  SKUESPILLERE

PORNOGRAFI.
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Hva  vil  du  lære  bort?  Hvorfor  underviser  du  ikke  når  du  har  mensen,  helt  dekket  av  blod?  Hvis  
du  viser  hvordan  de  putter  det  i  rumpa  din,  hvorfor  viser  du  ikke  hvordan  du  akter?  Det  er  ikke  
hyggelig,  egentlig,  det  er  vrient  tankegang.  Du  skader  deg  selv  og  du  skader  folk.

Ikke  kjemp  mot  gudene,  vi  er  fattige  mennesker,  vi  vil  aldri  vinne  mot  gudene.  Ikke  lær  dårlige  
ting  til  unge  mennesker,  du  vil  betale  dyrt,  veldig  dyrt.

Det  er  fett,  ingenting  annet,  alt  fett.  Hva  kan  du  lære  bort?  Og  inne  i  kroppen  er  det  tiss  og  bæsj,  
jeg  skjønner  ikke  hva  som  skjer  med  deg.

Lær  unge  mennesker  å  gjøre  ting  bra,  vennligst  ikke  undervis  i  porno  fordi  du  vil  betale  dyrt,  
veldig  dyrt.

Det  ender  ikke  godt,  det  ender  aldri  godt.

Om  noen  år  vil  kroppen  din  være  full  av  rynker,  brystene  hengende  og  fulle  av  rynker,  og  menn  
har  ikke  lenger  ereksjon,  penis  reiser  seg  ikke  og  kroppen  er  full  av  rynker.  Ungdom  er  kortvarig.  
Hva  så?  Hva  skal  du  lære  bort?  Å  lære  unge  mennesker  å  gjøre  porno  og  gratis  sex  med  galskap,  
hva  får  du? :  ingenting,  og  på  toppen  av  det  vinner  du  gudenes  straff.  Hvis  du  ikke  tror  på  Gud,  
skjer  det  ingenting,  du  finner  ham  når  du  dør.  I  tillegg  har  hver  og  en  en  flysafe  hvor  alt  er  
registrert,  det  gode  og  det  dårlige.  Alt  forblir  i  din  samvittighet.  Hva  vinner  du  med  det?  er  
registrert,

I  livet  er  det  fantastiske  ting  å  glede  seg  over.  Alle  innfall  er  dyre.

I  livet  må  du  lete  etter  lykke,  en  god  fremtid,  med  porno  kommer  du  ingen  vei.  Hvor  mye  kan  du  
få  for  å  drive  med  porno?  Elendighet.

Å  lage  pornovideoer  og  laste  dem  opp  til  Internett,  for  noe  tull!  Du  får  ingenting  og  på  toppen  av  
det  går  du  mot  Guds  lov.  Du  er  så  dum!  Du  kommer  til  å  straffe  deg  selv.  Du  får  ingen  fordel,  
tvert  imot  vil  du  ha  uflaks,  veldig  uflaks.

I  dag  har  jeg  innsett  at  mange  besøkende  på  siden  min  kommer  fra  pornosider.  Jeg  håper  at  de  
en  dag  vil  lytte  godt  til  ordene  mine,  til  det  jeg  sier.  Livet  har  mange  vakre  ting.  Du  trenger  ikke  
være  homofil  eller  lesbisk  for  å  nyte  livet.  Folk  ser  ikke  klart.

Profesjonelle  folk  tjener  fortsatt  litt  penger,  men  det  er  veldig  dumme  mennesker  som  tar  opp  
sine  egne  videoer  og  legger  dem  ut  på  internett  slik  at  mange  kan  se  dem.  De  tjener  ingenting  
og  på  toppen  av  det  går  de  til  helvete...  de  menneskene  er  det  dummeste  som  finnes.  Det  er  bare  
det  at  disse  menneskene  virkelig  ikke  har  hjerner.  Han  tenker  ikke.  Så  det?  Jeg  forstår  ikke.  De  
lærer  å  vri  tankene  til  de  nye  generasjonene  og  så  gjør  de  gale  ting.  Alle  de  menneskene  som  er  
dedikert  til  porno;  filmer,  hjemmevideoer,  hva  som  helst...  de  vil  gå  til  helvete  til  en  dag  porno  
forsvinner  på  jorden.  Hvis  det  varer  1  000  000  år,  vil  du  tilbringe  1  000  000  år  i  helvete.  Og  hver  
dag  skal  de  stikke  en  pinne  opp  i  rumpa  til  det  blør.  Hver  dag  vil  du  dø  på  samme  måte,  og  du  
blir  gjenfødt  til  å  lide  den  samme  torturen  igjen.  Hva  får  du  med  det?  Jeg  sier  deg:  innfallene  du  
vil  betale  superdyrt.  Du  viser  kjønnsorganene  dine,  så  hva?

Alle  er  like,  alle  har  like.  Hvilken  forskjell  er  det?

Jeg  håper  du  vil  se  og  lytte  til  det  jeg  sier  på  siden  min  av  hele  ditt  hjerte.  De  må  ikke  gå  i  strid  
med  gudenes  lov.  Livet  er  kort,  når  som  helst  kommer  luften  ikke  inn  og  du  er  allerede  død.  Så  
hvorfor  så  mye  last?

Hjelp  folk,  din  familie,  din  kone,  dine  barn,  samfunnet...  som  meg.  Livet  det  er  mange  ting  å  
glede  seg  over.  Hva  betyr  det  et  større  eller  mindre  kjønnsorgan,  et  større  eller  mindre  bryst.  
Hvilken  forskjell  gjør  det  om  alt  er  likt?  Hva  er  inne  i  brystet?
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Du  kommer  til  helvete.  Lytt  til  videoen  som  jeg  har  på  siden  min  av  stemmene  til  
helvete,  lytt  til  skrikene  til  menneskene  som  er  i  helvete,  og  du  vil  se  hvordan  de  
lider  i  smerte.  Du  kan  dø  når  som  helst,  på  kirkegården  er  det  ikke  bare  
pensjonister,  det  er  mange  unge  mennesker,  tenk  på  det.  Ikke  lær  sex  til  
offentligheten,  det  er  en  djevels  måte,  det  går  ikke.  Djevelen  kommer  lett  inn  og  
det  er  vanskelig  å  komme  seg  ut.

Det  eneste  du  kan  gjøre  er  å  omvende  deg.  Omvend  deg  av  hele  ditt  hjerte.  Du  
tror  ikke  på  alt  jeg  sier,  men  det  vil  skje  med  deg  enten  du  liker  det  eller  ikke,  for  
dette  er  loven,  det  er  gudenes  lov.  Guds  lov  vil  tre  inn  når  du  dør  og  alle  synder  
vil  bli  hardt  straffet.  Jeg  personlig  går  ikke  inn  eller  ut,  alle  gjør  hva  de  vil  med  
livet  sitt,  jeg  råder  deg  bare.

Tusen  takk.

Jeg  er  ikke  imot  noen,  jeg  forteller  deg  bare  fremtiden  som  venter  deg.

Vennligst  hør  på  meg,  se  etter  et  positivt  liv,  å  gjøre  porno  vil  bare  ha  uflaks  og  
livet  ditt  vil  bli  verre  hver  dag.  Hør  på  meg.

TILBAKEINDEKS
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33.-  MANNEN,  KVINNEN,  EKTESKAPET  OG  FAMILIEN.

Den  20  år  gamle  mannen  bør  ikke,  og  det  er  ikke  bra  for  ham  å  ha  sex  med  
utløsning  mer  enn  en  gang  i  uken.  Den  30  år  gamle  mannen  skal  ikke  ha  sex  med  
utløsning  mer  enn  én  gang  hver  femtende  dag.  Den  40  år  gamle  mannen  skal  ikke  
ha  sex  med  utløsning  mer  enn  én  gang  hver  20.  dag.
50-åringen  bør  ikke  ha  sex  med  utløsning  mer  enn  en  gang  i  måneden.  Den  60  år  
gamle  mannen  må  leve  uten  sex.  Dette  er  for  helsen.  Spis  folk  liker  å  ha  sex,  
greit,  men  ha  sex  uten  å  få  utløsning,  slik  at  du  kan  opprettholde  helsen  din.

Han  blir  tynnere,  han  kan  ikke  gå  bra,  han  har  nyresmerter,  blodet  hans  sirkulerer  
dårlig,  han  får  dårlig  søvn  fordi  han  har  mange  mareritt,  han  blir  usosial  og  alt  
dette  kommer  av  å  onanere  for  mye  på  slike.  en  ung  alder.  Hvis  du  har  mye  sex  
fra  så  ung  alder,  vil  du  få  helseproblemer  og  kan  forårsake  diabetes.  Diabetes  
rammer  yngre  og  yngre  mennesker.

Jeg  gir  deg  et  eksempel:  En  gang  går  en  barneskoleelev  til  en  venns  hus  som  
viser  ham  en  pornofilm.  Fra  den  dagen  onanerer  han  hjemme  4  ganger  hver  dag.  
Denne  eleven  var  den  beste  i  klassen,  og  på  grunn  av  å  onanere  så  mye  hadde  
han  helseproblemer:  hodepine,  hårtap,  grønn-hvit  ansiktsfarge.

Det  er  mange  kvinner  som  har  den  dårlige  vanen  å  ha  sex  mange  ganger  hver  
dag,  og  menn  også.  Dette  kan  forårsake  nyreproblemer  hos  både  menn  og  
kvinner.  Hvis  mannen  ejakulerer  mange  ganger  om  dagen,  vil  han  få  
helseproblemer.  Når  du  har  nyreproblemer,  vil  du  først  merke  at  håret  faller  av  litt  
etter  litt  og  du  føler  deg  svakere  og  svakere,  ansiktet  blir  gult,  blekt.

Abort  kan  påvirke  i  fremtiden  å  få  barn.  Hvis  du  tar  abort,  vil  du  ha  25  %  mindre  
sannsynlighet  for  å  bli  gravid.  Hvis  du  aborterer  to  ganger,  vil  du  ha  50  %  mindre  
sjanse  for  å  få  barn.  Hvis  du  aborterer  tre  ganger,  reduseres  sannsynligheten  for  
å  få  barn  med  75  %.  Bortsett  fra  å  ha  betydelige  psykiske  problemer.  Hvis  du  
aborterer  4  ganger,  reduseres  sannsynligheten  for  å  få  barn  med  nesten  100%.  
Når  du  tar  abort,  har  du  flere  problemer:  det  første  er  at  det  vil  være  vanskelig  for  
deg  å  bli  gravid,  det  andre  problemet  når  du  er  gravid,  muligens  om  2,  3,  4,  5,  6  
eller  7  måneder,  barnet  dør  inne  i  livmoren.  Fordi?  fordi  livmoren  hennes  er  
påvirket  av  aborter.  Livmoren  er  kald,  den  er  ikke  varm  og  fosteret  inne  har  det  
dårlig  som  om  det  var  et  hus  som  er  veldig  kaldt  og  som  også  har  mye  vann  
under.  Dette  er  dårlig  for  fosteret.  Hvis  du  en  dag  vil  ha  barn,  ikke  abort,  for  ditt  
eget  beste  fordi  vi  er  laget  av  kjøtt  og  blod.  Kroppen  tåler  det  ikke,  psykologisk  
kan  man  ikke  være  rolig.  Du  vil  aldri  få  tilgivelse  fra  din  samvittighet  eller  fra  
gudene.  Selv  om  menneskenes  lover  tilgir,  vil  loven  om  livet  etter  døden  aldri  tilgi  
deg.
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Det  er  ikke  bra  for  deg  eller  andre.

I  så  fall,  når  kjærligheten  forlater,  vil  barna  få  problemer.

For  å  unngå  alle  disse  problemene,  ikke  bruk  lette  klær  eller  vis  alt,  provoser  alle.

Nå  gifter  folk  seg  på  bare  ett  grunnlag:  kjærlighet.  Men  kjærligheten,  den  kommer  og  
går.

Når  livmoren  holder  seg  kald,  kan  du  få  problemer  i  denne  delen  av  kroppen.  Også  kald  luft  kan  
komme  inn  mellom  bena  opp  til  livmoren.

Så  ekteskapet  varer  livet  ut.

Enten  det  er  kjærlighet  eller  ikke,  hvis  dere  kan  opprettholde  gjensidig  respekt  
og  ta  vare  på  hverandre  med  hjertet,  kan  dette  ekteskapet  vare  livet  ut.  Grunnlaget  
er  gjensidig  respekt.  Etter  denne  respekten  oppstår  kjærlighet,  og  den  
kjærligheten  er  solid  fordi  den  er  basert  på  gjensidig  respekt.

Når  kvinnen  har  på  seg  seler  og  alt  er  åpent  for  ikke  å  bli  varmt,  er  problemet  når  hun  kommer  inn  
i  en  butikk  med  klimaanlegg,  forskjellen  mellom  varmen  ute  og  kulden  inne  kan  føre  til  at  kald  luft  
kommer  inn  gjennom  ryggen,  navlen,  påvirker  lungene,  nyrene,  livmoren.

Fordi  respekt  er  mye  viktigere  enn  kjærlighet.  Fordi  kjærlighet  er  upålitelig.

På  den  annen  side,  når  sommeren  kommer,  bruker  kvinner  lette  klær,  stropper,  fri  rygg,  korte  
bluser  som  viser  navlen,  korte  skjørt  for  å  provosere  menn.  Det  er  ikke  pent.  Den  pene  er  den  
elegante.  Du  bør  IKKE  bruke  lette  klær.  Viser  alt  du  har  provoserende  menn.  Det  er  ikke  bra  for  
deg  eller  folk.

Vi  har  allerede  sett,  det  er  så  mange  terrorister  fordi  familiene  ikke  lærer  godt  og  barna  har  vokst  
seg  skjeve.  Skyld  er  far  og  mor.  Det  er  derfor  et  par  som  ikke  er  lykkelige,  som  ikke  er  bra,  den

Kjærlighet  kommer  og  går.  Når  kjærligheten  forlater,  søkes  en  annen  kjærlighet  og  så  kommer  
skilsmissen.  Det  mest  passende,  som  buddhistene  sier,  er  at  et  par  har  gjensidig  respekt  for  å  
leve  et  lykkelig  liv.

,

Hallo.  Ekteskap  er  grunnlaget  for  et  samfunn,  et  land,  hele  verden.  Det  er  det  viktigste.  For  hvis  et  
ekteskap  ikke  kommer  godt  overens,  begynner  problemer  som  overføres  til  samfunnet,  staten,  
landet  og  hele  verden.  Når  et  ekteskap  ikke  går  overens,  krangler  de  alltid  og  slåss,  barna  ser  det  
og  lærer  det  for  så  å  overføre  det  til  samfunnet,  de  gjør  det  samme  med  sin  fremtidige  partner.  I  
barnets  tanker  blir  alle  ting  registrert,  og  når  han  blir  eldre,  gjør  han  det  samme  som  han  har  lært  
av  foreldrene.  Et  ekteskap  skilles,  barna  blir  alene  med  moren  eller  med  faren.  Familien  er  ikke  
komplett.  Det  kan  ikke  være  veldig  balansert,  fordi  det  ikke  er  i  en  lykkelig  familie.  Han  
sammenligner  seg  med  andre  barn  som  har  en  lykkelig  familie,  og  dette  gir  ham  mange  problemer.

,

Som  så  mange  mennesker,  når  de  blir  eldre,  dreper  de,  begår  forbrytelser,  myrder,  blir  
terrorister...  Alt  dette  er  fordi  familien  ikke  underviser  eller  utdanner  godt.  Det  er  derfor  i  en  familie  
som  har  problemer,  kan  barna  når  de  vokser  opp  være  et  problem  for  samfunnet...

Så  mange  ødelagte  familier,  så  mange  barn  lider  av  konsekvensene.  Dette  kan  være  traumatisk  
for  barnet  og  skape  problemer  i  fremtiden  til  barnet,  i  fremtiden  til  samfunnet  og  hele  verden.  
Derfor  må  du  ha  en  lykkelig  familie  for  å  få  et  fysisk  og  psykisk  lykkelig  barn.

EKTESKAP
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Alt  er  ett:  familie,  samfunn,  regjering  og  verden,  vi  er  alle  ett.  Hvis  vi  ikke  gir  en  god  
utdanning  til  barna,  spiller  ikke  grunnen  noen  rolle,  foreldrenes  svikt  fordi  de  ikke  gir  
en  god  utdanning.  Vi  er  fedre  og  mødre,  og  vi  må  utdanne  barna  våre  til  å  være  gode  
samfunnsborgere,  hjelpe  samfunnet,  hjelpe  familien,  staten  og  andre  mennesker.  Vårt  
oppdrag  er  ikke  bare  å  få  barn  og  oppdra  dem.  Det  viktigste  er  å  gi  dem  en  god  
utdannelse  slik  at  sønnen  vår  kan  være  et  godt  menneske  og  hjelpe  andre,  dette  er  
det  viktigste.  Jeg  anbefaler  deg,  for  kjærligheten  til  barnet  ditt,  bør  du  være  mindre  
krevende  for  partneren  din  og  ikke  prøve  å  finne  en  annen,  din  ekte  partner  er  bra.  En  
fugl  i  hånden  er  verdt  mer  enn  hundre  i  luften.  Prøv  å  være  lykkelig  og  ikke  være  for  
krevende  slik  at  forholdet  ditt  kan  vare  evig  og  til  det  beste  for  alle,  dette  er  veldig  
viktig.  Ikke  alltid  tenk  på  deg  selv  og  prøv  å  finne  en  annen  partner,  din  ekte  partner  
har  det  bra,  ikke  se  på  en  annen  og  så  kan  du  være  lykkelig.  Vennligst  hør  på  meg,  vi  
er  ansvarlige  for  handlingene  til  barna  våre,  direkte  eller  indirekte.  Alle  barn  som  ikke  
har  vært  godt  utdannet,  hvis  de

Hvis  en  familie  ikke  er  lykkelig,  kan  det  påvirke  et  samfunn,  en  regjering,  verden.

samfunnet  er  heller  ikke  bra.  Hvis  samfunnet  ikke  har  det  bra,  har  et  helt  land  det  ikke  
bra.  Hvis  et  helt  land  ikke  har  det  bra,  er  ikke  denne  verden  bra  i  det  hele  tatt.

Hvis  et  barn  ikke  er  utdannet  riktig  og  faren  og  moren  ikke  gir  ham  en  god  utdannelse,  
kan  han  en  dag  skade  familien  sin,  skade  samfunnet,  skade  landet  eller  til  og  med  
verden.  Som  terrorister  som  kan  sprenge  et  fly  og  drepe  en  haug  med  mennesker  
eller  selvmordsbomber  eller  massedrap  med  våpen.  Dette  er  et  resultat  av  dårlig  
utdanning.  Hvis  foreldrene  ikke  gir  god  utdanning,  kan  det  påvirke  samfunnet,  
myndighetene  og  verden.

Derfor  er  løsningen  fra  begynnelsen.  Vi  har  alle  å  gjøre  med  våre  hjerter  for  hverandre,  
ikke  kreve  så  mye.  Bedre  kjent  dårlig  enn  godt  å  vite.  Han  prøver  å  opprettholde  en  
familie  ved  å  gi  opp  begge  deler,  til  beste  for  ekteskapet  og  til  beste  for  barna  som  er  
uskyldige.  Barna  har  ikke  skylden.  Prøv  å  leve  i  gjensidig  respekt  for  ikke  å  knekke  
familien.  Prøv  å  ikke  abortere,  for  alt  barnet  ser  læres  raskt,  både  det  gode  og  det  
dårlige.  Det  står  ikke  noe,  men  man  lærer  fort.  For  alles  skyld,  vær  så  snill,  vi  må  alle  
være  ansvarlige  overfor  barna  våre,  utdanne  og  undervise  dem  godt.

Hvis  familien  ikke  underviser  godt,  vil  barna  når  de  vokser  opp  skape  problemer  for  
alle.  Derfor  starter  alt  fra  et  ekteskap.  Hvis  ekteskapet  er  lykkelig,  vil  dette  samfunnet,  
denne  verden  være  et  paradis.

Det  viktigste  er  familien.  Mann  og  kone  må  være  lykkelige  og  de  kan  ikke  skilles,  når  
de  gjør  det,  er  de  som  lider  mest  barna  deres  og  når  de  er  oppvokst  i  en  ufullstendig  
familie,  kan  de  ha  flere  psykiske  problemer.  Prøv  å  være  lykkelig,  ikke  bli  skilt.  For  
samfunnets  beste  er  det  første  å  ha  et  godt  forhold  mellom  foreldre  og  deres  barn.

Hvis  en  familie  har  problemer,  kommer  ikke  samfunnet  til  å  bli  bra,  og  det  er  heller  
ikke  myndighetene.

FAMILIE
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Du  vil  aldri  få  venner  hvis  du  ikke  gir  først  og  er  god  mot  dem.

Når  foreldre  snakker,  må  du  lytte  til  dem  med  all  respekt.

Når  foreldrene  dine  trenger  noe,  skal  de  ikke  måtte  spørre,  du  må  vite  hvilke  behov  de  
har.  Du  må  tilby  dem  alt  du  kan  av  hele  ditt  hjerte.

Når  de  ringer  deg  må  du  gå  umiddelbart,  du  kan  ikke  si  nei.  Du  må  gi  dem  all  din  
respekt.  Når  du  henvender  deg  til  faren  din  eller  moren  din,  skal  det  være  med  en  myk  
stemme,  smilende  og  bøyende.  Vi  skylder  foreldrene  våre  så  mange  tjenester!  vi  må  
betale  tilbake  alt  de  har  gjort  for  oss.  Hvis  du  gjør  dette,  vil  du  være  en  god  person  og  
barna  dine  vil  være  gode  mot  deg.  Fordi  alt  er  lært.  Hvis  du  er  en  god  sønn,  kan  du  
være  en  god  venn,  en  god  borger  for  samfunnet,  for  staten,  for  hele  verden.  Først  av  
alt  må  du  være  god  mot  din  far  og  mor.  Du  bør  ikke  heve  stemmen  under  noen  
omstendigheter.  Du  bør  ikke  protestere.  Du  må  ydmykt  be  din  far  og  mor  om  tillatelse  
til  å  gjøre  hva  som  helst.

Faren  og  moren  gir  mye  kjærlighet  til  barna  sine  og  hvis  du  ikke  elsker  dem,  hva  slags  
person  er  du?  Du  må  først  og  fremst  vite  at  du  må  være  en  god  sønn.  Når  du  går  
hjemmefra  må  du  kle  deg  hensiktsmessig,  du  må  hilse  og  be  om  tillatelse.  Alltid,  når  
foreldrene  dine  snakker  til  deg,  bør  du  alltid  lytte  til  dem.

Faren  og  moren  gir  mye  kjærlighet  til  barna.  Hvis  barn  ikke  elsker  eller  respekterer  
foreldrene  sine,  hva  slags  mennesker  er  de?  Så  du  vet,  først  og  fremst  må  du  være  en  
god  sønn.

Menneskelige  lover  straffer  ikke  foreldrene  deres,  Guds  lov  vil,  for  ikke  å  gi  god  
utdannelse.

Når  de  ringer  deg,  må  du  si  navnet  deres  og  være  respektfull  mot  dem,  veldig  
respektfull.  Når  du  snakker  til  dem  skal  det  være  i  et  mykt  tonefall,  med  et  smil  og  en  
buing  fra  dem.  Vi  må  forsvare  foreldrene  våre,  fordi  vi  skylder  dem  mye  og  vi  må  gi  
dem  tilbake  disse  tjenestene.  Hvis  du  gjør  det,  vil  du  være  en  god  person  og  barna  
dine  vil  ha  det  bra  med  deg.

Du  må  vite  at  det  første  er  at  familien  må  ha  det  bra,  det  er  derfor  vi  alle  er  ett.

Før  du  drar  hjemmefra,  må  du  kle  deg  passende,  hilse  på  foreldrene  dine  og  be  om  
tillatelse  til  å  dra.

Hvis  du  ikke  er  flink  med  foreldrene  dine,  vil  ikke  barna  dine  ha  det  bra  med  deg  i  
fremtiden,  for  alt  er  lært.  Hvis  du  er  en  god  sønn,  kan  du  være  en  god  venn,  en  god  
far,  en  god  samfunnsborger,  for  staten,  for  alle,  men  først  må  du  være  god  mot  
foreldrene  dine.

Aldri  hev  stemmen  til  faren  og  moren  din,  du  skal  aldri  protestere  eller  klage,  du  skal  
gjøre  alt  beskjedent,  spørre  foreldrene  dine  om  tillatelse  til  alt.  Dette  er  prinsippet  om  
det  gode,  for  enhver  god  handling.  Først  av  alt,  vær  god  mot  foreldrene  dine.  Husk  at  
når  foreldrene  dine  dør  en  dag,  ifølge  buddhister,  kan  du  ikke  feste  i  3  år.  Du  vil  alltid  
måtte  tenke  på  dem.  Ikke  gjør  som  mange  som  etter  begravelsen  går  på  fest  noen  
dager  senere  og  glemmer  alt  uten  å  føle.  Du  vil  bli  en  god  sønn  hvis  du  oppfyller  alle  
disse  betingelsene.

VÆR  EN  GOD  SØNN
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Dette  er  begynnelsen  på  alt  godt.  Først  må  du  være  god  mot  din  far  og  mor  for  å  gjøre  
noen  god  gjerning.

Tilby  dem  alt  du  kan.

Hvis  din  far  eller  mor  trenger  noe,  bør  de  ikke  be  om  det,  for  før  de  spør  deg,  må  du  
vite  hva  de  trenger  og  automatisk  tilby  dem  det  av  hele  ditt  hjerte.

Husk  godt,  ifølge  buddhistisk  teori,  når  faren  eller  moren  din  dør,  kan  du  ikke  feste  i  3  
år,  og  du  må  alltid  tenke  på  dem.  Ikke  som  mange  som  noen  dager  etter  farens  eller  
morens  død  drar  ut  for  å  feste.  Disse  menneskene  har  ingen  følelser.  Hvis  du  gjør  
disse  tingene,  vil  du  bli  en  god  sønn.

Så  du  vil  bli  en  god  sønn.

Tusen  takk.

TILBAKEINDEKS
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33.  SYKDOMMER  OG  SELVHELING

Ingenting  forblir  på  skjermen. .  Det  er  ikke  noe  ekte.

Ethvert  ønske  om  det  ikke  har  blitt  oppfylt  produserer  en  veldig  stor  skuffelse.  Jo  flere  
ønsker  jo  flere  skuffelser.  Prøv  å  ikke  ønske.  Vi  levde  i  den  verdenen  i  noen  år.  Ønsker  
er  ren  fantasi,  det  er  ingenting  ekte,  det  er  ingenting,  det  er  ingenting.  Det  er  en  ren  
fantasi.  "Jeg"  har  noen  år  av  livet.  Så  lenge  kroppen  eksisterer,  eksisterer  «jeget»,  
men  når  kroppen  brytes  ned  og  dør,  forsvinner  dette  «jeget».  Det  du  ser  og  det  du  
berører  er  som  en  TV-skjerm.  Mange  gode  og  dårlige  bilder  går  gjennom  TV-skjermen,  
men  når  vi  slår  av  TV-en,  hva  er  det  igjen?  ingenting  gjenstår,  alle  bilder  har  forsvunnet.  
Det  er  det  vi  buddhister  ser,  en  ren  fantasi.

Hvis  du  kan  forstå  dette,  vil  du  leve  mye  bedre  og  du  vil  ikke  ha  noen  form  for  press  
eller  sykdom.

Buddhister  lærer  å  kontrollere  vår  tenkning.  For  å  kontrollere  tenkningen  din,  er  det  
første  du  må  gjøre  å  lære  å  tenke  for  andre.  Ikke  tenk  på  oss  selv.  Jo  mer  du  tenker  på  
"meg",  jo  flere  problemer  vil  du  få.

En  død  person  er  et  lik  og  ikke  noe  mer.  Det  råtner,  ormer  kommer  ut...  det  spiller  
ingen  rolle  rik,  fattig  eller  mektig.  Når  vi  dør,  forringes  kroppen  i  løpet  av  noen  timer.  
Og  vi  tar  ingenting  med  oss  til  livet  etter  døden.

Buddhisten  prøver  å  lære  og  gjøre  alt  for  andre.  Vi  buddhister  har  ikke  denne  typen  
sykdommer,  fordi  vi  forstår  at  i  livet  er  det  en  ren  fantasi,  det  er  ikke  noe  ekte.  Vi  tror  
at  alt  er  fantasi.

For  å  komme  seg  fra  slike  sykdommer  er  det  eneste  effektive  å  lære  buddhistisk  teori.  
Alle  typer  psykologiske  sykdommer  er  avhengig  av  tankegang.

Det  er  alt  du  kan  gjøre.

For  når  kjemoterapi  er  ferdig,  dreper  kjemikaliet  friske  celler  og  kreftceller.  Det  er  ikke  
slik  det  helbreder.

For  å  helbrede  må  du  gjøre  for  andre  og  glemme  interessene  dine.

Hvis  du  har  kirurgi  for  å  fjerne  delen  som  er  berørt  av  kreften,

Fordi?

I  så  fall  vil  det  ikke  være  noen  psykiske  problemer.

Måten  å  tenke  på  er  det  eneste  som  kan  kurere.  Med  piller  kan  du  kontrollere  
sykdommen  en  stund,  men  det  betyr  ikke  at  den  er  kurert.

Når  en  person  har  kreft  er  det  svært  vanskelig  å  kurere.

For  å  kurere  alle  slags  sykdommer  knyttet  til  psyken  og  forbedre  nerver,  stress...  
trenger  du  bare  å  tenke  mindre  på  "jeg".  Tenk  mindre  på  deg  selv,  ha  et  stort  hjerte  
som  hjelper  andre.  Du  må  forstå  dette.

HVORDAN  KURE  KREFT
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1.-  Tanken

Mange  legger  seg  veldig  sent.  Kroppen  må  hvile  etter  sin  natur.

Ku,  hest,  gris...  det  vil  si  all  slags  kjøtt  og  fisk.  Brød  og  fett  som  smør

Kreft  kalles  også  de  rikes  sykdom.  Fordi  de  rike  spiser  mange  matvarer  med  mange  
vitaminer  og  veldig  "rike".

Det  er  to  måter  som  forårsaker  kreft:

Dette  er  en  av  årsakene  til  at  samme  kropp  produserer  kreft.

Det  er  en  medisinsk  studie  på  de  buddhistiske  munkene  som  bor  på  fjellet.  I  følge  
denne  studien  har  nesten  ingen  kreft.

Matvarer  som  får  kroppen  til  å  bli  sur  er  også;  skinke,  kylling,

Jeg  er  sikker  på  at  hvis  du  lytter  til  meg  og  følger  instruksjonene  mine,  kan  du  bli  kurert.

Og  den  akkumuleres  på  et  tidspunkt  fordi  den  ikke  kan  sirkulere  godt,  på  det  
tidspunktet  råtner  den  

litt  etter  litt,  og  produserer  en  svulst  som  senere  degenererer  til  kreft.

Og  alle  slags  søtsaker.  Å  spise  disse  matvarene  kan  forårsake  kreft.

Dette  avhenger  av  maten.  Disse  menneskene  spiser  mye  egg,  oster,  hvitt  sukker,

Hvis  blodet  ikke  sirkulerer  godt,  kan  det  ikke  nå  alle  deler  av  kroppen,

Hvordan  kureres  det?

Jo  mer  du  spiser  den  typen  mat,  jo  mer  levende  vil  kreften  være  i  kroppen  din.  Hvis  
du  spiser  mer  "dårlig"  vil  kreft  bli  dårligere.

Alle  slags  negative  følelser  som  endrer  blodsirkulasjonen.

Ikke  alt  er  fjernet,  kreften  er  fortsatt  inne.  Av  denne  grunn  er  kreft  vanskelig  å  kurere.

Det  første  symptomet  er  at  kroppen  blir  sur.

2.-  Maten.

Livet  er  fullt  av  nerver,  press  på  jobben,  sinne,  tristhet...

85  %  av  mennesker  som  har  kreft  er  på  grunn  av  mat  og  hva  vi  spiser.

All  mat  som  kommer  inn  i  kroppen  mater  først  kreftcellene.  Jo  rikere  du  spiser,  jo  mer  
kreft  får  du.

1.-  Tanke.

Tanke  og  handling  er  svært  viktig  for  å  kunne  kurere  kreft.

og  om  morgenen  må  du  stå  opp  tidlig

Skal  du  være  frisk,  bør  du  legge  deg  tidlig  om  kvelden.

2.-  Maten.

De  produserer  også  surt  i  kroppen.
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At  det  ikke  er  rikdom  på  vitaminer.

Det  var  en  person  som  hadde  kreft  og  legen  sier  til  ham  at  han  ikke  kan  gjøre  noe,  at  
det  er  for  sent.

De  spiser  frokostblandinger,  epler,  bananer,  sitroner,  druer,  te ...  all  denne  typen  mat  
er  sunn  og  dårlig  mat.  hva  er  dårlig

Umulig.

For  det  andre  og  ifølge  legene,  for  maten  deres.  

hva  spiser  de?

Ikke  engang  legene  kan  hjelpe  deg.  Hvis  du  ikke  slutter  å  gi  kreftceller  den  typen  mat  
de  liker,  hvordan  skal  du  bli  kurert?

Når  du  har  disse  symptomene  bør  du  raskt  bytte  til  en  diett
Svak  helse  og  forsvar  betyr  at  du  må  legge  om  kostholdet  ditt.

Hvis  du  ikke  slutter  å  spise  kjøtt,  ost,  sukker...  vil  du  aldri  bli  helbredet  for  kreft.  Gud  
vil  ikke  være  i  stand  til  å  hjelpe  deg.  Den  eneste  som  kan  hjelpe  deg  er  deg  selv.

For  det  første,  på  grunn  av  deres  rolige  liv,  har  de  ingen  nerver  av  noe  slag.

Hvis  det  er  dårlig  sirkulasjon,  påvirker  det  helsen  din.

Fordi?

Symptomene  er:  huden  skinner  ikke,  han  blir  veldig  fort  sliten,  for  eksempel  når  han  
går  i  trappa  blir  han  veldig  sliten,  når  han  setter  seg  ned  sovner  han,  føttene  lukter  
vondt.  Alle  disse  symptomene  betyr  at  vi  ikke  spiser  godt  og  at  kroppen  advarer  oss  
om  at  noe  er  galt.

Husk  godt:  hvis  du  ikke  gir  mat  til  kreftceller.  Kreft  kan  ikke  leve.  Det  vi  må  huske  på  
er  at  kjemoterapi  dreper  både  gode  og  dårlige  celler.  Alt  er  inne  i  kroppen  vår.  Kjemien  
dreper  de  gode  cellene  først,  deretter  de  dårlige  cellene.

For  at  sirkulasjonen  skal  være  god,  bør  du  ikke  bli  sint  eller  nervøs.

Alle  som  har  hatt  kreft  har  symptomer  på  at  noe  er  galt  med  kroppen.

Skal  du  kurere  kreft  er  det  påbudt  å  gi  opp  all  slags  kjøtt,  ost,  egg,  søtsaker,  brød.  
Smør.

Du  bør  ikke  spise  noen  av  disse  matvarene.  Du  må  leve  et  rolig  liv,  uten  nerver,  uten  
tristhet,  uten  press.  Prøv  å  leve  rolig.

Disse  vegetariske  matvarene,  fordi  de  er  fattige,  kan  ikke  kreftceller  leve.  Siden  du  
ikke  mater  kreftcellene,  dør  disse  cellene  litt  etter  litt  og  kreften  forsvinner.  Hvis  det  
ikke  er  mat  er  det  ikke  mulig  å  leve.

Han  gikk  for  å  konsultere  en  annen  lege  som  fortalte  ham:  helbredelse  er  veldig  
enkelt.  Jeg  forteller  deg  de  tingene  du  kan  eller  ikke  kan  spise,  og  du  vil  bli  helbredet.  
Du  må  være  vegetarianer:  du  bør  ikke  spise:  kjøtt,  fisk,  egg,  ost,  sukker,  kaker,  du  må  
eliminere  dem  helt  fra  kostholdet  ditt.  Du  trenger  bare  å  spise  som  vegetarianer:  
frokostblandinger,  frukt,  grønnsaker,  te  og  drikke  litt  vin,  men  uten  å  bli  full.

Jo  flere  vitaminer  maten  inneholder,  jo  gladere  er  kreftcellene.  Hver  dag  blir  den  
sterkere,  den  formerer  seg  raskere  og  folk  dør  tidligere.
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Alt  dette  er  produsert  av  dårlig  blodsirkulasjon.  Hvis  blodet  ikke  sirkulerer  godt,  frelser  ikke  
engang  Gud  deg.  For  at  blodet  skal  sirkulere  godt  trenger  du  en  god  blodkvalitet.  Hvis  blodet  er  
tykt  og  fullt  av  fett,  sirkulerer  det  dårlig.  Ingen  kan  hjelpe  deg.  Heller  ikke  Gud.  Det  eneste  som  
kan  hjelpe  deg  er  å  være  vegetarianer.  Skal  du  leve  godt  med  god  helse  og  langt  liv  (fordi  helse  
er  det  viktigste  i  livet  før  rikdom,  familie  og  alt  annet)  må  helsen  ivaretas  ved  å  passe  på  
kostholdet  og  ha  gode  tanker.

Hallo.  Det  er  to  årsaker,  to  problemer  som  forårsaker  diabetes:  1.-  Mat.  Hvis  du  

spiser  mye,  ikke  tilstrekkelig  og  spiser  det  du  ikke  burde,  påvirker  det  funksjonen  til  nyrene  
dine.  Hvis  du  spiser  for  mye  kjøtt,  som  er  vanskelig  å  fordøye,  påvirker  det  nyrene  og  magen.

Du  må  gjøre  gode  gjerninger  for  andre.  Å  være  positiv,  å  hjelpe  folk  til  å  ha  den  positive  energien  
og  å  være  glade.  Som  meg  når  jeg  hjelper  folk  jeg  føler  meg  super,  super,  super  bra.  Jeg  vet  ikke  
hvorfor.  Jeg  er  superglad  og  superpositiv.  For  å  oppnå  dette  må  du  hjelpe  mennesker  OG  gjøre  
positive  handlinger  for  andre.  Alltid  med  positiv  tenkning,  bruk  gode  ord,  ikke  snakk  stygt  

om  noen.  Tenk  alltid  at  alle  er  gode.  Å  kunne  ha  et  langt  liv,  en  god  fremtid,  en  god  familie,  
kjærlighet...  alt  dette  for  å  tilegne  seg  positiv  energi.

2.-  Sex.  Hvis  du  har  for  mye  sex,  påvirker  det  nyrene  dine.  Som  en  naturmedisinlege  sa:  «En  30  
år  gammel  mann  kan  få  ejakulasjon  1  gang  hver  8.  dag  for  å  unngå  helseproblemer.  En  40  år  
gammel  mann  hver  15.  dag,  en  50  år  gammel  mann  kan  få  utløsning  hver  20.  dag,  og  en  60  år  
gammel  mann  skal  ikke  ha  sex.  Det  er  kroppens  natur  for  normale  mennesker.  I  dette  tilfellet,  
siden  de  fleste  menn  liker  sex  mye,  er  det  eneste  du  kan  gjøre

vegetarianer.  Hvis  det  ikke  endrer  seg,  kan  du  når  som  helst  få  problemer  med  kreft.

Det  er  ingen  annen  måte.  Å  gi  penger  til  folk  som  trenger  det,  dette  er  mat  for  sjelen  vår.  Hvis  
det  ikke  er  denne  typen  mat  kommer  vi  til  å  leve  veldig  fattig  i  denne  verden,  trist,  ting  kommer  
ikke  til  å  gå  bra.  Jo  mer  egoistisk,  jo  dyrere  betaler  du.  For  at  dette  ikke  skal  skje,  vil  jeg  at  dere  
alle  skal  endre  måten  dere  lever  på,  måten  dere  spiser  på.  Endre  ved  å  hjelpe  andre.  Hvis  du  
hjelper  andre  hjelper  du  deg  selv.

All  slags  skadelig  fett  kommer  fra  kjøtt.  Fettet  som  sirkulerer  gjennom  blodet  kommer  fra  kjøtt.  
Blodet  vårt  blir  tykkere  og  jo  tykkere  blodet  er,  desto  vanskeligere  er  det  å  sirkulere.  Hvis  du  har  
vanskeligere  med  å  bevege  deg,  gir  det  en  rekke  negative  konsekvenser  for  kroppen  vår;  hvis  
det  passerer  gjennom  hjertet,  blokkerer  det  det  og  forårsaker  et  hjerteinfarkt;  hvis  det  passerer  
gjennom  hjernen,  kan  det  forårsake  cerebral  parese  og  som  en  konsekvens  blir  halvparten  av  
kroppen  deaktivert;  blodet  når  ikke  leddene  godt.

Føttene,  som  er  lengst  fra  hjertet,  er  de  første  som  lider  av  konsekvensene,  deretter  går  det  
gradvis  oppover  bena,  og  forårsaker  smerte  og  vanskeligheter  når  du  går.  Det  samme  skjer  med  
armene,  som  går  tom  for  styrke.

Det  må  du  forstå.  Hvis  du  vil  ha  det  bra  og  ha  et  godt  liv,  må  du  først  gjøre  godt  for  mennesker.

DIABETES
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Det  første  symptomet  på  nyresvikt  er  at  bena  dine  blir  tynnere.  Etterpå  blir  bena  
nummen,  og  du  kjenner  dem  ikke,  som  om  de  var  groggy.  Når  du  går,  har  du  følelsen  
av  å  tråkke  på  skum,  som  om  du  ikke  rørte  bakken  (manglende  følsomhet).  Og  til  
slutt  begynner  tærne  å  bli  svarte  (nekrotiske)  og  de  må  kuttes  av  for  ellers  kan  
koldbrannen  jobbe  seg  oppover  benet  og  hele  benet  må  kuttes  av.

Jeg  skal  forklare  et  virkelig  faktum:

Hvis  du  er  ung,  hver  8.  dag,  hvis  du  er  40  år,  hver  15.  dag,  hvis  du  er  50  år,  hver  20.  
dag,  og  hvis  du  er  60  år,  prøv  å  forlenge  samleie  så  lenge  som  mulig.

En  15  år  gammel  flink  student,  han  begynner  å  se  mange  pornofilmer  og  onanerer  
med  utløsning  4  ganger  om  dagen.  Hver  dag  tas  sæd  4  ganger.  Så  begynner  han  å  
få  helseproblemer.  Før  han  var  en  god  elev,  på  skolen  fikk  han  alltid  10  i  karakterene  
fordi  han  studerte  og  var  veldig  intelligent.  Så  tok  han  opp  den  dårlige  vanen  med  å  
ha  sex  alene  og  hukommelsen  begynner  å  svikte,  håret  begynner  å  falle  av,  mørke  
ringer  begynner  å  vises,  ansiktet  blir  gult,  bena  rister  når  han  går,  han  har  
nyreproblemer,  lever ... .  Alle  disse  helseproblemene  kommer  fra  å  onanere  veldig  
ungt  og  ofte  (4  ganger  om  dagen).  Etter  å  ha  rådført  seg  med  legen  har  han  rettet  
oppførselen  og  er  tilbake  til  normalen.

Derfor  må  du  vite  at  alt  dette  problemet  kommer  fra  overdreven  sexutøvelse.  
Kroppen  må  følge  sin  natur,  den  må  ikke  tvinge  kroppen  sin.  Ikke  ta  piller  for  å  
hjelpe  deg  å  ha  mer  sex,  for  jo  mer  sex,  jo  raskere  kan  du  bli  syk  og  dø.

Hvis  du  merker  noen  av  symptomene  jeg  har  beskrevet  ovenfor,  pass  på!  Du  må  
skynde  deg  for  å  redde  livet  ditt,  for  som  folk  sier,  du  lever  bare  én  gang.  Prøv  å  
leve  sunt.  Uten  helse  er  det  ingenting.

å  gjøre  er  å  ha  sex  uten  å  egentlig  "løpe",  uten  å  få  utløsning.  En  30  år  gammel  
mann,  for  å  kunne  gjøre  alle  sine  innfall  uten  å  påvirke  nyrene,  helsen,  kan  bare  få  
utløsning  hver  8.  dag,  en  40  år  gammel  mann  hver  15.  dag.  Så  du  vet  allerede  hva  
du  skal  gjøre  hvis  du  vil  ha  god  helse  og  at  sex  ikke  påvirker  nyrene  og  leveren.  
Fordi  nyreproblemer  påvirker  funksjonen  til  hele  organismen  siden  all  energien  
kommer  fra  nyrene.

Det  kan  også  føre  til  at  en  blodåre  i  hjernen  sprekker.

Hvis  nyren  svikter,  svikter  hele  organismen.  Hovedårsaken  til  nyresvikt  er  fordi  du  
har  for  mye  sex.  Du  må  innse  det.  Du  vet,  hvis  du  vil  være  sunn,  ha  sex  uten  å  få  
utløsning.

Husk  at  en  50  år  gammel  mann  bare  kan  få  utløsning  hver  20.  dag  og  en  60  åring  
hvis  det  er  mulig  å  ikke  få  utløsning.  Gjør  det  du  kan,  men  ikke  ejakuler  så  mange  
ganger  for  å  opprettholde  din  gode  helse.

På  grunn  av  dette  bruddet  får  ikke  en  del  av  hjernen  den  blodstrømmen  den  trenger  
og  cellene  som  ikke  får  oksygen  slutter  å  fungere  og  dør.  Dette  kan  føre  til  lammelser  
på  den  ene  siden  av  kroppen,  og  mange  andre  helseproblemer  og  til  og  med  død.  
Alt  kommer  av  å  ha  for  mye  sex  og  å  ha  så  mye  sex  betaler  seg  dyrt  med  helsen  din.

Derfor  anbefaler  jeg  deg  å  prøve  å  ikke  få  utløsning  hver  dag.
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Det  er  derfor  du  må  slutte  å  ønske.  Når  slutten  av  livet  vårt  kommer  Alle  våre  
ønsker  er  =  0.  For  når  vi  dør  tar  vi  ingenting  med  oss.  Det  er  ikke  noe  ekte.  Uansett  
tilstanden  din;  Hvis  du  er  millionær,  mektig,  fattig  eller  tigger,  dør  kroppen  og  
råtner  på  samme  måte.  Det  er  derfor  det  du  har  nå  er  en  drøm.  Noen  mennesker  
har  gode  drømmer  og  noen  har  mareritt,  men  ingenting  er  ekte.  Hvis  noen  kan  
forstå  dette,  vil  den  personen  aldri  dø  igjen.  Din  sjel  vil  være  fri  og  du  kan  bli  født  
på  denne  eller  en  annen  planet.  Alt  avhenger  av  oss.

I  denne  verden  er  det  tre  typer  mennesker  som  ikke  blir  syke:

Hvis  vi  kan  bli  kvitt  denne  kroppen  selv,  vil  du  aldri  bli  syk.  Alle  må  forstå.  Hvis  vi  
alle  er  en  og  den  ene  tar  vare  på  den  andre,  blir  vi  aldri  syke.  mens  jeget  er  mer

Du  vet,  hvis  du  vil  leve  godt  med  god  helse,  kontrollerer  du  sex.  Ikke  se  mange  
pornofilmer,  for  jo  mer  du  ser,  jo  mer  tenker  hjernen  din,  ledningene  blir  krysset  
og  den  blir  gal  og  slutter  ikke  å  ha  sex,  slutter  ikke  å  onanere,  eller  "cum".  Da  
kommer  alle  slags  helseproblemer  til  ham:  diabetes,  nyre-  og  leversvikt...  alt  er  en  
konsekvens  av  å  ha  mye  sex.  Det  er  derfor  for  mye  sex  er  en  vei  til  døden.  Hvis  
jeg  sier  ikke  ha  sex,  vil  folk  fortelle  meg  at  dette  er  umulig,  vel,  i  dette  tilfellet  råder  
jeg  deg  til  at  hvis  du  liker  sex  så  mye,  ikke  ejakuler,  tren  halvveis  uten  å  nå  slutten,  
uten  "cum" .  På  den  måten  vil  du  holde  deg  frisk.  Hvis  du  har  for  mye  sex  er  du  
mer  død  enn  levende.  En  vandød  forårsaker  bare  problemer  for  familien,  problemer  
på  jobben,  psykiske  problemer...  Når  han  har  disse  symptomene,  trekker  han  seg  
inn  i  seg  selv,  blir  usosial,  vil  ikke  samhandle  med  andre,  isolerer  seg  på  rommet  
sitt  og  vil  ikke  snakke  med  noen.

1.  Gode  mennesker.  De  er  de  menneskene  som  alltid  hjelper  mennesker.  Du  har  
fred  og  harmoni  i  hjertet  ditt.  Når  du  hjelper  andre  mennesker,  skaper  du  en  
positiv  energi  som  gir  deg  tilfredshet  og  glede.  Disse  menneskene  blir  aldri  syke.

Hvis  barnet  ditt  har  noen  av  disse  symptomene,  vær  forsiktig  slik  at  det  ikke  går  
videre  og  alvorlig  påvirker  helsen  din.  Foreldre  må  passe  på  og  ta  vare  på  barna  
sine,  for  barna  vet  ikke  og  de  må  lære.

Dette  er  hva  jeg  anbefaler  deg  i  dag  om  sex.  Takk  skal  du  ha.

2.  Folk  som  praktiserer  yoga.  Gjennom  yoga  kan  du  holde  tenkningen  avslappet,  
du  kan  kontrollere  all  tenkningen  din.  Som  meg,  som  har  drevet  med  yoga  i  40  år.  
Om  morgenen  når  jeg  står  opp  trener  jeg  ½  time  yoga  og  før  jeg  legger  meg  trener  
jeg  en  halvtime  til.  Så  hver  dag  i  mer  enn  40  år.  Jeg  har  aldri  vært  syk,  jeg  har  ikke  
hatt  sykdommer  av  noe  slag.  Jeg  vet  ikke  hva  smerte  er,  og  jeg  har  aldri  
helseproblemer.  Dette  er  den  andre  typen  mennesker  som  aldri  blir  syke.

3.  Mennesker  som  har  forstått  teorien  om  Buddhas  lære:  de  har  forstått  at  alt  du  
ser  og  berører  i  denne  verden  er  ren  fantasi.  Det  er  ikke  noe  ekte.  Sjelen  vår  
kommer  inn  i  kroppen  når  den  blir  født  og  forlater  kroppen  når  den  dør.  Så  går  
han  inn  i  en  ny  kropp  og  blir  født  for  senere  å  dø  igjen  og  dra.  Men  sjelen  dør  
aldri.  Bare  gå  inn  og  ut  av  kroppen  for  å  lære  at  livet  er  ren  fantasi,  det  er  ingenting  
ekte.

LANGT  LIV  MED  HELSE
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Hallo.  Hvordan  selvkurere  alle  typer  sykdommer.  Jeg  dro  nylig  sammen  med  et  familiemedlem  for  å  
se  legen  for  problemer  med  ryggraden.  En  ganske  gammel  lege.  Han  sa  at  hvis  du  har  problemer  med  
ryggraden,  må  du  ta  piller,  massere,  svømme,  trene  gymnastikk  og  det  er  det.  Kan  ikke  gjøre  mer.  
Familiemedlemmet  gjør  alt  legen  ber  ham  om,  men  har  fortsatt  vondt.  Senere  besøkte  vi  en  annen  
engelsk  lege,  ung  og  lisensiert  i  noen  år,  og  hun  fortalte  oss:

Disse  nervene  kobles  direkte  til  hjernen.

1.-  Ta  vare  på  det  du  spiser.  Kostholdet  ditt  må  være  sunnere.  Du  bør  ikke  spise  bokser  fordi  det  er  
dårlig  for  helsen

Vi  har  millioner  av  celler  i  hjernen  for  å  kommunisere  med  resten  av  kroppen.  Gjennom  disse  cellene  
gir  hjernen  ordre  til  resten  av  kroppen.

Først  må  jeg  gi  deg  en  teoritime  slik  at  du  vet  hvordan  du  kan  helbrede  deg  selv.  Metoden  var  
annerledes  enn  legen  vi  besøkte  første  gang.  Den  moderne  legen  overrasket  meg  fordi  hun  sa  at  det  
eneste  som  kan  gjøres  for  å  kurere  en  sykdom  er  selvkur.  Og  hvordan  gjøres  dette?

Når  vi  spiser  konserveringsmidler,  eller  vi  er  triste,  eller  vi  er  negative,  er  miljøet  negativt,  hjernen  
påvirkes,  nervenes  kommunikasjon  med  resten  av  organismen  blokkeres.  Informasjonen  avbrytes  
eller  når  ikke  resten  av  organismen.  For  eksempel,  hvis  informasjonen  ikke  når  hjertet  godt,  fungerer  
ikke  hjertet  godt.

2.-  Ikke  ha  negative  tanker,  vi  må  endre  vår  måte  å  tenke  på,  for  alle  slags  negative  tanker  påvirker  
helsen.

stort  er  det  mer  egoisme  og  livet  er  vanskeligere,  det  har  flere  ulykker,  flere  sykdommer,  det  korteste  
livet,  du  har  uflaks….  Derfor,  hvis  du  ikke  ønsker  å  ha  sykdommer,  vet  du  allerede  de  tre  måtene  å  
opprettholde  helsen  og  ikke  bli  syk.

Hvert  land  har  sin  forventede  levetid.  De  som  har  lengst  forventet  levealder  er  japanerne  fordi  de  tar  
veldig  godt  vare  på  miljøet  sitt,  arbeidet  sitt,  de  er  veldig  krevende  når  det  kommer  til  mat,  de  passer  
på  at  alt  er  så  naturlig  som  mulig.

Først  forklarer  han  oss:

Takk  skal  du  ha.

Når  vi  føler  negative  følelser,  som  når  vi  er  triste,  inntar  vi  stillinger  som  litt  etter  litt  deformerer  
kroppen  vår  og  påvirker  ryggraden.  Han  forklarte  oss  at  en  serie  nerver  passerer  gjennom  ryggraden  
og  hver  nerve  kommuniserer  med  en  del  av  organismen.

Når  vi  har  nerver  i  dagliglivet;  vi  spiser  dårlig,  prefabrikkerte  matvarer  og  bokser,  fulle  av  
konserveringsmidler  og  fargestoffer;  eller  vi  blir  sinte  og  triste;  eller  så  beveger  vi  oss  ikke  og  driver  
ikke  med  gymnastikk.  Vi  puster  inn  forurenset  luft,  forurenset  vann...  Alle  de  tingene  påvirker  helsen  
vår.

Derfor  må  du:

SELVHEBELSE

Machine Translated by Google



Hvorfor  er  det  nødvendig  å  lære  buddhistisk  teori?

Det  vil  ikke  leve  godt.  I  livet  er  det  første  helse.  Hvis  du  ikke  er  frisk,  har  du  
ingenting.  Derfor  anbefaler  jeg  deg  å  prøve  å  leve  et  liv  med  et  hjerte  av  kjærlighet.  
Tilgi  andre  som  du  tilgir  deg  selv.

Buddhistisk  teori,  forklarer  at  livet  må  leves  sunt.  Det  vil  si  at  vi  må  leve  et  rolig  
liv,  uten  ønsker,  uten  negative  tanker,  vi  må  ikke  sette  noen  pris  for  å  oppnå  ting.  
Du  kan  ikke  leve  godt  slik.  Vi  sliter  i  livet,  det  er  normalt  og  logisk,  men  vi  må  ikke  
betale  noen  pris  for  å  nå  våre  mål  eller  ønsker.  Hvis  gode  ting  kommer  vår  vei,  
greit.  Men  hvis  ting  ikke  blir  som  vi  ønsker,  ok,  hva  skal  vi  gjøre?  Hvis  det  kommer  
bra,  greit.  Kommer  den  ikke,  er  det  også  greit.  Buddhistisk  filosofi  forsvarer  
kampen  for  livet,  men  vi  bør  ikke  bli  skuffet  hvis  vi  ikke  oppnår  våre  ønsker.

Ikke  pek  fingre,  prøv  å  ikke  kritisere  noen,  for  vi  er  ikke  perfekte  selv.  Ingen  er  
perfekte.  Det  er  derfor  du  ikke  påpeker  andres  feil.  På  denne  måten  vil  du  leve  
med  helse  og  du  vil  kunne  nyte  livet  ditt,  familien  din.  Men  du  vet,  hvis  du  vil  ha  
noe,  må  du  gi  noe  tilbake.

Den  laveste  forventet  levealder  i  verden  er  i  Afrika.  Atmosfæren  er  dårlig,  maten  
er  dårlig,  alt  er  dårlig.  Derfor  lever  disse  menneskene  bare  noen  få  år.

Du  bør  ikke  bli  skuffet  når  du  ikke  kan  nå  et  mål  i  livet.  Vi  må  kjempe  med  et  rolig  
hjerte,  med  et  rent  hjerte,  uten  å  skade  noen,  uten  å  utnytte  andre.  Prøv  å  hjelpe  
folk.  Hvis  du  hjelper  folk,  kommer  folk  tilbake  dobbelt,  trippel  eller  hundre  ganger  
mer.  I  stedet  for  å  alltid  tenke  på  meg,  meg,  meg.  Dette  sier  buddhismen.

Hvis  du  vil  leve  mange  år  med  helse,  er  det  bare  å  helbrede  deg  selv.  Legen  ga  
oss  en  liste  med  20  eller  30  ting  du  burde  unngå,  korrigere,  endre,  som  du  ikke  
burde  gjøre,  men  hun  lærte  oss  ikke  hva  vi  skulle  gjøre  for  at  negativ  informasjon  
ikke  skal  komme  inn  i  hjernen  vår;  som  nerver,  tristhet...  Hun  visste  ikke.  Dette  
læres  oss  av  buddhistisk  teori.

Buddhistisk  teori  lærer  oss  hvordan  vi  kan  oppnå  et  fredelig  liv.  Det  er  ingen  
annen  måte  å  stabilisere  vår  måte  å  leve  og  tenke  så  negativt  på.  Kun  gjennom  
buddhistisk  teori  og  praksis.

Vi  kjemper  for  våre  egne  og  for  andres.  To  ting  om  gangen.  Du  bør  ikke  alltid  
tenke  på  "meg";  familien  min,  vennene  mine...  alltid  for  meg.  Det  er  ingen  god  
fremtid  eller  god  helse  hvis  du  bare  tenker  på  din  egen.  Hvis  du  vil  ha  god  helse  
og  godt  liv,  ta  buddhistisk  filosofi.  Ikke  prøv  å  tråkke  på  andre  for  å  få  dine  
ønsker.  Det  er  som  brød  for  i  dag  og  sult  for  i  morgen.  Den  eneste  måten  å  leve  
godt  på  er  å  tenke  på  kjærlighet  og  forståelse.

Du  må  tilgi  andres  feil,  tenke  positivt  og  ikke  bli  syk.  Hvis  noen  skader  deg  og  du  
alltid  husker  hvem  som  knuste  deg,  hvem  som  såret  deg,  hvem  som  stakk  en  
kniv  i  ryggen  din,  hvem  som  irriterte  deg...  hjernen  din  er  blokkert  og  
informasjonen  går  ikke  videre  til  nervene  som  distribuerer  den  til  resten  av  
kroppen.  Hele  livet  vil  du  ha  helseproblemer.  Hvis  du  har  helseproblemer,  vil  du  
ikke  leve  lenge  selv  om  du  har  mye  penger.
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KRAFTEN  TIL  SELVHEBELSE

Nå  må  du  tenke  som  om  du  var  25  år  gammel.  De  85  årene  er  over,  fra  nå  av  er  du  
25  år.  Mens  han  stoler  på  meg,  plutselig,  på  et  tidspunkt,  kommer  den  tanken  inn  
i  hjernen  hans  og  gir  ordre  til  kroppen  hans  om  å  fungere  ordentlig.  På  noen  få  
minutter  har  helsen  din  og  sinnet  ditt  totalt  endret  seg  til  positivt.  Det  er  et  
mirakel.  Det  er  selvhelbredelsens  mirakel.  Er  kult!

Selvhelbredende  mirakel.  Buddha  sier:  alt  vil  bli  oppfylt  i  henhold  til  vårt  sinn.  Alt  
er  i  tankene  dine;  din  helse,  ditt  liv,  din  fremtid,  din  familie,  din  partner,  alt  godt  
og  vondt.  Alt  er  i  tankene  dine.  Vi  skal  ikke  spørre  Gud,  for  vi  er  Gud,  vi  er  Guds  
barn.  Det  er  derfor  i  stedet  for  å  spørre  Gud,  spør  deg  selv  og  du  vil  bli  helbredet.  
I  går  hjalp  jeg  et  nabopar  med  å  helbrede  seg  selv.  Mannen  er  85  år  og  kona  er  80  
år,  begge  katalansk,  spansk.  Dette  paret  har  ikke  vært  ute  på  gata  på  mange  år  
fordi  de  begge  har  problemer  med  beina.  Når  du  når  en  viss  alder,  mister  bena  
styrke  og  du  kan  ikke  gå  bra.  I  går  hjalp  jeg  dem  med  å  helbrede  seg  selv.  Den  85  
år  gamle  mannen  har  hatt  vondt  i  beina  lenge  og  han  har  vært  hos  legen  mange  
ganger,  men  smertene  er  ikke  kurert.  Han  går,  veldig  sakte  og  buet  og  støtter  seg  
med  en  stokk  fordi  han  har  mye  vondt.  Da  jeg  dro  for  å  besøke  dem,  sa  jeg  til  
Herren:  –  Hør  på  meg  og  stol  på  meg.  Gjør  det  jeg  sier,  ikke  tenk  på  noe  annet.  
Han  svarer  meg:  Ok.  Jeg  sier  til  ham:  Stol  på  meg.  Fra  nå  av  har  du  ikke  vondt  i  
bena,  forlat  stokken  og  gå  rett  og  fort.  Mannen  legger  plutselig  fra  seg  stokken,  
løfter  brystet  og  går  raskt  over  gulvet.  Kvinnen  sa  overrasket:  –  Jeg  har  aldri  sett  
mannen  min  gå  som  en  ung  gutt.  Leiligheten  hans  er  stor  og  når  mannen  kommer  
tilbake  til  der  vi  er,  spør  jeg  ham  hvordan  han  har  det.  Han  svarer  meg:  –  Jeg  vet  
ikke  hva  som  feiler  meg,  beina  har  ikke  vondt  lenger,  jeg  har  det  veldig  bra  og  har  
mye  energi.  Tenk  deg,  i  mange  år  hadde  han  ikke  gått  ned  til  gaten  fordi  han  ikke  
kunne  gå  og  plutselig,  da  han  fikk  en  ordre  fra  meg,  forsvant  frykten  og  han  
helbredet  seg  selv.  På  få  sekunder  forsvant  sykdommen  han  hadde  lidd  i  så  
mange  år.  Dette  er  ikke  et  mirakel  fra  Gud,  nei.  Dette  er  et  mirakel  av  seg  selv,  
fordi  han  stoler  på  seg  selv.  Sinnet  kan  helbrede  og  forbedre  helsen  eller  skade  
det.  Men  du  må  ha  100%  selvtillit.  Hele  universet  er  her,  i  tankene  dine,  all  god  
fremtid  er  her,  all  lykke,  langt  liv.  Her  i  tankene  dine  kan  du  lage  et  paradis  eller  
et  helvete  for  deg  selv..  Først,  da  jeg  gikk  for  å  se  Herren,  spurte  jeg  ham:  -  Hva  
er  galt,  sir?  Han  svarer  meg:  –  Jeg  er  85  år,  jeg  er  lei  av  å  leve,  jeg  vil  dø,  jeg  har  
ikke  lenger  håp  og  jeg  vil  ikke  leve  lenger.  Jeg  svarer:  –  Livet  begynner  ved  60  år  
og  er  du  85  år,  nå  er  du  bare  25  år  og  du  er  i  full  ungdom.

•Vil  du  reise  deg?  Vil  du  gå?  Damen  svarer  meg:  •  Ja,  ja.  Jeg  skulle  så  gjerne  
ønske  at  jeg  kunne  stå  opp  og  gå  alene!  Jeg  sier  til  ham:  •  Hvis  du  vil  reise  deg,  
hør  på  meg  og  gjør  det  jeg  sier  til  deg.  Hvis  du  stoler  100%  på  meg,  garanterer  
jeg  at  du  kommer  deg  opp.  Damen  svarer:  •  Bra.  Dagen  etter  tenker  damen:  
«Mester  Roger  har  sagt  til  meg  at  hvis  jeg  vil,  kan  jeg  reise  meg  og  gå.  Jeg  skal  
prøve  det"

Nå  skal  jeg  snakke  om  damen.  Han  er  80  år  gammel,  han  falt  i  gulvet  og  brakk  et  
bein  i  beinet.  Han  måtte  opereres,  og  han  har  ligget  lenge  uten  å  kunne  stå  opp.  
Jeg  spør  han:

Så  kommer  denne  tanken  inn  i  hodet  hennes  og  hun  reiser  seg  ut  av  sengen  
alene.  Han  lener  seg  mot  veggen  og  begynner  å  gå.  Hvordan  er  det  mulig?  Legen  
har  ikke  klart  å  kurere  meg,  sier  mester  Roger  til  meg  "hvis  du  vil,  kan  du  stå  opp  
av  sengen  og  gå"  Hvorfor  ikke?  Jeg  vil  helbrede  lenge,  jeg  vil  ikke  være  der  hele  
dagen
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Alle  som  lytter  til  meg  nå,  hvis  de  tenker  på  alle  mine  ord  og  lytter  til  meg,  kan  de  
bli  kurert:  •  Du  kan  gå  •  Du  har  ingen  smerter  •  Sykdommen  din  forsvinner.  Men  
du  må  være  overbevist  og  stole  på  mine  ord.  Så  det  kan  helbrede  seg  selv  på  et  
øyeblikk.  Dette  er  sinnets  kraft.  Det  er  ikke  et  mirakel.  Du  gjør  miraklet.  Bare  du  
kan  redde  deg  selv.  Leger  vet  at  de  bare  kan  hjelpe  deg  30  %,  og  de  resterende  
70  %  avhenger  av  deg  selv.

Alle  som  lytter  til  meg  og  stoler  100%  på  mine  ord  kan  selvhelbrede  seg.  Pluss  at  
det  er  gratis.  Du  vil  ikke  tape  noe  ved  å  prøve.  Bare  ta  mitt  ord  for  det.  Alle  typer  
sykdommer  kan  kureres,  enhver  sykdom  på  et  øyeblikk  blir  kurert.  Hvis  du  lytter  
til  meg,  kan  dette  redde  livet  ditt,  og  du  kan  få  et  liv  fullt  av  lykke.

Så  alle  ønsker  kan  oppfylles.  Så  enkelt  som  det.  Vi  kompliserer  livene  våre.  Livet  
er  ikke  komplisert.  Sykdom  ødelegger  kroppen  vår,  og  vi  blir  syke  fordi  vi  har  
negative  tanker.  Fra  hjernen  går  den  negative  tanken  gjennom  ryggraden  og  
overfører  den  til  hele  organismen.  Derfor  påvirker  denne  negative  tanken  hele  
kroppen  din.  Før  du  skader  folk,  tenk  på  det,  for  du  skader  deg  selv.  Dette  sier  en  
lege  i  Barcelona  som  behandler  spinalproblemer.

i  seng.  Derfor  reiste  damen  seg  med  denne  tanken  og  gikk.  Nå  går  damen  sakte  
fordi  hun  har  ligget  lenge  uten  å  stå  opp.  Gå  figur! ;  selv  helbreding.

Alltid  med  et  hjerte  fullt  av  kjærlighet,  fullt  av  positiv  tenkning.

Husk  godt,  hvis  du  ønsker  å  ha  god  helse,  ikke  ha  noen  form  for  negative  tanker.  
Du  bør  ikke  ha  stress,  nerver,  sinne,  tristhet ...  alt  dette  påvirker  helsen  din  
negativt ...  Hvis  du  vil  komme  deg  ut  av  noen  form  for  problem,  lytt  til  mine  ord.  
Tenk  positivt  med  all  din  styrke  og  jeg  garanterer  at  alt  negativt  blir  positivt.  Det  
er  enkelt,  det  er  bare  dette.  Vær  så  snill,  hvis  du  hører  på  meg,  prøv  som  det  
ekteskapet.  De  har  vært  i  stand  til  å  helbrede,  de  har  helbredet  seg  selv  på  et  
minutt.  Etter  så  mange  år  med  sykdom,  uten  håp  om  å  leve,  endret  livet  hans  seg  
på  et  tidspunkt  til  det  bedre.  Det  jeg  har  gjort  med  dette  paret  kan  jeg  også  gjøre  
med  deg.  Du  må  bare  ha  tro  på  ordene  mine  og  stole  på  meg.  Hvis  du  stoler  på  
meg  og  tror  meg,  vil  jeg  hjelpe  deg  å  kurere  enhver  sykdom  på  et  øyeblikk.  Dette  
er  ikke  en  fantasi,  det  er  ekte.  Vær  så  snill,  jeg  ber  deg  bare  om  å  lytte  til  meg  og  
stole  på  meg.  Hvis  du  lytter  til  meg  og  du  blir  kurert  med  denne  teorien,  fortell  
det  til  familie  og  venner  slik  at  de  også  kan  bli  kurert.  Husk,  for  at  dette  skal  
fungere  og  for  å  kunne  helbrede  deg  selv,  må  du  ha  positiv  energi.  For  å  tilegne  
deg  energi  og  positiv  tenkning  må  du  hver  dag  hjelpe  mennesker,  du  må  gjøre  3  
gode  gjerninger  for  mennesker.  Hvis  du  er  full  av  negativ  energi,  fungerer  ikke  
denne  teorien  om  selvhelbredelse.  Du  vet  allerede,  for  at  det  skal  fungere,  er  det  
viktig  å  være  et  godt  menneske  og  hjelpe  mennesker.  Når  en  person  er  negativ,  
er  selvhelbredelse  umulig.  Husk:  Energi  og  positiv  tenkning  for  å  ha  et  langt  liv  
med  helse.  Mektige  mennesker,  millionærer,  alle  ønsker  å  leve  godt.  For  hvis  du  
ikke  har  helse,  er  rikdommen  din  ubrukelig.  Hvis  du  vil  leve  lenge,  bruk  pengene  
dine  til  å  hjelpe  folk.  Så  andre  kan  forbedre  seg  med  din  hjelp.  Hvis  du  forbedrer  
andres  liv,  får  du  positiv  energi  og  livet  ditt  blir  også  bedre.  Hvis  du  ikke  bruker  
din  makt  og  penger  til  å  hjelpe  andre,  blir  makt  og  penger  en  byrde  for  deg.  Når  
du  dør  kommer  du  til  helvete,  men  hvis  du  hjelper  andre  kommer  du  til  himmelen.

Husk  godt:  Utnytt,  bruk  pengene  dine  og  ressursene  dine  til  å  hjelpe
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Det  er  ingen  annen  måte  å  helbrede  seg  selv  på.

Tusen  takk.

mennesker,  fordi  på  den  måten  hjelper  du  deg  selv.  Jeg  sier  alltid:  -  Når  du  kaster  
en  ball  i  veggen,  hvis  du  kaster  den  hardt,  blir  du  sterk.  Derfor,  jo  mer  du  hjelper  
mennesker,  jo  bedre  blir  du  og  jo  bedre  liv  vil  du  ha,  fullt  av  helse  og  positive  
ting.  Vil  du  ikke  ha  et  langt  liv  med  god  helse?  Vel,  du  vet,  alt  du  trenger  å  gjøre  
er  å  hjelpe  folk.  Det  er  ikke  noe  annet  mirakel.  Hvis  du  spør  Gud  når  du  gjør  det  
onde,  er  det  umulig  for  ham  å  hjelpe  deg.  Gud  kan  ikke  hjelpe  deg.  Alt  opp  til  
deg.  Så  hvis  du  vil  ha  et  langt  liv  og  god  helse,  lytt  til  det  jeg  sier  til  deg:  Vær  
alltid  positiv  og  hjelp  folk  som  trenger  det.

TILBAKEINDEKS
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34.  REINKARNASJON

Det  er  mange  vitnesbyrd  som  kan  rettferdiggjøre  at  reinkarnasjon  eksisterer.

En  gang  ble  jeg  hypnotisert  av  en  av  elevene  mine  og  at  jeg  kunne  gå  tilbake  til  
romertiden.  Hypnoselæreren  min  hypnotiserte  en  gang  en  analfabet  kvinne  som  ikke  
fikk  noen  utdanning,  da  hun  var  under  hypnose,  kunne  hun  snakke  perfekt  tysk  og  
kan  også  skrive  på  tysk.  Da  hun  var  ute  av  virkningene  av  hypnosen,  spilte  jeg  
opptaket  og  spurte  henne  hva  hun  sa  og  hva  som  sto  på  papiret.  Hun  svarte  at  hun  
aldri  har  vært  på  skolen  og  bare  kunne  spansk,  det  er  ingen  andre  språk  og  hun  hadde  
ingen  anelse  om  hva  som  ble  sagt  på  opptaket  eller  hva  som  sto  på  papiret.  Hypnose  
har  blitt  nevnt  i  mange  bøker  utgitt  av  leger  fra  USA  eller  internasjonal  hypnose,  de  
forklarer  at  takket  være  hypnose  kan  du  oppdage  dine  tidligere  liv.

Mange  mennesker  tror  ikke  at  de  etter  døden  kan  bli  født  på  ny,  de  tror  ikke  på  helvete,  
de  tror  ikke  på  himmelen  eller  Gud,  de  tror  ikke  på  noe.  Denne  typen  mennesker  som  
ikke  tror  på  noe  er  de  farligste  fordi  de  er  i  stand  til  å  gjøre  hva  som  helst.  De  tror  ikke  
på  guddommelig  straff  eller  straff  pålagt  av  menneskelige  lover,  jeg  bryr  meg  ikke  om  
noe,  de  kan  gjøre  dårlige  ting,  dette  er  det  farligste.

Hvis  du  ønsker  å  bli  gjenfødt  som  person,  ikke  spis  kjøtt,  så  ikke  gjør  det

Hvis  reinkarnasjon  eksisterer,  eksisterer  også  guddommelige  straffer,  helvete  og  
enhver  form  for  straff.  En  person  kan  reinkarnere  til  en  person  eller  et  dyr,  alt  skjer  
gjennom  reinkarnasjon.  Siden  vi  tror  på  reinkarnasjon,  hvis  vi  gjør  det  feil,  i  vårt  neste  
liv  kommer  vi  ikke  til  å  bli  født  som  mennesker,  vi  kommer  til  å  bli  født  som  dyr.  Hvis  
vi  spiser  kjøtt,  vil  vi  i  vårt  neste  liv  være  som  dyrene  som  blir  født  og  dyrene  som  skal  
fødes  som  et  menneske,  og  det  vil  være  deres  tur  til  å  spise  dyrene  og  sirkelen  vil  
aldri  ta  slutt.

Reinkarnasjon  har  blitt  demonstrert  med  hypnoseteknikken.

Alle  som  ikke  tror  på  det  kan  se  etter  en  hypnoselærer  og  når  du  er  hypnotisert  
forteller  du  deg  selv  om  fortiden  din,  ingen  andre.  Du  vil  føle  alt  som  skjedde  i  fortiden,  
og  da  vil  du  tro  at  reinkarnasjon  eksisterer,  helvete  eksisterer  og  guddommelig  straff  
eksisterer  også.  Jeg  ser  deg,  jeg  føler  og  tror  at  reinkarnasjon  eksisterer.  Alle  
hypnoseleger  vitner  om  at  reinkarnasjon  eksisterer  gjennom  denne  teknikken,  men  
legene  er  ikke  knyttet  til  noen  religion,  de  er  forskere,  bare  prøv  hypnose.  Alle  som  
ikke  tror  kan  gå  til  en  hvilken  som  helst  hypnoselege  og  i  en  økt  vil  du  se  at  jeg  
snakker  sant.  Det  er  mange  bøker  tilgjengelig  på  markedet  og  jeg  er  ikke  den  eneste  
som  bare  sier  det,  også  mange  leger  som  ikke  tror  på  Gud,  men  på  reinkarnasjon.  Alle  
kan  rettferdiggjøre  det  jeg  sier  nå.

Machine Translated by Google



De  vil  være  en  del  av  denne  onde  sirkelen,  fordi  dyrene  som  ønsker  å  ta  hevn.

Buddhister  praktiserer  ikke  hypnose,  men  takket  være  leger  eller  hypnoselærere  
har  de  vist  at  buddhister  snakker  sannheten,  som  ikke  er  løgn.

Hypnose  ble  ikke  oppfunnet  av  buddhistene,  den  ble  oppfunnet  av  amerikanerne.
Det  er  bedre  å  la  dem  leve,  og  du  vil  leve  bedre  nå  og  i  fremtiden.

Disse  legene  er  ikke  buddhister  og  tror  ikke  på  Gud  eller  Buddha,  men  de  
tror  på  reinkarnasjon.

Tusen  takk.

TILBAKEINDEKS
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35.-  CELLEN

1-  Ta  vare  på  hva  vi  spiser.  Å  spise  alle  typer  kjøtt  eller  fisk  medfører  en  risiko  for  helsen  vår.  
Ingen  vet  hvilke  virus  som  er  i  kjøttet  vi  spiser;  svinekjøtt,  fjærfe,  storfekjøtt...  alt  dette  kjøttet  har  
dårlige  celler  som  vi  ikke  vet  om.  For  å  unngå  infeksjoner,  prøv  å  la  være

Dårlige  celler  er  forårsaket  av  oss;  de  transformeres  fra  positive  til  negative  hovedsakelig  av  to  
grunner:  DEN  første  årsaken  er,  som  jeg  allerede  har  fortalt  deg,  nerver,  

stress  og  negative  følelser.

Spis  kjøtt.

2-  Negativ  tenkning.  Når  en  person  er  nervøs,  trist  eller  har  noen  form  for  sterke  negative  følelser,  
påvirker  det  blodsirkulasjonen.  Hva  vi  spiser  og  hva  vi  tror  kan  forårsake  obstruksjon  i  små  årer,  
slik  at  blodet  ikke  kan  sirkulere.  Blodet  akkumuleres  på  dette  tidspunktet  og  dager,  måneder  eller  
år  senere  dannes  det  en  klump  som  litt  etter  litt  forvandles  fra  en  positiv  celle  til  en  negativ  celle,  
og  degenererer  til  kreft  eller  annen  type  sykdom.  Årsaken  til  alt  dette  er  giftstoffene  som  kjøttet  
vi  spiser  og  negativ  tenkning  bærer  på.  Hvis  det  ikke  er  helse,  er  det  ingenting  og  for  å  ha  god  
helse  må  vi  gi  opp  gleden  av  å  spise  avhengig  av  hvilken  type  mat.  Prøv  å  eliminere  "drep,  drep  
og  drep"  fra  tankegangen  din.

Hallo.  I  dag  skal  jeg  snakke  om  de  gode  og  dårlige  cellene  som  er  en  del  av  oss.

Alle  celler  har  tenkt.  Hver  god  eller  dårlig  celle  ønsker  å  leve.  Enhver  kreftcelle  eller  annen  
sykdom,  vi  produserer  den  med  dårlige  tanker  eller  med  det  vi  spiser,  dette  er  resultatet.  For  å  
bekjempe  de  dårlige  cellene  som  kroppen  vår  har,  er  alt  vi  trenger  å  gjøre:

Vi  har  alle  negative  celler  i  kroppen  vår.  En  del  av  dere  er  negative  celler.  Det  avhenger  av  
mengden  av  disse  negative  cellene  vi  har  i  kroppen  vår.  Hvis  det  er  mye  av  det,  kan  det  påvirke  
helsen  din.

Organismen  vår  har  positive  celler  og  negative  celler.  Prøv  å  leve  med  begge  deler.  Ikke  tenk  på  
å  drepe  de  negative  cellene,  for  hvis  du  tenker  på  dette  vil  de  negative  cellene  prøve  å  forsvare  
seg  og  hver  dag  vil  de  angripe  kroppen  din  mer.  Hvis  du  bare  tenker  på  å  drepe  negative  celler,  
vet  de  også  hvordan  de  skal  forsvare  seg.  Du  må  bekjempe  dem  med  positiv  tenkning,  ikke  prøve  
å  tenke  på  å  "drepe",  fordi  de  er  en  del  av  deg.  Før  de  var  negative  celler  var  de  positive  og  
gjennom  våre  negative  tanker  og  det  vi  får  i  oss  har  de  blitt  infisert  og  omdannet  til  kreftceller.  
Derfor  bør  du  trene  yoga,  for  å  slappe  av  og  ha  gode  tanker.
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Drep,  det  spiller  ingen  rolle  hvem;  til  ditt  eget  barn,  abort,  til  dyr...  til  de  som  ikke  kan  
forsvare  seg,  det  skaper  negativ  energi  i  bevisstheten  og  dette  påvirker  helsen.  Alle  
som  støtter  eller  tenker  på  å  drepe,  drepe  og  drepe,  før  eller  siden  vil  deres  
samvittighet  ta  sitt  toll,  de  vil  straffe  dem,  de  vil  straffe  seg  selv.

Tusen  takk.

Husk  godt:  hvis  du  ønsker  god  helse,  et  langt  liv  og  en  god  fremtid,  ikke  drep  celler,  
eller  dyr,  eller  noe  levende  vesen,  eller  noe  som  beveger  seg.  Lev  og  la  leve.

Den  andre  årsaken  er  på  grunn  av  maten  vi  spiser.  Hvis  vi  spiser  noen  form  for  
animalsk  kjøtt  kan  det  påvirke  helsen  vår,  så  prøv  å  unngå  det,  for  helsen  din.  Hvis  
det  ikke  er  helse,  er  det  ingenting.

Drap  produserer  vold,  så  hvis  du  ønsker  å  kurere  noen  form  for  kreft  må  du  ha  positiv  
tenkning  og  med  denne  positive  tenkningen  utføre  handlinger  for  å  hjelpe  mennesker  
og  dermed  ha  positiv  energi.  Det  er  ikke  nok  å  ha  positive  tanker,  du  må  handle,  du  
må  utføre  denne  tanken  ved  å  hjelpe  mennesker  på  den  måten  du  kan,  med  penger,  
med  handlinger,  med  ord...  dermed  får  du  positiv  energi  og  forandrer  kreftceller  til  
positive  celler  fordi  legen  det  kan  bare  hjelpe  deg  litt.

Hvis  du  vil  ha  helse,  langt  liv  og  lykkelig  familie,  må  du  gjøre  noe  for  deg  selv.  For  å  
ha  positiv  tenkning,  prøv  å  hjelpe  andre  med  ord,  handlinger,  penger...  slik  at  du  får  
positiv  energi  til  å  bekjempe  negative  celler.  Ikke  tenk  på  å  drepe  de  positive  cellene,  
prøv  å  endre  dem  fra  negative  til  positive,  for  før  var  de  også  positive  celler.  Med  
positiv  tenkning  kan  du  endre  negative  celler  til  positive.

Leger  kan  hjelpe  deg  med  å  bekjempe  sykdommer  som  kreft  med  30  %,  de  resterende  
70  %  avhenger  av  deg.  Leger  kan  bare  fjerne  deler  av  kreften,  men  kreften  er  fortsatt  
inne  i  kroppen  din.  De  kan  ikke  fjerne  all  kreften.  Mennesker  tenker  bare  på  drap,  alle  
handlinger,  hva  vi  gjør,  hva  vi  tenker,  må  alltid  være  positivt.

Husk  godt;  alt  har  sine  konsekvenser.  Hvis  du  vil  leve  godt,  må  du  gjøre  noe  for  deg  
selv,  hjelpe  andre.

Det  er  ingen  annen  løsning.
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GODE  TANKER

36.-  POSITIV  TENKNING

Alt  vi  gjør  galt  i  tanker  og  handlinger  av  egoisme  eller  annen  unnskyldning,  all  skade  
vi  gjør  mot  andre,  til  slutt  betaler  vi  dyrt,  vi  betaler  for  det  på  en  eller  annen  måte.  Vi  
straffer  oss  selv.  Tro  derfor  ikke  at  ingenting  skjer  hvis  ingen  ser  oss  begå  en  dårlig  
handling,  du  tar  feil,  hvis  noen  har  sett  deg  eller  ikke  har  sett  deg  er  det  noe  annet,  
det  viktige  er  hva  vi  har  gjort,  enten  de  ser  oss  eller  ikke  noen,  som  registrerer  seg  i  
vår  bevissthet.  Derfor,  hvis  en  person  gjør  gode  gjerninger  for  andre,  har  de  en  god  
fremtid,  fordi  alle  støtter  deg,  fordi  alle  elsker  deg,  fordi  alle  hjelper  deg.  Hvis  du  
prøver  å  dra  nytte  av  mennesker,  uansett,  vil  du  hver  dag  ha  flere  fiender  i  veien.  For  
å  ha  en  god  fremtid  må  du  ha  gode  tanker.  Positiv  tenkning  kan  også  gi  deg  god  
helse,  en  god  fremtid  og  et  langt  liv.

Alt  avhenger  av  tanken.

Før  vi  gjør  noe,  tenker  vi,  hvis  vi  løser  det  vi  tenker,  gjør  vi  ingenting.  Hvis  vi  har  
dårlige  tanker,  kan  vi  rette  dem  og  da  får  vi  ikke  handlet.  Hvis  tanken  er  feil,  av  
egoisme,  hevn  eller  noe  annet,  kan  den  tanken  bli  til  dårlige  handlinger.  Derfor  er  det  
eneste  vi  kan  gjøre  for  å  forhindre  all  slags  ondskap  å  rette  opp  denne  dårlige  tanken.

Tvert  imot,  med  negativ  tenkning  vil  du  merke  at  du  litt  etter  litt  blir  alene  i  denne  
verden.  Derfor  må  du  forstå  at  alt  dette  må  settes  ut  i  livet.  Det  viktige  er  som  sagt  å  
gjøre  for  andre.  Det  eneste  å  komme  videre  med  en  god  fremtid  er  å  gjøre  for  andre.  
Det  er  positiv  tenkning.  Takk  skal  du  ha.

Først  må  du  vite  at  hver  negativ  tanke  som  går  gjennom  hjernen  produserer  200  HZ,  
det  er  dette  som  forårsaker  stress,  nerver,  lav  spenning  og  har  alle  slags  
helseproblemer.

Hver  god  eller  dårlig  tanke  er  registrert  i  vår  bevissthet.  Hvis  vi  tenker  dårlig  og  
handler  dårlig,  registreres  alt  og  vi  straffer  oss  selv  og  blir  nervøse.

Det  er  mange  som  sier:  «Guds  straff».  Gud  straffer  ikke,  vi  er  oss  selv  som  straffer  
oss  selv.  Enhver  dårlig  handling  er  en  som  bare  gagner  oss  og  ikke  andre.  En  god  
handling  er  en  som  gagner  andre  og  ikke  oss  selv.  Disse  handlingene  anses  som  
gode.

Når  du  har  gode  tanker,  produserer  du  mer  enn  1000  HZ.  Dette  kan  forbedre  din  helse,  
selvtillit,  god  fremtid,  være  munter  og  glad.

Et  annet  av  våre  problemer  er  at  vi  tenker  mange  fantasier.  Hvert  sekund  passerer  12  
000  000  tanker  gjennom  hjernen  vår.
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Hvis  ikke  nå  om  noen  år,  vil  du  før  eller  siden  betale  for  å  ha  negative  tanker.  Det  
er  derfor  hvis  du  vil  ha  alt  godt  i  livet,  må  du  ha  positive  tanker,  tenke  på  andre  
så  du  får  alt  bra.  Hvis  du  hater  alle,  hater  andre  deg  tilbake.  Det  er  som  et  speil,  
hvis  du  tuller  mot  speilet,  vil  speilet  også  tute  mot  deg.  Forvent  aldri  at  hvis  du  
tuller  foran  speilet,  vil  speilet  smile  til  deg.  Umulig.  Derfor  må  vi  først  ha  gode  
tanker  overfor  andre.  Ikke  forvent  at  andre  skal  smile  til  deg  først,  vi  må  nå  ut  
først.  Hvis  du  kan  forstå  dette,  garanterer  jeg  at  du  vil  få  et  fantastisk  liv,  med  god  
helse  og  mange  venner.  Alt  avhenger  av  oss.

Det  er  det  viktigste.

Buddha  sa:  "Alt  ved  tanke  kan  endres,  hvis  vi  tenker  negativt,  blir  hele  miljøet  
som  omgir  oss,  av  nåtiden  og  fremtiden,  endret  til  negativt.  Hvis  du  har  positiv  
tenkning,  vil  nåtiden  og  fremtiden  være  positiv.  Våre  ønsker  vil  bli  oppfylt."

Tusen  takk.

Skal  du  ha  en  fremtid  og  leve  godt,  må  du  alltid  ha  gode  tanker.  Mot  oss  og  mot  
andre...  fordi  vi  er  ett.

Ikke  tro  at  fordi  noen  andre  skader  deg,  må  du  gi  tilbake  det  onde  for  hevn.  Den  
eneste  som  skal  betale  for  dette  er  deg.  Med  helsen  din,  dårlig  fremtid  og  dårlige  
forhold.

Ingen  tenker  for  sin  egen  ondskap,  vi  tenker  alle  på  vårt  gode  og  siden  vi  alle  er  
ett,  er  alt  bra.  Hvis  du  kan  tenke  slik,  vil  du  ha  en  god  fremtid,  en  god  familie,  
gode  venner...  av  alt.  Hvis  du  tenker  på  andre,  vil  alle  ønske  å  være  med  deg  fordi  
du  er  den  beste.

Hvis  tanken  er  riktig,  vil  du  aldri  gjøre  feil.  Hvis  tanken  er  negativ,  vil  du  alltid  ta  
feil  og  alt  du  gjør  vil  være  feil.  Kroppen  vil  betale  dyrt  for  dine  dårlige  tanker,  med  
din  egen  helse.

Livet  er  kort,  så  hvis  du  vil  leve  godt,  nå  etterlivet  og  være  en  stor  engel,  som  
Buddha  eller  Jesus  Kristus,  tenk  positivt.  Du  vil  være  en  stor  positiv.  Hvis  du  
lever  positivt  når  du  dør,  vil  du  også  leve  positivt.

Du  må  velge.  Hvis  du  vil  leve  negativt,  vet  du  hvor  du  vil  gå:  til  helvete.  Hvis  du  
ikke  vil  til  helvete,  tenk  positivt  og  du  kommer  til  himmelen.  Det  er  folk  som  sier  
at  de  ikke  tror  på  livet  etter  døden,  greit.  Hvis  du  ikke  tror  det,  tenk  i  det  minste  
positivt  for  å  leve  godt  i  dette  livet,  og  alle  dine  ønsker  vil  gå  i  oppfyllelse.

TILBAKEINDEKS
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37.-  ØNSKENE.

Det  vi  lever  nå  er  som  en  drøm.  Gode  drømmer,  dårlige  drømmer  avhenger  av  
oss,  på  hver  enkelt.  Hvis  det  er  en  vond  drøm  er  det  som  en  negativ,  skummel  
film  og  når  filmen  slutter  er  du  tilbake  til  å  være  deg  selv.  Det  du  har  sett  er  ikke  
ekte.  Livet  vårt  er  som  en  film  når  du  setter  på  filmen  alle  bildene  kommer  ut  på  
skjermen.  Sjelen  vår  er  som  en  lerret,  hva  er  igjen  på  skjermen  når  filmen  slutter?  
ingenting,  null.  Bildet  forblir  ikke  på  skjermen.  Så  begynner  en  ny  film,  en  ny  
historie,  slik  om  og  om  igjen,  millioner  av  ganger,  det  er  som  å  bevege  seg  i  en  
sirkel  og  vi  kan  ikke  komme  oss  ut  fordi  vi  ikke  forstår.  Det  kan  ikke  være  sånn,  
alle  liv  lider  for  ingenting.  Jeg  har  allerede  forstått,  det  er  derfor  jeg  råder  deg  til  
å  åpne  øynene  til  sjelen  din  og  se  at  alt  vi  ser  og  alt  vi  berører  er  ren  fantasi.  Det  
er  til  din  egen  fordel,  så  du  kan  være  en  fri  sjel.  Når  først  sjelen  er  frigjort,  kan  
ikke  «dødens  herre»  gjøre  noe  med  deg.  Hvis  du  ikke  slutter  å  ønske,  er  det  
ingenting  godt  for  oss;  Vi  blir  født,  vi  har  sykdommer,  et  dårlig  liv,  vi  dør...  alt  
avhenger  av  andre.  Det  er  derfor  jeg  viser  deg  en  vei,  prøv  å  lære,  la  dette  kjøtt  
og  blod  selv  på  slutten  og  på  slutten

Buddhas  skrifter  sier  at  det  finnes  et  paradis  hinsides  denne  verden.  Livet,  det  
er  ikke  som  her  at  vi  har  alle  slags  naturkatastrofer,  forurensning,  infeksjoner,  
sykdommer,  negative  mennesker...  det  er  mye  ondskap  i  denne  verden  og  veldig  
lite  godt.

Hvis  du  vil  ha  en  bedre  fremtid  for  deg  selv,  må  du  slutte  å  ønske  deg  tingene  i  
denne  verden  og  prøve  å  gjøre  alt  som  står  i  din  makt  for  andre.  Du  er  ikke  lenger  
interessert  i  dette  landet  med  denne  negative  livsstilen,  det  er  derfor  du  må  gjøre  
det  for  andre.  Derfor,  hvis  vi  virkelig  er  egoistiske,  la  oss  gjøre  som  Jesus  Kristus  
eller  Buddha,  vie  våre  liv  til  andre  og  ikke  for  oss  selv.  Men  du  må  forstå  at  alt  du  
ser  og  alt  du  berører  er  ren  fantasi.

Hvis  du  vil  være  fri,  må  du  forlate  alt  lyst.  Alle  denne  verdens  ønsker  er  for  noen  
år.  Hvis  du  kan  forlate  denne  verdens  ønsker  akkurat  som  Jesus  Kristus  gjorde,  
vil  du  bli  en  gud.  Buddha  forlot  alle  ønsker  som  et  menneske,  all  sin  rikdom,  all  
sin  makt.  Hvis  du  gir  opp  begjærene  til  din  kropp  og  blod,  i  denne  verden,  så  kan  
vi  være  som  Jesus  Kristus,  vi  kan  være  som  Buddha;  en  helt  fri  sjel.

Himmelen,  i  etterlivet,  himmelen  har  28  etasjer.  Dette  landet  er  som  lavlandet,  
over  er  det  28  kategorinivåer.  Enhver  planet  i  et  annet  solsystem  over  vårt  har  en  
forventet  levetid  på  1  000  til  1  000  000  år.  I  disse  solsystemene  er  det  ikke  så  
mange  problemer  å  leve,  spise,  jobbe...  De  fungerer  annerledes.  Enhver  person  
eller  levende  vesen  kan  leve  minst  1000  år.  Etter  disse  28  nivåene  når  du  
kategorien  Buddha  eller  Jesus  Kristus.  For  å  nå  livet  etter  døden,  må  du  slutte  å  
ønske  deg  alt  du  ser  og  alt  du  rører  ved.  Hvis  du  liker  noe  i  denne  verden,  blir  du  
hekta  på  dette  ønsket  og  du  kan  ikke  dra  noe  annet  sted,  fordi  du  elsker  å  være  
her  så  mye,  du  kommer  tilbake  hit.
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Negativ  tenkning  går  til  helvetes  territorium.  Helvete  tar  imot  mennesker  med  negativ  
tenkning,  egoistiske  som  bare  gjør  for  seg  selv  uten  å  tenke  på  andre.  Hvis  du  vil  
frigjøre  deg  selv,  gå  til  paradis  på  ekte,  alt  du  trenger  å  gjøre  er  å  tenke  positivt,  full  av  
vennlighet  mot  andre.  Fordi  de  andre  og  vi  er  ett.  Jeg  vil  gi  deg  et  eksempel:  vi  er  som  
en  celle  i  en  kropp,  og  den  kroppen  har  millioner  av  celler.  Vi  er  en  celle  av  de  millioner  
av  cellene  som  utgjør  den  kroppen.  Vi  er  dråper  av  et  univers.  Vi  er  én,  vi  er  ikke  to.  Vi  
med  universet  er  ett.  Vi  med  andre  er  ett.  Vi  med  alle  levende  vesener  danner  ett.  Vi  
og  naturen  er  ett,  ikke  to.  Hvis  du  er  i  stand  til  å  forstå  dette,  at  vi  alle  er  ett,  kan  du  
gjøre  for  andre  av  hele  ditt  hjerte  fordi  andre  og

Derfor  råder  jeg  deg  til  å  åpne  øynene,  alt  du  ser  på  skjermen  er  ikke  ekte,  det  er  et  
bilde  som  skjermen  projiserer.  Det  er  ikke  noe  ekte.

Hvis  du  vil  være  fri  og  slutte  å  lide,  er  den  eneste  måten  å  forstå  at  det  vi  ser  er  ren  
fantasi.  Ikke  gjør  flere  feil.  Fra  nå  av,  gjør  for  din  samvittighets  sjel  jeg,  og  du  vil  være  
fri  i  uendelig  tid.  Paradis  er  et  vidunder;  alt  du  tenker  på  et  sekund  blir  virkelighet.  
Hvis  du  vil  ha  et  gigantisk  hus,  kommer  plutselig  et  gigantisk  hus  ut  som  i  drømmene  
dine.  Hvis  du  vil  ha  et  hus  dekket  med  edelstener,  med  diamanter...  går  alt  du  ønsker  i  
oppfyllelse.  Logisk  med  positiv  tenkning,  for  det  er  ingen  negativ  tenkning  der.  Alle  
som  når  dette  nivået  har  positiv  tenkning.  Det  er  felles  for  alle.

vi  er  ett.

Tusen  takk.

ut  denne  kroppen  varer  noen  år  og  blir  til  ormer.  Alle  blir  til  ormer,  det  spiller  
ingen  rolle  om  du  er  kjekk,  rik,  mektig,  millionær,  tigger  eller  fattig,  det  spiller  
ingen  rolle  når  tiden  kommer  "dødens  herre"  kommer  og  alt  du  har  er  over,  alt  
du  kjærligheten  er  borte.  ferdig,  dine  barn,  din  kone,  din  familie,  din  rikdom...  Alt  
er  over.  Og  du  starter  fra  0.  Hvis  du  en  dag,  som  jeg  råder  deg,  kan  forlate  dette  
fantasijeget,  vil  du  være  virkelig  fri,  du  vil  kunne  reise  til  universet,  bli  født  på  
hvilken  som  helst  planet,  bli  født  på  ny  på  denne  jorden ,  lev  i  noen  år...  og  du  vil  
forlate  fødselskretsen  -  døden.  Enten  du  liker  å  dø  eller  ikke  liker  det,  kommer  
det  en  tid  da  "dødens  herre  kommer  og  leter  etter  deg".  Det  tar  deg  med  makt  
eller  med  din  vilje  (få  ønsker  å  dø  av  egen  fri  vilje)

Følg  mine  råd  og  se  med  sjelens  øyne  og  du  vil  kunne  frigjøre  deg  fra  denne  
verden  og  reise  fritt  gjennom  uendeligheten,  du  vil  ikke  bli  født  eller  dø  på  nytt  
fordi  sjelen  aldri  dør.  Sjelen  går  inn  i  kroppen  og  bruker  den  til  å  lære  og  gjøre  
godt.  Men  de  fleste  gjør  det  bare  for  seg  selv  uten  å  tenke  på  andre,  men  det  er  
ille.  For  når  du  dør,  kommer  Gud  til  å  spørre  deg:  hva  har  du  gjort  under  ditt  
opphold  på  jorden?  Du  vil  bare  kunne  svare:  Jeg  har  bare  gjort  det  for  meg,  for  
meg  og  for  meg.  Det  er  det  de  fleste  gjør.  Hvis  du  liker  Jesus  Kristus  eller  Buddha  
som  viet  livet  sitt  til  andre,  vil  du  komme  deg  ut  av  sirkelen  av  fødsel  og  død.

TILBAKEINDEKS
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38.-  HVORDAN  BLI  UDØDELIG

Som  oss,  når  vi  flytter  fra  et  sted  til  et  annet,  må  vi  slippe  alt  for  å  kunne  gå.  Vi  kan  ikke  legge  
igjen  en  del  av  kroppen  på  ett  sted  og  en  annen  del  av  kroppen  på  et  annet  sted.  Går  du  fra  et  
sted  til  et  annet,  må  du  ta  med  deg  hele  kroppen.  Det  betyr  at  når  du  vil  være  udødelig  og  dra  til  
et  annet  territorium,  må  du  forlate  smaken  for  dette  landet,  akkurat  som  når  vi  reiser.  Når  vi  
reiser  forlater  vi  hele  familien  og  drar  til  et  annet  sted.  Derfor  er  det  viktig  å  slutte  å  begjære  
denne  verdens  ting  for  å  bli  udødelig;  hva  vi  ser,  berører,  hva  vi  føler  og  alt  du  ser  og  ikke  ser.  
Alt  må  stå  igjen  for  å  gå  et  annet  sted.

Hallo.  Takk  for  at  du  lytter  til  meg,  takk..  Hvordan  bli  udødelig.  Det  er  det  viktigste.  Gud  sier  at  
det  er  mer  enn  84  000  forskjellige  veier  eller  måter  å  bli  udødelig  på.  Den  første  og  den  enkleste  
er  gjennom  resitering  av  et  mantra:  det  vil  si  å  gjenta  Guds  navn.

I  buddhismen  resiteres  "namo  Amituofo".  Dette  mantraet  resiterer  navnet  på  Buddha.  I  den  
muslimske  religionen,  resiter  i  Allah.  I  dette  tilfellet  når  du  dør,  vil  Allah  komme  og  lete  etter  deg.  
Alt  er  innenfor  de  84  000  måtene  å  bli  udødelig  på.  Men  det  nytter  ikke  bare  å  gjenta  Guds  navn.  

Dette  er  ikke  nok.  Det  viktigste  er  å  tenke  og  føle  med  hjertet  mens  du  resiterer.  Å  fremsi  Guds  
navn  og  tenke  på  noe  annet  uten  konsentrasjon  er  nytteløst.  Du  må  resitere  med  hjertet.  Selv  
om  du  roper  Guds  navn  til  du  er  hes,  hvis  du  ikke  gjør  det  med  hjertet,  går  det  heller  ikke.  Det  
eneste  som  er  nyttig  er  å  resitere  og  tenke  navnet  på  en  hvilken  som  helst  Gud,  den  du  liker,  av  
hele  ditt  hjerte  og  glemme  alt  menneskelig  begjær.  Det  vil  si,  slutt  å  begjære  og  elske  tingene  og  
menneskene  i  denne  verden,  Gud,  alt  som  er  sett,  det  som  ikke  er  sett,  det  du  føler.  Du  må  forlate  
alt  av  hele  ditt  hjerte,  men  uten  å  tvinge  deg  selv  til  å  forlate  det.  Hvis  du  tvinger,  går  du  ingen  
steder.

Når  du  en  dag  blir  udødelig,  kan  du  bli  født  i  et  hvilket  som  helst  solsystem  og  du  kan  vende  
tilbake  til  ditt  opphav.  Ikke  som  nå,  når  vi  sitter  fast  her  i  denne  verden.  Om  og  om  igjen,  1  
million,  2  millioner,  100  millioner  år,  og  vi  er  fortsatt  fast  her  og  vi  er  ikke  i  stand  til  å  komme  oss  
ut.  Universet  er  uendelig.  Denne  jorden  er  i  ett  solsystem  av  millioner  av  solsystemer.  Ifølge  
Buddha  har  universet  uendeligheter  av  solsystemer.  Vi,  hvis  vi  ønsker  å  være  frie,  udødelige,  

må  vi  bare  slutte  å  ønske.  Først  av  alt,  må  du  forlate  denne  MEG  av  denne  kroppen,  den  som  vi  
identifiserer  med  et  navn.  Dette  meg  er  for  noen  år.  Noen  blir  født  og  dør  noen  dager  senere.  
Noen  dør  unge,  andre  gamle...  i  noen

For  katolikker,  gjenta  navnet  til  Jesus  Kristus,  Fader  vår  eller  Maria  konsentrert  24  timer  i  døgnet.  
Bare  tenk  på  navnet  på  den  Gud  vi  liker,  og  når  tiden  kommer  for  din  død,  vil  Gud  komme  og  
lete  etter  deg.  Dette  er  den  enkleste  måten,  spesielt  for  eldre  mennesker  som  er  i  bolig  eller  
hjemme  og  ikke  gjør  noe.  Det  er  den  mest  direkte  og  enkleste  måten  å  bli  udødelig  på.  Hvis  du  
ønsker  å  bli  udødelig,  tenk  bare  på  Guds  navn  og  ikke  tenk  på  noe  annet.
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Tenk  hva  som  er  best  for  deg.

Denne  kroppen  er  som  lampen  og  sjelen  som  strømmen.  Du  må  forstå  dette.  Du  
kan  ikke  bli  skuffet  over  tingene  i  dette  livet,  som  vi  levde  i  noen  år.  I  dette  livet  
skjer  det  flere  dårlige  ting  enn  gode.  Vi  vet  at  dette  ikke  er  et  paradis.  Vi  er  som  en  
frosk  som  er  på  bunnen  av  en  brønn.  Vi  ser  bare  himmelen  som  brønnen  lar  oss  
se,  vi  er  ikke  i  stand  til  å  se  utover,  og  vi  kan  heller  ikke  reise  mellom  universer.  Vi  
må  prøve  å  komme  oss  ut  av  brønnen.  Vi  vil  være  frie  som  gudene.  Det  er  mange  
frie  guder  i  universet,  og  vi  er  ikke  frie  fordi  vi  ikke  har  forstått.  Husk  godt.  Det  er  
mange  flere  frie  guder  enn  guder  som  ikke  er  frie  som  oss.  I  dette  universet,  
uendelig  territorium  der  de  frie  gudene  ønsker  at  vi  alle  skal  forstå  emnet  jeg  
snakker  om  nå,  de  vil  at  vi  skal  bli  bevisste  for  å  bli  frie.  Min  venn,  det  er  få  
mennesker  som  kan  gi  deg  råd  slik  jeg  gjør  nå.  Alle  som  råder  deg  til  å  gå  en  
hvilken  som  helst  vei,  hvis  du  ikke  kan  bli  fri,  er  ugyldig.  Det  er  mange  som  snakker  
om  mange  ting,  men  de  leder  ingen  vei.  For  å  komme  deg  ut  herfra,  må  du  forlate  
det  jeget.  Jeg  eksisterer  ikke,  han  som  er  her  i  dag  og  snakker,  om  noen  år  vil  dø,  
og  du  vil  også  dø  og  alt

Når  du  er  fri,  vil  du  kunne  reise  til  alle  solsystemer.

øyeblikk  vi  kan  dø  Det  er  ingen  som  varsler  oss  om  vår  død,  det  er  ingen  
forhåndsvarsel.  Det  er  alltid  en  overraskelse.  Derfor  vet  vi  ikke  når  vi  skal  dø.  Ikke  
tenk  at  fordi  du  er  ung  kan  du  ikke  dø  og  at  du  har  mange  år  igjen  å  bli  gammel.  
Ingen  vet.

Du  kan  bli  født  i  ethvert  solsystem.  Solsystemet  vårt  er  det  verste  systemet  av  alle  
solsystemer.  Den  med  lavest  nivå.  I  vårt  solsystem  kan  vi  maksimalt  leve  opptil  100  
år  (noen  litt  lenger).  I  solsystemet  nærmest  vårt,  strekker  livet  seg  over  minst  1000  
år.  Det  finnes  systemer  på  1  000  000  år  eller  5  000  000  millioner  år.  Livet  i  alle  disse  
solsystemene  er  det  samme,  når  du  en  dag  dør,  er  alt  over.

På  kirkegården  er  det  mange  unge  mennesker,  ikke  alle  er  gamle.  Tenk  klokt.  Dra  
nytte  av  disse  få  årene  vi  bor  her,  for  å  lære  å  være  fri,  å  være  udødelig.  Som  Gud,  
Jesus  Kristus,  Maria,  Buddha,  Allah...
Vi  må  alle  lære  av  dem  for  å  bli  udødelige.  Det  er  lett  å  bli  udødelig.  På  1  sekund  
kan  du  være  det  hvis  du  slutter  å  begjære  denne  verdens  ting,  slik  at  du  kan  være  
udødelig.  Hvis  en  person  tenker  og  resiterer  et  mantra  i  3  år  eller  til  og  med  1  
sekund,  kan  han  bli  fri,  en  gud,  udødelig.  Det  er  ikke  en  fantasi.  I  vårt  opphav  er  vi  
alle  guder.  Vi  er  her  fordi  vi  har  vært  forvirret,  vi  er  veldig  forvirret.  Vi  tror  at  dette  
selvet  er  udødelig,  og  i  virkeligheten  dør  den  kroppen  på  et  øyeblikk,  råtner  og  alt  
er  over.  Det  spiller  ingen  rolle  alt  vi  har  oppnådd  i  dette  livet;  rikdom,  makt,  
kjærlighet,  på  1  sekund  går  du  tom  for  ingenting,  er  =  en  0.  Det  er  derfor  dette  ikke  
er  den  virkelige  meg.  Jeg  sier  deg  nå:  dra  nytte  av  denne  kroppen.  Sjelen  er  i  denne  
kroppen  mens  den  er  i  live.  Utover,  i  den  åndelige  verden,  er  alt  mye  mer  komplisert  
og  mer  forferdelig  enn  på  jorden.  Prøv  å  ikke  komme  inn  i  den  negative  åndelige  
verdenen.  Demoner  er  ikke  som  her.  Du  kan  bruke  1  dag  som  en  million  år  på  å  
lide,  det  er  så  vondt!  Jeg  råder  deg  til  å  forlate  lysten  og  smaken  for  denne  ME  
naturlig,  ikke  tvinge  deg  selv.  Du  må  slutte  å  ønske  naturlig,  fra  hjertet.

Det  eneste  vi  kan  gjøre  er  å  slutte  å  ønske  dette  selvet  til  denne  kroppen.
Dette  er  ikke  jeg,  som  jeg  allerede  har  fortalt  deg  mange  ganger.  Dette  selvet  er  det  
vi  har  i  dette  øyeblikket,  vi  bruker  det.  Denne  kroppen  beveger  seg,  snakker,  puster  
fordi  den  har  en  sjel  inni  seg.  Det  er  som  en  lampe.  Hvis  lampen  ikke  har  strøm,  vil  
den  ikke  lyse.  Det  er  en  død  lampe.
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Jeg  vil  at  du  skal  høre  på  meg,  vær  så  snill.  Å  kunne  komme  seg  ut  herfra  avhenger  bare  av  deg.  
Det  er  ikke  avhengig  av  noen  lærer,  eller  av  noen.  Ingen  grunn  til  å  bli  gal  for  noen  lærer.  Den  
eneste  som  kan  redde  deg  er  deg  selv.  Ingen  andre  enn  deg.  Ingen  kan  hjelpe  deg  til  å  være  
udødelig,  ingen  kan  sette  seg  i  ditt  sted,  alt  avhenger  av  deg.

Du  er  den  eneste  som  kan  gjøre  det  for  deg,  ingen  kan  hjelpe  deg.

Tusen  takk.

Husk  godt.

vi  vil  dø  og  igjen  vil  folk  bli  født  på  ny.  Selvet  som  er  født  er  ikke  det  sanne  selvet.  Du  kan  verken  
ha  eller  tenke  på  dette  selvet,  eller  se  andres  selv.  For  hvis  det  er  meg  og  det  er  en  annen,  skiller  
du  mellom  deg  og  den  andre.  For  å  bli  udødelig,  må  du  først  forlate  det  negative  selvet,  det  
egoistiske  selvet,  og  bli  det  jeget  som  tjener  alle  og  ikke  skiller  mellom  mennesker.  Fordi  vi  alle  
er  ett,  inkludert  dyr  og  alle  levende  ting.  Hvis  du  kan  forstå  dette,  det  jeg  forteller  deg,  kan  du  bli  
fri,  du  kan  slippe  det  jeget.  Dette  meg  er  en  fantasi.  Om  noen  år  dør  han,  det  er  derfor  han  
utnytter  det  kroppslige  jeget  til  å  bli  udødelig  for  alltid.  Sjelen  dør  aldri.  Tro  eller  ikke  tro  på  
sjelen.  Sjelen  er  i  kroppen  og  kroppen  vår  beveger  seg  fordi  den  har  en  sjel  inni  seg.

TILBAKEINDEKS

Machine Translated by Google



39.-STRAFFEN

Mange  mennesker  som  har  vondt,  ikke  får  sove,  er  nervøse...

Helvete  finnes  ikke.  Det  eksisterer  fordi  vi  skaper  vårt  eget  helvete,  vi  straffer  
oss  selv.  Vi  ilegger  selv  den  typen  straff  og  straffer  oss  selv.  Gud  straffer  ikke.  
Husk  godt.  Vi  har  en  "svart  boks"  som  fly  og  ingen,  ikke  engang  gudene,  kan  ta  
bort  bevisstheten  vår  der  alle  våre  handlinger  er  registrert.  Livet  er  en  drøm,  bare  
en  drøm,  hvis  du  knuser  folk  for  å  bli  rike,  hva  skjer  når  du  dør?  alle  de  pengene,  
den  makten,

Når  noen  gjør  feil,  skaper  de  negativ  energi.  Samvittigheten  vet  at  den  har  gjort  
feil  og  dette  gir  dårlig  blodsirkulasjon.  Når  du  skader  mennesker,  skader  du  deg  
selv  fordi  hjernen  som  informasjonen  sendes  fra  til  resten  av  organismen,  blir  
blokkert  og  begynner  å  få  sykdommer,  svulster,  kreft,  blodet  sirkulerer  dårlig...  
Vi  har  ikke  vi  kan  tilgi  oss  selv  selv  om  offeret  vårt  tilgir  oss.  Her  er  problemet:  
bevissthet  endrer  ingenting.  Du  vil  ikke  tilgi  deg  selv.  Du  betaler  med  helsen  din,  
uflaks,  noen  ganger  påvirker  dine  negative  handlinger  også  familien  din,  barna  
dine  starter  sykdommer,  ulykker,  virksomheten  går  dårlig,  helseproblemer  
kommer...  alt  er  ødelagt...  For  når  vi  gjør  feil,  genererer  vi  en  svart,  negativ  energi.  
Denne  negative  energien  er  uflaks  for  alle  rundt  deg.  Fordi  negativt  tiltrekker  seg  
negativt.  Den  kommer,  jeg  forsikrer  deg,  jeg  garanterer  at  ingen  slipper  unna.  
Gud  sier  det.  Det  kan  du  være  sikker  på,  ingen  slipper  noen  gang.  Som  det  ofte  
står  i  avisene,  fanger  politiet  banditter,  eller  narkotikasmuglere...  når  politiet  
fanger  dem,  tar  de  ut  alle  pengene  og  rikdommene  de  har  samlet  og  setter  dem  i  
fengsel.  Kom  til  slutten  ingen  blir  bra,  sjefen  dør  godt.  Skader  naboer,  venner,  
skader  familien,  samfunnet,  staten,  hele  verden...  alt  har  sine  konsekvenser,  alt  
glasset  å  betale.  Du  kan  ikke  stikke  andre.  Dette  er  universets  lov.

Ingen  vil  være  spesiell.  Alle  skal  dømme  seg  selv  og  han  straffer  seg  selv.  En  
dag  et  spørsmål:  Gud  liker  deg  så  sjenerøs,  så  god...  hvorfor  dømmer  du  
mennesker  til  helvete  for  å  lide?  Han  svarer:  Nei,  det  er  jeg  ikke.  Så...  var  det?

Hallo.  Avstraffelse.  Konsekvenser.  dra  nytte  av  andre  eller  skade  andre  for  å  dra  
nytte  vil  lide  konsekvensene.  Hver  handling  har  konsekvenser.  Folk  sier:  hvis  du  
gjør  det  onde,  vil  Gud  straffe  deg.
Men  dette  er  ikke  helt  nøyaktig.  Alle  som  stikker,  bruker,  utnytter  mennesker,  
skader  mennesker...  registrerer  disse  handlingene  i  sin  samvittighet.  Vi  har  alle  
en  bevissthet  i  oss,  som  ligner  på  en  svart  boks  på  et  fly.  Alt  er  registrert  enhver  
handling,  samtale.  Dette  kalles  samvittighet.  Det  du  gjør  feil  kan  du  skjule  for  
andres  øyne,  men  problemet  er  at  du  selv  ikke  tilgir  deg  selv.

Hvem  har  satt  så  mange  mennesker  i  helvete  og  hvorfor. ?  Gud  sier:  han  har  selv  
kommet  inn  i  helvete.  Han  har  selv  ilagt  straffen  for  sine  dårlige  gjerninger.  Han  
selv  skaper  helvete  for  å  betale  for  sine  onde  gjerninger  i  seg  selv.
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Kroppen  vår  er  avhengig  av  luft.  Hvis  den  neste  luften  ikke  kommer  inn,  er  det  hele  
over.  Et  hjerteinfarkt,  blod  som  ikke  sirkulerer...  og  det  er  det.  Plutselig,  på  et  øyeblikk,  
var  det  hele  over.  hvis  du  har  en  lykkelig  familie,  mye  rikdom,  et  godt  liv...  hvis  den  
neste  luften  ikke  kommer  inn,  her  blir  du.  ikke  her.  det  kommer  etter  døden.  Etter  
døden  straffer  du  deg  selv,  du  dømmer  deg  selv  til  helvete.  Husk  godt,  jeg  gjentar  det  
flere  ganger,  gudene  og  Buddha  lyver  ikke,  de  forteller  alltid  sannheten.  Alle  handlinger  
har  sine  konsekvenser.  vondt  må  du  omvende  deg  av  hele  din  sjel.  Så  gjør  godt  og  
hjelp  folk  til  å  gjøre  opp  for  det.  Hvis  du  bare  ber  Gud  om  tilgivelse,  går  det  ikke.  Det  
eneste  som  kan  fungere  er  å  omvende  seg  og  ikke  begå  de  samme  syndene  igjen.

Tenk  på  det  før  du  gjør  skade,  det  er  ikke  verdt  det.  Tenk  klokt.

Begynn  å  gjøre  det  gode  ved  å  hjelpe  andre.  Så  du  kan  ha  helse,  langt  liv,  lykke  til  alt  
dette.  Det  er  ingen  annen  måte,  Gud  kan  ikke  hjelpe  deg,  det  eneste  som  kan  hjelpe  
deg  er  deg  selv.  Det  er  ingen  andre  enn  deg.  Hjelp  Gud  hvis  du  dreper  mennesker,  
Gud  vil  sikkert  ikke  hjelpe  deg  hvis  du  fortsetter  å  drepe  mennesker.  gjør  dette.  Det  er  
derfor  husk.

Jesus  dør  for  mennesker  og  vi  husker  ham  alltid.  Hvis  du  dreper  eller  gjør  feil,  vil  
ingen  huske  det.  Folk  husker  Jesus  Kristus  eller  Buddha  fordi  de  viet  livene  sine  til  
andre.  Det  er  derfor  vi  alltid

hvor  disse  egenskapene?  Du  tar  det  ikke  i  graven.  Verken  konger,  millionærer  eller  
faraoer  i  Egypt,  ingen  legger  rikdommene  i  graven.  så  glem  å  dra  nytte  av  folk,  alt  
dette  fører  ingen  vei.

Hver  og  en  av  oss  er  ansvarlige  for  våre  handlinger.

Når  du  gjør  feil,  vil  du  selv  forkorte  livet  ditt.  Det  påvirker  helsen  din,  du  har  uflaks.  
Når  alderdommen  kommer,  ender  alt  dårlig.  Jeg  har  sett  i  mitt  liv  mange  mennesker  
som  betaler  dyrt,  veldig  dyrt.  Det  er  millionærer  som  biter  folk,  jukser  folk,  og  på  grunn  
av  det  har  de  tjent  mye  penger.  5  år  senere,  på  grunn  av  en  dårlig  avtale  og  han  sitter  
igjen  med  ingenting.  På  en  eller  annen  måte  straffer  han  seg  selv,  om  natten  kan  han  
ikke  sove,  noe  som  påvirker  blodsirkulasjonen.  Glem  aldri:  hvis  de  sier  at  Gud  ikke  
eksisterer,  er  det  det  samme,  enten  han  eksisterer  eller  ikke,  det  er  ingenting  å  se.  Du  
er  selv  den  guden  som  straffer  deg  når  du  gjør  galt.  Gud  straffer  ikke.  Derfor  slipper  
ingen  unna.  Ikke  tenk  "jeg  har  tjent  mye  på  å  gjøre  skade"  nå  har  du  det  bra,  men  i  
morgen  hva  vil  skje?  Og  sønnene  dine?  og  din  familie?  alt  påvirker  familien.  Glem  
aldri,  ingen  slipper  unna,  ikke  engang  gudene,  hele  universet,  ethvert  levende  vesen  
som  gjør  skade  vil  måtte  lide  konsekvensene.  Negative  handlinger  skaper  negativ  
energi  og  jeg  garanterer  at  når  tiden  kommer  vil  du  betale  for  dem.

Jeg  ber  dere  alle:  når  vi  blir  født  bringer  vi  ingenting  og  når  vi  dør  heller.  Det  eneste  vi  
bærer  på  er  samvittigheten  vår.  Det  er  som  å  ta  opp  en  svart  boks  på  et  fly,  bevissthet  
registrerer  alle  de  gode  tingene  og  alt  det  dårlige.  Alt  er  registrert  i  din  bevissthet.  Du  
kan  ikke  lyve  for  deg  selv,  du  vet  godt  hva  du  gjør.  Hvis  vi  ikke  tar  noe  fordi  vi  sårer  
folk,  fordi  vi  utnytter  andre.  Fordi?

Sannheten  om  gudenes  lov,  universets  lov.

Ingen  er  i  stand  til  å  hoppe.  Mennesker  straffer  deg  og  setter  deg  i  fengsel,  og  ikke  
bare  det,  etter  at  du  kommer  ut  av  fengselet,  når  du  dør,  venter  ditt  eget  helvete  på  
deg.  Da  vil  de  bli  født  som  et  dyr,  og  en  gang  i  helvete  vil  du  ikke  kunne  komme  deg  
ut  på  minst  1000  år.  Ikke  100,  1000.  øyeblikk  av  egoisme  du  betaler  med  tusen  år  i  
helvete.  sorgen.
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Vi  tar  ikke  noe,  vi  tar  ingenting:  alt  er  det  samme.

vi  husker  dem.  Dette  er  det  eneste  som  er  verdt  på  denne  reisen  til  jorden.  En  god  
drøm  er  verdt  å  leve  på  denne  jorden.  Vennligst  hjelp  folk  til  å  gjøre  denne  
drømmen  til  en  god  drøm.  vi  kommer  til  å  leve  veldig  godt  fra  det,  himmelen,  på  
jorden  eller  i  et  hvilket  som  helst  annet  hjørne  av  universet.  Det  er  veldig  viktig.  
Vær  så  snill,  gjør  godt  for  folk,  ikke  gjør  dårlig  mot  folk.

Tusen  takk

Hør  på  meg,  prøv  å  hjelpe  folk,  vær  så  snill,  jeg  ber  deg.  Livet  er  slik:  hvis  du  vil  
ha  alt  riktig,  handle  av  hele  ditt  hjerte.  mulighet  til  å  gjøre  godt  for  mennesker.  Så  
mye  er  personlig  interesse,  det  spiller  ingen  rolle.
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40.-  VEGETARISK  KOSTHOLD

Du  kan  ikke  drepe  for  nytelsens  skyld  eller  spise  for  nytelsens  skyld.  Det  er  
enkelt,  bare  tenk,  vil  du  bli  drept?  Jeg  er  sikker  på  at  svaret  er  nei.  Liker  du  å  bli  
såret?  Nei.  Hvis  de  ikke  vil  bli  drept,  nei.

Den  første  grunnen  er  fordi  vi  er  planteetende  dyr,  bare  ved  å  se  på  tennene  våre  
kan  du  se  at  vi  har  samme  type  tenner,  som  hester,  kuer,  de  har  samme  form  som  
tennene  vi  har,  det  er  derfor  de  har  tarm  som  er  tolv  ganger  lengden  på  kroppen  
vår.  Kjøttetende  dyr  som  tigre  og  løver  har  hoggtenner  og  tarmene  deres  er  tre  
ganger  lengden  på  kroppen.  Når  de  spiser  kjøtt,  vil  de  evakuere  det  veldig  raskt,  
men  siden  tarmen  vår  er  tolv  ganger  lengden  på  kroppen  vår,  når  vi  spiser  kjøtt,  
før  de  blir  evakuert,  er  den  råtten  inni.  Kroppen  vår  får  i  seg  en  del  av  proteinene,  
kaloriene  og  andre  deler  av  kjøttet,  de  skadelige  elementene.

For  ikke  lenge  siden  hadde  vi  problemer  med  fugleinfluensa  og  svineinfluensa,  
noen  dyr  hadde  sykdommen  og  vi  skjønte  ikke  at  det  vi  en  gang  spiste  dem,  
forførte  oss  og  visste  ikke  hvordan  vi  skulle  kurere  det.  Hvis  vi  ikke  vet  hvordan  
vi  skal  kurere  kreft,  enn  si  kurere  dyrevirus  som  er  sterkere  enn  kreft,  så  hvordan  
kan  vi  kurere  det?  Når  du  spiser  kjøtt  tar  du  en  risiko  fordi  det  avhenger  av  flaks.  
Hvis  du  er  heldig  kan  du  spise  sunt  kjøtt,  fritt  for  virus,  men  hvis  du  spiser  kjøtt  
fra  et  sykt  dyr,  som  kylling,  svin,  storfekjøtt  eller  et  hvilket  som  helst  dyr  som  er  
smittet  med  en  sykdom,  vil  ingen  vite  det  fordi  ingen  tester  hvert  dyr,  det  er  
umulig.

Skal  du  leve  lykkelig  og  ha  et  langt  liv,  må  du  slutte  å  spise  kjøtt,  dette  er  første  
steg.  For  det  andre,  ifølge  buddhistisk  teori,  er  alle  levende  ting  i  samme  kategori.  
Vi  er  smartere  enn  andre  dyr,  men  vi  er  også  dyr,  vi  er  ikke  Gud.  Hvis  vi  er  Guds  
barn,  er  dyr  også  Guds  barn,  hvilke  er  mer  intelligente  enn  de  andre.  Universet  
kan  ikke  styres  av  jungelens  lov,  der  de  sterkeste  dreper  de  svake,  aldri  gjør  det.  
Som  noen  menn  som  skader  kvinner  fordi  de  er  sterkere  og  mange  kvinner  blir  
drept  hvert  år,  er  dette  ikke  riktig.  Alle  menn,  kvinner  og  dyr  har  samme  rett  til  å  
leve,  ingen  har  rett  til  å  drepe  kvinner  eller  dyr.

Før,  med  "kugal"-problemet,  selv  om  kjøttet  var  tilberedt,  har  ikke  viruset  dødd,  
det  er  derfor  mange  mennesker  døde.  Vi  vet  ikke  hvilke  sykdommer  et  dyr  kan  ha.  
Noen  aper  har  AIDS  og  jeg  hadde  ikke  noe  problem,  men  når  folk  begynte  å  spise  
apekjøtt,  overføres  viruset  fra  en  person  til  en  annen  og  kroppen  vår  er  ikke  klar  
for  det.  Kroppen  vår  aksepterer  alle  sykdommer  og  virus  fra  dyr.  Dyr  kan  bære  på  
mange  virus  som  er  ukjente  for  oss.

Hvorfor  skal  vi  være  vegetarianere?
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All  gjeld  skal  betales.  Hver  person  som  har  skadet  andre  må  betale  for  det,  dette  
er  universets  lov,  alle  må  betale.

Ifølge  buddhister  vil  hver  person  som  skader  andre  være  et  dyr  i  sitt  neste  liv,  
som  vil  bli  født  som  et  dyr.

Hvis  du  ikke  vil  ha  dette,  ikke  gjør  det.  Ta  vare  på  alle  mennesker  rundt  deg,  
enten  de  kjenner  deg  eller  ikke,  hjelp  dem  og  det  er  det  samme  med  dyr.  De  
skader  ikke  andre  og  de  spiser  ikke  kjøtt.  Hvis  du  vil  ha  et  lykkelig  liv  og  god  
helse,  ikke  spis  kjøtt.  Hvis  du  vil  spise  kjøtt,  husk  at  du  må  betale  for  det,  ikke  
bare  med  helsen  din,  men  også  med  universets  lover,  som  må  betale  for  det.

drepe  andre  som  er  svakere  enn  deg.  Hvis  du  ikke  vil  bli  såret,  ikke  sår  andre.  Du  
må  sette  deg  selv  i  deres  sted,  være  mer  menneskelig  og  forstå  andre.  Ikke  bruk  
jungelens  lov,  der  den  sterkeste  alltid  vinner,  den  vil  aldri  få  en  god  slutt.
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1.-  BLODENS  SIRKULASJON

2.-  ASPECT

For  å  få  god  blodsirkulasjon  bør  du  trene  yoga.  Takket  være  yoga  og  med  tankene  dine,  kan  du  
få  blodsirkulasjonen  din  og  derfor  vil  du  ikke  ha  noen  cyste  eller  kreft.

Jeg  har  praktisert  yoga  i  over  førti  år  og  på  førti  år  har  jeg  aldri  måttet  gå  til  sykehus  eller  hatt  
noen  operasjon  av  noe  slag.  Jeg  har  aldri  vært  syk  og  jeg  har  aldri  kjent  smerte.

Livet  er  avhengig  av  blodsirkulasjonen.  Hvis  blodet  ikke  sirkulerer  godt,  dør  vi.  Hvis  det  ikke  
sirkulerer  gjennom  hjertet,  kan  vi  få  et  hjerteinfarkt  og  dø.  Hvis  det  ikke  sirkulerer  gjennom  
hjernen,  kan  vi  få  hjerneslag  og  død.  Helse  avhenger  av  blodsirkulasjonen.

Måten  å  tenke  på  kan  endre  utseendet  vårt.  Hvis  vi  tenker  negativt,  vil  det  påvirke  utseendet  vårt  
og  bli  negativt.  Når  vi  er  sinte,  ser  vi  sinte  ut,  vi  kan  se  det,  og  når  vi  er  triste,  har  vi  et  trist  blikk.  
Skal  du  se  bra  ut,  må  du  alltid  tenke  positivt.  Hvis  alt  er  positivt:  utseendet  ditt  vil  være  positivt,  
livet  ditt  vil  være  positivt,  helsen  din  vil  være  positiv,  fremtiden  din  vil  være  positiv,  familien  din  
vil  være  positiv.

Så  hvis  du  vil  ha  god  helse,  må  du  gjøre  noe  for  deg  selv.  Det  spiller  ingen  rolle  om  du  er  rik,  
mektig  og  lykkelig,  hvis  du  vil  leve  godt  og  ha  et  lengre  liv,  må  du  trene  yoga,  det  er  ingen  annen  
måte.  Å  ta  piller,  som  er  kjemiske,  er  ikke  bra,  jo  mer  du  tar,  jo  mer  vil  helsen  din  bli  skadet.

ANDRE  DEL

KORTTE  TEKSTER
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Alle  ønsker  å  bli  millionærer.  Ifølge  Buddha,  hver  person  som  ønsker  å  bli  millionær,  er  det  første  
han  må  gjøre  å  gi  penger  til  de  fattige  og  hjelpe  de  trengende.  Ved  å  hjelpe  andre  mennesker  til  
å  være  veldig  glade,  vil  du  få  en  følelse  av  lykke.  Dette  vil  forbedre  helsen  din,  formuen  din  og  
hjelpe  deg  med  å  ta  de  riktige  avgjørelsene.  Dette  er  én  ting.  Den  andre  tingen,  jeg  skal  forklare  
en  historie  om  Buddha:  En  gang  tilbød  en  tigger  Buddha  en  skål  med  ris.  Alt  han  hadde  var  
denne  skålen  med  ris.  Tiggeren  sa  til  Buddha,  "Buddha,  dette  er  alt  jeg  har  og  jeg  vil  gjerne  gi  
det  til  deg,  selv  om  jeg  ikke  spiser  i  dag,  er  det  ikke  et  problem  for  meg.  Jeg  liker  å  tilby  Buddha  
alt  jeg  har.  "  Buddha  sa  til  ham:  "Kom  med  meg,  jeg  har  noe  å  vise"  De  gikk  sammen  til  en  brønn  
og  Buddha  sa  til  ham:  "se  godt  på  det".  Tiggeren  kunne  se  bildet  av  en  millionær  som  bor  i  et  
stort  hus  fullt  av  tjenere  og  fullt  av  trøster  Tiggeren  spurte  Buddha:  "Hvem  er  dette?"  Og  Buddha  
svarte:  "Er  det  deg"  "Meg?"

"Ja,  i  ditt  neste  liv  vil  du  være  denne  millionæren  fordi  du  i  dag  tilbød  meg  en  skål  med  ris,  alt  
du  hadde,  og  det  er  belønningen  for  din  vennlighet."

Hvordan  ha  en  god  fremtid  og  hvordan  bli  millionær?

Alt  avhenger  av  din  energi  og  din  måte  å  tenke  på.  Hvis  en  kvinne  vil  se  vakker  ut,  for  å  være  
vakker,  være  snill  og  hyggelig  og  lykkes  i  livet  hennes,  må  hun  først  og  fremst  ha  positiv  
tenkning.  Å  ha  en  positiv  tanke  vil  gjøre  livet  ditt  og  alt  rundt  deg  positivt.  Hvis  du  tenker  negativt,  
vil  hele  livet  ditt,  alt  rundt  deg,  fremtiden  og  dine  ønsker  være  negative.  Nå  vet  du,  hvis  du  vil  
være  lykkelig  og  gjøre  ønskene  dine  oppfylt,  må  du  bare  tenke  positivt.  Alle  som  gjør  eller  
snakker  stygt  om  deg,  ikke  la  det  påvirke  deg,  da  det  vil  få  deg  til  å  tenke  negativt  og  det  vil  være  
dårlig  for  oss  selv.  For  vårt  eget  beste  må  vi  ikke  bekymre  oss  for  situasjonen  eller  miljøet,  ikke  
la  det  påvirke  vår  sinnstilstand  eller  vår  måte  å  tenke  på.  Det  er  alltid  greit  å  være  positiv  for  oss  
selv.  Jeg  ønsker  alles  lykke.  Hvis  du  vil  være  lykkelig,  vennligst  lytt  til  meg,  prøv  å  være  positiv  
med  dine  handlinger  og  tanker,  dette  er  det  eneste  som  vil  være  bra  for  deg.  Alle  negative  
handlinger,  som  drap,  skade  på  andre  mennesker,  hevn  med  eller  uten  grunn,  mishandling  av  
mennesker  eller  skade  på  familie,  venner,  samfunnet  eller  staten  er  negative  handlinger.

En  millionær  som  hørte  på  samtalen  sa  til  Buddha:  "Jeg  tar  med  en  bil  full  av  ris  til  deg."  Buddha  
sa:  "Bra."  Snart  kom  han  med  en  bil  full  av  ris  og  fortalte  Buddha:  "Tiggeren  ga  ham  en  skål  med  
ris,  og  i  sitt  neste  liv  kommer  han  til  å  bli  millionær,  jeg  kommer  til  å  bli  konge  senere."  Buddha  
sa  til  ham:  "Kom  med  meg,  jeg  skal  vise  deg,  se  på  det  gode"  Millionæren  så  en  okse  som  
arbeidet  landet  og  skremte  bort  fluene  med  halen.  Millionæren  spurte  Buddha:
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Hvis  du  ønsker  å  bli  millionær,  gi  så  mye  du  kan  til  de  som  trenger  det,  de  som  er  fattigere  enn  
deg,  og  du  vil  motta  belønningen  for  å  bli  millionær.  Hvis  du  ønsker  å  bli  millionær,  er  den  
eneste  måten  å  hjelpe  folk  som  trenger  mer  enn  deg.  Alle  donasjonene  dine  til  de  trengende  vil  
bli  multiplisert  med  hundre  eller  en  million  ganger  som  belønning.  Den  eneste  måten  å  
unnslippe  fattigdom  er  ved  å  hjelpe  andre  mennesker  som  er  fattigere  enn  deg,  hjelpe  dem  så  
mye  du  kan.  Buddha  sier  at  da  vil  han  få  sin  belønning  og  Buddha  lyver  aldri,  Buddha  holder  
alltid  løftene  sine.  Tre  tusen  år  har  gått  siden  Buddhas  død,  og  alt  han  sa  har  stått  den  dag  i  
dag.

Én  euro  fra  en  tigger  er  det  samme  som  én  million  fra  en  millionær.

Drep  og  drep.  Vi  er  alle  Guds  barn.  Vi  kan  ikke  under  noen  omstendigheter  drepe  hverandre,  
mennesker,  dyr  eller  noe  levende.  Den  som  myrder  må  betale  en  million  ganger  med  livet  til  
den  som  har  blitt  myrdet,  i  henhold  til  Guds  lover.  Under  ingen  omstendigheter  eller  grunn,  
eller  under  Guds  navn  eller  noe  annet  navn,  må  man  ikke  drepe,  man  kan  ikke  drepe.  Dette  er  
utilgivelig  i  menneskelige  lover  og  Guds  lover.  Dyr  og  mennesker  kan  ikke  drepes.  Vi  spiser  
dyr  som  er  svakere  enn  oss.  Fordi  vi  spiser  kjøtt,  dreper  folk  dyr  for  oss.  Hvis  de  ikke  spiser  
kjøtt,  vil  ingen  drepe  dyrene.  Lev  og  la  leve.  Husk  at  å  drepe  ethvert  levende  vesen,  direkte  eller  
indirekte,  vil  betale  for  deres  synder,  alle,  inkludert  fosteret,  som  hjertet  slår.  Ethvert  levende  
vesen  har  rett  til  å  leve,  det  samme  som  deg  eller  meg,  som  alle  andre.  Det  er  grunnen  til  at  vi  
ikke  kan  drepe,  uansett  årsak,  navnet,  under  noe  navn  på  noen  Gud,  vi  kan  ikke  drepe.  Husk  at  
alle  du  dreper,  direkte  eller  indirekte  vil  gå  til  helvete  når  de  dør  og  de  vil  gå  gjennom  et  fjell  av  
løv.  Sjelen  dør  ikke,  men  den  kan  lide  smerten  ved  å  gå  gjennom  et  fjell  av  løv  og  dø  sakte.  Når  
han  først  er  død,  vil  han  stå  opp  og  dø  om  og  om  igjen  i  tusen  år  for  hvert  liv  han  har  tatt.  Det  
finnes  ingen  tilgivelse,  Guds  lover  er  verre  enn  menneskelige  lover.  Det  andre  livet  er  mer  
komplisert  og  vanskelig  enn  dette  livet,  med  demonene,  mye  mer  komplisert.  Tror  ikke  det  må  
sees  for  å  bli  trodd.

"Hva  er  dette?"  Og  Buddha  svarte:  "du",  "meg?",  "Ja,  alle  pengene  du  har  har  du  fått  på  
bekostning  av  de  fattige,  så  du  har  blitt  rik.  Dette  vil  være  din  straff.  Du  må  jobbe  millioner  av  
år  og  født  som  en  okse  for  å  returnere  alt  du  tok  fra  de  fattige,  og  fordi  du  i  dag  ga  meg  en  bil  
full  av  ris,  har  denne  oksen  en  hale.  Det  avhenger  ikke  av  mengden,  det  avhenger  av  hjertet  ditt  
".
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5.-  NATURKASPER

Det  er  ikke  naturens  feil,  de  eneste  som  er  menneskers  feil.

Hvis  vi  innser  at  alt  er  en  del  av  oss,  vil  det  ikke  skade  naturen  eller  universet  lenger.  
Vi  må  vite  det  for  å  unngå  naturkatastrofer.  Vi  er  de  eneste  som  kan  løse  det.  Vi  har  
skadet  naturen  og  nå  er  naturen  mot  oss,  men  det  er  ikke  naturens  feil  eller  
naturkatastrofer  sin  feil,  det  er  bare  vår  feil.  Vi  må  forårsake  dette  med  forurensning  
og  industrier  som  kun  ser  sine  egne  interesser.  Vi  bryr  oss  ikke  om  mennesker,  miljø  
eller  natur,  det  er  derfor  vi  lider  av  disse  problemene  som  blir  verre  dag  for  dag.  For  å  
redde  planeten  vår,  redde  naturen  og  redde  oss  selv,  må  vi  tro  at  vi  er  en  del  av  naturen.

For  det  første  er  det  på  grunn  av  våre  tanker.  Folk  blir  mer  egoistiske  og  flere  har  
dårlige  tanker.

For  eksempel  har  kroppen  vår  en  lever,  nyrer,  hjerte ...  de  er  en  del  av  kroppen  vår.  
Magen,  hjertet,  nyrene,  tarmene,  en  hånd  eller  en  tå  kan  ikke  skades,  siden  de  er  en  
del  av  oss.  Vi  må  forstå  at  vi  er  ett,  vi  må  forstå  at  vi  er  en  helhet.  Vi  tar  vare  på  kroppen  
vår,  hjertet  vårt,  nyrene  våre,  vi  prøver  alltid  å  ta  vare  på  oss  selv.  Hvis  du  har  noen  
helseproblemer,  bør  du  gå  til  legen  for  å  løse  problemet.

Denne  negative  energien  påvirker  naturen  og  universet.

Vi  må  gjøre  det  samme  med  naturen  og  universet,  da  blir  vi  paradis.  Hvis  du  gjør  dette,  
vil  du  i  fremtiden  ikke  ha  så  mange  naturkatastrofer.  Alt  avhenger  av  oss  selv.

Vi  tror  at  naturkatastrofer  ikke  har  noe  med  oss  å  gjøre,  men  i  virkeligheten  er  det  vi  
som  forårsaker  disse  katastrofene.

Av  denne  grunn  forstår  ikke  folk  at  dette  fører  til  naturkatastrofer.

Tanker  er  det  første  problemet  og  det  andre  er  hva  vi  gjør.  Forurensning  og  andre  ting  
som  skader  miljøet  og  følgelig  lider  vi  av  flom,  tyfoner,  jordskjelv...  Vi  forårsaker  alt.  
Hvorfor  forårsaker  dette  oss?  Fordi  de  ikke  har  forstått  at  vi  er  en  del  av  naturen,  er  vi  
en  helhet  og  de  vil  ikke  akseptere  dette  faktum.  Naturen,  universet  og  oss  er  ett,  ikke  
to.
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6.-  RIK  MANN  OG  FATTIG  MANN

Mennesker  fordi  de  har  hjulpet  deg  så  litt  etter  litt,  når  du  er  gammel,  blir  du  rik  og  
menneskene  som  vil  hjelpe  deg,  din  positive  energi  vil  bli  styrket  og  all  den  positive  
energien  til  menneskene  som  har  hjulpet  deg  vil  hjelpe  deg  fordi  du  er  en  god  
person  og  gode  mennesker  vil  hjelpe  deg.

Den  reisende  sa  da:  "Jeg  ser  at  du  er  en  god  person.  Jeg  skal  hjelpe  deg.  Jeg  lager  
tepper.  Jeg  vil  gi  tepper  og  selge  dem  til  deg  og  gi  meg  pengene.  Jeg  stoler  på  deg  
fordi  du  er  en  god  en.  "  person  Den  reisende  gjorde  det,  og  nå  er  vennen  min  
milliardær  
bare  for  å  hjelpe  en  reisende  med  å  hvile.  Hvis  du  vil  ha  en  god  fremtid,  må  du  
hjelpe  folk  uten  å  be  om  noe  tilbake.

Den  reisende  sa:  "Du  er  en  god  person,  du  kjenner  meg  ikke  og  du  inviterte  meg  
hjem  til  huset  ditt  på  te,  hvile  og  du  har  slått  på  viften  for  å  kjøle  meg  ned,  du  er  en  
god  person.  Hva  gjør  du  nå ?"  Min  venn  sa:  "Ingenting"  Og  han  svarte:  "Hvorfor?"

Hvis  en  mektig  millionær  mishandler  folk,  er  han  egoistisk,  han  hjelper  aldri  andre,  
han  vil  bare  nyte  livet  med  festene  og  bruker  kun  penger  på  seg  selv  og  familien  
sin  og  ingen  andre,  denne  personen  som  nyter  av  lykken  til  hans  tidligere  liv,  vil  
denne  flaksen  ta  slutt  veldig  raskt.  De  aller  fleste  millionærer  når  de  blir  gamle,  
ender  opp  syke  og  fattige  og  ingen  bryr  seg  om  dem.  Så  mange  fyrstikker  og  penger  
brukt  til  venner  som  ikke  bryr  seg  om  dem  når  de  er  fattige.

Ingen  hjelper  en  dårlig  person,  ingen  hjelper  en  egoistisk  person,  ingen,  for  hvis  
du  er  egoistisk,  takker  du  aldri  noen,  og  derfor  vil  ingen  hjelpe  deg.  Hvis  du  vil  ha  
hjelp,  har  du  en  sjanse  til  å  være  et  godt  menneske  og  da  vil  alle  hjelpe  deg.

Når  du  har  penger  og  du  vil  ha  mer  penger,  ha  god  helse,  lykke  til  og  et  langt  liv,  er  
alt  du  trenger  å  gjøre  å  hjelpe  de  fattige  og  da  vil  du  alltid  være  rik,  alltid  mektig,  du  
vil  ha  et  langt  liv  og  ha  en  god  helse,  for  når

De  fattige  sa:  "Fordi  jeg  ikke  har  penger,  og  jeg  har  nettopp  studert  litt  og  jeg  har  
ikke  funnet  noe"

Før  hadde  jeg  en  venn  som  var  veldig  fattig.  Han  pleide  å  sitte  foran  huset  sitt  for  å  
sole  seg.  En  reisende  passerte  døren  hans.

Hvorfor  de  fattige?  I  følge  buddhistisk  teori  var  alle  de  fattige  grådige  og  egoistiske  
i  sine  tidligere  liv,  alt  var  for  dem  og  de  hjalp  aldri  andre,  det  er  derfor  de  er  fattige  
i  dette  livet.
Rike  mennesker  var  i  sine  tidligere  liv  sjenerøse  mot  de  fattige  og  hjalp  de  
trengende,  slik  at  i  dette  livet  er  de  rike,  de  er  millionærer.  Hvis  du  er  fattig  nå,  
hvordan  kan  du  forbedre  økonomien  din?  En  fattig  person  har  ikke  mye  penger,  
men  han  har  i  det  minste  øre.  Hundre  fra  en  fattig  mann  har  samme  verdi  som  en  
million  fra  en  millionær.  Når  en  fattig  gir  deg  en  krone,  har  den  samme  verdi  som  
en  viss  million  og  en  millionær.  I  Buddhas  øyne  er  1  penny  og  1  million  det  samme,  
det  kommer  bare  an  på  om  du  hjelper  andre  fra  hjertet  ditt.  Hvis  du  vil  bli  rik,  må  du  
hjelpe  mennesker  som  er  fattigere  enn  deg  så  mye  du  kan.

Det  var  sommer,  det  var  veldig  varmt  og  den  reisende  var  tørst.
Den  stakkars  mannen  sa  til  den  reisende:  "Kom  hjem  til  meg,  sett  deg  ned,  forfrisk  
deg  og  drikk  te,  du  kan  fortsette  reisen  etterpå".
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Vi  må  tilgi  alle  som  sårer  oss.  I  følge  buddhistisk  teori  må  vi  i  tillegg  til  å  tilgi  
takke.  Du  må  ikke  bære  nag,  og  du  må  glemme  det  onde  som  en  annen  person  
gjør  mot  deg,  for  når  du  holder  alt  dette  i  deg  skader  du  bare  deg  selv.  Selv  om  
du  har  helt  rett,  klarer  du  med  hevn  og  harm  bare  å  skade  deg  selv.  Du  kan  ikke  
leve  i  fred,  du  kan  ikke  leve  rolig,  du  tenker  alltid  negativt  og  dette  påvirker  helsen  
din  og  du  kan  ikke  ha  livskvalitet.

du  gjør  det,  vi  skal  skape  positiv  energi  og  Gud  vil  hjelpe  deg,  tro  det  eller  ei,  Gud  
vil  hjelpe  deg.

Hvis  en  person  sårer  deg,  ikke  bekymre  deg,  han  vil  straffe  seg  selv,  samvittigheten  
hans  vil  straffe  ham.  Kanskje  han  ikke  vil  innrømme  det  foran  andre,  men  inne,  
når  han  sover,  når  han  er  alene,  vil  han  sakte  straffe  seg  selv.  Gud  trenger  ikke  å  
straffe.  Alle  har  sin  egen  samvittighet  og  hvis  noen  gjør  vondt,  straffer  han  seg  
selv  mye  mer  enn  om  du  tar  hevn.  Det  straffes  mye  langsommere,  hardere  enn  
din  egen  hevn.  Det  er  derfor  det  ikke  er  nødvendig  å  bære  nag  eller  ta  hevn.  Hvis  
en  person  sårer  deg,  ta  det  som  om  du  undersøkte  deg  selv,  som  om  du  besto  en  
eksamen.  Hvis  du  klarer  denne  eksamenen,  går  du  opp  i  nivå.  Derfor  må  du  huske  
at  du  ikke  trenger  å  bære  nag  til  folk  som  sårer  deg.  Hvis  du  beholder  det,  vil  du  
få  mange  problemer:  nerver,  stress,  dårlig  sirkulasjon...  og  dermed  påvirke  livet  
ditt,  du  vil  eldes  raskere,  du  vil  alltid  være  syk,  og  ingenting  vil  gå  bra  i  livet  ditt  
fordi  tankegangen  din  er  totalt  negativ .

I  følge  buddhistisk  teori  er  enhver  person  som  skader  oss  fordi  du  har  såret  dem  
i  et  tidligere  liv.  Så  i  dette  livet  betaler  hun  deg  tilbake  for  feilen  du  gjorde  mot  
henne.  Hvis  du  tilgir  ham,  vil  gjelden  bli  gjort  opp,  du  vil  være  i  fred.

Du  vil  aldri  heve  hodet.  Alt  du  trenger  å  gjøre  for  å  ha  det  bra  er  å  tilgi.  Tilgi  som  
om  du  tilgir  deg  selv.  Du  må  tilgi  for  å  leve  i  fred  og  ro,  for  hevn  gir  bare  hevn  og  
mer  hevn  og  mer  hevn...  så  du  kan  ikke  leve  godt.

Hvis  du  vil  leve  godt,  prøv  å  tilgi,  det  er  den  eneste  løsningen,  det  er  ingen  annen.  
Ikke  bekymre  deg,  Gud  og  hans  samvittighet  vil  straffe  ham  for  deg.  Sannelig  vil  
han  oppfylle  sin  straff  fullt  ut,  Gud  og  han  selv  vil  ta  hevn  for  deg.

Hvis  en  person  i  dette  livet  sårer  deg,  og  du  sårer  ham  i  det  neste  liv,  så  skader  
den  andre  personen  i  et  annet  liv  deg  igjen  og  du  sårer  ham  i  det  neste  liv...  og  
så  videre,  denne  syklusen  slutter  aldri,  slutter  aldri.
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Du  trenger  ikke  gjøre  det.  Ikke  bære  nag.  Prøv  å  leve  godt.
Dette  er  den  buddhistiske  teorien  om  konflikter.

Sigarettrøyking  dreper  sakte.  Hver  sigarett  er  på  5  minutter  av  livet  ditt.  Hver  pakke  
sier:  røyking  gjør  alvorlig  vondt,  røyking  dreper,  røyking  forårsaker  lungekreft  og  alle  
røykere,  les  dette  og  ikke  bry  deg.  Noen  blir  redde  og  prøver  å  komme  seg  ut  av  
denne  lasten.  Tidligere  prøvde  en  av  yogastudentene  mine  å  slutte  å  røyke.  Det  kunne  
stoppes  i  et  år,  men  det  gjorde  motstand.  Et  år  senere  orket  jeg  ikke  mer.  Før  jeg  
sluttet  røykte  jeg  en  pakke  om  dagen  og  etter  det  året  røykte  jeg  3  pakker  om  dagen.  
Kort  tid  etter  var  han  tilbake  det  året  røykfri.  Det  er  derfor  å  slutte  å  røyke,  du  trenger  
ikke  å  tvinge  deg  selv,  for  det  vil  ikke  fungere,  og  du  vil  aldri  kunne  slutte.  For  å  slutte  
å  røyke  for  alltid,  må  du  overbevise  deg  selv  og  deg  selv.  Hvis  du  ikke  overbeviser  
deg  selv,  må  du  aldri  slutte.  Overbevis  deg  selv  om  du  vil  leve  lenger,  ha  god  helse,  
ha  et  lengre  liv.  Du  må  slutte  å  røyke  hvis  du  ønsker  å  være  i  god  helse  og  ikke  lider  
av  lungekreft.  Av  alle  disse  grunnene  må  du  overbevise  deg  selv.  Noen  ganger  er  det  
mulig  å  slutte  å  røyke  med  hypnose.  Når  du  er  hypnotisert,  kan  du  se  lungene  dine  
fulle  av  nikotin,  så  skittent  og  ekkelt.  En  måte  å  slutte  å  røyke  på  er  å  se  ekkelt  på  
lungene.  Den  beste  og  eneste  måten  er  å  overbevise  deg  selv  om  at  det  bare  er  et  
innfall,  at  det  ikke  er  en  nødvendighet.  Tenk  deg  at  du  har  en  god  familie,  en  god  
forretning/jobb,  å  leve  stille  med  barna  dine  og  veldig  komfortabelt  og  i  den  beste  
delen  av  livet  ditt,  dø  av  tobakk.  Ville  ikke  det  være  synd?  Hvis  du  var  ung,  fattig  og  
ikke  hadde  noe,  synes  du  kanskje  det  er  greit,  for  du  har  ingenting  å  tape,  men  det  
kommer  vanligvis  når  du  er  nær  50  år.  Folk  begynner  å  dø  i  den  beste  delen  av  livet,  
når  alt  er  løst,  er  alt  perfekt.  Du  elsker  din  kone,  barna  dine  og  alt  er  perfekt,  men  hver  
gang  du  tar  en  sigarett  og  røyker  den,  tar  du  unna  5  minutter  av  livet  ditt.  Hvis  du  vil  
leve  til  du  blir  80,  er  det  synd  at  du  kan  dø  når  du  er  50  eller  60  når  hele  livet  er  løst.  
For  ditt  eget  beste,  for  din  familie,  dine  barn,  tenk  og  overbevis  deg  selv  om  å  slutte  
å  røyke.
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10.-  KRIG

9.-  ALKOHOL

Inntak  av  alkohol  er  forbudt.  Dette  betyr,  ikke  drikk  alkohol.
Hvis  du  gjør  det,  bare  drikk  litt.  Alkohol  har  ødelagt  mange  familier.  Hvor  mange  forbrytelser  kan  
begås  når  noen  er  beruset?  Ved  å  konsumere  alkohol,  hvor  mange  mennesker  har  omkommet  i  
bilulykker?  Og  som  et  resultat  har  mange  familier  mistet  sin  far,  mor  eller  barn  på  grunn  av  
alkohol.

Buddha  sier  ikke  å  drikke  alkohol.  Husk  at  alkohol  bare  forårsaker  ulykke,  det  bringer  ikke  gode  
ting,  bare  ulykke  for  familien  din,  til  deg,  samfunnet  og  mange  andre.  Derfor  bør  du  ikke  drikke  
alkohol.  Hvis  du  begynner  å  drikke  og  blir  alkoholiker,  hvordan  skal  du  overvinne  avhengigheten  
av  alkohol?  Du  vil  ødelegge  livet  ditt,  fremtiden  din  vil  være  mørk,  det  vil  ikke  være  noe,  ingen  
vil  være  ved  siden  av  en  full.  Ikke  drikk  alkohol,  hvis  du  ønsker  det,  kan  du  drikke  litt.  Alkoholisme  
er  dårlig  for  deg,  for  familien  din,  for  samfunnet,  for  staten,  for  alle.  Når  du  er  full  kan  du  drepe  
en  annen  person,  eller  gjøre  noe  opprørende.  Husk  at  du  ikke  skal  drikke  alkohol,  det  er  forbudt  
av  buddhistenes  lover,  ikke  drikk.  Hvis  du  ønsker  å  leve  lykkelig  med  familien  din,  ikke  drikk  
alkohol  fordi  det  påvirker  andre.  Ikke  drikk.

For  å  unngå  krig  må  alle  land  respektere  hverandre.  Fordi?  Fordi  vi  alle  er  ett,  er  alle  land  ett  og  
danner  en  helhet.  Med  en  krig  vil  alle  de  involverte  landene  ha  dødsfall,  mye  penger  vil  strømme,  
folk  vil  dø,  de  vil  bli  fattigere  og  ødeleggelsene  vil  være  total.  Ingenting  blir  bra,  alt  blir  dårlig.  
Folk  må  vite  at  døden  bare  bringer  ulykke.  Å  drepe  babyer,  forårsake  fosterdød  eller  dyredød  
bringer  bare  ødeleggelse  til  planeten  vår,  ingenting  bra.  Vi  må  lære  å  være  snille,  hjertevarme  og  
tilgivende  overfor  hele  verden  eller  hvert  land.  Ikke  prøv  å  lage  krig,  det  vil  være  dødsfall  på  
begge  sider,  dette  er  det  eneste  du  får  ut  av  krigen.  Vi  må  vite  at  alle  mennesker  er  ett,  og  
universet  er  ett,  og  naturen  er  ett.  Hvis  vi  ikke  tror  at  vi  er  en  og  alle  tenker  bare  på  seg  selv,  at  
nå  ser  vi  resultatene,  ødelegger  vi  naturen  og  miljøet  påvirker  oss  også

Krig  bringer  bare  ulykke.  I  andre  verdenskrig  døde  hundre  mennesker,  500  milliarder  dollar  ble  
brukt,  og  i  Vietnamkrigen  ble  det  brukt  18  milliarder  dollar.  Tenk  deg  alle  pengene  tapt.  Hvis  de  
pengene  hadde  blitt  investert  i  tredjeland  for  å  forbedre  deres  livskvalitet  og  stoppe  fattigdom,  
ville  verden  vært  et  paradis.  Så  mange  kriger  og  dødsfall,  hva  er  det  positive  for  oss?  Ingenting,  
alt  er  negativt.
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For  eksempel,  i  andre  verdenskrig  prøvde  Hitler  å  forene  alle  de  europeiske  
landene  med  makt,  ved  å  føre  krig.  Kan  det  oppnå  sin  hensikt?  Nei.  Japanere  
prøvde  med  krigen  å  dominere  de  asiatiske  landene,  kunne  de  oppnå  det?  Nei.  
Før  prøvde  romerne  å  dominere  hele  Europa,  kunne  de  lykkes?  Nei.  Hvorfor  
ikke?  For  med  makt  og  negative  ideer  kan  du  ikke  oppnå  noe,  til  slutt  vil  du  være  
en  fiasko.  Mange  uskyldige  mennesker  dør,  kostnadene  ved  krig  er  svært  høye  
og  hele  verden  blir  skadet,  derfor  er  det  ingen  grunn.  vi  kan  føre  krig,  vi  er  ikke  
ett,  kampen  skal  ikke  finne  sted  mellom  familiemedlemmer  eller  brødre,  det  er  
forbudt.  Gud  sier  at  det  er  forbudt,  uansett  årsak,  vi  kan  ikke  drepe  hverandre.  
Hvis  alle  skulle  ha  et  hjerte  av  gull,  vil  denne  verden  bli  paradis.  Det  viktigste  er  
at  lederne  i  alle  land  må  ha  et  hjerte  av  gull.  Lederne  er  folkets  tjenere,  de  er  ikke  
folkets  overhoder,  de  må  være  ydmyke  tjenere  for  folket.

Nå  er  alle  kriger  dårlige,  de  bringer  bare  døden,  de  kan  forårsake  ødeleggelse  for  
hele  verden.  Dette  bør  unngås  da  de  er  en.  Dette  er  krig  og  fred.  Hvis  du  vil  leve  
godt,  respekter  og  ta  vare  på  naturen,  ta  vare  på  dyr  og  mennesker,  og  de  vil  ta  
vare  på  oss,  slik  at  vi  kan  skape  et  paradis  på  jorden.  Noen  ledere  og  mennesker  
ødelegger  planeten.  For  å  leve  godt,  husk  at  vi  er  ett.  Ethvert  annet  land,  person,  
dyr,  natur  eller  univers,  vi  er  alle  ett.  Hvis  vi  forstår  dette,  vil  vi  leve  i  paradis.  
Takk  skal  du  ha.

de

miljø  med  global  oppvarming  og  også  antallet  naturkatastrofer  øker.  Dette  skjer  
fordi  vi  ikke  er  klar  over  at  vi  alle  er  ett.  Husk  at  alt  dette  må  gjøres  oppriktig  for  
å  gjøre  Jorden  til  et  paradis.  Alt  vi  trenger  å  gjøre  er  å  hjelpe  hverandre,  for  vi  er  
ett.  Hvis  et  land  er  i  trøbbel  kan  det  påvirke  oss.  I  likhet  med  AIDS  startet  
problemet  i  Afrika  og  rammet  resten  av  verden,  så  vi  må  hjelpe  ethvert  land  som  
er  i  trøbbel  av  hele  vårt  hjerte.  Hvis  vi  ikke  hjelper  dem  umiddelbart,  vil  det  
påvirke  oss  og  også  resten  av  verden.  Vi  er  ett,  vi  og  universet  er  ett,  ett  land  og  
et  annet  er  ett,  vi  er  ett,  ikke  to.  Vi  må  ikke  være  egoistiske,  ellers  går  det  ikke.  
Hvis  vi  alle  jobber  sammen,  vil  alt  gå  bra.  Krig  gir  ingenting  godt.

Alt  som  er  bra  for  folket  bør  gjøres.  De  bør  ikke  bruke  en  krone  på  noe  som  ikke  
er  gunstig  for  folk.  Alt  bør  gjøres  med  vennlighet,  uansett  politisk  parti.  Det  som  
betyr  noe  er  at  hvert  politisk  parti  må  gjøre,  og  jeg  tror  det  er  det  beste  for  folket.  
Uansett  politisk  ståsted,  er  det  viktigste  å  gjøre  det  som  er  best  for  folket  og  ikke  
føre  krig.
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11.-SELVMORD

Hver  person  i  livet  har  dårlige  øyeblikk,  men  du  bør  ikke  være  trist  fordi  solen  vil  stå  
opp  snart.  Når  den  fulle  solen  står  opp,  må  du  ikke  være  glad  for  mørket  kommer  
snart.  Dette  er  livet.

Hver  dag  er  det  mange  mennesker  som  begår  selvmord.  Folk  som  begår  selvmord  
tror  at  når  de  er  døde,  er  alt  løst.  Vel,  du  tar  feil,  de  tar  veldig  feil.

Hvis  en  person  begår  selvmord  ved  å  drikke  en  giftig  væske,  må  de  hver  7.  dag  drikke  
den  giftige  væsken  igjen.  Hvis  den  personen  henger  seg  med  et  tau,  må  han  hver  7.  
dag  henge  seg  i  et  tau...  dette  for  resten  av  livet.  Tenk  deg,  hvis  en  person  hopper  fra  
veldig  høyt,  må  de  hoppe  fra  toppen  igjen  hver  7.  dag.  Før  du  dør,  forestill  deg  smerten  
som  går  over!  Etter  å  ha  begått  selvmord,  går  sjelen  til  helvete  og  blir  straffet  mellom  
100  og  500  år  der.  Så  er  han  født  som  et  dyr  i  mange  år.  Alt  dette  vet  ikke  folk  og  lurer  
på:  er  det  reinkarnasjon?  Sikker.  Fordi?  spør  en  hvilken  som  helst  hypnoselærer,  se  
hvilken  som  helst  bok,  Hypnose  har  ingenting  med  buddhisme  å  gjøre,  men  
rettferdiggjør  at  vi  alle  har  en  fortid,  en  nåtid  og  en  fremtid  i  livet.  At  livet  ikke  slutter  i  
dette  livet,  det  er  derfor  selvmord  kompliserer  tilværelsen.  Det  løser  ingenting.  Har  du  
et  alvorlig  problem,  det  er  som  midnatt,  alt  er  mørkt,  men  hva  skjer  etter  natten?  litt  
etter  litt  går  solen  opp,  litt  etter  litt  blir  ting  bedre.  Det  er  derfor  når  du  har  problemer,  
hold  på  så  lenge  du  kan  for  litt  etter  litt  vil  solen  stå  opp  og  alt  løses.  Når  en  person  er  
veldig  heldig,  bør  de  ikke  være  glade,  for  etter  middagssolen  kommer  solnedgang  og  
natt,  mørke.

Så  uansett  hvilket  problem  du  måtte  ha,  ikke  prøv  å  drepe  deg  selv.
Når  noen  begår  selvmord,  er  det  som  venter  dem  i  etterlivet  en  uendelig  tid  med  
kvaler,  straff  og  lidelse.  Ikke  verdt  det.  Hvis  selvmord  løste  alt,  så  ville  alle  begå  
selvmord  og  alle  ville  være  glade  og  vi  ville  vært  som  engler  og  helgener  etterpå.

NEI!  Hvis  du  begår  selvmord  eller  dreper  noen,  vil  du  få  din  straff.

Som  Buddhas  skrifter  gjør  det  veldig  klart,  slutter  alle  som  begår  selvmord  av  hvilken  
grunn,  hvis  denne  

personen  måtte  leve  80  år  og  begår  selvmord  ved  30  år,  å  leve  50  år.  Selv  har  han  tatt  
sitt  eget  liv.  I  følge  Buddhas  skrifter  begår  denne  personen  hver  7.  dag  sjelen  hans  
selvmord  igjen.  hvor  mye  smerte!  Hvor  mye  angst!  All  denne  svindelen  må  skje  hver  
7.  dag.
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12.-  MILJØ.

Dette  er  hva  Buddha  sier.  Du  må  takke  alle  menneskene  med  mye  kjærlighet  og  
så  kan  du  leve  veldig  bra.  Uansett  situasjon,  må  du  leve  i  harmoni,  takke  alle  og  
alt.

Dette  er  måten  å  tenke  på  for  å  leve  lykkelig,  med  god  helse,  en  god  fremtid  og  et  
langt  liv.

Vi  må  lære  at  ingenting  påvirker  vår  tenkning  eller  vårt  humør.  Så  vi  kan  leve  godt.

Tusen  takk.

Hvis  det  er  folk  som  sårer  deg,  som  fornærmer  deg...  du  skal  ikke  bli  sint,  du  må  
akseptere  alt  som  kommer.  Som  Buddha.  Godta  alt  som  kommer,  ikke  bære  nag  
og  si  takk.  Folk  spør:  hvorfor  må  vi  takke  noen  som  vil  såre  oss?

Gjør  det  slik  i  hverdagen,  i  hverdagen.

Vel,  det  er  som  å  bestå  en  prøve.  Det  er  derfor  du  må  takke  med  hjertet,  med  
tankene  dine,  til  den  personen  som  sårer  deg.  Du  bør  ikke  bli  sint  eller  bære  nag.  
Hvis  du  gjør  dette,  tar  du  feil,  du  tar  veldig  feil.

Hallo.  For  at  miljøet  ikke  skal  påvirke  oss,  må  vi  lære  å  flytte  miljøet  vårt:  vi  flytter  
miljøet.  Det  er  dette  det  handler  om  å  kunne  leve  i  harmoni.  Ikke  la  noen  situasjon  
påvirke  deg.
Vi  må  flytte  miljøet  vårt  med  kjærlighet,  takke  alle  og  dermed  ha  et  liv  med  mye  
kjærlighet.  Dette  er  hva  Buddha  sier.  Hvis  du  takker  alle  kan  du  ha  et  sunt  liv  med  
mye  kjærlighet.

Vi  må  lære  som  Buddha:  Hvis  noen  situasjon,  aksepterer  vi  den  av  hele  vårt  
hjerte,  vi  vil  leve  med  god  helse,  langt  liv,  med  mange  venner,  med  en  god  
fremtid...

Buddhas  skrifter  sa:  "Hver  dag  er  en  god  dag,  hver  time  er  en  god  time,  hver  
person  er  en  god  person,  alt  er  en  god  ting,  enhver  sak  er  en  god  sak...."  Hvis  du  
kan  være  slik,  vil  du  leve  veldig  godt.  Lær  om  fordelene  med  buddhisme.  Alle  
som  vil  provosere  deg,  ikke  hør  på  dem  eller  protester,  det  er  slik  de  treffer  
tomrommet.  Hvis  noen  vil  skade  deg  og  du  reiser  deg  og  begynner  å  slåss,  vil  
det  aldri  ta  slutt.  Hvis  noen  forteller  deg  noe  du  ikke  liker,  ignorer  dem.  Så  lenge  
du  ikke  lytter,  vil  han  ikke  kunne  gjøre  noe.  Det  han  vil  er  å  provosere  deg.  Hvis  
du  ikke  lar  ham  provosere  deg,  kommer  du  aldri  til  å  slåss.  Denne  personen  må  
synes  synd  på  deg  fordi  de  ikke  vet,  og  det  er  derfor  de  prøver  å  såre  deg.  Men  
skaden  er  gjort  mot  ham  selv.  Det  er  ikke  noe  godt  for  ham.
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YOGATEORI

Yoga,  for  at  yoga  skal  fungere,  prøv  å  hjelpe  mennesker,  livet  er  kort,  hjelper  du  
mennesker  kan  du  få  en  god  fremtid  og  et  langt  liv,  god  helse  og  alle  ønsker  du  
kan  oppfylle.  Men  før  dette  må  du  gjøre  for  andre.  Hvis  du  bare  spør  Gud  og  ikke  
gjør  for  andre,  kan  ikke  dette  ønsket  komme.  Først,  hjelp  de  fattige  med  dine  
handlinger,  hjelp  mennesker  i  nød,  kjøp  medisiner  til  folk  som  ikke  har  penger  til  
å  kjøpe  dem,  så  de  kan  forlenge  livet,  forbedre  helsen,  for  når  vi  gjør  dette  føler  
vi  oss  bra  og  veldig  glade  og  vi  har  en  veldig  positiv  energi  i  oss  etter  å  ha  gjort  
gode  kaktuser  for  andre.  Denne  gledelige  følelsen  kan  hjelpe  deg  med  å  forbedre  
helsen  din  og  forlenge  livet  ditt.  Det  er  derfor  du  må  forstå  for  å  realisere  
drømmene  dine.

Den  eneste  som  kan  hjelpe  deg  er  deg  selv.

Tusen  takk.

YOGA  TEORI  OG  PRAKSIS

TREDJEPART.
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YOGA  FOR  Å  HA  HELSE  OG  LANGT  LIV.

Medisinene  du  kjøper  på  apoteket  er  ren  kjemi,  de  brukes  til  å  kurere  sykdommer,  men  én  ting  
helbreder  deg  og  noe  annet  skader  deg.  En  ting  helbreder  deg  og  en  annen  irriterer  deg.

1.-  PUSTET.

Og  da  er  hele  organismen  dårlig.  Du  må  innse.  Du  må  bare  aktivere  kroppens  forsvar.  Fordi  Gud  
gjorde  kroppen  vår  fantastisk,  men  vi  vet  ikke  hvordan  vi  skal  bruke  den.

Først  må  du  lære  å  puste.  Når  luften  kommer  inn  må  du  hovne  opp  som  en  ballong.  Når  du  blåser  
opp  en  ballong  blir  ballongen  større  og  når  du  tar  ut  luften,  tømmes  ballongen.  det  er  det  du  har

Du  er  veldig  heldig  som  hører  mine  ord.

Jeg  skal  lære  deg  hvordan  du  gjennom  yoga  og  meditasjon  kan  få  helse  og  et  langt  liv.

Hvis  noen  lytter  til  det  jeg  skal  si  nå,  er  det  fordi  de  er  veldig  heldige,  det  er  en  historisk  lekse.  
Det  er  ikke  fantasi.  Jeg  har  praktisert  denne  teknikken  i  lang  tid,  for  40  år  siden.  På  disse  40  
årene  har  jeg  aldri  blitt  syk.  Jeg  vet  ikke  hva  smerte  er,  jeg  vet  ikke  hva  en  sykdom  er.  Denne  
teknikken  oppfunnet  av  meg,  blandet  med  TAO-teori.  Som  enhver  person  kan  jeg  bli  syk  og  ha  
feber,  influensa...  men  gjennom  yoga  og  meditasjon  helbreder  jeg  meg  selv.

Jeg  begynner  å  lære  deg:  til  å  begynne  med,  sitt  på  denne  måten  som  jeg  gjør,  med  bena  i  kors,  
det  er  yoga  på  høyeste  nivå.  Enhver  måte  å  sitte  eller  ligge,  gå,  i  sengen,  i  en  stol...  er  bra,  fordi  
yogameditasjon  er  fra  sinnet,  ikke  fra  måten  du  sitter  på.  Det  viktige  er  at  du  er  komfortabel  og  
trivelig,  sitter  med  ryggraden  rett  og  hendene  samlet  og  hviler  på  beina.  Det  er  folk  som  setter  
dem  adskilt  og  hviler  hver  enkelt  på  knærne,  men  hvis  hendene  dine  kan  kommunisere  bedre.  
Men  hvis  du  liker  det  på  en  annen  måte,  er  det  ikke  noe  problem.  Du  må  føle  deg  komfortabel.  
Uansett  hva  du  liker.  Stillingen  må  være  naturlig  og  komfortabel,  ikke  distraheres  for  å  
opprettholde  riktig  posisjon.  For  eksempel,  når  du  føyer  sammen  pekefingeren  og  tommelen,  
som  mange  liker,  må  sinnet  være  oppmerksom  på  ikke  å  skille  fingrene,  eller  med  håndflatene,...  
og  sinnet  blir  distrahert  ved  å  opprettholde  riktig  holdning.  Den  mest  naturlige  posisjonen  er  
som  jeg  forteller  deg,  så  du  trenger  ikke  anstrenge  deg  for  å  slå  sammen  fingrene  eller  
håndflatene...  Lukkede  øyne,  tungen  på  toppen  av  ganen  uten  å  tvinge  og  lukke  munnen.  De  
puster  gjennom  nesen,  ikke  gjennom  munnen.  Pusten  må  være  fin  og  sakte,  ca  30  sekunder  for  
å  komme  inn  og  30  sekunder.  Å  gå  ut.  Når  du  er  avslappet  vil  du  ikke  merke  at  du  puster,  du  vil  
bli  mer  avslappet.  Når  pusten  er  sterk,  er  det  ikke  bra  for  helsa.  Jo  mer  nervøs  du  er,  jo  mer  
trenger  du  å  puste  hardt...

For  å  lære  yogateknikken  er  det  tre  viktige  ting  du  må:
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Hvis  du  er  en  mann  eller  en  kvinne  som  ikke  vil  ha  barn,  bør  konsentrasjonspunktet  
være  tre  fingre  under  navlen.  I  midten  av  kroppen.

Mange  sykdommer  som  mennesker  har  kommer  fra  dyrekjøtt.  Når  vi  spiser  kjøttet  
deres,  blir  vi  forurenset  av  deres  sykdommer.  AIDS  kommer  fra  apen.  Apen  har  alltid  
vært  bærer  av  AIDS-viruset  og  de  har  ingen  problemer  og  kan  leve  i  fred.  Som  oss  
som  kan  ha  influensa  og  ingenting  skjer.  Vi  bærer  alltid  på  virus  og  ingenting  skjer.  
Problemet  er  at  vi  ikke  har  forsvar  mot  sykdommer  til  andre  typer  dyr,  det  er  derfor  
AIDS  har  en  annen  effekt  på  oss.

2.-  MATEN.

Alle  dyr  har  sine  sykdommer.  Som  i  Asia  er  ville  fugler  bærere  av  virussykdommer,  
og  folk  som  har  spist  disse  fuglene  har  blitt  syke,  har  fått  viruset  fra

Hvis  du  er  kvinne  og  vil  ha  barn,  må  du  konsentrere  tankene  tre  fingre  over  navlen.  I  
midten  av  kroppen.

Hver  type  dyr  har  forskjellige  sykdommer.  For  eksempel  har  mennesker  kreft  og  kreft  
kommer  fra  blodsirkulasjonen.

å  gjøre.  Luften  må  nå  under  navlen  din.  Som  sangere  som  kan  synge  et  minutt  uten  å  
puste.  De  kommer  inn  i  luften  til  under  navlen.  Vi  puster  generelt  opp  til  lungene,  så  
vi  blir  fort  slitne,  du  må  puste  ned  til  under  navlen.  Som  idrettsutøvere,  som  kan  løpe  
mange  kilometer  uten  å  bli  slitne,  fordi  de  bruker  denne  pusteteknikken;  de  kommer  
inn  i  luften  til  bunnen,  tar  den  myk  ut  og  går  inn  i  den  myk.  Det  er  det  du  må  lære  og  
øve  på  til  det  blir  en  vane  og  du  puster  slik  24  timer  i  døgnet.

Tenk  på  den  siden.

Husk  godt,  ikke  bare  å  gjøre  yoga  må  du  puste  slik,  du  må  venne  deg  til  å  puste  slik  
24  timer  i  døgnet  selv  når  du  sover.  Kroppens  helse  avhenger  for  det  meste  av  
blodsirkulasjonen.Blodet  trenger  oksygen,  og  uten  oksygen  sirkulerer  det  dårlig.  Når  
blodet  når  hjertet,  trenger  det  oksygen  for  å  rense  det,  og  returnere  det  til  resten  av  
kroppen  rent.  Hjertet  renser  blodet  og  gjør  det  rent  for  resten  av  kroppen  med  
oksygen.  Er  det  lite  oksygen  sirkulerer  blodet  dårlig,  hvis  blodet  ikke  sirkulerer  rent  
annenhver  og  tredje  kommer  du  til  å  bli  syk  og  du  får  store  eller  små  sykdommer.  
Blodet  når  alle  årer,  store  eller  små.  Hvis  blodet  ikke  passerer  gjennom  de  små  
venene,  forblir  det  på  det  punktet.  Og  over  tid  blir  det  til  en  klump  som  kan  bli  til  kreft  
eller  et  annet  problem.  Fordi  blodet  har  tett  seg  på  et  tidspunkt.  Og  der  ligger  
problemet.

For  å  gjøre  yoga  må  du  fokusere  på:

Husk  godt:  pusten  må  være  lang  til  under  navlen  24  timer  i  døgnet.  Hvis  pusten  er  
lang,  er  livet  langt,  hvis  pusten  er  kort,  er  livet  kort.

Fordi?  For  hvis  du  puster  kort,  når  ikke  nok  oksygen  blodet  og  kroppen  din  
brytes  ned  tidligere.  Hvis  det  kommer  mye  oksygen,  er  kroppen  din  aktiv,  sunn  
og  frisk.  Oksygen  er  liv,  hvis  det  ikke  er  oksygen  er  det  som  en  død  person:  hva  
er  død?  Det  er  at  han  ikke  puster,  at  luft  ikke  kommer  inn,  at  oksygen  ikke  
kommer  inn,  det  er  derfor  han  er  død.  Hvis  mindre  oksygen  kommer  inn  i  kroppen  
din,  jo  kortere  levetid.
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Det  finnes  ikke  noe  middel.  Ingenting  i  denne  verden  er  gratis.  Hvis  du  vil  ha  helse  
og  langt  liv,  noen  innfall  du  må  forlate,  det  er  ingen  løsning,  alt  har  sin  pris.  Nå  og  
hver  dag  er  det  flere  vegetarianere,  ikke  bare  for  religiøs  overbevisning,  men  også  
for  helsen.  Noen  religioner  prøver  å  få  folk  til  å  forstå  at  alle  levende  vesener  ønsker  
å  leve,  for  eksempel  en  så  liten  maur,  prøv  å  drepe  den  og  du  vil  se  hvordan  den  
stikker  av,  den  vil  ikke  dø.  Og  som  vi  sier,  lev  og  la  leve.  Prøv  å  ikke  plage  andre,  
hvis  de  ikke  skader  deg,  ikke  sår  dem.  Hvis  dyrene  ikke  vil  drepe  deg,  ikke  drep  
dyrene.

3.  TANKEN.

Det  er  ikke  rettferdig  at  mennesket  dreper  dyr  for  nytelses  skyld.  Så  lev  og  la  leve.  
Ingen  kan  knuse  noen,  ingen  kan  utnytte  noen,  ingen  kan  drepe  noen,  selv  om  de  
er  svakere.  Vi  må  være  medfølende  med  dyr  og  enda  mer  med  kvinner,  som,  selv  
om  de  er  svakere  enn  menn,  har  samme  natur  som  menn,  de  er  like  menn,  de  er  
ikke  underlegne,  de  er  i  samme  kategori.  Ikke  gjør  feil.

Legene  bekrefter  det.  Det  er  mennesker  som  begår  selvmord,  som  hopper  fra  en  
skyskraper  og  før  de  når  bakken  dør  disse  menneskene.  Fordi?  fordi  han  tenker  
"nå  skal  jeg  treffe  bakken  og  jeg  kommer  til  å  bli  som  grøt"  med  dette  sjokket  før  
han  treffer  bakken,  denne  personen  er  allerede  død.  Bare  ved  tanke.  Tanken  kan  
gjøre  oss  godt  eller  dårlig.  Det  er  derfor  du  prøver  å  ikke  ha  eller  ha  negative  tanker,  
ikke  å  ha  nag  for  hva  andre  gjør  mot  oss,  ikke  å  beholde  søppelet  som  folk  kaster  
etter  deg.  Hvis  du  holder  negative  tanker  inne,  skader  du  bare  deg  selv,

Ikke  gjør  det  du  ikke  vil  at  de  skal  gjøre  mot  deg.  Det  er  det  religionen  sier.

Prøv  å  ikke  spise  hermetikk  med  konserveringsmidler,  spis  naturlig  mat  jo  mer  
naturlig  jo  bedre.

disse  fuglene.  Det  mest  alvorlige  er  at  det  spres  gjennom  luften,  bare  ved  å  puste  
får  du  det  allerede  og  du  dør.  Alle  trenger  å  puste  og  det  er  ikke  mulig  å  bære  en  
oksygenflaske  24  timer  i  døgnet  for  å  puste  inn  uforurenset  luft.

Det  er  som  et  menneskelig  prinsipp:  vi  er  dyr,  mer  intelligente  enn  andre,  men  vi  er  
fortsatt  dyr.  Vi  stammet  fra  apen,  og  ved  evolusjon  har  vi  blitt  det  vi  er  nå.  Det  er  
derfor  apens  gener  er  80  %  eller  90  %  som  mennesker.  Vår  opprinnelse  kommer  fra  
aper.  Vi  er  dyr  bare  at  vi  er  mer  intelligente  og  vi  bør  ikke  utnytte  vår  intelligens  til  
å  skade  andre,  drepe  de  svakeste.  Det  er  ikke  rettferdig!

Derfor  skal  vi  ikke  rote  med  dyr.  Vi  vet  ikke  hva  slags  sykdommer  dyr  kan  bære  på.  
Det  er  virus  som  selv  om  du  koker  dem,  dør  de  ikke.

Akkurat  som  for  noen  år  siden  med  de  gale  kuene  hadde  de  sykdommer  og  folk  
spiste  kjøttet  og  døde.  Dette  er  veldig  farlig.  Prøv  å  ikke  spise  kjøtt  for  helsen  din  
og  for  livet  ditt.

Akkurat  som  menn  som  er  sterkere  enn  kvinner  og  når  det  er  et  problem,  dreper  de  
sin  kone,  kjæreste  eller  venn.  I  Spania  har  de  i  2011  drept  mer  enn  50  kvinner.  De  
sterkeste  utnytter  de  svakeste.  Det  er  ikke  rettferdig.

Alle  er  like  for  gudene.
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Prøv  å  hjelpe  og  gjøre  for  andre.  Og  denne  positive  holdningen  vil  generere  positiv  
energi  og  du  vil  ha  et  langt  liv.

Vi  skjønner  det  ikke  engang.  Og  hvordan  eliminere  eller  drive  bort  disse  tankene?  
Gjennom  et  mantra.  Hvis  du  er  katolikk,  kan  du  resitere  Fadervår  eller  Jesus  Kristus  
eller  Maria.  Ikke  slutt  å  gjenta  det  navnet  inni  deg.  Din  tanke  må  være  konsentrert  om  
et  Guds  navn.

Nå  lærer  jeg  deg  hvordan  du  kan  helbrede  deg  selv.

For  å  ha  gode  tanker,  må  du  hver  dag  gjøre  noe  positivt  for  andre.  Minst  en  ting.  Til  
folk  du  ikke  kjenner.

Først  må  du  fjerne  alle  tankene  dine.  2  billioner  tanker  passerer  gjennom  hjernen  vår  
hvert  sekund.

Fordi  hvis  du  bærer  nag,  angst,  nerver,  tristhet...  i  deg,  påvirker  det  blodsirkulasjonen  
din.  Alle  leger  vet  det.  Fordi  hjernen  er  koblet  til  resten  av  kroppen  gjennom  nerver  
som  går  til  ryggraden,  som  er  bygd  opp  av  «beinringer»  som  kommuniserer  med  
resten  av  kroppen.  Når  du  har  nerver  eller  negative  tanker,  påvirker  det  hele  
organismen.  Fordi  kommunikasjon  og  mat  er  blokkert  og  når  ikke  resten  av  kroppen  
og  da  blir  man  syk.  Du  skal  ikke  ha  noen  negative  tanker  selv  om  du  har  helt  rett,  selv  
om  du  er  offeret.  Du  må  alltid  tenke  positivt.

Fordi?  Som  religionen  sier,  hvis  du  gjør  godt  for  andre,  vil  Gud  hjelpe  deg.  Hvis  du  
hjelper  mennesker  vil  du  føle  deg  bra  inni  deg,  vil  du  føle  en  behagelig  energi.  Du  vil  
bli  veldig  glad  og  glad.  Denne  positive  energien,  som  er  fornøyd  med  handlingene  
dine,  er  til  stor  fordel  for  helsen  din,  for  å  ha  et  langt  liv  og  at  fremtiden  din  er  lys.  
Fordi  du  har  en  positiv  energi  og  det  vises  på  ansiktet  ditt.  Så  alle  ønsker  å  komme  
nærmere  deg.  Hvis  du  tar  på  deg  et  demonansikt,  hvem  vil  komme  deg  nær?  Ingen.

Du  må  ha  medfølelse  med  de  menneskene  som  har  det  vondt,  for  det  er  familien,  
skolen,  samfunnet  som  ikke  har  lært  dem  godt.  Alle  menneskene  som  gjør  skade,  før  
eller  siden,  kommer  til  å  betale  dyrt,  før  samfunnet,  før  loven,  med  livet.  Alt  kommer  
til  å  gå  galt,  livet  hans  blir  fatalt.  Alle  vil  det  beste  for  ham.  Og  disse  menneskene  tar  
feil,  fordi  de  tror  at  det  å  gjøre  skade,  utnytte  andre  og  jukse  er  bra  for  dem.  Nei,  det  
er  ikke  sånn.  Det  er  at  han  ikke  har  forstått  at  han  bare  skader  seg  selv  ved  å  skade  
andre.  Du  kan  lure  andre,  men  ikke  deg  selv.  Du  vet  at  du  bedrar  andre,  og  i  øyeblikket  
skjønner  ikke  de  andre  det,  men  før  eller  siden  vil  de  innse  det  og  når  det  skjer,  vil  du  
begynne  å  betale  dyrt  for  skaden  du  har  gjort.  Hvis  du  gir  1  god  ting  til  folk,  gir  folk  
deg  10  eller  100  tilbake.  Hvis  du  gjør  1  skade  på  folk,  betaler  folk  deg  tilbake  10  eller  
100  ganger  skaden  du  har  gjort  dem.  Derfor  kommer  ikke  tallene  frem.

Tenk  deg  nøye  om  før  du  skader  folk.  For  å  ha  en  god  fremtid  må  du  være  positiv  og  
hjelpe  mennesker  med  et  godt  hjerte  og  folk  gir  deg  tilbake  med  et  hjerte.  Hvis  du  
jukser  eller  skader  folk  vil  ikke  nærme  seg  deg.

Så  hvis  du  er  positiv  er  det  som  en  radio  som  har  forskjellige  kanaler,  vil  du  lytte  
positivt  vil  alt  være  positivt,  kobler  du  til  en  negativ  kanal  vil  alt  rundt  deg  være  
negativt.  Hver  kanal  har  en  annen  bølge,  det  avhenger  av  kanalen  du  vil  stille  inn  på.

Så  du  vet  hva  jeg  mener?
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Som  om  du  var  i  et  fellesskap,  ringer  vi  alle  naboene  for  å  hjelpe  oss.  Hvis  en  
annen  nabo  får  problemer  en  annen  dag,  hjelper  hele  samfunnet  til.

Det  er  derfor  alltid  prøv  å  hjelpe  folk  slik  at  alle  støtter  deg  og  du  vil  ha  en  perfekt  
vei.  Ikke  prøv  å  knuse  og  dra  nytte  av  mennesker,  fordi  dette  vil  gi  negative  
konsekvenser  for  livet  ditt.

Tenk  på  den  siden.  Etter  å  ha  slappet  av,  bør  du  konsentrere  deg  om  stedet  der  
du  har  problemet  og  beordre  kroppen  din  til  å  hjelpe  til  med  å  helbrede  det  stedet.  
Med  sterk  tanke,  med  all  ønsket,  kall  kroppen  din  til  å  helbrede  det  stedet:  
"helbred,  helbred"

Jeg  tar  aldri  betalt  for  denne  yogapraksisen.  Alle  i  livet  ditt  må  ta  viktige  
avgjørelser.  Og  for  alle  beslutninger  må  du  være  avslappet,  for  å  oppnå  det  må  
du  først  gjøre  yoga  og  når  du  er  avslappet,  gir  du  deg  selv  den  perfekte  løsningen  
på  problemene  dine.  For  hvis  en  person  er  veldig  nervøs,  kan  de  ikke  ta  en  god  
avgjørelse.  For  å  ta  en  god  beslutning  må  du  være  avslappet  og  uten  nerver.  Så  
dette  kan  hjelpe  deg  mye  i  livet  ditt.  Livet  avhenger  av  om  du  tar  de  riktige  
avgjørelsene  eller  ikke.  Hvis  du  tar  de  riktige  avgjørelsene,  vil  livet  ditt  bli  
fantastisk.  Er  det  sånn?

Da  må  du  konsentrere  deg  om  stedet  hvor  du  har  sykdommen;  bein,  tarm,  hvor  
som  helst  i  kroppen  hvor  du  føler  smerte.

Jeg  har  et  yogarom  i  Barcelona.  Jeg  har  holdt  på  med  yogatimer  i  mer  enn  10  år,  
det  er  gratis.

En  lege  kan  hjelpe  deg  30  %  med  å  kurere  sykdommen  din,  de  resterende  70  %  
avhenger  av  deg.  Tenk  klokt.  Alt  avhenger  av  deg  på  tankegangen  din.

Gjør  du  en  feil,  skjer  det  ingenting,  du  må  konsentrere  deg  til  du  kommer  til  10  
uten  å  gjøre  en  feil.  Hvis  du  har  konsentrert  deg  godt,  slutter  du  å  tenke  på  Guds  
navn  eller  tallene  du  teller.

Hvis  du  ikke  tror  på  Gud;  når  du  puster  inn  og  tenk  1,  når  du  puster  inn  igjen,  
tenk  2  og  så  videre  opp  til  10.

Pillene  var  ingenting,  men  damen  stoler  på  legen  og  pillene  og  hun  blir  kurert.  
Hele  problemet  lå  i  tankegangen  hans.

Etter  tre  måneder  går  damen  tilbake  til  konsultasjonen.  Legen  spør:  hvordan  har  
det  vært?  Og  damen  svarer:  superflink  lege,  med  de  mirakuløse  pillene  er  alt  
kurert.  Jeg  har  ingenting.  Damen  har  ingenting,  alt  er  i  tankene  hennes.  Hun  tror  
hun  er  gammel  og  derfor  må  hun  ha  problemer.

Hvis  du  tror  at  du  kommer  til  å  få  problemer  ett  sted  i  kroppen  din,  garanterer  jeg  
at  du  i  løpet  av  kort  tid  vil  få  problemer  på  det  stedet.

En  dag  fortalte  en  lege  at  han  hver  dag  tok  imot  en  pensjonistdame  på  kontoret  
sitt,  hver  dag  klaget  han  på  et  annet  sted.  Han  ville  ikke  slutte  å  klage.  En  dag  ga  
legen  henne  en  flaske  med  piller  som  sa:  «Se,  frue,  disse  pillene  er  mirakuløse,  
ta  1  hver  dag,  og  du  vil  se  at  du  litt  etter  litt  føler  deg  bedre.  Alle  helseproblemer  
vil  forsvinne.  Du  stoler  på  meg?  Damen  svarer:  Ja.

Organismen  mottar  bare  ordrene  dine,  du  må  bestille  med  ditt  faste  sinn  at  dette  
nettstedet  skal  kureres:  "kur,  helbrede,  helbrede  og  helbrede."  Om  noen  dager  
vil  du  føle  deg  bedre,  for  det  er  ditt  ønske.  Tanken  kan  hjelpe  eller  skade  kroppen  
din.  Det  er  som  en  tveegget  kniv.

Ikke  verdt  det.  Dine  positive  tanker  og  handlinger  vil  hjelpe  deg  til  å  ha  et  sunt  og  
langt  liv,  en  god  fremtid  og  en  god  familie.  Du  må  gjøre  alt  med  et  hjerte  av  gull  
og  vennlighet,  alle  kommer  sikkert  tilbake  til  deg  med  et  hjerte  av  gull  og  
vennlighet.  Så  livet  ditt  vil  bli  fantastisk.  Hvis  du  setter  et  positivt  ansikt  foran  
speilet,  gjør  speilet  deg  positiv.  Huske
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Det  er  derfor  i  livet,  det  første  er  helse.  Hvis  du  ikke  har  helse,  er  det  ingen  
kjærlighet,  ingen  penger  eller  noe  i  det  hele  tatt,  fordi  du  er  mer  død  enn  levende.

Lykke  til.  Og  må  alle  være  glade.  Tusen  takk.

Lytt  og  øv.  Hvis  du  har  spørsmål,  kan  du  kontakte  meg  via  Skype,  så  skal  jeg  svare  
deg.

vel,  hvis  du  har  problemer  på  ett  nettsted,  fokuser  på  det  nettstedet.  Når  du  gjør  
yoga,  koble  fra  alt;  mobil,  telefon,  radio,  TV...  Det  skal  ikke  være  trekk.

Husk:  vi  er  alle  ett.  Hvis  du  har  det  bra,  har  jeg  det  bra  og  alle  har  det  bra.  Hvis  jeg  tar  
feil,  tar  du  feil  og  alle  tar  feil.  Den  ene  hjelper  den  andre.  Hvis  du  hjelper  hjelper  den  
andre  deg.  Og  alt  blir  fantastisk.

Hver  dag,  når  som  helst,  hvor  som  helst:  alt  er  bra.  Gjør  du  dette  vil  du  oppnå  det  jeg  
har  oppnådd,  på  40  år  har  jeg  ikke  hatt  noen  type  sykdom.  Hvis  du  ikke  er  frisk,  har  
du  ingenting.  Hvis  du  har  en  perfekt  familie,  en  perfekt  jobb,  er  du  millionær...

Men  du  har  ingen  helse,  du  er  mer  død  enn  levende  i  sengen,  du  kan  ikke  nyte  alt  
dette,  du  kan  ikke  nyte  noe.

Vel,  etter  å  ha  gjort  yoga,  pust  ut  tre  ganger,  så  mye  luft  du  kan.  Når  du  er  ferdig,  gni  
hendene  over  hele  kroppen  for  å  gå  tilbake  til  det  normale.

Denne  teknikken  er  100  %  effektiv.  For  jeg  har  selv  prøvd  denne  teknikken  i  40  
år  og  den  fungerer.  På  toppen  av  det  er  det  gratis,  hva  mer  kan  du  be  om?

TILBAKEINDEKS
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YOGAØVELSE

og

Når  du  puster  inn,  kan  du  oppleve  at  inn-  og  utpust  føles  ubehagelig  fordi  du  ikke  er  vant  til  å  
puste  på  denne  måten.

Jo  lenger  du  inhalerer,  jo  lengre  vil  livet  ditt  bli.

Noen  ganger  hvis  du  glemmer  hvilket  nummer  som  var  neste,  bør  du  starte  på  nytt  fra  1  til  10.  
Når  en  øvelse  til  og  en  gang

Det  kommer  bare  an  på  hva  som  er  mest  behagelig  for  deg.  Sett  hendene  med  tomlene  sammen.  
Hold  ryggen  rett,  men  komfortabel.  Legg  haken  litt  ned.  Lukk  munnen,  øynene  og  plasser  tungen  
på  baksiden  av  ganen.  Før  du  begynner,  pust  ut  tre  ganger  for  å  få  ut  så  mye  luft  som  mulig.  Jeg  
vil  forklare  hvordan  du  puster  riktig.  Luften  bør  pustes  inn  forsiktig  og  sakte.

Å  ikke  inhalere  bare  opp  til  lungene  er  feil.

Pust  inn  og  nummer  1,  inhaler  igjen  og  tell  fra  2  og  opp  til  10.

Dette  er  den  første  stillingen.  Hvis  du  ikke  klarer  det,  kan  du  strekke  ut  bena  slik.

Jo  kortere  du  inhalerer,  jo  kortere  vil  livet  ditt  bli.

Det  tredje  problemet  du  kan  støte  på  etter  å  ha  overvunnet  det  første  og  andre  problemet  er  
kjedsomhet.  Det  fjerde  problemet,  du  forblir  avslappet  og  går  ikke  videre  i  yoga.  Hvert  sekund  
har  vi  tolv  millioner  tanker  som  krysser  hodet  vårt,  i  så  fall  må  du  konsentrere  deg  alt  i  ett.  Måten  
å  gjøre  det  på  er  å  telle  fra  1  til  10.

Jo  lenger  du  inhalerer,  jo  lengre  vil  livet  ditt  bli.

Det  er  tre  stillinger  for  utøvelse  av  yoga.

Prøv  alltid  å  puste  dypt  ned  i  magen,  pust  ut  veldig  sakte.  Skånsom  for  innånding  og  utpust  bør  
ta  30  sekunder  hver,  dette  er  den  riktige  måten  å  puste  på.  Når  du  begynner  å  gjøre  yoga  og  du  setter  deg  ned,  fylles  

sinnet  ditt  med  tanker,  sannsynligvis  er  dette  det  første  problemet  du  kan  ha.  Det  andre  problemet,  
når  du  har  færre  tanker,  vil  du  begynne  å  føle  deg  trøtt.

Ikke  bare  inhaler  så  langt  som  til  lungene,  noe  som  er  feil.

Normalt  puster  folk  bare  så  langt  som  til  lungene,  og  i  dette  tilfellet  tilføres  bare  en  liten  mengde  
oksygen.

Prøv  å  konsentrere  blodet  ditt  her  i  magen,  24  timer  hvis  mulig.

og

Pust  inn.

Dette  er  det  første  problemet  du  kan  støte  på,  at  inn-  og  utpust  ikke  er  jevne.  Det  andre  problemet  
du  kan  støte  på  er  at  det  kan  lages  støy  når  du  puster  inn  og  ut.  Det  tredje  problemet  du  kan  støte  
på  er  at  det  er  greit,  men  innåndingen  av  utåndingen  er  en  slags  blokkering.  Når  du  inhalerer,  
pust  dypt  ned  i  magen  og  når  luft  kommer  inn,  hovner  du  opp.

Blodet  ditt  trenger  mye  oksygen  for  å  bli  renset.

På  grunn  av  denne  oksygenmangelen  har  de  dårlig  blodsirkulasjon  og  dette  forårsaker  
sykdommer  og  mangel  på  forsvar.

Puste  ut.

måte.

Jo  kortere  du  inhalerer,  jo  kortere  vil  livet  ditt  bli.

inhalere
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Takket  være  yoga  kan  alle  sykdommer  kureres.

Når  du  er  ferdig  bør  du  gjøre  dette  med  hendene  og  dette  for  å  gjenopprette  normal  
kroppstemperatur.  Dette  er  måten  å  praktisere  det  på.  Den  innåndede  luften  bør  gå  hit  
og  konsentrere  seg  om  det  chakraet.  OK,  dette  er  grunnleggende  yoga.  Hvis  du  har  
spørsmål  kan  du  kontakte  meg  via  Skype  eller  e-post.

Når  du  kan  mestre  dette,  for  å  konsentrere  alle  tankene  dine  om  én,  eliminer  denne  
eneste  tanken  eller  mantraet,  og  så  kommer  du  til  å  være  på  det  høyere  nivået  av  yoga.

Når  du  er  ferdig,  bør  du  puste  ut  tre  ganger  slik  du  gjorde  i  begynnelsen.

Prøv  å  fokusere  alle  tankene  dine  på  én.

I  dette  tilfellet  er  holdningen  riktig  med  lukkede  øyne  og  munn.
Jeg  har  ingen  helseproblemer  fordi  jeg  trener  yoga.

Dette  er  det  andre  nivået.  Hvis  du  synes  det  er  vanskelig  å  telle  fra  1  til  10,  prøv  
å  erstatte  tallene  med  mantraene.  For  eksempel  Jesus,  Maria  eller  Gud,  eller  et  
buddhistisk  mantra  "Amituofo".  Ta  det  mantraet  du  liker  best.

som  er  i  stand  til  å  telle  fra  1  til  10  uten  å  gjøre  noen  feil,  kan  de  gå  videre  til  andre  
nivå.  På  det  andre  nivået  kan  du  tenke  på  hvordan  du  puster  inn  og  puster  ut.  Litt  etter  
litt  vil  du  føle  at  livet  er  skjørt,  det  avhenger  bare  av  en  trussel  om  luft  å  leve.

Hvis  du  ønsker  å  ha  god  helse  og  et  lengre  liv,  er  det  bare  å  trene  yoga  hjemme  og  
følge  instruksjonene  mine  for  hvordan  du  kan  trene  det.  Hvis  du  gjør  det  jeg  har  sagt,  
blir  du  veldig  frisk.

Hvis  blodet  sirkulerer  bra,  lider  du  aldri  av  noen  sykdom  eller  sykdom,  dette  er  veldig  
viktig.  Hvis  blodet  ikke  sirkulerer  godt,  en  hvilken  som  helst  liten  vene,  hvis  blodet  
ikke  sirkulerer,  vil  det  bli  en  cyste  og  deretter  en  kreft  og  til  slutt  dør  du.

Av  den  grunn  er  alle  helsesykdommer  avhengig  av  oss.  Det  er  grunnen  til  at  yoga  
eksisterer.
Forskere  har  bevist  at  du  kan  ha  en  følelse  av  velvære  med  yoga.  Du  kan  bli  bedre  og  
kurere  stress  og  følelse  av  nervøsitet,  alle  fysiske  og  psykiske  problemer,  men  yoga  
bør  praktiseres  minst  en  gang  om  dagen,  to  eller  tre  ganger  ville  vært  bedre.  Ta  deg  
god  tid  om  morgenen,  på  ettermiddagen  og  om  natten.  Om  morgenen  etter  oppvåkning,  
om  ettermiddagen  og  om  natten  før  du  legger  deg.  Ta  deg  tid,  10,  20  eller  30  minutter,  
avhengig  av  fritiden  din.  Gud  og  leger  kan  ikke  gi  deg  god  helse,  du  må  forstå  at  du  er  
den  eneste  som  kan  gi  kroppen  din  god  helse.  Dette  er  viktig,  når  du  praktiserer  yoga,  
må  det  gjøres  på  et  ventilert  sted,  men  uten  trekk  skal  det  være  stille  og  alle  elektriske  
apparater  må  kobles  fra,  så  det  vil  ikke  bli  påvirket.  Du  bør  sikte  på  dette  punktet,  den  
nedre  magen,  2  tommer  under  magen  din,  midt  i  midten  og  det  er  et  chakra.  
Konsentrasjonspunktet  for  unge  kvinner  er  2  tommer  over  magen  din,  i  midten  av  
dette  punktet  er  chakraet  ditt.  Konsentrert  er  det  punktet  fordi  det  er  her  blodet  samler  
seg  og  vi  må  gjennom  meditasjon  og  konsentrasjon  prøve  å  sirkulere  blodet  med  
sinnet  vårt.

Vi  er  de  som  skader  helsen  vår,  derfor  kan  vi  bare  helbrede  oss  selv.  Leger  kan  bare  
kurere  30  %  av  oss,  de  resterende  70  %  avhenger  av  oss,  de  kan  bare  kurere  oss  selv,  
de  er  avhengige  av  vår  sinnstilstand,  våre  tanker.

Hvis  noe  bilde  eller  lyd  vises  mens  du  gjør  yoga,  hvilken  som  helst  type  bilde  eller  lyd,  
husk  at  det  ikke  er  ekte,  det  er  bare  en
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Hvis  dette  skjer,  noe  som  betyr  at  du  gjør  yoga  veldig  bra,  er  det  grunnen  til  at  du  svetter.  Hvis  
kroppen  din  ikke  blir  varm,  betyr  det  at  du  har  mange  tanker  som  du  ikke  klarer  å  kvitte  deg  med  
og  luften  du  puster  inn  kommer  dårlig  inn  i  magen  din  og  du  puster  ikke  inn  røyken  jevnt.  og  
sakte  slik  at  du  ikke  praktiserer  yoga  riktig.  Først  må  du  stole  på  din  evne  til  å  gjøre  det.  Dette  
er  det  første  du  bør  vite,  først  stol  på  deg  selv.  Hvis  du  føler  smerte  etter  å  ha  praktisert  yoga,  
betyr  det  at  blodet  ikke  sirkulerer  godt  på  det  tidspunktet  og  at  du  har  et  problem  der.  Gå  
eventuelt  til  legen,  du  vil  merke  at  du  har  problemer  der.  Hvis  du  har  noen  sykdom,  når  du  gjør  
yoga,  konsentrer  deg,  tenk  på  det  punktet  du  har  problemer  med,  jeg  tror  på  det  punktet,  
konsentrer  deg  og  tenk  at  blodet  kan  sirkulere,  at  dette  punktet  kan  forbedres  med  all  din  energi  
og  konsentrasjon.

Jeg  lærer  deg,  og  du  må  følge  instruksjonene  mine.  Etter  at  du  har  flyttet  energien  din  rundt  i  
kroppen  din,  vil  du  aldri  lide  av  noen  form  for  sykdom.  Alle  sykdommer  er  forårsaket  av  dårlig  
blodsirkulasjon,  som  cerebral  parese,  blod  sirkulerer  i  bare  den  ene  halvdelen  av  hjernen,  så  
den  andre  halvdelen  er  lammet.

Hver  person  som  oppnår  dette  høyere  nivået  av  yoga  kan  sette  i  gang  denne  energien  i  kroppen  
sin  og  aldri  lide  av  noen  sykdom.

Takket  være  yoga  sirkulerer  blodet  med  nok  kraft  til  å  passere

Den  siste  yogapraksisen.  Når  du  praktiserer  yoga,  vil  det  for  noen  mennesker  ta  en,  to  eller  tre  
måneder,  men  etter  å  ha  praktisert  yoga  to  ganger  om  dagen,  vil  du  til  slutt  føle  en  varm  energi  
her,  en  varm  følelse  på  dette  tidspunktet.

Akkurat  som  meg  har  jeg  aldri  lidd  av  noen  form  for  sykdom,  aldri,  på  mer  enn  45  år.  Når  du  kan  
starte  energien  din  og  få  den  til  å  sirkulere  gjennom  kroppen,  forsikrer  jeg  deg  om  at  du  kommer  
til  å  være  sunn  for  livet.

fancy.

Ti  dager  etter  at  du  begynner  å  føle  varmen  i  magen,  vil  du  kjenne  denne  energien  bevege  seg  
her  og  overalt.

Hvis  du  ønsker  å  konsentrere  deg  godt  og  du  gjør  yoga,  vel,  om  en  uke  eller  2  eller  3  uker,  
avhengig  av  hver  person,  om  du  er  i  stand  til  å  konsentrere  deg,  vil  du  føle  at  kroppen  herfra  
begynner  å  varme  opp .
Hvis  du  gjør  det  riktig,  slutter  svetten  etter  en  halvtimes  økt,  dette  er  hva  som  kan  skje.

Ikke  vær  redd,  når  energien  begynner  å  bevege  seg,  er  det  naturlig,  fordi  du  lader  energien  din.  
Blodet  ditt  er  varmt  her,  din  varme  energi  er  klar  til  å  sirkulere  med  sinnet  ditt.  På  dette  
tidspunktet  bør  du  rette  energien  din  med  tankene  dine  til  chakraet  som  er  plassert  under  anus,  
kjøre  energien  din  til  det  chakraet  og  deretter  gjennom  ryggen.  Du  må  rette  energien  din  under  
og  deretter  bak  ryggen  din.  Få  det  så  til  å  gå  over  her  hvor  vi  har  et  annet  chakra  og  deretter  få  
energiinntaket  ditt  til  å  gå  nedover  denne  banen,  som  er  full  av  chakraer,  i  ansiktet  ditt  og  så  
over  her.  Her  har  vi  et  annet  chakra  og  så  tilbake  til  chakraet  som  ligger  2  tommer  under  magen  
din,  det  vi  fokuserer  på  hver  dag.  I  dette  tilfellet  er  energien  din  i  bevegelse,  og  når  du  begynner  
å  gjøre  yoga  varmes  den  opp  og  når  den  varmes  opp,  vil  den  starte  bevegelsen  og  den  vil  få  
styrke.

Når  du  er  på  dette  punktet,  må  du  unngå  samleie  for  å  ha  styrke  til  å  få  blodet  til  å  sirkulere  og  
flytte  energien  til  å  gå  rundt  i  kroppen.
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Mange  mennesker  dør  av  forskjellige  angrep,  hjerteinfarkt,  nervesammenbrudd,  
hjerneslag...  Bare  med  yoga  kan  du  slappe  av  og  lede  med  tankene  sirkulasjonen  
av  blodet  og  energien  rundt  i  kroppen  slik  at  du  ikke  lider  av  noen  sykdom.  Dette  
er  målet  med  yoga.  Stol  på  meg,  alle  som  sier  noe  annet  tar  feil.

Når  du  er  på  dette  nivået,  vil  du  være  på  samme  nivå  som  en  yogalærer,  som  om  
du  var  på  samme  nivå  som  Jesus  Kristus.

Før  måtte  du  fokusere  her,  men  nå  er  det  som  å  fokusere  bare  halvveis,  tenke  og  
ikke  tenke.I  dette  tilfellet  vil  du  føle  at  sinnet  og  kroppen  gradvis  begynner  å  føles  
avslappet,  som  om  du  er  udødelig,  du  vil  kjenne  deg  selv  komme .  Etter  det,  når  du  
er  i  stand  til  å  gjøre  dette,  konsentrer  deg  om  luften  du  inhalerer,  konsentrer  deg  
med  hele  sinnet  om  luften  du  ikke  kan  se,  luften  du  puster  inn.

I  dette  øyeblikket  tenker  ikke  hjertet  hans  lenger  på  forskjellen  mellom  deg,  ham,  
meg  eller  noe,  fordi  alt  vil  være  ett.

Denne  YOGAEN  har  blitt  praktisert  i  mer  enn  5000  år.  Yoga  har  blitt  praktisert  i  
over  5000  år  og  jeg  lærer  deg  gratis,  så  det  er  ingenting,  ikke  et  ord  i  min  
egeninteresse.  Siden  jeg  ikke  har  noen  følelser  av  interesse,  lærer  jeg  deg  hvordan  
du  kan  praktisere  tradisjonell  yoga,  tidligere  var  det  bare  buddhistiske  munker  
som  kunne  lære.

Både  ditt  hjerte  og  din  sjel  bør  konsentrere  seg  om  luften  som  går  inn  og  ut,  inn  og  
ut,  Litt  etter  litt  vil  du  føle  at  kroppen  din  ikke  eksisterer  fordi  du  har  glemt  din  egen  
eksistens  og  eksistensen  av  kroppen  din,  siden  vi  konsentrerer  deg  om  luften,  vil  
du  føle  at  luften  ikke  er  noe  mer  enn  luft,  ingenting  annet,  denne  luften  er  bare  en  
fantasi.

av  hjernen,  ikke  som  før.  Ved  å  sette  i  gang  bevegelsen  av  energien  din  med  sinnet  
ditt,  dirigere  energien  til  å  gå  rundt  kroppen  din  og  alt  som  var  blokkert  før,  vil  
kunne  sirkulere  godt  og  da  vil  du  overvinne  sykdommen  din.  Når  blodet  sirkulerer  
som  det  skal,  kan  du  komme  deg  fra  enhver  form  for  sykdom,  som  lammelser,  
halthet,  eller  når  du  ikke  har  nok  styrke  i  armer  eller  ben,  eller  noen  del  av  kroppen  
der  du  føler  smerte  eller  lammelse  forårsaket  av  dårlig  sirkulasjon  sangvinsk .

Nå  lærer  jeg  deg  hvordan  du  har  god  helse.  For  å  oppnå  dette  må  du  først  slappe  
av  og  slutte  å  tenke.  Nå  skal  jeg  forklare  hele  prosessen  i  detalj:  Først  å  begynne  å  
bevege  og  varme  opp  energien  din  i  dette  chakraet.  For  å  gjøre  dette,  inhalerer  du  
en  gang  og  tenker  "en",  inhalerer  igjen  og  tenker  "to"  og  så  videre  opp  til  "ti".  Hvis  
du  er  avslappet  og  kan  tenke  opptil  "ti",  uten  å  ha  glemt  noe  tall  før,  er  det  andre  
trinnet  å  konsentrere  deg  om  nesetippen  og  tenke  på  hvordan:  "luft  går  inn  og  ut",  
"luft  går  inn  og  ut",  og  senere  vil  du  føle  hvordan  luften  fyller  hele  kroppen,  alle  
porene.  Du  vil  føle  pusten  din  og  det  er  du

Når  vi  sitter  lenge,  blir  bena  nummen  og  er  som  om  de  sover  og  vi  prøver  å  reise  
oss,  vi  orker  ikke  å  gå,  lammelsen  er  den  samme.  Et  hjerteinfarkt  er  forårsaket  av  
en  blokkering  av  blodstrømmen  til  hjertet.

Alle  som  har  disse  symptomene,  og  lærer  å  gjøre  yoga,  i  det  kritiske  øyeblikket  
som  kan  gjøre  yoga  stående  eller  sittende,  konsentrere  seg  og  gjøre  yoga  kan  
overvinne  krisen  og  leve  lenger.

en.

Tenk  igjen  på  nesetippen,  men  på  en  annen  måte  er  det  som  å  tenke  at  her,  på  
nesetippen,  tenke  uten  å  tenke.
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Hvis  vi  klarte  det  før,  nå  også.  Yoga  består  av  å  vende  tilbake  til  den  tilstanden,  i  
begynnelsen  før  den  blir  født.  Før  vi  ble  født  var  vi  alle  friske.  Kroppen  vår  bryter  
sammen  med  våre  ønsker,  våre  innfall  og  dårlige  vaner.  Med  yoga  kan  du  gå  
tilbake  til  øyeblikket  da  vi  var  i  magen  til  vår  mor.

Du  vil  ha  samme  nivå  som  Jesus  Kristus,  som  en  helgen,  dette  er  det  høyeste  
nivået  av  yoga.  Takk  skal  du  ha.

Før,  hvis  du  orket  å  være  i  livmoren  i  8  eller  9  måneder,  som  en  yogalærer,  før  du  
ble  født,  kan  du  med  yogautøvelsen  gå  tilbake  til  det  øyeblikket.  Dette  er  målet  
med  yoga,  å  gå  tilbake  til  begynnelsen  slik  at  du  alltid  vil  ha  god  helse  og  takket  
være  yoga  kan  du  leve  lenger,  få  et  lengre  liv.

Yoga  hjelper  oss  å  komme  tilbake  til  stadiet  før  fødselen.  Før  vi  ble  født,  var  vi  
gode  yogalærere.  Se  for  deg  at  du  er  en  ufødt  baby,  med  hodet  ned,  puster  
gjennom  navlestrengen  festet  til  moren.  Du  puster  og  mater  med  navlen,  du  
puster  gjennom  navlestrengen  med  hodet  ned  i  et  begrenset  rom,  og  vi  kan  
opprettholde  oss  selv  i  8  eller  9  måneder.  Hvis  vi  skulle  legge  oss  selv  i  en  liten  
pose  nå,  hvor  lenge  kan  vi  holde  på  før  vi  blir  gale  eller  har  en  følelse  av  nød?

TILBAKEINDEKS
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slutten  av  yoga  "Jeg"  forstår  vi  allerede  at  det  ikke  eksisterer.  Hvis  han  ikke  når  nivået  av  
forståelse  for  at  kroppens  "jeg"  ikke  eksisterer,  opptrer  han  logisk  sett  som  et  menneske  av  
kropp  og  kjød.  Når  du  slutter  å  være  menneske,  slutter  du  å  opptre  menneskelig  automatisk  og  
du  handler  med  all  din  samvittighet  og  sjel  som  Jesus  Kristus  eller  Buddha  gjorde.  Jesus  Kristus  
utførte  ved  flere  anledninger  mirakler,  for  eksempel  han  går  på  toppen  av  vannet,  han  mater  hele  
verden  med  et  stykke  brød...  Å  gjøre  disse  miraklene  er  veldig  enkelt  og  enkelt:  hver  person  kan  
gjøre  alle  slags  mirakler  så  lenge  de  forlater  all  tenkning  som  menneskelig,  så  lenge  de  forlater  
"jeg"  i  denne  kroppen  og  oppfører  seg  som  Jesus  Kristus  eller  Buddha.  Enhver  form  for  mirakel  
kan  gjøres  som  om  det  var  en  naturlig  ting.  De  fleste  av  Buddhas  disipler,  når  et  øyeblikk  kommer  
og  de  forstår,  la  dette  "jeget"  være  slave  til  denne  kroppen.  Når  han  innser  det,  frigjør  han  seg  
fra  kroppens  slaveri,  og  han  blir  en  helgen  og  enhver  helgen  kan  gjøre  alle  slags  mirakel.  De  
hellige  ber  ikke  om  penger  eller  rikdom,  dette  ville  være  veldig  enkelt;  Gjennom  yoga  kan  du  gå  
til  fremtiden  og  vite  hva  som  kommer  til  å  skje,  du  kan  kjenne  tallene  til  bassenget,  på  lotteriet...  
alt  kan  lett  bli  kjent.  Det  som  skjer  er  at  når  en  person  en  dag  når  kategorien  helgen,  vil  han  ikke  
lenger  ha  alt  det.  Men  hvis  du  ønsker  å  gå  til  fremtiden  er  det  ikke  noe  problem,  så  lenge  du  
glemmer  nåtiden.  Nåtiden  er  deg.  Hvis  det  ikke  er  noe  «du»,  kan  du  i  nåtiden  gå  til  fremtiden  og  
til  fortiden.  Du  vil  være  fri.  Men  nå  må  du  fjerne  det  fra  sinnet,  fra  bevisstheten  din.  Slutten  på  
yoga  er  å  forstå  at  sjelen  utnytter  denne  kroppen  for  å  overføre  denne  teorien.  Enhver  kropp  er  
som  et  lik,  akkurat  som  en  lyspære,  hvis  lyspæren  ikke  har  strøm  er  den  ubrukelig,  men  når  
strømmen  går  til  lyspæren  lyser  den.  Pæren  som  kroppen,  sjelen  som  den  elektriske  strømmen.  
Det  er  bare  dette.  Hvis  noen  forstår  dette,  vil  de  kunne  reise  mellom  stjernene  selv  om  de  er  i  live.

Som  når  vi  ser  en  skrekkfilm  og  vi  er  redde,  når  den  slutter  fortsetter  vi  å  leve,  har  ingenting  
skjedd  med  oss,  bare  i  tankene  tror  vi  at  det  vi  ser  er  ekte,  men  det  er  ikke  ekte,  det  er  en  fantasi.  
Derfor,  hvis  du  vil  være  en  helgen,  en  mann  som  gjør  mirakler,  du  vil  være  rik,  mektig,  millionær,  
ha  et  langt  liv,  se  alle  dine  ønsker  oppfylt,  være  en  supermann,  glem  det  nåværende  "jeg"  og  
slutte  å  oppføre  meg  som  "jeg"  av  denne  kroppen.  Oppfør  deg  som  Jesus  Kristus

Dette  bildet  er  en  supermester  yogalærer  kalt  "Tamo"  som  da  han  først  ankom  kinesisk  
territorium,  gikk  han  inn  i  Shaolin-tempelet  i  en  liten  by  og  gjorde  yoga  i  6  år  uten  å  gå  ut  i  det  
hele  tatt,  uten  å  spise  eller  drikke.  Mediter  i  6  år.  Dette  er  en  lærer  av  lærere,  nummer  én  av  alle  
yogalærere.  På  nettsiden  min  kan  du  se  et  eksempel  på  hvordan  en  15  år  gammel  gutt  i  Tibet  
bruker  10  måneder  på  yoga  uten  å  spise  eller  drikke,  dette  viser  at  yoga  ikke  er  fantasi.  Gjennom  
yoga  kan  du  oppnå  det  du  vil,  du  må  bare  gi  opp  og  glemme  "jeget".  Hvis  "jeg"  ikke  er  der,  
eksisterer  ikke  denne  kroppen,  og  du  vil  være  fri.  Så  enkelt  er  det,  det  er  vi  som  kompliserer  oss  
selv.  Vi  tar  en  fantasi  og  tror  den  er  ekte.

Nå  lærer  jeg  deg  hvordan  du  må  gjøre  spirituell  yoga.
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Hver  teori  om  Buddha  og  Jesus  Kristus  er  som  en  medisin.  Vi  er  nå  forvirret,  vi  
er  gale,  hjernen  vår  er  full  av  fantasier.  Teorien  om  Buddha  og  Jesus  Kristus  er  
som  en  medisin,  hvis  vi  tar  denne  medisinen  vil  vi  bli  kurert  for  denne  galskapen  
som  får  oss  til  å  forveksle  virkelighet  med  fantasi.  Når  du  tar  denne  medisinen  og  
ser  at  du  er  kurert  for  denne  galskapen,  trenger  du  ikke  lenger  noen  form  for  
teori.  Det  er  som  om  vi  må  krysse  en  elv  og  vi  må  ta  en  båt,  vel,  denne  teorien  
(om  Buddha  eller  Jesus  Kristus  er  som  en  båt,  vi  setter  oss  på  båten  og  lærer  
teorien,  og  når  vi  kommer  til  den  andre  side  hva  gjør  vi  Vi  går  av  båten  og  bærer  
båten  på  skuldrene  eller  lar  vi  båten  stå  på  elvebredden?

Buddha  sa:  "all  denne  teorien  er  som  en  medisin,  når  du  først  er  helbredet,  slutter  
du  logisk  nok  å  ta  den  medisinen.  Dette  er  fremtiden  som  venter  oss.  Jeg  håper  
at  jeg  og  alle  dere  sammen  en  dag  kan  møtes  igjen  i  etterlivet.  Vi  kan  nå  det  
paradiset,  Buddhas  eller  Jesu  Kristi  territorium,  og  vi  kan  kommentere  hva  som  
har  skjedd  med  oss  i  dette  livet.  Hvis  dere  lytter  til  meldingen  min,  vil  dere  alle  en  
dag  kunne  vende  tilbake  til  vårt  opphav.  Hvor  vi  alle  kommer  fra.

Jeg  ber  deg  om  å  forlate  denne  fantasien  "meg"  og  la  oss  gå  hjem  sammen.

eller  Buddha  og  alle  dine  ønsker  vil  bli  oppfylt,  så  enkelt  er  det,  du  trenger  ikke  
mange  års  studier,  eller  yoga,  nei.

Vi  må  forlate  denne  fantasien  og  reise  hjem.  Huset  vårt  venter  på  oss  i  milliarder  
av  år,  vær  så  snill  og  gjør  det  og  la  oss  alle  gå  hjem.  Vi  er  alle  guder,  vi  er  en  
stjerne,  vær  så  snill,  kom  hjem.  La  oss  gå  tilbake  til  vårt  opphav,  som  er  det  
uendelige  universet  hvor  det  ikke  er  død,  tristhet,  alt  er  fantastisk.

Tusen  takk.
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Takk,  takk  av  hele  mitt  hjerte.

Det  viktige  er  at  vi  må  takke  din  mor  og  far,  venner,  familie,  samfunnet,  hele  
verden.  Hvis  du  i  ditt  hjerte  alltid  takker  alle,  vil  du  ha  en  god  fremtid,  god  
helse.  Fordi?  Hvis  en  person  vet  hvordan  han  skal  takke  med  handlingene  
sine,  ikke  bare  med  ordene  sine,  han  vil  være  en  god  sønn,  en  god  far,  en  
god  mor ...  hvis  en  person  ikke  vet  hvordan  han  skal  takke,  vil  den  personen  
ikke  ha  en  god  fremtid,  fordi  den  personen  bare  prøver  å  dra  nytte  av  sin  
familie  av  samfunnet  mennesker.  Den  personen  kommer  ikke  til  å  ha  en  god  
fremtid.  For  hvis  du  utnytter  en  gang,  vil  ikke  andre  gang  folk  la  seg  utnytte.  
Hvis  du  mottar  1  må  du  returnere  10  ganger.  Hvis  du  vet  hvordan  du  gjør  
dette,  vil  du  ha  alle  vennene  dine,  hele  familien  din,  hele  samfunnet  på  din  
side  og  de  vil  alltid  hjelpe  deg  slik  at  alt  går  bra.  Derfor,  veldig  viktig:  
forskjellen  mellom  mennesker  og  dyr  er  at  vi  må  vite  hvordan  vi  skal  takke  
med  våre  hjerter,  med  handlinger,  ikke  bare  ord.  Som  det  skjedde  før  i  en  by:  
Det  var  en  mann  som  elsket  hunden  sin  veldig  høyt.  En  dag  døde  han  og  
hunden  hans  dro  for  å  besøke  sin  herres  grav  hver  dag  til  han  døde.

TUSEN  TAKK  AV  HJERTE
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Første  utgave  Barcelona  14.  juni  2013

av  Master  Roger

www.yogaspain.es

hender.

Lev  med  et  stort  hjerte  fullt  av  ren  kjærlighet  og  takk.

Selv  et  dyr  vet  å  takke  sin  herre  for  så  mye  at  han  har  elsket  ham.  Og  vi  
mennesker  må  vite  at  alt  vi  får,  spesielt  fra  far  og  mor  som  har  gitt  oss  så  mye  
hjelp.  Hadde  det  ikke  vært  for  din  far  og  mor  hadde  du  ikke  vært  her  i  dag.  1º  
hvis  moren  din  hadde  abort,  før  du  ble  født,  er  du  død.  2º  hvis  du  er  født  og  
de  ikke  tar  vare  på  deg,  ville  du  ikke  vært  her  i  dag.  For  alt  dette  må  vi  gi  
tilbake  den  tjenesten  til  vår  far  og  mor  som  har  tatt  vare  på  oss  uten  
betingelser.  Ikke  bare  med  gode  ord  må  du  gjengjelde  foreldrene  dine  for  alt  
de  har  gjort  for  deg,  men  også  med  dine  handlinger.  Hva  som  helst  din  far  og  
mor  først.
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Hvis  vi  har  en  tallerken  med  mat,  må  du  først  tilby  den  til  din  far  og  mor,  alltid.  
Hvis  du  gjør  dette,  vil  barna  dine  gjøre  det  samme  mot  deg.  Dette  er  bra  for  
deg,  for  din  far  og  mor  og  for  ditt  fremtidige  barn,  barnebarn...  alt  avhenger  
av  hva  du  har  gjort  av  hele  ditt  hjerte.  Du  må  gjøre  det  samme  med  venner;  
Hvis  vennene  dine  hjelper  deg,  trenger  du  ikke  bare  si  takk,  nei.  Vennene  dine  
hjelper  deg  med  handlinger  med  fakta,  du  kan  ikke  bare  si  takk  og  det  er  det.  
Som  det  heter  her:  «ord  bæres  av  vinden»  som  ikke  teller.  Bare  det  å  si  takk  
teller  ikke.

Hvis  familien,  samfunnet,  staten,  hele  verden...  gjør  deg  noen  form  for  
tjenester,  må  du  gi  disse  tjenestene  med  handlinger,  ikke  bare  ord,  og  du  må  
returnere  dem  multiplisert  med  10  eller  100.  I  så  fall,  din  fremtid  vil  være  lyst  
og  som  en  sti  av  roser.  Alle  som  gjør  deg  en  liten  tjeneste,  må  komme  tilbake  
med  en  stor  tjeneste.  Hvis  du  gjør  dette  vinner  du  hele  verdens  hjerter  og  
hele  verden  elsker  deg.  Som  partneren  din:  hun  lager  mat  til  deg,  tar  vare  på  
huset,  gir  deg  kjærlighet...  for  alt  dette  må  du  være  takknemlig.  Hvis  et  par  
lever  takke  hverandre,  lever  de  veldig  lykkelig  og  tingen  fungerer.  Det  er  ikke  
noe  hat  eller  hevn.  Hvis  du  takker  med  hjertet,  med  ord,  med  gjerninger...  
elsker  alle  deg.  Hvis  du  vet  hvordan  du  skal  takke,  har  du  vunnet  hele  verden.  
Hvis  du  takker  foran  et  speil,  takker  speilet  deg.  Min  venn,  jeg  vil  at  vi  alle  skal  
bo  i  et  paradis,  og  det  paradiset  er  i  vårt
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